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LIKVIDUJEME PRODEJNU!!!

Žižkovo nám. 10

Opilý drsňák UBODAL SVOJI DRUŽKU

na Žižkově náměstí!
Prostějov/mik

To nemohlo skončit jinak, tvrdí sousedé! Časté opilecké hádky i partnerské bit-
ky mezi pětapadesátiletým mužem a jeho o sedm let mladší družkou skonči-
ly v pátek odpoledne tragicky. Mezi sousedy obávaný notorický alkoholik to-
tiž po další rozepři svoji partnerku prachsprostě bodl do oblasti břicha! O život 
osmačtyřicetileté ženy ještě nějakou chvíli bojovali lékaři Fakultní nemocnice 
v Olomouci. Nakonec však marně... Tentýž den večer nešťastnice svým bodným 
zraněním podlehla! Vraždu v domě na Žižkově náměstí číslo 19 v Prostějově ny-
ní vyšetřuje kriminální policie, která totálně opilého chlápka ihned po činu odvedla 
z domu v poutech. Policie případ, o němž Večerník věděl jako první záhy po jeho 
spáchání, o uplynulém víkendu potvrdila. Není však známo, zda se muž k činu do-
znal a co konkrétního jej k hrůznému skutku přivedlo... 
 Zjištěné podrobnosti včetně EXKLUZIVNÍCH výpovědí sousedů
 a vrahova známých najdete na straně 13 dnešního vydání!

MEGAMEGA 60pro skvěloupro skvělou

LVICI PETRULVICI PETRU

Kvitová vyhrála Wimbledon. Podruhé v kariéře ovládla nejslav-
nější turnaj světa čtyřiadvacetiletá tenistka z Prostějova. Kromě mi-
mořádné peněžní odměny se těší i z posunu na čtvrtou příčku žebříč-
ku WTA. Životních úspěchů dosáhly i další dámy z TK Agrofert Lucie 
Šafářová a Tereza Smitková. Foto: www.wimbledon.com

čtěte na straně 28čtěte na straně 28

VRAŽDA

Místo hrůzy. Za těmito dveřmi bytu v domě na Žižkově 
náměstí v Prostějově došlo uplynulý pátek 4. července po 
čtrnácté hodině k brutální vraždě. Koláž Večerníku
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Tištín, Prostějov/mls

Pavel Čureja je čipera. Ve 
svých dvaceti letech už 
má šest zápisů v trestním 
rejstříku a dvě děti se svo-
jí přítelkyní. Jedno má tři 
roky, druhé osm měsíců. 
Právě mateřská a příspěvek 
na děti tvoří hlavní příjem 
jeho „rodiny“. Vzhledem 
k tomu, že se netají svojí 
zálibou v alkoholu a mari-
huaně, není se co divit, že 
peněz nemá právě nazbyt. 
Svoji finanční tíseň řešil 
Čureja krádežemi. Ani těmi 
si však příliš nepomohl. Po 
vloupání do jednoho domu 

například vzal „pakl“ mléka 
a železný šrot, v dalším se mu 
zalíbil starý sporák s příznač-
ným názvem Mora. Vlezl i do 
domu svého dlouholetého ka-
maráda, kde hledal marihua-
nu. Tu však neobjevil, a tak 
z objektu odešel s prázdnou.  
Když Pavla Čureju navštívila 
policie, právě na dvorku svého 
domu přenášel kradené věci. 
A tak se přímo na místě ke 
všemu přiznal. Uvedl i to, 
že kradené věci si buď ne-
chal, nebo vozil do kovošrotu 
v Dřevnovicích. 
Pavel Čureja byl přitom v mi-
nulosti za krádeže odsouzen 
už několikrát. Po podmíně-

ném trestu dostal 250 hodin 
veřejně prospěšných prací, 
které však nevykonal, a tak 
mu dle zákona byly přemě-
něny ve dvěstěpadesátidenní 
vězení. Když mu to vše soud 
sečetl, vzešly z toho rovné 
dvě desítky měsíců ve vězení. 
Sympatické na velmi mla-
dém recidivistovi bylo snad 
jen to, že na rozdíl od řady 
svých kolegů se ke všemu 
přiznal, nijak se nevykru-
coval a trest pokorně přijal. 
„Dalo by se pochopit, že si 
obžalovaný přilepšoval na ži-
vobytí sběrem kovového od-
padu. Musí si však uvědomit, 
že přitom nesmí vstupovat do 
domů někoho jiného. Přitěžu-
je mu i také skutečnost, že se 
krádeží dopouštěl opakovaně 
a krátce po sobě. Polehčuje mu 
naopak jeho zmíněnédoznání,“ 
odůvodnil druh i výši trestu 
soudce Petr Vrtěl. 
Rozsudek je pravomocný, obě 
procesní strany se totiž přímo na 
místě vzdaly práva na odvolání.
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Rekord: 4,6 promile!

Předminulou neděli 29. červ-
na před šestnáctou hodinou 
byl nahlášen na linku 156 
muž ležící v křoví. Hlídka se 
snažila s dvaačtyřicetiletým 
bezdomovcem komuniko-
vat, ale v jeho stavu to nebylo 
možné. Opilec měl tenden-
ce se odplazit pod jiný keř 
a cestu si vybral přes vozovku. 
V zájmu ochrany jeho zdra-
ví a bezpečnosti silničního 
provozu byl následně převe-
zen na záchytnou stanici do 
Olomouce, kde při dechové 
zkoušce nadýchal 3,67 pro-
mile.  Ve čtvrtek 3. července 
byl tento muž opět dopraven 
do protialkoholní stanice. 
V podvečerních hodinách se 
válel u kašny na náměstí T. G. 
Masaryka. Ve zdravotnickém 
zařízení v Olomouci nadýchal 
4,6 promile, čímž se stal letoš-
ním rekordmanem.

Trefil ho vajíčkem!
Předminulý pátek 27. června 
po sedmnácté hodině bylo 
přijato na linku 156 sděle-
ní od mladistvého hocha, 
že stál s kamarády u domu 
v Tylově ulici a znenadání ho 
zasáhlo vejce. Strážníkům 
na místě ukázal okno, odkud 
mu neznámá osoba způsobila 
újmu. Hlídka v házeči zjistila 
devítiletého chlapce. Jeho do-
spělý bratr způsobenou škodu 
ihned patnáctiletému mladíko-
vi uhradil.

Rumun kradl v baru
Dvaatřicetiletá žena necha-
la předminulou neděli 29. 
června kabelku volně ležet 
na sedačce v baru a z místa 
se vzdálila. Její nepřítomnos-
ti využil cizinec sedící s ní 
u stolu. Z kabelky, kde měla 
peněženku s finanční hoto-
vostí, jí vzal tři stovky korun. 
Jeho počínání si však povšiml 
jeden z hostů a událost nahlá-
sil na linku 156. Než hlídka do 
provozovny dorazila, chmaták 
ženě hotovost vrátil. S osma-
dvacetiletým mužem rumun-
ské národnosti, který projížděl 
přes Prostějov, byla věc vyře-
šena domluvou.

Kouřila na zastávce
Kouření v zastřešené zastávce 
je zakázáno. Toto minulé pon-
dělí 30. června odpoledne ne-
mínila respektovat dvacetiletá 
žena a ke kouření cigarety si 
vybrala zcela nevhodné mís-
to. Sedla si přímo do zastávky 
MHD v ulici Šárka. Za tento 
přestupek podle zákona má 
strážník možnost udělit bloko-
vou pokutu až do výše jednoho 
tisíce korun. V tomto případě 
byla věc postoupena správní-
mu orgánu, který uložil pokutu 
v příkazním řízení.

Razie na cyklisty
První prázdninové dny se 
mohli cyklisté se strážníky 
setkat ve Školní ulici a v ulici 
Sádky. V dopoledních hodi-
nách na těchto stanovištích 
bylo zkontrolováno celkem 
272 cyklistů. Správně vybave-
né jízdní kolo však mělo pouze 
135 z nich. U zbylých cyklistů 
byly zjištěny nedostatky. Nej-
častěji se jednalo o chybějící 
odrazky ve špicích kol. V ná-
sledujícím období budou stráž-
níci v této činnosti pokračovat. 
Prázdninové akce budou mít 
ze strany strážníků městské 
policie preventivní charakter. 
Pokud cyklista bude mít jízdní 
kolo v pořádku, bude mu vě-
nován drobný dárek v podobě 
reflexního doplňku na oděv. 
V opačném případě obdrží na 
bicykl reflexní samolepky.
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Prostějov/mik 

Prostějovská policie vy-
hlásila celostátní pátrání 
po čtveřici osob, která je 
podezřelá z trestné čin-
nosti a skrývá se před 
spravedlností na nezná-
mých místech. Strážci 
zákona žádají veřejnost 
o pomoc při jejich dopade-
ní. Prostějovská policie žá-
dá občany, aby v případě 
zjištění místa pobytu uve-
dených osob neprodleně 
kontaktovali kterékoliv 
oddělení Policie ČR pro-
střednictvím bezplatné lin-
ky 158 nebo zavolali přímo 
Službu kriminální policie
a vyšetřování v Prostějově 
na tel. číslo 974 781 326.

MAREK KEJÍKIVAN KOVAŘÍK ANTONÍN PROCHÁZKA

po kvartetu hledaných

se narodil 7. srpna 1981 a trvalé 
bydliště má hlášeno v okrese Pro-
stějov. Na hledaného vyhlásila 
prostějovská policie celostátní 
pátrání dne 1. července 2014. 
Jeho zdánlivé stáří je v rozmezí 
od 25 do 35 let a měří mezi 175 
až 180 centimetry. Bližší údaje 
nejsou známy. 

se narodil 28. července 1978 a tr-
valé bydliště má hlášeno v okrese 
Prostějov. Na hledaného vyhlási-
la prostějovská policie celostátní 
pátrání dne 23. května 2014. Jeho 
zdánlivé stáří je v rozmezí od 35 
do 36 let a měří mezi 180 až 185 
centimetry. Bližší údaje nejsou 
známy. 

se narodil 16. prosince 1970 a tr-
valé bydliště má hlášeno v okrese 
Prostějov. Na hledaného vyhlási-
la prostějovská policie celostátní 
pátrání dne 14. května 2014. Jeho 
zdánlivé stáří je v rozmezí od 44 
do 45 let a měří mezi 170 až 180 
centimetry. Bližší údaje nejsou 
známy.

se narodil 10. července 1986 a tr-
valé bydliště má hlášeno v okrese 
Prostějov. Na hledaného vyhlási-
la prostějovská policie celostátní 
pátrání dne 10. května 2014. Jeho 
zdánlivé stáří je v rozmezí od 28 
do 30 let a měří mezi 170 až 175 
centimetry. Bližší údaje nejsou 
známy.

Jednoduchá kořist
Minulou čtvrtek 3. červen-
ce během dne vnikl zloděj 
do jednoho neuzamčeného 
domu v Plumlově. Otevře-
nými dveřmi vstoupil do by-
tovky a z přízemí odcizil zde 
odložené pánské jízdní kolo, 
dále vrtačku, šroubovák 
a přímočarou pilu. Krádeží 
věcí způsobil majitelům ško-
du za dvaadvacet tisíc korun.

Skoro tři promile
Z trestného činu ohrožení 
pod vlivem návykové látky 
je podezřelý dvaapadesáti-
letý muž z Prostějova, který 
byl minulé pondělí 30. červ-
na před sedmnáctou hodinou 
v Určické ulici kontrolován 
jako řidič vozidla Renault 
Laguna. U muže byla prove-
dena dechová zkouška, která 
byla pozitivní s výsledkem 
měření 2,73 promile alko-
holu v dechu. Podezřelému 
byl zadržen řidičský průkaz 
a zakázána další jízda.  

Bral i slivovici
Trestných činů krádeže vlou-
páním a porušování domov-
ní svobody se dopustil ne-
známý pachatel, který v noci 
z pondělí 30. června na úterý 
1. července v Kostelecké uli-
ci v Prostějově po vypáčení 
zámku vnikl do sklepa, který 
se nachází v suterénu domu. 
Z objektu odcizil přístroj pro 
revize elektrických zařízení, 
akumulační vrtačku, utaho-
vák, šroubováky, šest kufří-
ků s elektrickým nářadím 
a materiálem. Ze sklepa si 
odnesl i šest litrů slivovice. 
Celkově tak majiteli způso-
bil škodu přes devětatřicet 
tisíc korun.    

Užil pervitin a jel
Uplynulou středu 2. červen-
ce před půlnocí kontrolovala 
policejní hlídka řidiče na uli-
ci Jana Kuchaře v Prostějo-
vě. U osmadvacetiletého ři-
diče vozidla značky Citroen 
C5 byla provedena i decho-
vá zkouška, která byla nega-
tivní, dále policisté provedli 
i zkoušku na jiné návykové 
látky. Test na drogy ukázal 
přítomnost látky Ampheta-
mines/Methamphetamines/
XTC. Řidič policejní hlídce 
sdělil, že v úterý dopoledne 
užil dávku pervitinu, také 
souhlasil s lékařským vy-
šetřením. Byla mu zakázána 
další jízda.

Straka na zahrádce
Policií v blíže neurčenou 
dobu během minulého týdne 
překonal zloděj zámek na 
brance u zahrádky v zahrad-
ní kolonii v ulici J. Křičky 
v Prostějově. Po vniknutí 
na zahrádku odcizil osm 
hliníkových plechových de-
sek, železný kruhový stojan, 
tři železné profily, kovové 
mřížky a hydraulický válec 
s hadicí. Vše si pravděpo-
dobně odvezl na dvouko-
lovém vozíku, který také 
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Straka na zahrádce
Policií v blíže neurčenou 
dobu během minulého týdne 
překonal zloděj zámek na 
brance u zahrádky v zahrad-
ní kolonii v ulici J. Křičky 
v Prostějově. Po vniknutí 
na zahrádku odcizil osm 
hliníkových plechových de-
sek, železný kruhový stojan, 
tři železné profily, kovové 
mřížky a hydraulický válec 
s hadicí. Vše si pravděpo-
dobně odvezl na dvouko-
lovém vozíku, který také 
zmizel ze zahrádky. Majitel 
škodu vyčíslil na dva tisíce 
korun.

J d d há k ři t
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Chlapík si nedá pokoj. Teď mu hrozí až deset let basy!

Prostějov/mik - Byl to poli-
cajt nebo ne? Zřejmě niko-
liv, jinak by totiž neutíkal! 
Strážníky městské policie 
upozornili vystrašení oby-
vatelé domu v centru Pro-
stějova na podivně se cho-
vajícího muže v civilním 
oblečení, který zvonil na zvonky 
a s výstřižkem novin v ruce 
se dožadoval informací 
o hledaném zloději...
„Muž v civilním oblečení 
vydávající se za policistu vy-
zváněl v páteksedmadvacáté-
ho června v domě na bydlící 
s tím, že hledá osobu, jejíž 
jméno uvedl. Přitom držel 

v ruce zmačkaný výstřižek 
z novin s fotografií celostát-
ně hledaného muže. Jedné 
z oslovených obyvatelek 
domu toto chování připadalo 
značně nedůvěryhodné, a pro-
to po něm požadovala předlo-
žení služebního průkazu. Na 
to dotyčný zareagoval opětov-
ným ukázáním fotografie se 
slovy: ´policie´. Nato ho žena 
z místa vykázala a záhadný 
muž odešel. Před domem na-
sedl do zaparkovaného vozi-
dla a odjel. Paní pak přišla tuto 
záležitost nahlásit na služebnu 
městské policie,“ popsala Ve-
černíku nevšední událost Jana 

Adámková, tisková mluvčí 
Městské policie Prostějov. 
Strážníci se okamžitě vydali 
na místo, ale po tajemném 
„policistovi“ jakoby se země 
slehla. „Hlídka zkontrolo-
vala okolí, ale muže ani vůz 
nenalezla. Slova ženy o po-
divném chování cizího muže 
vydávajícího se za policistu 
ale strážníkům potvrdil i další 
bydlící, na kterého neznámý 
rovněž zvonil a dožadoval se 
informací,“ dodala Adámková 
s tím, že k podezřelé události 
došlo po v blízkosti cent-
ra města. Bližší informace 
ovšem nejsou známy...

Malý, ale „šikovný”. Pavel Čureja (20) vzrůstem rozhodně ne-
vyniká. Navzdory nízkému věku už má za sebou bohatou trestní 
minulost.  Foto: Martin Zaoral 

Policie znovu sklízela ve Smržicích MARIHUANU
Smržice/mik - Naprosto
nepolepšitelný! Sedmačtyři-
cetiletý muž ze Smržic si ze 
svého domu a přilehlé zah-
rady dělá výnosnou pěstírnu 
marihuany. Už před dvěma
lety na něho vletěla prostě-
jovská kriminálka a v čer-
venci 2012 mu zabavila na 
osm stovek rostlin konopí 
a přes tři kilogramy již 
usušené rostlinné hmoty. 
A jak se Večerník dozvěděl, 
předminulé pondělí mu pol-
icie uspořádala marihuanové 
žně u něj doma znovu!
„Od pondělí třiadvacátého 
června je z trestného činu ne-
dovolené výroby i jiného na-
kládání s omamnými a psy-

chotropními látkami a s jedy 
obviněn sedmačtyřicetiletý 
muž ze Smržic. Nejméně 
od ledna do června tohoto 
roku v hospodářské budově 
svého domu pěstoval ros-
tliny konopí využitelné 
pro toxikomanii. Při 
domovní prohlídce, která se 
uskutečnila právě v pondělí 
třiadvacátého června, bylo 
v budově nalezeno třiatřicet 
kusů matečních rostlin 
a dvěstěpětasedmdesát řízků. 
Po provedení procesních 
úkonů byl obviněný muž 
propuštěn a stíhání je vedeno 
na svobodě,“ potvrdila minulý 
pátek na dotaz Večerníku Ma-
rie Štrbáková, tisková mluvčí 

Krajského ředitelství Policie 
ČR Olomouckého kraje. 
Podle informací Večerníku 
dostal sedmačtyřicetiletý 
muž ze Smržic za 
předloňskou policejní sklizeň 
jím vypěstované mari-
huany u soudního přelíčení 
podmínečný trest. Přesto si 
nedal pokoj a marihuanu 
začal ve svém domě pěstovat 
zase. Teď už ovšem musí 
počítat s daleko přísnějším 
potrestáním. „Ano, již v minu-
losti byl uvedený muž za stejný 
trestný čin soudně trestán. Nyní 
mu tedy hrozí už trest odnětí 
svobody v rozmezí od dvou do 
desíti let,“ potvrdila mluvčí kra-
jské policie Marie Štrbáková.

Už zase! Po dvou letech se policisté vrátili do stejného domu ve 
Smržicích a posbírali další úrodu marihuany.  Ilustrační foto

MLADÝ CIKÁN MÍŘÍ PO SÉRII VLOUPAČEK ZA MŘÍŽE 
Dvacetiletý Pavel Čureja vyfasoval dvacet měsíců... 

Takového souseda by asi nikdo z nás mít ne-
chtěl! Pavel Čureja z Tištína rád chlastá, kouří 
marihuanu a občas vykrade nějaký dům v okolí. 
Prostějovskému soudu už s mladým zlodějem 
došla trpělivost. Po „podmínce“ a trestu veřejně 
prospěšných prací jej v úterý poslal na rovných 
dvacet měsíců do vězení.

Prostějov/mik - „Pouze jsem 
okolo procházel, když mě 
požádal muž o pohlídání 
naloženého dvoukoláku!“ 
Tak těmito slovy hájil svo-
ji přítomnost u vozíku plně 
naloženým železem dvaa-
dvacetiletý mladík, který 
předminulou sobotu chtěl 
strážníkům namluvit, že ho 
neukradl!
„Mladý muž měl oblečení 
ušpiněné od rzi a v pracovních 
rukavicích držel vozík s želez-
ným profilem a roksory. Při 
kontrole okolí bylo strážníky 
zjištěno, že pod bránou do are-
álu firmy je nachystáno ještě 
několik dalších tyčí k odcizení. 

Okamžitě byl zkontaktován 
pracovník, který jednoznačně 
poznal věci pocházející z je-
jich firmy. Mladý zloděj byl 
strážníky zadržen na základě 
telefonického oznámení od 
ženy, která si povšimla jeho 
podezřelého chování. Tímto jí 
patří naše poděkování,“ uved-
la k případu tisková mluvčí 
Městské policie Prostějov Jana 
Adámková.  
K události došlo za objektem 
bývalého Agrostroje na cyk-
lostezce spojující ulice Vra-
hovickou a Českobratrskou. 
Celý případ pro podezření 
z trestného činu si převzali 
státní policisté.

ZLODĚJ ŽELEZA
strážníky neobelhal

Obyvatele domu v centru města
vystrašil FALEŠNÝ POLICAJT
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Prostějov/mik

V lednu tohoto roku přišlo k zá-
pisům do prvních tříd základ-
ních škol 677 dětí, což je abso-
lutní rekord za posledních deset 
let. Jenomže ve skutečnosti se 
tolik dětí v prostějovských základ-
ních školách 1. září určitě neobje-
ví. „Rozdíl mezi plánem a skuteč-
ností může být až okolo stotřiceti 
dětí. V tuto chvíli vám opravdu 
nejsem schopna říct, kolik no-

vých žáků za dva měsíce přijde. Je 
otázkou, jakým způsobem budou 
vyřízeny žádosti o odklad školní 
docházky. A každoročně se mezi 
lednem a zářím zhruba deset ro-
dičů se svým dítětem z Prostějova 
odstěhuje,“ vypočítává okolnosti, 
které mohou ovlivnit konečný po-
čet prvňáčků na základních ško-
lách, náměstkyně prostějovského 
primátora Ivana Hemerková.
Ta už druhým rokem alarmuje, 
že vzhledem ke stále se snižují-

cí porodnosti v Prostějově čeká 
v nejbližších letech stejný úby-
tek dětí i v mateřinkách a na 
základních školách. Jenomže 
jak Večerník zjistil, zatím je 
skutečnost přesně opačná, ma-
teřské i základní školy praskají 
ve švech. „Musíme si ale uvědo-
mit, že mateřinkami procházejí 
a vzápětí se k zápisům do prvních 
tříd přihlásí děti z posledních vel-
mi dobrých populačních ročníků 
2008 a 2009. A když si vezme-

me, že například v roce 2013 se 
v Prostějově narodilo zhruba 
o sto dětí méně než v roce 2008, 
tak si můžeme domyslet ty 
následky! Vždyť to znamená 
o čtyři třídy prvňáčků méně...,“ 
argumentuje Hemerková s tím, 
že za pět nebo šest let zákonitě 
dojde v Prostějově k redukci po-
čtu prvních tříd. 
Právě během právě ukončeného 
školního roku navštěvovalo zá-
kladní školy v Prostějově celkem 

3 832 dětí. Při celkovém počtu 
sto padesáti tříd rodiče namítají, 
že v každé třídě je zbytečně moc 
žáků. „Ano, tyto názory se obje-
vují, mnohdy na ně ani nestačím 
odpovídat. Je to ale nesmysl! 
Předpisy dovolují umístit do 
jedné třídy až třicet žáků, při-
čemž průměrný počet dětí ve 
třídách na všech základních 
školách v Prostějově je něco 
málo přes pětadvacet. Jistě, 
existují výjimky, jako například 

v Čechovicích, kde je v jedné 
nebo dvou třídách skutečně tři-
cet dětí. Ale to jen kvůli tomu, že 
v této části Prostějova už několik 
let probíhá masivní výstavba by-
tových domů a tak zde přibývá 
i mladých rodin s dětmi. Poptávka 
rodičů po umístění jejich ratolestí 
právě do této základní školy je 
velká. Naproti tomu ale opačný 
problém řešíme například ve 
Vrahovicích. Na Základní škole 
Majakovského nastoupilo v uply-

nulém školním roce do dvou ote-
vřených prvních tříd dvaačtyřicet 
dětí. To znamená, že v každé třídě 
bylo pouze jednadvacet prvňáč-
ků,“ poskytla Večerníku konkrétní 
příklady Ivana Hemerková. 
Kolik tedy ve skutečnosti letos 
nově usedne do lavic prvních 
tříd dětí, bude známo až první-
ho září. Stejně tak se upřesní 
obsazenost jednotlivých tříd na 
prvním i druhém stupni základ-
ních škol.

KOLIK PŘIJDE PRVNÍHO ZÁŘÍ PRVŇÁČKŮ? MĚSTO TO PŘESNĚ NEVÍ!
Radní zároveň odmítají stížnosti rodičů, že třídy jsou přeplněné...

Kolik jich bude? Před pár dny se i v prvních třídách prostějov-
ských základních škol rozdávalo vysvědčení. Otázkou je, kolik no-
vých „prvňáčků“ usedne v lavicích se začátkem nového školního 
roku.  Foto: Michal Kadlec

Sotva skončil školní rok, už se usilovně přemýš-
lí o tom novém. Alespoň tedy na magistrátu, 
neboť samotným dětem jsou jakékoliv úvahy 
o prvním září pochopitelně v těchto dnech úplně 
fuk. Začaly jim prázdniny a příští povinnost je pro 
ně něčím naprosto vzdáleným. Ne tak tedy pra-
covníkům odboru školství v čele s náměstkyní 
primátora Statutárního města Prostějov Ivanou 
Hemerkovou. Ti už teď horečně počítají, jakým 
způsobem se bude lišit počet dětí, které přišly 
k zápisům oproti těm, které za dva měsíce sku-
tečně usednou do lavic. „V tuto chvíli opravdu 
nevíme, kolik prvňáčků se na začátku září sku-
tečně objeví ve školách. Uvidíme, jak rodiče do-
padnou se žádostmi o odklad školní docházky,“ 
krčí rameny dáma zodpovědná za prostějovské 
školství.

ÚBYTKY PRVŇÁČKŮ OPROTI ZÁPISŮM
školní rok počet dětí u zápisů  skutečný počet dětí v 1. třídách
2011/2012 592  486
2012/2013 587  488
2013/2014 639  514
2014/2015 677  ?
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Prostějov/mik

Vedl obrovský hotel a také 
šéfoval na zimních stadio-
nech v Havířově či Olomouci. 
A teď rovnýma nohama skočil 
ke kormidlu Společenského 
domu v Prostějově. Zdá se 
vám to tak trochu podivné? 
Může, ale Domovní správa 
v Prostějově, pod kterou nově 
Společenský dům patří, Ivo 
Peštukovi stoprocentně věří 
a k 1. červenci ho jmenovala 
do funkce vedoucího Spole-
čenského centra. Spekulace se 
prostějovskými kuloáry nesla 
již několik dnů...
„Tuto informaci vám mohu 
potvrdit. Nechci však z celé 
záležitosti činit žádnou medi-
ální senzaci. Prostě jsme se pro 
pana Peštuku rozhodli a věří-
me jeho zkušenostem z vedení 

podobných zařízení,“ pozna-
menal  exkluzivně Večerníku 
Vladimír Průša, jednatel Do-
movní správy v Prostějově. 
Ivo Peštuka není jméno ne-
známé. Dlouhá léta působil 
v Prostějově, přičemž přede-
vším sportovní pamětníci ho 
znají jako řízného obránce 
hokejového mužstva. Ně-
kolik roků působil v olo-
mouckém a naposledy haví-
řovském klubu, kde zastával 
trenérské i funkcionářské 
posty. „Zatím se rozkouká-
vám a seznamuji se s lidmi, 
kteří tady zůstali. A zároveň si 
dělám inventuru veškerého za-
řízení Společenského domu,“ 
přivítal Večerník jako jednu 
z prvních návštěv novopečený 
šéf „kulturáku“ Ivo Peštuka. 
Samozřejmě jsme mu ihned 
položili otázku, jak se jeho 

nová funkce snoubí s tím, že 
dosud se pohyboval výhrad-
ně kolem ledního hokeje. 
„Vím, že se najde spousta lidí, 
kteří se budou ptát, zda mám 
na to vést kulturní zařízení. Po-
dívejte se, vedl jsem dva zimní 
stadiony, takže z technického 
hlediska a zázemí není takřka 
žádný rozdíl mezi ´zimákem´ 
a ´kulturákem´. Stejně tak 
v otázce pronájmů jednotli-
vých prostor jiným subjektům. 
S tímto mám bohaté zkušenos-
ti. A co se týká náplně činnosti 
Společenského domu, věřím, 
že společně s kolegy dokáže-
me veškeré náležitosti zabez-
pečit kvalitně. Ostatně, na zim-
ním stadionu v Olomouci jsem 

sám zajišťoval koncerty Deep 
Purple, Kabátů nebo Elánů. 
Takže i s tímto odvětvím zku-
šenosti mám,“ pousmál se Ivo 
Peštuka.  
Podle slov jednatele Domovní 
správy Prostějov Vladimíra 
Průši bude hlavním úkolem 
Ivo Peštuky snížit každoroční 
ekonomickou ztrátu Společen-
ského domu. „Mým cílem je 
dosáhnout maximálních úspor, 
hlavně v otázce energií. A pak sa-
mozřejmě zajistit bezpečný chod 
a jeho maximální naplněnost,“ 
nastínil ambice nový šéf Spole-
čenského domu v Prostějově.
Obsáhlý exkluzivní rozhovor 
s Ivo Peštukou připravujeme do 
příštího vydání Večerníku!

Prostějov/mls - Tak to je hu-
mus! Plesnivé kakao s pří-
měsí hrubého písku dlouho-
době nabízeli v prostějovské 
prodejně společnosti Dimico 
na Pernštýnském náměstí 
v Prostějově. Není to přitom 
poprvé, co se právě v tomto 
obchůdku našli zdraví ne-
bezpečné potraviny. 
Na kakau, které se nedávno 
dostalo do rukou inspektorů 
Státní zemědělské a potravi-
nářské inspekce (SZPI), by si 
nikdo z nás určitě nepochutnal. 
„Chuť výrobku byla cizí, po 
plísni, prachu a hlíně. Výrobek 
také obsahoval méně než pa-
desát procent kakaa,“ charak-
terizoval výrobek mluvčí SZPI 
Pavel Kopřiva. 
Jak jsme již předznamena-
li, nejedná se  přitom o první 
prohřešek prostějovské „li-
dovky“ nacházející se na rohu 
Pernštýnského náměstí. Před 
necelými dvěma roky se tu na-
příklad dalo sehnat nebezpečné 
čínské zelí obsahující tartrazin. 

Tato látka je obzvláště nebez-
pečná pro alergiky a astmatiky. 
Může u lidí způsobovat migré-
nu, rozmazané vidění, svědění, 
sennou rýmu nebo skvrny na 
kůži.

To byla rychlost blesku! 
V minulém čísle Večerník 

aktuálně informoval o výpovědi, kterou z pozice 
jednatele Společenského domu v Prostějově po-
dal Roman Vejmola. Tak trochu se ale spekulovalo 
o tom, že jde čistě o kosmetickou záležitost, neboť 
právě s tímto mužem se i po nedávné transformaci 
„kulturáku“ pod Domovní správu Prostějov nadále 
počítá do jedné z vedoucích funkcí. Všechno je ale 
jinak. Od úterý 1. července už stojí za kormidlem 
Společenského domu bývalý prostějovský hoke-
jista Ivo Peštuka!

Nový šéf. Ivo Peštuka se hodlá pustit do vedení Společenského 
domu pořádně z gruntu.  Foto: Michal Kadlec 

V centru města prodávali
plesnivé kakao s pískem!

Prostějovská lidovka. Prodejna Di-
mico na Pernštýnském náměstí nabízí 
laciné „zboží z celních skladů“. Na pultu 
se zde nedávno objevilo i toto nebez-
pečné kakao.  
 Foto:  Martin Zaoral a SZPI

Prostějov/mik - Teplota vzdu-
chu dvaatřicet stupňů, teplo-
ta vody jen o osm méně. Co 
víc si přát? Druhá polovina 
uplynulého týdne po delším 
čase opět zaplnila prostějov-
ský aquapark. Koupáníchti-

ví nedočkavci vzali zejména 
při víkendových „pařácích“ 
největší koupaliště v regionu 
útokem a vůbec nelitovali. 
„Už jsem z toho byla ne-
šťastná, po matuře mám už 
měsíc a z toho jsem se kou-

pala jenom dvakrát. Teď už 
snad konečně začne to pra-
vé léto,“ vyslovila své přání 
před Večerníkem osmnácti-
letá Lucie. 
Co dodat, snad jen - sluníčko 
budiž pochváleno!

Prostějov/mls - Kdo si bude 
chtít tuto neděli skočit nakou-
pit do nejstaršího prostějov-
ského supermarketu ve Wol-
kerově ulici, tomu hrozí, že si 
maximálně tak nabije ústa. 
Dveře, které se tu automaticky 
otevíraly už od začátku deva-
desátých let, zůstanou zavřeny. 
Navždy... 
Jak už Večerník informoval, 
Billa ve Wolkerově ulici kon-
čí svůj provoz. Oficiálně bude 
prodejna zrušena s úderem 
půlnoci v sobotu 12. července. 
Podle vedení obchodního řetěz-
ce již nesplňovala požadavky 
na vzhled moderního obchodu. 
„V Prostějově jsme navíc loni 
otevřeli zrekonstruovanou pro-
dejnu v Dukelské bráně, která 
je prostornější a modernější. Od 
Wolkerovy ulice je vzdálena 
pouze několik minut chůze,“ 
zopakovala několikrát tisková 
mluvčí společnosti Billa Simo-

na Breen s tím, že další pro-
dejnu s červenožlutým logem 
najdou lidé v Plumlovské ulici. 
Zákazníky i zaměstnance zru-
šení tradičního obchodu roz-
hodně nepotěšilo. „Je to škoda. 
Bydlím pár metrů odsud a chodil 
jsem do Billy nakupovat dlouhá 
léta. Nyní budu muset holt chodit 
jinam. Kam, to zatím nevím...,“ 
posteskl si v pátek přímo před 
supermarketem jeden z nakupu-
jících. „Budu si muset hledat no-
vou práci, protože v dalších dvou 
prodejnách už pro mě místo nezů-
stalo,“ konstatovala zase jedna ze 
zaměstnankyň. 
Nejstarší supermarket v Pro-
stějově byl ve Wolkerově ulici 
otevřen už začátkem devadesá-
tých let.  Po Praze to byla vůbec 
druhá Billa v České republice. 
Stalo se tak v prostorách bývalého 
Dělnického domu, který si prostě-
jovští dělníci začali svépomocí bu-
dovat již v roce 1894. Po otevření 

„Dělňáku“ s prostorným sálem 
a jevištěm se jednalo o největší 
podobný objekt na střední Mora-
vě. Než se z něj stal supermarket, 
býval dům tradičním místem 
různých představení, plesů či kon-
certů. Jaké bude jeho další využití, 
není v tuto chvíli jasné. „Jednání 
o dalším nájemci v tuto chvíli pro-

bíhají. Byli bychom rádi, pokud 
by zde opět fungoval prodejce 
potravin. Jelikož ovšem stále není 
nic jisté na sto procent, tak bych 
nerad více prozrazoval,“ prozradil 
uplynulý pátek exkluzivně pro 
Večerník Marcel Hájek, jednatel 
společnosti Pover, která objekt 
vlastní.

KONEČNĚ, PAŘÁK!KONEČNĚ, PAŘÁK!

Foto: Michal Kadlec

O dalším využití bývalého „Dělňáku“ není rozhodnuto 
Billa ve Wolkerově ulici otevře v sobotu naposledyBilla ve Wolkerově ulici otevře v sobotu naposledy

Končíme. O zrušení supermarketu Billa ve Wolkerově ulici infor-
muje zákazníky plakát umístěný u  vchodu.     Foto: Martin Zaoral

        IVO PEŠTUKA        IVO PEŠTUKA
od hokeje ke kultuře...od hokeje ke kultuře...
aneb

„Kulturák“ už řídí NOVÝ ŠÉF!



aneb VAŠE NÁZORY 
NÁS ZAJÍMAJÍ

Číslo týdneČíslo týdne   Výrok týdneVýrok týdne

Zatím bez komplikací. Naštěstí velmi po-
klidně probíhá prozatím uzavírka části 

Sladkovského ulice z důvodu zahájení re-
konstrukce křižovatky v Olomoucké 
ulici. Řidiči tento úsek s klidem 
objíždějí Havlíčkovou ulicí. 
Zdejším lidem sice vadí 
provoz kamionů, 
ale co se dá 
dělat...

+
Tahal po-

licisty za nos. 
Palec dolů patří 

vypečenému chytráko-
vi z Prostějovska, který na 

policii ohlásil krádež pěti stovek 
kartonů cigaret v hodnotě čtyřsetdeva-

tenácti tisíc korun. Kriminalistům se ale jeho 
báchorka nezdála a nakonec ho usvědčili 

ze lži. Krádež si vymyslel kvůli dluhům.

Berani - 20.3. až 18.4. Přestože v práci nyní o do-
volených zavládne klid a pohoda, nejlépe se přece 
jen budete cítit doma. Ostatně i vás čeká zasloužený 
odpočinek a ten se nejlépe plánuje v rodinném pro-
středí. O víkendu ale pozor na nečekaný úraz! 
Býci - 19.4. až 19.5. Dopřejte si lepší jídlo a neod-
bývejte se ve stravě. Poslední dobou stále nemáte na 
nic čas, což se výrazně projevuje na vaší podvyži-
vené postavě. Na konci týdne nemusíte být na jídlo 
sami, partner by vám mohl navařit. 
Blíženci - 20.5. až 19.6. Klidně se v tomto týdnu 
spolehněte na to, že se o vás partner postará. Udělá 
to rád, takže nemusíte mít žádné výčitky svědomí. 
Otázkou jen bude, zda se nepohádáte kvůli malič-
kosti. Vy totiž nebudete mít dobrou náladu. 
Raci - 20.6. až 21.7. Bude se vám zdát podivný sen, 
který si vzápětí necháte od kartářky vysvětlit. Pokud 
se její předpověď vyplní, budete velmi brzy bohatí! 
Jenom se proboha nikomu nechlubte, závist okolo 
vás je bezbřehá. Buďte trpěliví.    
Lvi - 22.7. až 21.8. Bůhvíproč budete v těchto 
dnech velmi nervózní a podle toho se budete chovat 
ke kolegům i členům vlastní rodiny. Nedivte se pro-
to, že se dostanete do řečí a také několik lidí vám dá 
najevo své velké antipatie. 
Panny - 22.8. až 21.9. Nezkoušejte ani v nejmen-
ším nějak nahněvat svého nadřízeného. Ten má 
v těchto dnech spoustu starostí okolo sebe a jakáko-
liv nelibá průpovídka by vám mohla jenom uškodit. 
Ostatně, držte se od něho dál. 

Váhy - 22.9. až 21.10. Krásné chvíle nyní můžete 
strávit ve společnosti člověka, kterého jste donedáv-
na považovali za suchara a velmi nevlídného patro-
na. Najednou ale k sobě najdete cestu a celkem si 
budete rozumět. Neodmítejte jeho pozvání.
Štíři - 22.10. až 20.11. Odjel vám kamarád či ještě 
bližší přítel či přítelkyně na dovolenou? Pokud jste 
zůstali dočasně opuštěni, najděte si rychle jakouko-
liv zábavu. Může se totiž stát, že rozmrzelostí ztratí-
te kredit u ostatních lidí okolo sebe. 
Střelci - 21.11. až 20.12. V práci vás čeká neobvyk-
lý klídek, tudíž svoji obrovskou energii si budete 
muset vybít doma. Vezměte to tedy od podlahy 
a začněte například velkým úklidem. A pokud bu-
dete mít ještě sílu, vyperte partnerovi prádlo. 
Kozorohové - 21.12. až 19.1. Pokud máte pořád 
strach pustit se do zásadních změn ve svém životě, 
tak to v nejbližších dnech rozhodně neřešte. Teď je 
totiž čas dovolených, takže mnoho pomocníků bys-
te pro své osobní plány nenašli. 
Vodnáři - 20.1. až 18.2. Hodně vás překvapí vaši 
potomci, z jejichž hlav vyjde neobvyklý nápad. Ten 
vám totiž může zaručit velké zlepšení finanční situ-
ace. Pokud najdete odvahu a půjdete do toho, do-
čkáte se zajímavých a tučných výdělků. 
Ryby - 19.2. až 19.3. V kariéře to půjde jako na 
drátkách. Klientela bude oceňovat vaši profesiona-
litu a dokonalé služby. Širší okolí se dozví, že jste 
špičkovými odborníky. Budete se hřát na výsluní 
zájmu, což se projeví i na financích.    

Konstelace hvězd Prostějova
Rovněž nejste zvyklí na takový klid ve městě? Drtivá většina Prostě-
jovanů zmizela na dovolenou, tudíž ostatní mají teď naprostý klid 
ke spřádání svých prázdninových plánů. Je ale jasné, že prozatím 
musíte nějak překousnout naprostou nudu.

Z tí b k lik í N ště tí

BarometrBarometr
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Nejenom sportovní veřejnost 
vzrušilo nedávné zveřejnění foto-
grafií zcela nahého tenisty Tomáše 
Berdycha. Podle zjištění Agentury 
Hóser však šestý hráč světového 
žebříčku pinkálistů nebude v Pro-
stějově jediným, kdo dá všanc své 
hanbaté tělo! Naši senzacechtiví 
pisálci se totiž exkluzivně dozvědě-
li, že prostějovští konšelé se chysta-
jí k podobnému kroku, a to přímo 
v masivním měřítku.
„Rekonstrukce radnice a oslavy ke 
stému výročí jejího vzniku nás stojí 
strašně moc peněz. Takže jsme dali 
na radě města hlavy dohromady 
a přemýšleli, jak získat alespoň ně-
jakou korunu zpátky do rozpočtu. 
A vymysleli jsme, že by bylo dobré 
vydat kalendář s nahými předsta-
viteli města. Výtěžek z prodeje by 
putoval do rozpočtu města a ne-
myslím si, že by šlo o zanedbatel-
nou částku,“ prozradil exkluzivně 
Agentuře Hóser Miroslav Naka-
seseděl, primátor Prostějova. Jak 
vzápětí přiznal, s tímto nápadem 
kalendáře s lechtivými akty ještě 
lechtivějších konšelů přišla jeho 

náměstkyně Ivana Hemeráková. 
„Je to tak, napadlo mě to, když jsem 
v novinách viděla nahou prcku To-
máše Berdycha. Ostatně, proč my 
bychom se tady na radnici nemohli 
pochlubit svými těly? Rozhodně se 
nemáme nikdo za co stydět,“ potvr-
dila Agentuře Hóser v tváři trošku 
rumělková náměstkyně primátora 
pro školství a kulturu.
Na fotografování aktů se rovněž 
těší další z radních, která se ve 
městě stará o kulturu. „Jakmile 
jsem se svěřila doma, bylo malé 
peklo. Trochu jsem se chytla 
s manželem, nakonec ale i on 
uznal, že připravovaný kalendář 
může být velmi dobrým předvo-
lebním tahem,“ svěřila se Milada 
BitvauSokolova. Žádným puri-
tánem v tomto ohledu není ani 
vícehejtman Olomouckého kraje 
a také prostějovský konšel Lolek 
Čačák. „Já s tím nemám abso-
lutně žádný problém! Ostatně mé 
akty už několikrát vyšly v rámci 
mých básnických sbírek a měl 
jsem na ně velmi příznivé ohlasy. 
Od stovek Prostějovanek jsem 

dokonce obdržel nabídky k sňat-
ku,“ pochlubil se Agentuře Hóser 
Lolek Čačák. 
Jediné, co však může ohrozit vydá-
ní kalendáře s akty prostějovských 
konšelů, je záporné stanovisko pa-
mátkářů. „Vzhledem k tomu, že 
kalendář má být vydán ke stému 
výročí radnice, tedy památkově 
chráněnému objektu, jsem zá-
sadně proti, aby ho hyzdily nějaké 
nahotinky. Jestli si někdo myslí, 
že naši stoletou dámu zkrášlí bra-
davky a holé hýžďové svalstvo, ten 
se škaredě plete,“ nebere si servít-
ky stále ještě šéf prostějovských 
památkářů Danislav Záplata. 
„V tom případě navrhuju, aby-
chom v kalendáři byli nazí odsud, 
podsud,“ snaží se zmírnit dopady 
chystané série aktů Miroslav Na-
kaseděl a ukázal rukou směrem 
od nosu dolů po pás.
 Za Agenturu Hóser Majkl

Také v uplynulém týdnu do-
razila do naší redakční poš-
ty celá řada vašich ohlasů, 
která se rekrutovala k něko-
lika tématům. Z celé plejády 
podnětů a příspěvků jsme 
tentokrát vybrali čtveřici 
nejzajímavějších, které vám 
nyní předkládáme... 

OP je pryč, a co teď?
Prostějovská dominanta padla, 
a spousta lidí, včetně mě, která 
v Oděvním podniku Prostě-
jov pracovala přes třicet let, 
se ptá, co bude dál? Jak jsem 
si nedávno přečetla ve Večer-
níku, uvolněný pozemek chce 
koupit město pro průmyslovou 
zónu. To podle mě znamená, 
že o výstavbu nějakého výrob-
ního areálu v tomto prostoru je 
zájem, jinak by do toho radni-
ce přece nešla. A tak se ptám, 
to se opravdu nemohl najít také 
zájemce, který by využil stáva-
jící budovy po Oděvním pod-
niku Prostějov? To se musely 
výrobní haly vyhodit do luftu, 
aby vzápětí tady někdo posta-
vil něco podobného? Myslím 
si, že je to zbytečné mrhání 
penězi a vůbec nevěřím tomu, 
že by rozlehlé prostory tak vel-
kého kolosu opravdu nenašly 
využití.
 Jitka Odrážková, Prostějov 

Rozežrané děti
V pátek sedmadvacátého červ-
na dopoledne jsem procházela 
Smetanovými sady a opravdu 
jen mimoděk jsem vyslechla 
krátký rozhovor dvou asi dva-
náctiletých školáků, kteří pro-
bírali své prázdninové plány. 
„Jedu s fotrem na chatu, a pak 
na dva týdny do Chorvatska. 
No prostě vopruz jako kaž-
dej rok,“ vypadlo z jednoho 
z nich. Pomalu jsem nevěřila 
vlastním uším! Já, která se 
v dětství dostala akorát tak do 
pionýrského tábora a pak ma-
ximálně k Máchovu jezeru! 
Nikomu nezávidím současnou 
dobu a ani to, že jsou otevřené 
hranice a každý si může jezdit, 
kam chce. Ale nejsou dnešní 
děti opravdu rozežrané?
 Ludmila Kratochvílová, 
 Prostějov 

Peníze po 
mně nechtěla

Reaguji na váš článek ve Ve-
černíku z pondělí 30. června. 
S touto ženou-stopařkou jsem 
se také setkal a vyprávěla mi na-
prosto stejný příběh. V Ostravě 
ji přepadli cikáni, o vše ji obrali 
a ona cestovala z Ostravy do 
Prostějova vlakem. V Prostějově 
si prý myslela, že bude stopovat 
na dálnici do Prahy. Jenže ji prý 
policie z dálnice vyhnala a ona 
proto potřebuje z Prostějova do 
Moravské Třebové, kde je hlav-
ní cesta na Hradec Králové a Pra-
hu. Na letišti ji prý čeká manžel 
a ona pojede stopem celou noc. 
Naložil jsem ji v Přemyslovicích 
a vysadil v Konici, ukázal 
směr a věnoval jí kus mapy, 
aby věděla, kde vlastně je 
a která města bude mít na trase. 
Vypadala nejistě, slušně, peníze 
ale nechtěla.
 Mojmír Kašpar, 
 Přemyslovice

Proč jenom ředitel?
Průšvih na Základní škole Dr. 
Horáka je obrovský, o tom ne-
ní žádná diskuze. Jenom mě 
zaráží, proč je kvůli finančnímu 
manku postihován jen ředitel 
školy? A co účetní, která na ne-
srovnalosti ihned neupozornila 
a podle všeho je také maskova-
la? Ona nic? Rád si počkám na 
závěr vyšetřování policie, ne-
boť tento malér nemůže přece 
odnést jediný člověk!
 Jan Vykydal, Prostějov

Osobnost týdneOsobnost týdne
2,73

Petra Hežová
Po věhlasu i slávě Oděvního 
podniku se doslova jen za-
prášilo a ti, kteří se zasloužili 
o vznik dlouholeté oděvnic-
ké tradice v našem městě, se 
nestačí v hrobkách vzteky 
obracet. Což o to, třesk to 
byl geniální a ta šlupka, když 
to bouchlo, byla slyšet i díky 

televiznímu přenosu napříč 
celou republikou. Jen aby to 
příliš nenamlsalo střelmis-
tra, který se na odpalu OP 
příjemně pocvičil a nechtěl 
se rovnou vrhnout na torzo 
Agrostroje, Cílu a Sladoven, 
které to u nás už taky mají 
tak jako tak spočítané. 
Co vlastně zbylo z dlouholeté 
slavné historie evropského 
centra textilního průmyslu 
- města Prostějova? Jen ta 
stoletá radnice, která, kdyby 
mohla mluvit, neřekla by ani 
slovo, ale hádám, že by pěkně 
s rozběhem nakopla ty dob-
rodince, kteří Prostějov při-
pravili o věhlas a zasloužené 
místo mezi známými evrop-
skými textilkami. Je to holt 
konec jedné slavné éry naše-

ho města, ale ruku do ohně 
a hlavu na špalek, že se mezi 
vámi nenajde ani jeden, který 
by věřil ve spravedlivé potres-
tání viníků, za tohle kolosální 
fiasko? 
Namísto perfektně padnou-
cích obleků a důmyslně tva-
rovaných šatiček si tak zřej-
mě budeme muset zvyknout 
na hanfu nebo qui pao, tra-
diční oděvy současné nejmoc-
nější textilní velmoci Číny, 
která nás postupně zaplavuje 
svými ne tolik kvalitními, ale 
o to levnějšími výrobky. Aby-
chom se raději ze zoufalství 
nevrátili ke zbytkům zvířecí 
kůže a fíkovým listům, kte-
ré svou cenou i trvanlivostí 
mohou čínským náhražkám 
zdatně konkurovat.

Lesk a bída OP Prostějovfejetonfejeton

 -

Martin Mokroš

Kolikrát jsme za poslední léta četli 
o kauze Držovice a jejich odtržení 
a tahanicích o finanční vypořá-
dání. Bylo to bolestivé, mnohdy 
až nedůstojné a ejhle, právě teď 
to je šedesát pět let, co se Držo-

vice souhlasem svých obyvatel 
k Prostějovu připojily. Ano, přes-
ně 25. července 1949 byl souhlas 
se sloučením dán a vida, dnes 
jsou opět samostatní a já se ptám 
jazykem vzdělanců Cui bono? 
Tedy komu to prospívá? Odpověď 
asi znají jen ti zasvěcení...
V červenci 1954 zemřela matka 
našeho slavného básníka Jiřího 
Wolkera, Zdena, a to ve věku 
75 let. Před smrtí zanechala v zá-
věti autorská práva na vydávání 
díla svého syna jen a pouze městu 
Prostějov. Je třeba ovšem dodat, že 
ani ona literárně nezahálela, a tak se 
i dnes můžeme začíst do její vlast-
ní tvorby, například do knih Listy 
dvou básníků (1953), Jiří Wolker 
ve vzpomínkách své matky (1937), 
Měli jsme dva psy (1946), Vánoč-
ní vzpomínky na Jiřího Wolkera 
(1934) a Jiří Wolker, jeho dětství, 
chlapectví a život v rodině (1934).
Se jménem Jiřího Wolkera je 
spojen i červenec 1984, kdy vy-
šla v Praze publikace „Jiří Wolker 
– dopisy“ od PhDr. Ziny Trocho-
vé, rodačky z Havlíčkova Brodu, 
členky Ústavu pro českou litera-

turu, která se básníkem zabývala 
ještě i v dalších dílech (Pohádky 
1974, Srdce štít 1964).
V červenci 1989 rozvířil hladi-
nu i prostějovského veřejného 

mínění tento text:
První měsíce roku 1989 znovu 
a jasně ukázaly, že i když se sou-
časné československé vedení vel-
mi často zaklíná slovy přestavba 
a demokratizace, ve skutečnosti se 
dost zoufale vzpírá všemu, co de-
mokracii vytváří nebo ji alespoň 
vzdáleně připomíná. Petice a ini-
ciativy občanů, které samo nezor-
ganizovalo, odmítá jako nátlakové 
akce, pokojná lidová shromáždění 
rozhání, do přípravy nových záko-
nů nedovoluje veřejnosti mluvit. 
Tytéž měsíce však zároveň ukáza-
ly, že občanská veřejnost se už vy-
maňuje z letargie a že stále víc lidí 
má odvahu veřejně projevit svou 
touhu po společenských změnách. 
Pohyb ve společnosti se tak začíná 
stále povážlivěji srážet s nehyb-
ností moci, roste společenské na-
pětí a začíná hrozit nebezpečí ote-
vřené krize. Takovou krizi si nikdo 
z nás nepřeje. Proto vyzýváme 

vedení naší země, aby pochopilo, 
že nadešel čas ke skutečným a dů-
kladným systémovým změnám 
a že tyto změny jsou svobodná 
a demokratická diskuse. Prvním 
krokem k jakýmkoli smysluplným 
změnám, novou ústavou počínaje 
a ekonomickou reformou konče, 
musí tedy být změna společenské-
ho klimatu v naší zemi, do kterého 
se musí vrátit duch svobody, důvě-
ry, tolerance a plurality. Podle naše-
ho názoru je k tomu třeba:
1. Aby byli okamžitě propuštěni 
všichni političtí vězňové.
2. Aby přestala být omezována 
svoboda shromažďovací.
3. Aby přestaly být kriminalizová-
ny a pronásledovány různé nezá-
vislé iniciativy a začaly být koneč-
ně chápány i vládou jako to, čím 
v očích veřejnosti už dávno jsou, 
totiž jako přirozená součást veřej-
ného života a legitimní výraz jeho 
různotvárnosti. Zároveň by neměly 
být kladeny překážky vznikání no-
vých občanských hnutí, včetně ne-
závislých odborů, svazů a spolků.
4. Aby byly sdělovací prostředky 
i veškerá kulturní činnost zbaveny 

všech forem politické manipulace 
a předběžné i následné skryté cen-
zury a otevřeny svobodné výmě-
ně názorů a aby byly legalizovány 
sdělovací prostředky, působící do-
sud nezávisle na oficiálních struk-
turách.
5. Aby byly respektovány opráv-
něné požadavky všech věřících 
občanů.
6. Aby byly všechny chystané 
a uskutečňované projekty, kte-
ré mají natrvalo změnit životní 
prostředí v naší zemi a předurčit 
tak život budoucích generací, ne-
odkladně předloženy k všestran-
nému posouzení odborníkům 
a veřejnosti.
7. Aby byla zahájena svobodná dis-
kuse nejen o padesátých letech, ale 
i o Pražském jaru, invazi pěti států 
Varšavské smlouvy a následné 
normalizaci. Je smutné, že zatímco 
v některých zemích, jejichž armá-
dy tehdy do československého 
vývoje zasáhly, se dnes už o tomto 
tématu začíná věcně diskutovat, 
u nás je to stále ještě velké tabu, a to 
jen proto, aby nemuseli odstoupit ti 
lidé z politického a státního vedení, 

kteří jsou odpovědni za dvacetileté 
upadání všech oblastí společenské-
ho života u nás.
Každý, kdo s tímto stanoviskem 
souhlasí, je může podpořit svým 
podpisem.
Vládu vyzýváme, aby s ním ne-
naložila tak, jak je dosud zvyklá 
s nepohodlnými názory nakládat. 
Zasadila by tím osudovou ránu 
nadějím, jimiž jsme vedeni, totiž 
nadějím na skutečný společenský 
dialog jako jediné možné výcho-
disko ze slepé uličky, v níž se dnes 
Československo nalézá. 
Ano, jedná se o dokument Ně-
kolik vět, který byl šířen a pode-
pisován mezi občany ČR v čer-
venci revolučního roku 1989. 
Ano, léto bylo horké nejen díky 
slunci a nikdo netušil, jak horký 
bude pro komunistický režim 
následující podzim. Navrhuji za-
číst se pozorně do těch několika 
vět, a pokud máte pocit, že jsou 
aktuální i dnes, tak nám to na-
pište, uvítáme jakýkoliv váš ná-
zor. Přeji všem hezký první letní 
prázdninový a doufám, že horký 
(díky slunci) měsíc.

ČERVENCOVÁ VZPOMÍNÁNÍ aneb PŘIPOMENUTÍ JEDNOHO ZÁSADNÍHO DOKUMENTU

Agentura

Máme tady červenec, 
prázdninový čas a jako 
již pravidelně se může-
me ponořit do kronik 
a podívat se, co se dělo 
v letech se čtyřkou na 
konci, anebo alespoň 
v čase polovičním.

sokolím okem ... 
Koupaliště i popelnice

Teplota stoupá, prázdniny jsou 
tady. Takže na politiku nikdo 
nemá moc náladu. Politikem 
snad může být jen otázka, zda 
máme ve městě dost koupa-
lišť. Už před čtyřmi lety chtě-
ly některé prostějovské strany 
podle svých programů opravit 
koupaliště na Kostelecké ulici. 
Zatím se to nepovedlo. Dů-
vodem je také debata, zda je 
výhodnější nyní investovat mi-
liony z městského rozpočtu do 
opravy areálu v Kostelecké uli-
ci nebo třeba rozšířit Aquapark 
v Koupelkách o velký bazén 
na plavání. Nejsem odborník 
na tyto věci, ale obě varian-
ty jsou ke zvážení. Uvidíme, 

s čím v těchto oblastech při-
jdou jednotlivé kandidující 
strany letos.

Ušetříme šest stovek 
Už teď se ovšem zdá, že, až 
skončí léto, přijdou v komunál-
ních volbách opravdu zajímavé 
nápady. Například jako první 
rozčeřil vody místní komunální 
politiky nápad týmu Tomáše 
Blumensteina, který chce od-
stranit poplatek za komunální 
odpad. Originální nápad, aby-
chom nemuseli platit za popel-
nice, není žádným populismem, 
protože se už osvědčil v něko-
lika městech. Škoda, že na něj 
v Prostějově nepřišel před Blu-
mensteinem nikdo jiný.

O daň méně
Stejně tak neobstojí námitka, že 
toto řešení není pravicové. Jako 
politolog mohu potvrdit argu-
ment, že poplatek za popelnice 
je vlastně skrytou daní, protože 
každý z nás jej neplatí podle toho, 
kolik odpadu „vyrobí“, ale všich-
ni „cálujeme“ stejně, ať například 
třídíme odpad nebo ne. Nápad 
odstranit tento poplatek, který je 
proto fakticky daní z hlavy, zna-
mená snížení daní a je jedno-
značně pravicovým řešením. To 
ale samozřejmě pro občany není 
klíčové. Pro ty je důležité, zda 
je to řešení, které jim prospěje. 
A tento nápad opravdu pomůže-
me každému z nás.
Petr Sokol, vysokoškolský učitel

„HOLKY 
HRAJÍ V TOM 

WIMBLEDONU
JAKO ĎÁBLICE!“

Tenisový fanoušek
trefně ohodnotil
výkony Kvitové,

Šafářové i Smitkové

Na zprávy o opilých řidi-
čích si začínáme bohužel 
nebezpečně zvykat. Jeno-
mže aby v pondělí odpo-
ledne vytáhli prostějovští 
policisté v Určické ulici od 
volantu chlápka, který jim 
vzápětí nadýchá skoro tři 
promile, to je už na pová-
ženou...

Analýza

Kdo se svlékne po Berdychovi? KONŠELÉ!

Text v této rubrice je 
smyšlený, nikterak pravdivý
a redakce Večerníku se od 

něj distancuje.

 čtěte na straně 10čtěte na straně 10
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INZERCE

SLEDOVALI JSTE ODSTŘEL OP? 
A JAKÉ Z NĚJ MÁTE POCITY?

V minulém vydání jsme 
vás navedli k nejlevnějším 
surovinám pro pečení, dnes 
k tomu přidáváme i sladkou 
náplň. Rybízový a extra ja-
hodový džem od Hamé nabízí 
nejvýhodněji Kaufland, me-
ruňkový pro změnu zase 
Albert. Klasický višňový 
s padesáti procenty ovoce 
a Stilla dolce borůvka si 
kupte opět v Kauflandu, 
extra malinový Schwartau 
nabízí nejlevněji Billa.
Ať vám chutná!

Průzkum proveden
ve středu 2. července 2014

Vybíráme pro vás Vybíráme pro vás „půltucet“„půltucet“
Hamé džem 

rybízový
300g

Hamé džem 
meruňka

300g

Hamé džem 
extra jahoda 

450g

Džem višňový 
50% ovoce

450g

Schwartau extra 
malinový

600g

Stilla dolce
borůvka pomazánka

410g

27,50 27,50 56,90 (340g) 43,90 93,90 -

- - - 25,90 (390g) - -

24,90 (226ml) 24,90 (226ml) 59,90 (430g) 25,90 (280g) 39,90 (340g) -

25,90 46,90 61,90 27,90 89,90 27,50

29,90 34,90 (440g) 59,90 (340g) - 99,90 -

29,90 29,90 59,90 (340g) 51,90 99,90 -

„Odstřel Oděvního podniku 
jsem osobně nesledovala a ani 
jsem nevěděla, že probíhal pří-
mý přenos v televizi. Samotný 
odstřel jsem však slyšela až u nás 
doma v Mostkovicích. Byla to 
hlasitá rána, něco jako při velké 
bouřce, ale ještě silnější. Odpo-
ledne jsem pak zhlédla odstřel 
budov na internetu. V Oděvním 
podniku jsem pracovala, takže 
na jednu stranu je mi líto, že šel 
k zemi, ale asi se s tím už neda-
lo nic dělat. Objekt byl hodně 
zchátralý. Snad bude pozemek 
využit pro vhodné účely.“

„Likvidaci šesti budov Oděvní-
ho podniku jsem bohužel pro-
meškala. Chtěla jsem se jet po-
dívat, ale zaspala jsem. (smích) 
Těsně před odstřelem jsem se 
vzbudila a slyšela obrovskou 
ránu až u nás doma v Krasicích. 
Během dne jsem se pak podívala 
na odstřel na internetu, kde byly 
pěkné záběry. Na druhý den 
jsme pak jeli kolem zbořeného 
objektu. A vnímala jsem, že mi 
budovy OP chybí. Přeci jen byly 
součástí našeho města řadu let, 
a teď jsou nadobro pryč. Je to 
škoda, ale jinak už to asi nešlo...“

Blažena LÁNSKÁ
Mostkovice

Jarmila PŘIKRYLOVÁ
Prostějov

Prostějov - Aneta Křížová
Konec jedné éry. I takto by se dal nazvat smutný konec kdysi 
největší textilky ve střední Evropě. Předminulou sobotu ráno 
proběhl plánovaný odstřel Oděvního podniku Prostějov, který 
sledovala celá Česká republika. Mnozí však nečekali na televiz-
ní záběry a zprávy z novin, a na místo se dostavili osobně. A tak 
nás zajímalo, co této události roku říkáte... V prostějovských 
ulicích jsme se tedy v uplynulém týdnu ptali...

NENENENE

anketa

Stále toužíte po atraktivnějších místech k milování? Ještě 
než odjedete na dovolenou, kde se určitě dočkáte pozic, 
o nichž se vám ani nesnilo, můžete k vášnivému sexu využít 
zařízení ve vašem vlastním domě...
Milování ve výtahu je zdrojem nejrůznějších vtipů a historek. 
Ale pravda je taková, že výtah je vlastně poměrně intimní 
místo. Pokud tedy samozřejmě zastavíte v mezipatře. Pokud 
byste jeli z patra do patra a přibírali spolucestující, tak by to 
zase až tak vzrušující nebylo. Nebo bylo? Jako: „Dobrý den, 
mladá paní. Přidáte se? Odložte si …“ Tak to asi ne. Nicméně 
doporučujeme vybrat pro tento způsob milování spíš noční 
hodiny. Nebo alespoň dobu, kdy není moc velký provoz. 
Protože s miláčkem zablokovat výtah, když se právě stěhuje 
šestičlenná rodina do dvanáctého patra a dole mají kamion 
nábytku, vám vážně na klidu v intimní chvilce nepřidá.

Naše Naše RESUMÉRESUMÉ

Foto: Internet

Za Kosteleckou ulicí 
jak šel čas Prostějovem ...jak šel čas Prostějovem ...

Příště: Vodní ulice Příště: Vodní ulice 

Sídlila zde Strojní a traktorová stanice. Za Kosteleckou 
ulicí přirozeně navazuje na Kosteleckou ulici, jejíž pojmenování 
podle směru výpadové trasy ke Kostelci na Hané se používalo 
již od šestnáctého století. Severní konec Kostelecké ulice je tra-
dičně zasvěcen sportovním aktivitám a v těsném kontaktu zde 
vedle sousedí několik sportovních areálů. V prostoru před říčkou 
Hloučelou se hrával fotbal na hřišti lidově zvaném „Baník“. Dnes 
na této ploše stojí sportovní areál marketingové společnosti TK 
PLUS Prostějov. Za mostem přes řeku Hloučelu se nachází prů-
myslový areál, kde sídlí několik podniků. 
 Foto: SOkA a Martin Zaoral

... tentokrát ze sortimentu:... tentokrát ze sortimentu:

DŽEMY...DŽEMY...
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Prostějov/mik
Přímo na dveře redakce nám totiž funěl ježek! Asi nám chtěl říct nějaký námět na reportáž. 
Jakmile jsme na něho přišli, hmyzožravec se okamžitě schoulil do pichlavého klubíčka. Jelikož 
hrozilo nebezpečí, že Pišta, jak jsme ho ihned pojmenovali, zamíří na silnici a přejede jej auto, 
uložili jsme ježečka do papírové krabice a odnesli do tepla. 
„Nakrmíme ho jablkem,“ radili někteří kolegové. To jsme ovšem narazili, neboť ježura na-
prosto nepotvrdil předpovědi z pohádek, a nabízeného jablka se ani nedotkl! Uraženě jsme si 
ho tedy přestali na chvíli všímat. Po pěti minutách jsme zjistili, že Pišta prostě zdrhnul! Asi po 
další čtvrthodince jsme pak ve tmě uslyšeli jeho funění v koutě redakčního dvora v neprostup-
ném křoví. Tam mu bylo určitě líp než na ulici. Akorát ten tip na zajímavý článek se Večerník 
nedozvěděl. Tak snad příště...

Návrat keNávrat ke
 „starým” „starým”  případůmpřípadům

Unčice, Pavlovice u Kojetína/mls

PONDĚLÍ 8. ČERVENCE 2013 
Těžko pochopitelná až neskutečná situace! Dušan Gábor podal na staros-
tu Pavlovic u Kojetína Milana Lešikara trestní oznámení. Za projevy ra-
sismu a hlavně proto, že mu první muž obce nechal zbourat patrový dům 
v místní části Pavlovic v Unčicích. „Řval na mě, ať vypadnu, že jsem čer-
ný cikán a jsou se mnou jen potíže. A pak mi ve čtvrtek někdo volá, že při-
jela jakási firma a bourají barák. Když jsem rychle přijel do Unčic, bylo už 
pozdě, z domu zbyla jen hromada cihel,“ sdělil Večerníku Dušan Gábor. 
„Pan Gábor říká samé nesmysly. Já nejsem žádný rasista, ten barák jsme 
mu zbourali na základě posudku statiků. Nedávno se zřítila štítová stěna 
a hrozilo zhroucení celé budovy. Přece nenecháme někoho zabít! Navíc 
pan Gábor lže, ten dům nebyl jeho,“ bránil se Milan Lešikar, starosta Pav-
lovic u Kojetína.

ČERVEN 2014
Rok po demolici nebezpečného domu se za celou kauzou zavřela voda. 
„Nikdo mě v souvislosti se zbořením objektu v Unčicích už nekontak-
toval. Ani policie, ani soud a dokonce ani pan Gábor, kterého jsem vy-
zval, aby si vyzvedl věci, co měl v domě. Jelikož tak dosud neučinil, jsme 
oprávněni je nechat zlikvidovat a také tak učiníme,“ reagoval  na dotaz 
Večerníku starosta Pavlovic u Kojetína Milan Lešikar. Na místě někdejší 
zříceniny zůstalo už jen rumiště. „Lidé z obce jsou  hlavně rádi, že už ta 
ruina nikoho nehrožuje,“ zdůraznil Lešikar. 
Chystá se vedení Pavlovic zasadit o zbourání nějakých dalších domů 
v obci? „V dohledné době nic podobného neplánujeme. Nicméně tři 
domy přímo v Pavlovicích si svým stavem o demolici už pomalu říkají. 
Majitele jednoho z nich už stavební úřad vyzval, aby se stavem své nemo-
vitosti něco dělal. Jinak hrozí, že bude odstraněna. Jakmile statik usoudí, 
že některá ze staveb v obci je pro ostatní občany nebezpečná, tak ji nechá-
me odstranit stejně jako jsme to udělali v případě domu, kde přebýval pan 
Gábor,“ uzavřel Milan Lešikar. 

Víceúčelová ha-
la-zimní stadion 
v Prostějově je 
dnes již v ma-
jetku města, po-

tažmo Domovní správy. Před-
pokládali jsme, že město vlast-
ní kompletní nemovitost včet-
ně veškerého zařízení. O to 
s větším překvapením jsme 
přijali zprávu Okresního sou-
du v Prostějově, podle které 
má jít část „zimáku“ již brzy 
do dražby!
Jedná se o budovu trafostanice, 
která je dosud v majetku býva-
lého Hokejového a krasobruslař-
ského klubu. Tedy klubu, který 
po vstupu tehdejší Banky Haná 
ukončil svoji sportovní činnost. 
„Ve věci výkonu rozhodnutí 
oprávněné Všeobecné zdravotní 
pojišťovny nařizujeme dražbu 
nemovitosti proti povinnému 

HKC Prostějov. Jedná se o dvou-
podlažní budovu trafostanice na 
cizím pozemku. Dražba je naří-
zena na 2. září 2004, vyvolávací 
cena činí 92 460 korun,“ oznámi-
la Večerníku předsedkyně senátu 
Okresního soudu v Prostějově 
Ivona Otrubová. 
Nyní ale hrozí nebezpečí, že by 
trafostanici mohl vydražit speku-
lant, který by vzápětí mohl město 
určitým způsobem i vydírat nebo 
komplikovat provoz víceúčelové 
haly. Zprávou o dražbě je zasko-
čen i místostarosta Prostějova 
Miroslav Pišťák. „Tak toto vidím 
poprvé a dost mě to překvapuje. 
Celou záležitost prověřím a mu-
síme zjistit, zda k provozu zim-
ního stadionu vůbec trafostanici 
potřebujeme. Pokud ano, zřejmě 
se pak účastníme dražby,“ odpo-
věděl na dotaz Večerníku Miro-
slav Pišťák. 

napsáno 
před

10

lety

Dům Gábora nemusel být 
posledním, který nechají 
v Pavlovicích ZBOURAT

Část zimního stadionu 
         jde do DRAŽBY

INZERCE

Pichlavá návštěva ve VEČERNÍKU

Když redaktoři Večerníku během předminulé víkendové noci uslyšeli 
přede dveřmi redakce v Olomoucké ulici podivné dupání a funění, ne-
bylo divu, že ihned se dali do pátrání po původci těchto zvuků. A zjištění 
bylo více než překvapivé...

JEŽEK POHRDLJEŽEK POHRDL  JABLÍČKEM!JABLÍČKEM!

Milá návštěva. Funící ježek se hodlal zřejmě podělit s redaktory Večerníku se svými čtenářskými 
dojmy. Jablíčko si od nás ale nakonec neodnesl. 2x foto: Michal Kadlec



Prostějov/mik

Okamžitě po zveřejnění zprávy 
o rekordní krádeži 1,35 milionu 
korun v kovošrotu v ulici U Spa-
lovny se vyrojily různé spekulace. 
Zloděj totiž spáchal čin naprosto 
jednoduše, podle policie totiž do-
kázal bezpečnostní alarm i kamery 
vyřadit z provozu! „Jako, že jsem 
si ty peníze ukradl sám a nahrál 
habaďůru na pojišťovnu, ano? 
Umím si ty drby představit, ale 
musím vás vyvést z omylu. O žád-
ný pojišťovací podvod jít nemoh-
lo, my totiž provozní peníze nemá-
me pojištěny...,“ šokoval Večerník 
Martin Khýr, jednatel společnosti 

Haná Metal provozující kovošrot 
v ulici U Spalovny v Prostějově. 
„Na vyloupení trezoru jsme přišli 
předminulou sobotu ráno ihned po 
příchodu do práce. Krádež musel 
spáchat opravdový profesionál. 
Podrobněji bych se k tomu přípa-
du ale nechtěl vyjadřovat, abych 
nějakým způsobem nemařil vyšet-
řování policie. De facto jsme ale 
o ty peníze definitivně přišli,“ pokr-
čil rameny nešťastný Martin Khýr. 
Přesto se jednatel společnosti 
Haná Metal nevzdává naděje. 
„Naší jedinou šancí, jak je získat 
zpět, je dopadení pachatele a za-
jištění částky, kterou u nás ukradl. 
Proto jsme se s kolegy rozhodli 

vypsat speciální odměnu ve výši 
¨čtvrt milionu korun tomu, kdo 
svými informacemi přispěje k vy-
pátrání zloděje. Zdůrazňuji ale, že 

to musí být informace zásadní, 
které policii přivedou na stopu 
a následnému zatčení pachatele,“ 
řekl Večerníku Martin Khýr. 

Prostějov/mik - Večerník dlouho-
době sleduje nezáviděníhodnou 
situaci uvnitř Základní školy Dr. 
Horáka v Prostějově. V minulém 
čísle jsme přinesli zprávu o odvo-
lání Ivana Pospíšila z funkce ředi-
tele poté, co o tom rozhodla rada 
města po zjištění statisícových 
finančních nesrovnalostí v účet-
nictví školy. Jelikož Ivan Pospíšil 
musel školu opustit okamžitě, až 
do konce výběrového řízení na 
post ředitele či ředitelky povede 
tuto příspěvkovou organizaci 
statutární zástupkyně Jaromíra 
Pospíšilová (na snímku).  
Na základě velkého čtenářského 
ohlasu požádal Večerník o několik 
slov k této záležitosti právě statutární 
zástupkyni ředitele školy Mgr. Jaro-
míru Pospíšilovou, která nám v úte-
rý 1. července 2014 poskytla exklu-
zivní vyjádření. „Bylo již napsáno 
mnoho článků o pochybení ředitele 
Základní školy Dr. Horáka, který 
byl rozhodnutím zřizovatele ve stře-
du pětadvacátého června odvolán ze 
své funkce. K těmto záležitostem 
se nyní nemohu vyjadřovat, neboť 
uvedená pochybení se mnou nebyla 

projednána, a já sama jsem dosud 
neměla možnost se s nimi podrobně 
seznámit,“ uvedla exkluzivně pro 
Večerník Jaromíra Pospíšilová
„Co ale mohu říci je to, že Mgr. 
Ivan Pospíšil se velmi zasloužil 
o zlepšení pracovního prostředí 
žáků i učitelů a vždy se dokázal 
postavit na stranu svých zaměst-
nanců. Tento názor vyjádřila i rada 
školy i zástupci odborové organiza-
ce. Dále chci zdůraznit, že výsledky 
školní inspekce z března letošního 
roku poukázaly na nadstandard-
ní úroveň výuky na naší škole,“ 

konstatovala Pospíšilová. Jak vzá-
pětí dodala, školu bude řídit zhruba 
měsíc. „Byla jsem pověřena dovést 
školu k předání novému řediteli či 
ředitelce k 1. srpnu tohoto roku. Vě-
řím, že se vše ve spolupráci s přísluš-
nými pracovníky Magistrátu města 
Prostějova podaří a s žáky, zvláště 
s prvňáčky, s rodiči i se všemi za-
městnanci uvítáme společně školní 
rok 2014/2015 v nově zrekonstru-
ované škole,“ vyjádřila své přání 
Jaromíra Pospíšilová, statutární zá-
stupkyně ředitele Základní školy Dr. 
Horáka v Prostějově. 

Prostějov/mik - Nejdříve dva 
malé rondely na Poděbrado-
vě náměstí nebo raději ten 
velký na náměstí Přikrylově? 
Tak toto dilema řešili pros-
tějovští radní hodně dlouho. 
A předminulý týden v úte-
rý se definitivně rozhodli. 
Jak se Večerník jako první 
dozvěděl, přednost dostane 
řešení čím dál tím svízelněj-
ší situace v Kostelecké ulici!

Rozhodnutí vedení magistrátu 
je logickým vyústěním vývoje 
dopravní situace na vnitřním 
okruhu města. „Doprava v okolí 
Poděbradova náměstí se za po-
slední dva roky výrazně zklid-
nila, a to hlavně díky jižnímu 
kvadrantu. I jako obyčejný řidič 
si všímám, že situace je daleko 
komplikovanější v Kostelec-
ké ulici, a to hlavně u výjezdu 
směrem na Přikrylovo náměstí. 

Proto i já jsem podpořil varian-
tu, že upřednostníme výstavbu 
rondelu v této lokalitě,“ potvrdil 
Večerníku Zdeněk Peichl, rad-
ní a předseda dopravní komise 
města. „K tomuto závěru jsme 
dospěli na základě vyhodnocení 
konkrétní situace. Křižovatka na 
Přikrylově náměstí je velmi zatí-
žená, přičemž hlavně Kostelecká 
ulice trpí velkými kolonami vo-
zidel. Odbor rozvoje a investic 
dostal od rady města pokyn, aby 
na ´oprášení´ projektu kruhové 
křižovatky na Přikrylově náměs-
tí začal okamžitě a intenzivně 
pracovat,“ potvrdil nám vzápětí 
Miroslav Pišťák, primátor Statu-
tárního města Prostějov. 
Zmiňovaný projekt mají rad-
ní v šuplíku už několik let. 
Rondel na Přikrylově náměs-
tí měl být totiž realizován již 
v roce 2008, tehdy byli ale proti 
jak hygienici, tak památkáři. 
„Dnes už je jiná situace, půjde 
skutečně jen o to, udělat v pro-
jektu pár úprav, na kterých by 
se shodly všechny zainteresova-
né orgány. Pak bude existovat 
šance, že krajský úřad začlení 
výstavbu rondelu na Přikrylově 
náměstí do rozpočtu už na rok 
2015,“ dodal radní Peichl. 

Prostějov/mls
Lidé, kteří po sobotním odstřelu 
areálu zkrachovalého Oděvní-
ho podniku v Prostějově utrpěli 
škody na zdraví či majetku, se už 
v průběhu uplynulého týdne ob-
raceli na společnost Mital Seze-
mice, která zajišťovala technický 
dohled odstřelu. 

Kolik bylo zraněných?Kolik bylo zraněných?

Výpovědi poškozených by dle 
zákona měly být zaznamenány 
v takzvaném „hlášení o odstře-
lu“. „Toto hlášení jsem na Český 
báňský úřad koncem týdne sku-
tečně podal. Myslím, že obsa-
huje věrohodný popis událostí 
týkajících se trhacích prací. Při-
pouštím, že s nimi byly spojené 
určité problémy, záznam obsa-
huje výpovědi lidí, kterých se 
bezprostředně dotkly. Nyní je na 

Českém báňském úřadu, jak se 
k celé věci postaví. Více vám 
k tomu v tuto chvíli říkat nebu-
du,“ vyjádřil se pro Večerník uply-
nulou sobotu střelmistr Zdeněk 
Šobíšek, který se tak vyhnul přímé 
odpovědi na otázku, k jakým kon-
krétním zraněním osob či škodám 
na majetku během odstřelu došlo. 
Byla přitom na něm zjevně patrná 
únava i následky vypětí z několika 
posledních týdnů, kdy nesl od-
povědnost za největší odstřel ve 
střední Evropě během posledních 
několik let.     
Dle vyjádření Českého báňského 
úřadu by k žádnému byť i lehké-
mu zranění během trhacích prací 
docházet nemělo. „Pokud úlomky 
z demolovaných budov vlétnou 
do bezpečné zóny, je to problém 
technického vedoucího odstře-
lu, který je za celkový výsledek 
odstřelu odpovědný. Taková věc 
může vést k zahájení správního ří-

zení, které může skončit uložením 
pokuty,“ vyjádřil se Bohuslav Ma-
chek, mluvčí báňského úřadu, který 
likvidaci budov odstřelem povolil.

Zbytky OP putují do sběru Zbytky OP putují do sběru 

Kdo do Vrahovic zamířil v prů-
běhu uplynulého týdne, nemohl 
se navzdory všem informacím 
při příjezdu k areálu OP v prv-
ní moment ubránit překvapení, 
že se před ním neobjevilo zná-
mé panorama továrních hal. 
Když jeho oči uvykly pohledu na 
zbořeniště, mohl na něm pozoro-
vat práci těžké techniky a dělníků, 
kteří oddělovali „zrno od plevů - 
v tomto případě stavební suť od 
materiálů, které ještě najdou své 
nové využití. Na stavbě se tu či-
nily stroje firmy PV Recykling, 
která je personálně propojena 
s novým vlastníkem pozemků 
Astria Group. „Je to smutný 
pohled. Odstřel jsme sledovali 
z okna svého domu v Určicích. 
Něco jsme viděli i v televizi. 

Až nyní jsem našla odvahu 
se na tu spoušť přijet podívat 
na vlastní oči. Nedivte se, že 
mně to trhá srdce, dělala jsem 
tu skoro čtyřicet let...,“ svěřila 
se exkluzivně Večerníku jedna 
z bývalých pracovnic, kterou jsme 
v pátek zastihli, jak si dojatě pro-
hlíží trosky ztroskotaného kolosu.

Další postup není známDalší postup není znám

Právě společnost Astria Group 
plánuje na pozemku nacházejícím 
se mezi Oděvním podnikem a bu-
dovami společnosti Moragro vy-
budovat výstavní halu pro pořádání 
sezónních veletrhů. Zbytek plochy 
se bude snažit prodat soukromým 
investorům, ve hře je i Statutární 
město Prostějov, které o pozemky 
projevilo předběžný zájem. 
Ohledně dalších informací se 
Večerník obrátil na jednatele 
společnosti Astria Group Ondře-
je Battu, ten nám však v závěru 
uplynulého týdne mobilní tele-
fon nezvedal... 
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Dotaz číslo 7
do naší poradny: 

Dobrý den, chtěla bych se zeptat, 
co mají nově od 1. 7. 2014 obsa-
hovat společenské smlouvy s.r.o.?

„Zákon o obchodních korpora-
cích u firem s ručením omezeným 
požaduje, aby jejich společenská 
smlouva obsahovala: firmu spo-
lečnosti, předmět podnikání nebo 
činnosti společnosti, určení spo-
lečníků uvedením jména a bydliš-
tě nebo sídla, určení druhů podílů 
každého společníka a práv a po-
vinností s nimi spojených, dovo-
luje-li společenská smlouva vznik 
různých druhů podílů, výši vkladu 
nebo vkladů připadajících na po-
díl nebo podíly, výši základního 
kapitálu, počet jednatelů a způ-
sob jejich jednání za společnost. 
Oproti předchozímu obchodnímu 
zákoníku se tak nově požaduje, 
aby byl uveden počet jednatelů a 
způsob jejich jednání za společ-
nost. Jestliže firma ve společenské 
smlouvě stanoví možnost vzniku 
různých druhů podílů, musí být ve 
smlouvě rovněž uvedeno určení 
druhů podílů každého společníka 
a práv a povinností s nimi spoje-
ných. Společnosti by též neměly 
zapomenout, že ze společenských 
smluv musí zmizet ustanovení, 
která nejsou v souladu s novým 
zákonem. Jedná se například o 
ustanovení, že uvolněný obchod-
ní podíl přechází na společnost. 
Pokud firma nedala dodnes své 
smlouvy do souladu s novým zá-
konem, vyzve je rejstříkový soud 
k nápravě. Soud zároveň stanoví 
ve výzvě dodatečnou přiměřenou 
lhůtu ke splnění této povinnosti. 
Uplyne-li dodatečná lhůta marně, 
soud na návrh rejstříkového soudu 
nebo osoby, která na tom osvěd-
čí právní zájem, zruší obchodní 
korporaci a nařídí její likvidaci, 
píše se v zákoně o obchodních 
korporacích. Jak navíc stanovil 
nový zákon, může firma dostat při 
nesplnění výzvy také sankci až do 
výše sto tisíc korun. Hospodářská 
komora České republiky se však 
zasazuje o zmírnění sankcí a pro-
dloužení lhůt.“
Své dotazy pište v rubrice Daňová 
poradna na www.naiclerova.cz

aneb vše co potřebujete vědět
z oblasti daní po novelách

od 1.1.2014

an bebvššecopotřtřebbujette ěvědědědětt

Ing. HanaIng. Hana
Naiclerová, MBA Naiclerová, MBA 

odpovídá na vaše dotazyodpovídá na vaše dotazy

www.www.

vecernikpv.czvecernikpv.cz

Jste na stejné vlně? Jste na stejné vlně? 
Osvěžte se na...Osvěžte se na...

PROSTĚJOV SI ZVYKÁ NA ŽIVOT BEZ OP

Před devíti dny se zraky všech lidí nejen z Prostějova 
a okolí, ale v rámci přímého přenosu ČT 24 i celého 
tuzemska, upíraly směrem k areálu někdejšího textilní-
ho gigantu OP Prostějov. Odstřel šesti budov ve vra-
hovickém objektu ztroskotaného oděvního „Titaniku“ 
na sebe strhl zájem celé republiky a stal se zřejmě 
nejsledovanější porevoluční událostí v Prostějově. 
Náročná akce proběhla dle prvotních zjištění bez vět-
ších technických potíží, brzy však vyplynuly na povrch 
trable s odlétávajícím zdivem. Objemné kameny totiž 
málem ošklivě zranily přihlížející diváky stojící přitom 
v takzvané bezpečné zóně za červenobílými páskami, 
o čemž Večerník informoval již v minulém vydání. Jak 
se události měly v následujících dnech?

Sám voják v poli. Kromě vstupní budovy zůstal po odstřelu Oděv-
ního podniku stát už pouze komín, který se tyčí nad troskami padlých 
budov. Foto: Martin Zaoral

Za odlétávající úlomky zdiva HROZÍ Za odlétávající úlomky zdiva HROZÍ 
technickému dohledu POKUTAtechnickému dohledu POKUTA

komentář redaktora

Martin Zaoral

Stačilo něco přes tunu dynami-
tu, čtyři tisíce rozbušek a něko-
lik kilometrů drátu. Celé se to 
navrtalo, odpálilo a bylo hotovo. 
Zbourat Oděvní podnik byla 
v podstatě hračka. Mnohem těžší 
bude něco místo něj postavit. 
Co by to mělo být? S prvním nápa-
dem přišli současní majitelé pozem-
ků ve Vrahovicích. Na pozemku 
sousedícím s dřívějšími výrobními 
objekty OP plánují vybudovat vý-
stavní halu. Chlapíky z kovošrotu, 
kteří na koupi areálu dokázali se-
hnat osmapadesát milionů korun, 
není radno podceňovat. Při bourání 
areálu postupovali velmi rozhodně 
i rychle. Nicméně jejich myšlenka 
na pořádání veletrhů v Prostějově 
působí na první pohled jako po-
kus o vtip. Člověk se totiž logicky 
zeptá, co se na takovém veletrhu 
bude předvádět? Že by snad obleky 
z Oděvního podniku, malotraktory 
z Agrostroje či polévky z Vitany? 
Tradiční vystavovatelé už nějaký 
ten rok prochází ve městě, v repub-
lice ba i v Evropě docela slušnou 
recesí. V ještě větším útlumu než 
samotní výrobci jsou však nepo-
chybně veletrhy jako takové. Stačí 
si zajet do Brna, kde na jejich po-
řádání mají celé rozlehlé výstaviště. 
V době internetu je čím dál slo-

žitější jej smysluplně zaplnit. 
A co by tedy na pozemcích OP dá-
valo smysl a vedlo k rozvoji měs-
ta? Samozřejmě, že v první řadě by 
to byl nějaký velký zaměstnavatel. 
Jenže, kde ho vzít a nekrást? Pokud 
by se zdařila jednání s americkým 
internetovým obchodem Amazon, 
nepochybně by se nezaměstnanost 
ve městě snížila. Na druhou stranu 
bychom si místo přívlastku „město 
módy“ museli zvyknout na označe-
ní „město balíků“ v lepším případě 
„město skladníků“. 
K rozkvětu Prostějova by nepo-
chybně vedla i skutečnost, pokud 
by místo Oděvního podniku vzni-
kl campus vysoké školy. Právě 
za vzděláním každoročně odchází 
z města stovky mladých šikov-
ných lidí, přičemž mnozí z nich po 
získání diplomu už mají jen malý 
důvod se k nám opět vrátit. Absen-
ce vysokoškoláků plných nadšení 
a ideálů se pak promítá i do atmosfé-
ry města, která navzdory všem sna-
hám místních patriotů působí spíše 
provinčně. Bohužel tato myšlenka, 
současným vedením města celkem 
podporovaná, se u zástupců akredi-
tovaných univerzit v minulosti nese-
tkala s velkým ohlasem. 
A tak není úplně vyloučeno, že se 
místo OP nakonec vykope velká 
„černá díra“, která bude symbolizo-
vat dluhy, co po podniku zůstaly, na-
čež se následně zalije vodou. Město 
se tak konečně vypořádá s problé-
mem, kde si jeho občané mají jít 
zaplavat, když to v tom aquaparku 
až tak nejde a na bazén v Kostelec-
ké ulici nám nechtějí poslat dotace. 
A třeba se pak za pár let dočkáme 
i nějaké té naší  prostějovské „revi-
talizace“...

CO PO OP? Areál vysoké školy,
přehradu bez sinic nebo Amazon? 

A JE TO TADY! Kostelecká ulice dostala přednost
Rondel na Přikrylově náměstí už příští rok?

Už příští rok? Pokud půjde vše podle plánů, na Přikrylově náměstí by 
měl stát rondel již v roce 2015.  Foto: Michal Kadlec

REKONSTRUKCE Olomoucké 
ulice začala. A za plného provozu!
Prostějov/mik - Další z náklad-
ných dopravních investic byla 
zahájena. Jak v minulém čísle 
Večerník avizoval, už v úterý 
1. července byla uzavřena část 
Sladkovského ulice, o den pozdě-
ji pak také polovina ulice Bará-
kovy. Křižovatka se železničním 
přejezdem v Olomoucké ulici zů-
stává ještě průjezdná, byť s urči-
tým dopravním omezením. 
Hlavní tíhu objízdných tras teď 
nesou obyvatelé Havlíčkovy 
a Českobratrské ulice. „Nejsme na 
to zvyklí. Bydlím tady už padesát 
let, ale v životě touto jinak klidnou 
ulicí neprojelo tolik kamionů a auto-
busů. Je to strašné, ale co se dá dělat, 
ten měsíc a půl to nějak vydržíme,“ 
postěžovala si Večerníku Jarmila 
Dvořáková z Havlíčkovy ulice. 
Jinak ovšem berou řidiči uzavír-
ky celkem v klidu. „Jsou prázdni-
ny, takže tolik aut nejezdí, nikde se 
nestojí žádné fronty. Myslím si, že 
oprava Olomoucké proběhne ve 
větším klidu než nedávná rekon-
strukce Dolní,“ poznamenal jeden 
z profesionálních řidičů autobusu, 
kterého Večerník rovněž oslovil. 
Je to tak, v Prostějově je v těchto 
dnech prázdno i na silnicích, pro-
to uzavírka na jinak tolik frek-
ventovaných ulicích příliš nebolí. 

„Ani já zatím nemám jediný nega-
tivní ohlas na průběh rekonstrukce. 
Uvidíme ale, co budou řidiči říkat, 
až se zcela uzavře hlavní tah po 
Olomoucké. Věřím však, že oprava 
železničního přejezdu a silnice v 

jeho blízkosti budou trvat skutečně 
jen pár týdnů, jak bylo deklarová-
no,“ poznamenala Alena Rašková, 
náměstkyně primátora Statutárního 
města Prostějov, která je zodpověd-
ná za dopravu v Prostějově. 

Neprojedete! Jak Sladkovského, tak Barákovu ulici musí řidiči i cyk-
listé v těchto dnech objíždět. Rekonstrukce křižovatky u železničního 
přejezdu je v plném proudu.   2x foto: Michal Kadlec

Škola Dr. Horáka bez vedení nezůstala
Do výběru nového ředitele bude 
u kormidla Jaromíra Pospíšilová

Okradený podnikatel se rozhodl vypsat rekordní 
odměnu: ČTVRT MILIONU za dopadení zloděje!

Foto: Michal Kadlec

Není mu co závidět. 
Přestože zlí jazykové tvr-
dí, že na vyloupení trezoru 

a krádeži obrovské sumy peněz je něco podezřelého, 
jednatel společnosti Haná Metal Martin Khýr v exklu-
zivní zpovědi pro Večerník jakékoliv spekulace odmí-
tá! Skutečností ale zůstává, že přišel o jeden milion a 
tři sta padesát tisíc korun. Jak Večerník informoval již 
v minulém čísle, zatím neznámý pachatel pronikl v noci 
z pátku 27. na sobotu 28. června do kanceláře firmy 
v ulici U Spalovny a jako zkušený kasař si z trezoru 
ukradl balík peněz. A Martin Khýr teď vypsal odměnu 
na jeho dopadení!

Vzkaz pro čtenáře Večerníku je tedy jasný. Pokud víte, Vzkaz pro čtenáře Večerníku je tedy jasný. Pokud víte, 
kdo v noci z 27. na 28. června vyloupil trezor v kovošrotu kdo v noci z 27. na 28. června vyloupil trezor v kovošrotu 
společnosti Haná Metal a odnesl si odsud 1,35 milionu společnosti Haná Metal a odnesl si odsud 1,35 milionu 
korun, volejte okamžitě jednateli firmy Martinu Khýrovi na korun, volejte okamžitě jednateli firmy Martinu Khýrovi na 
telefonní číslo 777 261 177.telefonní číslo 777 261 177.

Zaplatí za informace. Jednatel společnosti Haná Metal Martin 
Khýr je ochoten zaplatit čtvrt milionu korun tomu, kdo policii přivede 
na stopu pachatele rekordní krádeže.  Foto: Michal Kadlec
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Kolik řečí znáš, tolikrát jsi člověkem. Tohle 
pořekadlo platí dvojnásob hlavně v období 
prázdnin a dovolených, kdy vyrážíme na pár 
volných dnů za hranice a naopak naši za-
hraniční sousedé míří k nám na nějakou tu 
prázdninovou kratochvíli. O to jsme radši, že 
vás můžeme opět přivítat na další tématické 
– tentokrát půlstraně - PROSTĚJOVSKÉHO 
Večerníku, která je tentokrát věnována ja-
zykovým školám a všem kurzům. Ty vám 
pomohou osvěžit vaše znalosti cizího ja-
zyka a dodají vám na jistotě při rozhovoru 
s obyvateli zahraničních států. Takže pokud 
i vy si nejste úplně jistí v „kramflecích“, po-
kud jde o angličtinu, němčinu, ruštinu nebo 
francouzštinu, dejte se inspirovat... 
 Texty: Petra Hežová 

Jazykové tábory –Jazykové tábory – škola hrou
O tom, že vědomosti ve školní 
lavici do hlavy moc nelezou, 
vás jistě nemusíme dlouho 
přesvědčovat. Sami si jis-
tě dobře pamatujete na svá 
školní léta, kdy jste se mořili 
s ruskými či německými slo-
víčky a bezvýsledně se trápili 
s komplikovanou gramati-
kou. 
O co by tohle mučení bylo jed-
nodušší, kdybyste si probíranou 
látku mohli naživo vyzkoušet 
při rozhovoru s rodilým mluv-
čím v příjemném prostředí ně-
kde na louce nebo v sympatické 
cukrárně? Školy si ale zřejmě 
v nejbližší době nebudou moci 

dovolit posílat své žáky na kaž-
dou hodinu výuky cizího jazyka 
do zahraničí, přesto se ale vy 
ani vaše děti nemusíte vzdát 
příjemné představy hodiny 
angličtiny nebo němčiny pod 
taktovkou rodilého mluvčího 
a mnohdy i přímo v některém 
ze zahraničních metropolí. 
Odpovědí pro takové z vás 
jsou bezpochyby letní jazyko-
vé tábory, které vašim dětem 
poskytnou pod vedením certi-
fikovaného lektora či rodilého 
mluvčího intenzivní výuku 
cizího jazyka tak, aby je to ba-
vilo a aby si konkrétní znalosti 
přímo na místě vyzkoušely. 

Tábory jsou pochopitelně roz-
děleny nejen podle věku účast-
níků, ale i dle aktuálních jazy-
kových schopností. Jazykový 
tábor není krycí název pro ce-
lodenní výuku jazyků, takže se 
děti místo koupání a slunění 
nepohnou od učebnice. Tábo-
ry hravou formou seznámí děti 
s cizojazyčným prostředím 
a v případě zahraničních tábo-
rů si své znalosti budou moci 
tak rovnou ověřit, třeba při ko-
munikaci s novými kamarády 
z celé Evropy. Po takovém dob-
rodružství bude pro vaše děti 
výuka jazyků v následujícím 
školním roce doslova hračkou...

INZERCE

Jste na stejné vlně? Osvěžte se na...

www.vecernikpvwww.vecernikpv.cz.cz

DOU OVÁNÍ 

St ední odborná škola 
podnikání a obchodu, spol. s r.o. 

Rejskova 4, 796 01 Prost jov 

 ty i z deseti 
oslovených 

Prost jovan  dohán li 
znalosti ze školy na 
dou ování nebo si 

rozši ovali jazykové 
vzd lání formou 

soukromých hodin.   

vzorek: 300 respondent   
starších 15 let  
realizace: studenti školy 

To, že už jste dávno odrostli 
školním lavicím a na svém 
narozeninovém dortu jste 
sfoukli pěkných pár desítek 
svíček, ještě neznamená, že 
patříte do starého železa! 
Vsadím se, že básničku Ji-
řího Wolkera dáte zpaměti, 
jako když bičem mrská, 
a několik slovíček z němčiny 
nebo ruštiny byste si za chvil-
ku taky vzpomněli, tak proč 
se zbytečně podceňovat? 
Nebojte se ukázat dětem 
a vnoučatům, že si dokáže-
te objednat zmrzlinu nebo 
pomerančový džus několika 
dobře volenými cizojazyčný-
mi termíny, i pokud se právě 
nechystáte na zahraniční do-
volenou. A proč vlastně ne? 
Pokud zdraví a finanční situa-
ce dovolí, nebojte se vybrat si 
z nabídky cestovních kanceláří 
zájezd šitý na míru právě vám. 
Bojíte se, že jste ty školní zna-
losti jazyků přeci jen pozapo-
mněli? Jazykové školy mají 

nabídku i pro vás. Odpovědí 
mohou být jazykové kurzy pro 
seniory, při kterých se nemu-
síte bát, že budete nejstarším 
účastníkem. Navíc se setká-
te s lidmi podobných zájmů 
a čert by v tom byl, aby vám to 
učení nešlo minimálně dvakrát 
tak lépe než před lety ve škole! 
Kurz cizího jazyka můžete 
využít jak k oživení starých ja-
zykových znalostí, tak k výuce 
nového jazyka. Říkáte si, že 
stejně se na žádnou zahraniční 
cestu nechystáte? Naše repub-

lika je lákavá i pro turisty ze 
zahraničí a takoví návštěvníci 
vám jistě budou vděční, pokud 
jim v jejich mateřštině nebo ji-
ném známém jazyku poradíte 
cestu k nádraží nebo k některé 
z prostějovských památek. Že 
vám jazykové znalosti v prů-
běhu roku k ničemu nebudou? 
Divili byste se, kolik vnoučků 
by dalo nevím co za prarodiče, 
který by jim pomohl s úkolem 
z němčiny, s konverzací v ruš-
tině nebo alespoň promrskat 
slovíčka! 

Babi, dědo, jak se to řekne německy?

Foto: Internet

www.vecernikpvwww.vecernikpv.cz.cz

Chodili jste někdy do doučování
nebo na soukromé hodiny?



Smržice/mls - Poslední červ-
nový pátek ve Smržicích slav-
nostně otevřeli novou nauč-
nou a poutní stezku na Stráž. 
Ta vede od vstupní brány 
u parkoviště smržického hřbi-
tova až k nově zrestaurované-
mu kamennému kříži, který 
stojí na nejvyšším vrcholu 
smržického katastru Stráž. 
Stezka vznikla z iniciativy obce 
na místě bývalé skládky, v loka-
litě zvané „Vývoz“ a budovala 
se postupně v průběhu dvou let. 
„Má impozantní vstupní bránu 
a deset zastavení s informační-
mi tabulemi. Hlavním iniciáto-
rem jejího vzniku a spoluauto-
rem deseti naučných tabulí je 
profesor Aleš Lebeda. V roz-
šířeném oddechovém prostoru 
byla navíc vybudována velká 
dřevěná zastřešená pergola 
s vestavěným ohništěm,“ cha-
rakterizoval novou stezku smr-
žický kronikář Zdeněk Balcařík 
s tím, že náklady na zhotovení 
celé stezky byly osmsetpa-
desát tisíc korun, z toho půl 
milionu zahrnoval příspěvek 

MAS Region Haná a zbytek 
financovala obec Smržice. 
„Při slavnostním otevření se 
sešly téměř dvě stovky smržic-
kých občanů. Zhruba polovina 
z nich si potom prošla stezku 

celou až na vrchol Stráž. Při-
tom se jim dostalo zasvěceného 
výkladu z úst profesora Aleše 
Lebedy. Po dvouhodinové pro-
cházce se za nádherného počasí 
všichni vrátili do oddechové 

zóny, kde se grilovaly prasečí 
kýty, točilo pivo a hrála prostě-
jovská country kapela Dobro,“ 
popsal Večerníku slavnostní 
akt z předminulého víkendu 
Balcařík.

Maleny/pav - Hospoda „U Rů-
žičků“ v Malenách  se stala již 
tradičním děním téměř všeho 
kulturního i jiného veselí v této 
obci. A právě na tomto místě 
se uplynulou sobotu již pošesté 
uskutečnilo klání o nejlepší do-
mácí pálenku. Rekordní byla 
účast jak samotných soutěží-
cích, tak i ostatních návštěvníků, 
kteří se přišli třeba jen podívat 
či pobavit. 
Na rozdíl od většiny koštů domá-
cích lihovin v okolních obcích, 
v Malenách se tato akce pořádá 
až začátkem či těsně před začát-
kem prázdnin. Vždy se čeká na 
hezké počasí, aby se vše mohlo 
konat pod širým nebem. A letos 
to opravdu vyšlo. Ideální počasí 
přilákalo na zahrádku místní hos-
půdky několik desítek zvědavých 
návštěvníků. 
Malenského kaléšku 2014 se na-
konec zúčastnilo celkem jedena-
třicet soutěžících se svými pá-

lenkami. Ty pětičlenná komise 
hodnotila ve třech kategoriích: 
švestka, jablko a ostatní. „Každý 
vzorek jsme bodovali na stupnici 
od jedné do desíti. Samozřejmě 
jsme hodnotili anonymně, vzorky 

byly označeny pouze čísly. Mu-
sím říct, že některým pálenkám se 
dostalo i nelichotivého hodnocení, 
ale převážně byla kvalita velmi 
dobrá. Absolutní vítězka, višňo-
vice Dáši Rusové a Gábiny Ulry-
chové, získala krásných šestatřicet 
bodů,“ uvedl Zdeněk Pecha, hlav-
ní pořadatel akce. 
Již zmíněná višňovice se tedy 
stala absolutní vítězkou, při-
čemž ovládla kategorii „ostatní“. 
V kategorii „jablko“, která byla 
zastoupena největším počtem 
vzorků, vyhrála kořalka Jana Vy-
roubala a v kategorii „švestka“ 
první cenu za Tomáše Růžičku 
převzala jeho pětaosmdesátiletá 
babička Drahomíra. 
K dopíjení všech soutěžních liho-
vin již tradičně zahrála skupina 
Dojem, kterou na improvizova-
ném pódiu pod pergolou prů-
běžně střídal Vašek „Bez Evy“ 
Procházka. Všichni se tak svorně 
společně veselili, ať už vyhráli, 
nebo ne, a už se mohou těšit na 
příští ročník.  

Němčice nad Hanou/mls

Radnice v Němčicích nad Hanou 
odkoupila pozemky po zkracho-
valém cukrovaru už před čtyřmi 
lety. Za celkem 13,4 hektarů tehdy 
zaplatila asi deset milionů korun. 
„Fakt, že se nám podařilo poze-
mek odkoupit, považuji za jeden 
z našich největších úspěchů. Ve 
hře tehdy byla budoucnost celých 
Němčic! Každé město se musí 
rozvíjet, k tomu však potřebuje 
prostor. A ten my díky odkupu 
tohoto pozemku máme pod kon-
trolou. Nyní jeho části můžeme 
za přesně daných podmínek na-
bízet seriozním investorům,“ 

zdůraznila Ivana Dvořáková, 
starostka Němčic nad Hanou.  

Rozlehlá parcela je rozdělena na 
dvě části, které protíná Masaryko-
va ulice. Menší nacházející se po 
levé straně ve směru jízdy od cent-
ra města se říká „Nad cukrovarem“ 
a v současnosti zde panuje čilý 
stavební ruch. „Soukromý inves-
tor tady staví osm bytů pro seni-
ory, kteří v nich budou mít k dis-
pozici pečovatelskou službu. Tu 
bude zajišťovat prostějovská cha-

rita,“ prozradila Ivana Dvořáková. 
Najdou se však i tací, kteří se 
na stavbu dívají s nedůvěrou. 
„Městem například běžela fáma, 
že zde budou ubytovaní nepři-
způsobiví občané. To je ovšem 
nesmysl,“ zmínila se němčická 
starostka s tím, že za dezinforma-
cemi zřejmě stojí lidská závist. 
Azyl by v Němčicích v budoucnu 
mělo najít asi dvanáct starších lidí. 
Polovina bytů bude určená pro man-
želské páry, druhá pro jednotlivce. 
Nedaleko rozestavěných bytů roste 
i jeden rodinný dům, radnice ovšem 
původně plánovala, že jich vyroste 
více. „Už tu byl i konkrétní zájemce 
o stavbu bytovek,  nakonec však od 
svého záměru bohužel upustil,“ po-
krčila rameny Dvořáková. 

Na druhé straně Masarykovy uli-
ce se od zbourání cukrovaru na 
první pohled téměř nic nezměnilo. 
Přesto i zde existují smělé plá-
ny. „Na využití celé této plochy 
máme studii, která se v průběhu 

času podle aktuálních možnos-
tí měnila. Už příští rok by tady 
měla vyrůst prodejna a servisní 
středisko zemědělských strojů, 
kde najde práci kolem pětatřice-
ti lidí,“ sdělila Večerníku Ivana 
Dvořáková. 

Využití zbývající plochy je ovšem 
zatím ve hvězdách. „Podle schvá-
leného plánu zde počítáme s ob-
jekty pro sociální služby, parkem 
a cyklostezkou. Část je také vyčle-
něna pro stavbu rodinných domů 
a část pro drobné podnikatele. 

Žádné konkrétní zájemce ale 
v tuto chvíli nemáme. Není však 
kam spěchat, vše se bude vytvářet 
postupně a v závislosti na mož-
nostech lidí, kteří u nás budou mít 
zájem žít či podnikat,“ uzavřela 
starostka Němčic nad Hanou.  

Jiří Možný

 Co vás vedlo ke kandida-
tuře před čtyřmi lety?

„Snaha nesedět doma a na vše 
nadávat...(úsměv) Chtěla jsem se 
pokusit něco změnit a něčemu se 
naučit.“

 V jedenáctičlenném zastu-
pitelstvu je mezi dvěma 

kandidátkami poměr tři ku osmi. 
Má to nějaké praktické dopady?
„V naší obci v podstatě ne. Sice 
vznikly dvě kandidátky, ale je to 
o lidech. Protože byla zrušena rada 
obce, vše řeší zastupitelstvo. Jedná 
se v podstatě o diskuzi nad daným 
tématem, já to hodnotím spíše po-
zitivně.“

 Jak vypadá vzájemná 
spolupráce a jednání na-

příč zastupitelstvem?
„Samozřejmě to někdy zaskřípe, 
každý máme jiný názor. Ale vždy 
byla snaha dojít ke shodě.“

 Co se v obci za uplynulé 
tři roky celkově podařilo?

„Samozřejmě opravdu největší akcí 
byla kanalizace. Já jsem se snažila 
prosadit dětské hřiště, jelikož mám 
děti, to díky dotacím máme. Dále 
jsem se snažila uskutečnit nějaké 
kulturní akce, jako je třeba pálení 
čarodějnic, dětský karneval a dětský 
den. To se díky spolupráci ochot-

ných mladých občanů podařilo. 
Tímto bych jim chtěla poděkovat.“

 S jakými starostmi se naopak 
ještě musíte vypořádat?

„Lépe by mohla fungovat komuni-
kace mezi lidmi, což je v současné 
době všeobecná potíž... Největším 
problémem totiž je, že lidé mezi se-
bou nemluví. Jenom na vše nadá-
vají a nemají na nic čas. A ze zku-

šenosti z mého oboru vím, že už 
i dnešní mladí lidé nahrazují osob-
ní komunikace diskusí pouze na 
sociálních sítí a používáním mobil-
ních telefonů...“

 Hodláte kandidovat i v pod-
zimních komunálních vol-

bách?
„Ano, do komunálních voleb 
kandiduji. Šanci má samozřejmě 

každý, vše ale závisí na občanech 
obce, kteří rozhodují. Ti většinou 
kandidáty znají osobně, tak zvažu-
jí podle jejich kvalit, vystupování 
a dalších vlastností.“

 Na čem je potřeba v příštím 
období nejvíce zapracovat?

„Na spokojenosti občanů. Vše zá-
visí na financích obce, na vyhláše-
ných dotačních titulech a podobně. 
V obci máme nějaké volné budo-
vy, tak bych ráda zajistila pro starší 
občany bydlení s pečovatelskou 
službou, čímž by vznikla i další 
pracovní místa. A dále je důležité 
se snažit udržet v obci základní 
a mateřskou školu. Díky poklesu 
dětí to je čím dál více složité.“
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Už se staví. Na pozemcích po bývalém cukrovaru v Němčicích nad Hanou nyní vyrůstá osm bytů pro seni-
ory. Co bude se zbytkem plochy se ovšem zatím neví. Foto: Martin Zaoral 

Jel pod vlivem
Němčice nad Hanou/pk - Uply-
nulý pátek kolem čtrnácté hodiny 
zastavila policejní hlídka řidiče 
v obci Němčice nad Hanou na ulici 
Masarykova. Po předložení dokla-
dů policisté požádali i o dechovou 
zkoušku. Přístroj se zastavil na 
hodnotě 1,79 promile alkoholu 
v dechu. Pětatřicetiletému řidiči byl 
odebrán řidičský průkaz a zakázá-
na další jízda.

V Seči chystají 
Litovelský pětiboj 

Seč/mls - Před hasičskou zbroj-
nicí v Seči se bude 12. července 
konat devátý ročník Litovelského 
pětiboje. Zápis soutěžících bude 
probíhat od 14.30 hodin. I letos 
se zúčastní řada hasičů a obyvatel 
okolních obcí, dorazí i soutěžící 
ze vzdálenějších měst. Utkají se 
v pěti disciplínách, mezi nimiž ne-
bude chybět pití piva na čas či pivní 
slalom. Pátou disciplínou bude ob-
líbená Sečská neckyáda čili plavba 
po „Sečském moři“. Bohaté občer-
stvení je samozřejmostí, akci bude 
moderovat Láďa „Sovjet“ Rus.

Veterány vyjedou
do Březského vrchu

Konice/mls - Závody veteránů do 
Březského vrchu se budou konat 
tuto neděli 13. července v Konici. 
Zahájení přejímky vozidel je v 7.00 
hodin, ukončení o tři a půl hodiny 
později. Na start nebudou připuště-
na sportovní a sportovně upravená 
vozidla vyrobená po roce 1963.

Velká cena Prostějoviček 
se odehraje v Krumsíně 

Prostějovičky, Krumsín/mls - 
Tak jako se fotbalový Bedihošť cup 
hraje v Hrubčicích, tak se i turnaj 
petanque dvojic Velká cena Pros-
tějoviček koná v Krumsíně. Akce 
odstartuje v neděli 13. července od 
14.00 hodin. Hrát může každý, kdo 
přijde včas! 

V Hrdibořicích fotí 
léto s knihou 

Hrdibořice/mls - Obecní knihov-
na v Hrdibořicích vyhlašuje druhý 
ročník fotografické soutěže Léto 
s knihou. Soutěžní fotografie ve 
formátu 9x15 přijímají v knihovně 
do 20. září. Zapojte se do této sou-
těže a zpříjemněte si tak léto! Více 
informací najdete na www.knihov-
nahrdiborice.webk.cz. 

V Doloplazech
zápolí hasiči

Doloplazy/red - Sbor dobrovol-
ných hasičů Doloplazy pořádá tuto 
sobotu 12.července 2014 na fot-
balovém hřišti tradiční hasičskou 
soutěž „O POHÁR  STAROSTY 
OBCE“. Od 9:00 hodin budou 
soutěžit v požárním útoku mladší 
a starší žáci, odpoledne ve 14:00 
hodin zahájí svá hasičská klání 
ženy a muži.

Jel popoddd lvlvliivivememem

  ExpresExpres          z regionu          z regionu

Plumlov/mls - „No fofr!“ Tak to 
je anglicko-české heslo, které si 
do svého erbu vetkli členové Vete-
rán Trabant klubu z Bohumína. 
Rozhodně nejsou jediní. Už uči-
tel národů Jan Ámos Komenský 
konstatoval, že „Všelijaké kvalto-
vání toliko pro hovada dobré jest.“ 
A právě touto, dnes tak často opo-
míjenou zásadou, se řídili všichni, 
kteří od pátku do neděle oku-
povali Autokemp Žralok. Díky 
tomu tu i příjemně trávený čas 
plynul jaksi zpomaleně, což Ve-
černík okusil na vlastní oči i uši...  
V Plumlově se o víkendu konal 
největší středoevropský sraz všech 
Trabantů, Wartburgů, Barkasů 
a dalších vozítek vyrobených 
v koncernu IFA. Přestože tato vo-
zítka už nejsou na tuzemských sil-
nicích zrovna běžná, letošní ročník 
této oblíbené akce trhl rekord v po-
čtu účastníků. „Dorazilo celkem 
dvě stě patnáct aut, což je nejvíc za 
desetiletou historii našich srazů,“ 
potvrdil Jan Karbaš alias „Karbon“ 
z pořádajícího Trabant gangu Brno. 
Na sraz přijeli nejen báječní 
jezdci v bakelitových krasavcích 
z celé republiky, ale také ze Slo-

venska, Maďarska, Německa či 
Polska. „Jsou tu i Poláci z Gdaňsku, 
kteří to do Plumlova měli neuvěři-
telných sedm set kilometrů. I tako-
vou štreku však ve svých traban-
tech zvládli,“ upozornil Večerník 
Karbaš. Pro všechny přítomné byla 
připravena řada soutěží či spanilá 
jízda do Benešova a Boskovic. Pra-
videlným návštěvníkům mohla ten-
to rok chybět oblíbená retro show či 
skupinové foto pořízené z letadla. 
Bylo též patrné, že tentokrát ne-
dorazilo tolik „vytuněných“ kra-
savců jako v předchozích letech. 
Na druhou stranu tu byla spousta 
vozů, které vypadaly jako by sotva 
před pár měsíci sjely z výrobní linky 
v německém Zwickau. 
„Jako milovník veteránů dávám 
přednost klasice, kdy trabant vypa-
dá přibližně stejně jako v dobách 
své největší slávy. Lidé se k tomu-
to pojetí stále více vrací a tak jsou 
některá auta perfektně zrenovovaná 
do původní podoby,“ potvrdil nám 
Jan Karbaš.
Platí tedy skutečně tvrzení, že „Ha-
nák tade bode do skonáni světa 
a Trabant dyl o štere leta?“ „Po-
kud se k němu jeho majitel slušně 

chová, pak trabant skutečně může 
vydržet navěky. Náhradních dílů 
je stále poměrně dost, i když jejich 
cena pomalu roste. Najdou se však 
už také nadšenci, kteří vyrábí jejich 
věrné kopie,“ reagoval Karbaš, kte-

rý přislíbil, že se sraz do Plumlova 
za rok opět vrátí. „Prostředí a lidé 
jsou tu perfektní, i když zázemí 
v mnohém připomíná osmdesátá 
léta, kdy trabanty kralovaly našim 
silnicím... Věříme však, že se to tu 

v budoucnu přece jen zlepší. Hlavní 
však je, že stovky lidí si nedokáží 
bez Trabant srazu začátek prázdnin 
vůbec představit. A právě je nemů-
žeme zklamat,“ uzavřel za organi-
zátory „Karbon“. 

Žralok žil dle hesla „Don´t worry be Trabi!“

Exkluzivní rozhovor se zastupitelkou Drahan Zuzanou Vymětalovou:

jaká byla přehlídka originálů ve žraloku...jaká byla přehlídka originálů ve žraloku...FotoreportážFFoottooreeepppppooooorrttttáááážžž

Popletený „kraťas“. Tato zkrácená verze trabantu byla 
zajímavá i tím, že při otočení volantu doleva jste odbočili do-
prava.

Trabi Titanik. Na Podhradském rybníku bylo k vidění i toto 
originální plavidlo, které místo výfukových plynů za sebou ne-
chávalo pouze zčeřenou hladinu.

Jede jako ďas. Až ze slovenského Púchova dorazil do Plum-
lova tento trabant, který by s lyžemi na střeše jistě zdolal i vr-
cholky rakouských Alp.

3x foto: Martin Zaoral

Drahany - Své premiérové volební období zažívá 
v zastupitelstvu Drahan Zuzana Vymětalová. Učitelka 
odborných předmětů tak dokončuje čtvrtý rok ve vede-
ní městyse a kandidovat hodlá i na podzim, jejím cílem 
je zejména zlepšit spokojenost občanů a udržet v obci 
školku i základní školu. Vizí do budoucna je i vznik domu 
s pečovatelskou službou. Nejen na tato témata promlu-
vila v exkluzivním interview pro Večerník.

„Nechtěla jsem sedět doma a na vše nadávat“

Na desátý ročník srazu dorazil rekordní počet nesmrtelných vozítek

Návštěva z DDR. Do autokempu Žralok v Plumlově mířil o uplynulém víkendu jeden bakelitový krasavec za 
druhým... Foto: Martin Zaoral  
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Co bude s pozemky po OP Prostějov? Podobný problém už řadu let řeší na jihu regionu

NA MÍSTĚ ZKRACHOVALÉHO CUKROVARU BUDE DŮM PRO SENIORY
Čtrnáctihektarový brownfield v Němčicích nad Hanou začíná pomalu ožívat

Po demolici Oděvního podniku Prostějov brzy zůstane 
pozemek o rozloze osmnácti hektarů. Co s ním bude, 
není v tuto chvíli vůbec jasné (informujeme na straně 6 
dnešního vydání - pozn.red.). Jeho opětovné oživení je 
ovšem zcela nepochybně během na hodně dlouhou 
trať. Svědčí o tom také zkušenost z Němčic nad Hanou. 
Právě zde se totiž nachází obdobná parcela po zkra-
chovalém cukrovaru, která je „pouze“ o pět hektarů 
menší. A teprve po šesti letech od demolice se zde věci 
pomalu, ale jistě dávají do pohybu...

inzerce

Jste na stejné vlně? Osvěžte se na...Jste na stejné vlně? Osvěžte se na...

Stavbu bytů pro seniory Stavbu bytů pro seniory 
provází fámyprovází fámy

Nová prodejna a servis Nová prodejna a servis 
zaměstnají desítky lidízaměstnají desítky lidí

Řidiči pozor! U Němčic 
číhá velká objížďka 

Němčice nad Hanou/mls - Po 
uzavírkách v Brodku u Konice, 
Přemyslovicích a Protivanově od 
uplynulé středy neprojedete ani 
po další velmi důležité komunika-
ci na Prostějovsku. Tentokrát se 
jedná o silnici vedoucí z Výšovic 
do Němčic nad Hanou. 
Hlavní tah do města na jihu re-
gionu by měl být zcela uzavřen až 
do začátku listopadu. Důvodem je 
rekonstrukce železničního viaduktu 
stojícího na okraji Němčic nad Ha-
nou. „Objízdná trasa vede z Výšovic 

přes Dobromilice, Doloplazy 
a Víceměřice do Němčic. Uzavírka 
je naplánovaná do jedenatřicátého 
října letošního roku,“ uvedl vedoucí 
odboru dopravy prostějovského 
magistrátu Miroslav Nakládal. 
Nejedná se přitom o jedinou kom-
plikaci, se kterou řidiči mířící do 
Němčic nad Hanou musí počítat. 
Ta druhá na ně číhá v okolí mostu 
mezi Němčicemi a Mořicemi. Už 
od 22. června se zde opravuje most, 
průjezd je zde řízen kyvadlově po-
mocí semaforů. 

Na sraz do obce dorazili rodáci z celé republiky 
Repechy/mls - Jsou zajímavé 
akce, které se rok co rok vra-
cí. Ovšem jsou také výjimečné 
události, které může člověk 
prožít pouze jednou za život. 
K takovým patřil i sobotní sraz 
rodáků v Repechách. Do malič-
ké vesničky na Drahanské vr-
chovině ze všech koutů republi-
ky dorazilo o uplynulém víkendu 
kolem dvou set lidí. Necelá polo-
vina z nich se tu kdysi narodila, 
zbytek tvořili jejich nejbližší.  
V Repechách v současnosti žije de-
sítka lidí s trvalým pobytem, kteří 
tu prožili celý život. Zbytek obyva-
tel tvoří chalupáři, kteří si zamilo-
vali zdejší malebnou přírodu. Mno-
zí z nich žijí na tomto místě po celý 
rok, několik jich tu má dokonce 
i trvalé bydliště. Nicméně těch pra-
vých „Repešáků“ už je pouze hrst-
ka. To však nevadilo tomu, aby se 
v Repechách v sobotu nesešli rodáci 
z celé republiky.  
Nápad na tento sraz vznikl loni 
na podzim při pohřbu jednoho 
z posledních stálých obyvatel. 
„S přípravami jsme začali už 
v lednu. Nejtěžší bylo sehnat na 

všechny lidi kontakty, někdy to 
byla přímo detektivní práce. Když 
jsme měli adresy, tak už to bylo 
snadné. Rozeslali jsme pozvánky, 
a pak se už jen těšili z nadšených 
reakcí na to, že se něco podobné-
ho koná. Však také téměř všich-
ni pozvaní dorazili,“ prozradil 
Večerníku jeden z organizátorů 
František Lachman, který už 
stejně jako drtivá většina rodáků 
v Repechách nějaký ten rok neži-
je. „Přestěhoval jsem se ale jen do 
Bousína, což je asi dva kilometry 
daleko,“ pousmál se. 
Mnozí z účastníků to však do 
míst, kde prožili své dětství, měli 
výrazně dále. „Vůbec nejvzdále-
nějším je Jaroslava Žampachová, 
která přijela až z Plzně. Pak je tu 
několik  lidí, kteří se z Repech 
přestěhovali do hlavního města,“ 
svěřil se nám další z pořadate-
lů Josef Sychra, který nyní žije 
v Kostelci na Hané.
A tak se asi dvě stovky lidí a je-
jich příbuzných se v sobotu sešli 
ve tři hodiny u kapličky, kde také 
proběhla mše svatá. Následně vy-
razili na prohlídku Repech, aby 

zjistili, jak se obec za ty roky pro-
měnila. Setkání pak pokračovalo 
povídáním v penzionu Lada, kde 
i někteří přespolní přespali. Po-
dobná akce přitom nemá v his-
torii Repech obdoby. „Letos se 

koná poprvé a předpokládáme, že 
i naposledy. Už jsme pánové v le-
tech a do organizování něčeho po-
dobného se už asi nikdy pouštět ne-
budeme,“ shodli se na závěr Josef 
Sychra s Františkem Lachmanem. 

Setkání s Bohem i lidmi. Prostor před kapličkou v Repechách 
uplynulou sobotu ožil mší svatou i dojemnými setkáními místních 
rodáků.  Foto: Martin Zaoral

Horní Štěpánov/mik – V celém 
prostějovském regionu je munice 
z druhé světové války ještě pořád 
dost. Přesvědčil se o tom rovněž 
chlapík z Brna, který u Horního 
Štěpánova našel protipancéřový 
granát. 
„V sobotu osmadvacátého června 
po šestnácté hodině oznámil na 
policii čtyřicetiletý muž z Brna, že 

v lese u Horního Štěpánova nalezl 
munici. Přivolaný pyrotechnik zjis-
til, že se jedná o nevybuchlý dělo-
střelecký protipancéřový granát 
ráže sedm a půl centimetru. Munici 
z druhé světové války zajistil a pře-
vezl k likvidaci,“ uvedl k případu 
Josef Bednařík, tiskový mluvčí 
Krajského ředitelství Policie ČR 
Olomouckého kraje. 

Horní Štěpánov: Místo hub 
našel dělostřelecký GRANÁT

Doloplazy/mik - Hned dvojitý důvod 
k oslavám měli o uplynulém víkendu 
občané Doloplaz a všichni rodáci této 
obce na jihu Prostějovska. Místní 
sbor dobrovolných hasičů má za se-
bou devadesát let činnosti a celá obec 
si připomíná 600 let od svého vzniku.
„Je to velká sláva. Podobné set-
kání občanů a všech našich rodáků 
děláme tak jednou za pět nebo šest 
let, letos má tato akce ale úplně jiný 
šmrnc. Vždyť jak hasiči, tak samotná 

obec Doloplazy, slaví svá kulatá jubi-
lea. Jako hlavní dárek k narozeninám 
jsme si sami vlastně věnovali čerstvě 
zrekonstruovanou kapličku Cyrila 
a Metoděje,“ řekl Večerníku v sobo-
tu těsně před slavnostním svěcením 
praporu místních hasičů Ladislav 
Sypko, starosta Doloplaz. 
Oslavy v Doloplazech se protáhly 
až do nedělního rána. Program akce 
byl nadmíru bohatý a zakončen byl 
hodovou zábavou... 

Absolutní vítězky. Dáša Rusová a Gábina Ulrychová právě převzali 
diplom a cenu v podobě krásného slaného dortu za svou vynikající 
višňovici.  Foto: Pavla Vašková

Krádež cigaret za 419 tisíc 
si sedmilhář VYMYSLEL!
Prostějovsko/mik – Být okra-
den je jedna věc, ale hrát na 
policisty komedii a oloupení si 
vymyslet, je věc druhá. Hned na 
začátku minulého týdne usvěd-
čili vyšetřovatelé čtyřicetiletého 
muže ze lži při oznámení trest-
ného činu. 
„V pondělí třicátého června ozná-
mil na policii osmadvacetiletý 
muž z Prostějovska, že předchá-
zející noc mu neznámý pachatel 
z vozidla Volkswagen Transpor-
ter, které bylo odstavené na konci 
obce Těšetice, odcizil pět set kar-

tónů cigaret a tímto mu měla být 
způsobena škoda ve výši čtyřista-
devatenáct tisíc korun,“ informo-
val Večerník Josef Bednařík, tis-
kový mluvčí Krajského ředitelství 
Policie ČR Olomouckého kraje. 
Jenomže nakonec všechno bylo 
jinak. „Policistům se při výslechu 
věrohodnost mužova vysvětlení 
nepozdávala a při opakovaných 
dotazech se oznamovatel přiznal, 
že si celou záležitost vymyslel! 
Důvodem smyšlené krádeže byly 
finanční problémy,“ podotkl Bed-
nařík.   

Vítězkou „MALENSKÉHO KALÉŠKU“ se stala višňovice
O nejlepší pálenku se letos utkal rekordní počet vzorků

HASIČI DEVADESÁT LET, OBEC ŠEST SET!
Doloplazy se o víkendu ponořily do oslav

Sláva v Doloplazech. Součástí oslav bylo i svěcení praporu místního 
sboru dobrovolných hasičů.  Foto: Michal Kadlec

Ve Smržicích otevřeli novou naučnou stezku 

Příležitost k zastavení. Součástí naučné stezky je i oddechová zóna, jejíž součástí je zastřešená 
pergola s vestavěným ohništěm.  Foto: Zdeněk Balcařík  

Foto: archív Zuzana Vymětalová

REPECHY zažily událost, která se neopakuje

Neprojedete! Řidiči jedoucí z Prostějova do Němčic nad Hanou musí 
po čtyři následující měsíce počítat se zpožděním. Foto: Martin Zaoral 

Bohuslavice/pk - V dnešní době se kradou nejen peníze a „bou-
ráky“, ale i běžně dostupné pečivo. Zřejmě velký hlad totiž 
přinutil zloděje, který uplynulou sobotu vykradl obchůdek 
v Bohuslavicích. A řpi velikosti lupu je nanejvýš pravděpodob-
né, že nyní bude mít po nějakou dobu každé ráno žemlovku 
a večer topinky...
„V sobotu pátého července časně ráno vypáčil neznámý pachatel dve-
ře do budovy smíšeného zboží v obci Bohuslavice. Vnikl do skladu 
a z něj odcizil šest pekařských beden a čtyři krájené veky, stopět roh-
líků i šest pecnů chleba. Krádeží a poškozením způsobil škodu za dva 
tisíce korun,“ prozradila Marta Vlachová, vedoucí tiskového oddělení 
Krajského ředitelství Policie ČR Olomouckého kraje.

Ukradl i chleba

Dojem. Skvělý dojem dodala celé akci skupina stejného názvu. V so-
botu se v Malenách prostě všichni bavili... Foto: Pavla Vašková

vým
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„Největším problémem je, „Největším problémem je, 
že lidé mezi sebou nemluví. že lidé mezi sebou nemluví. 
Jenom na vše nadávají Jenom na vše nadávají 
a nemají na nic čas....“a nemají na nic čas....“
drahanská zastupitelka ZUZANA VYMĚTALOVÁdrahanská zastupitelka ZUZANA VYMĚTALOVÁ

o starostech, s nimiž se snaží vypořádato starostech, s nimiž se snaží vypořádat



Plumlov/peh - Akademický 
malíř Kristian Kodet zahájil 
uplynulou sobotu v podve-
čer svoji výstavu obrazů na 
zámku v Plumlově. O hu-
dební doprovod se postaral 
jeho přítel Felix Slováček 
a o skvělou atmosféru všich-
ni účastníci vernisáže. Mezi 
nimi nechyběl ani PROSTĚ-
JOVSKÝ Večerník, exklu-
zivní mediální partner celé 
výstavy.

Milovníci umění
vzali Plumlov útokem

Soubor výstav současných 
českých výtvarníků, které na 
plumlovském zámku už třetím 
rokem pořádá Galerie Knížecí 
dvůr v Hluboké nad Vltavou, 
přilákal i letos obrovské množ-
ství milovníků umění, kteří 
si v uplynulých létech moh-
li prohlédnout práce kreslíře 
a ilustrátora Adolfa Borna či 
českých legend mezi fotografy 
Jana Saudka a Sáry Saudkové. 
V sobotu 5. července se k nim 
přidal i pokračovatel slavného 
rodu umělců, akademický ma-
líř Kristian Kodet, který svoji 
výstavu osobně zahájil za pří-
tomnosti své manželky Jany, 
organizátorů z Galerie Knížecí 
dvůr a pochopitelně i desítek 
návštěvníků z širokého oko-
lí.  „Dlouhou cestu jsem vážit 
nemusela, protože jsem přímo 
z Plumlova,“ usmála se jedna 
z přítomných dam paní Au-
jezdská, která přišla obdivovat 
malby Kristiana Kodeta. 

Prohlédnout si originální ob-
razy známého výtvarníka za 
přítomnosti samotného mistra 
si nenechali ujít ani první ná-
městek hejtmana Olomoucké-
ho kraje Alois Mačák, starosta 
města Plumlova Adolf Sušeň 
a nemohl chybět ani prostějov-
ský milovník umění, primátor 
Statutárního města Prostějov 
Miroslav Pišťák. „Obrazy 
Kristiana Kodeta mám osobně 
velmi rád, dokonce vlastním 
i jednu z jeho grafik,“ pro-
zradil Večerníku první muž 
magistrátu, který vzápětí slo-
žil hold pořadatelům výstavy. 
„Klobouk dolů před nimi, že se 
jim podařilo uspořádat tak vý-
znamnou akci,“ doplnil uznale 
Pišťák.

Kulturní zážitek 
ve všech ohledech

Na jedinečné atmosféře ver-
nisáže se nemalou měrou 
podílela i česká legenda mezi 
saxofonisty a klarinetisty Fe-
lix Slováček, který se ale na 
vernisáži nemohl díky nabitému 
programu příliš zdržet. Přesto 
shromážděnému publiku, vý-
tvarníkovi i významným hostům 
věnoval dvě jazzové skladby, za 
něž sklidil zasloužený potlesk. 
Pak už si vzali slovo organizá-
toři akce, bratři Frelichovi, kteří 
neopomněli poděkovat sponzo-
rům, díky nimž mohla být akce 
i letos realizována. Pozornost 
návštěvníků se vzápětí stočila 
k samotnému autorovi, který 
bez dlouhých průtahů vtipnou 

glosou zahájil svoji výstavu 
a současně pozval přítomné na 
bohatý raut.

Trvalá hodnota
v umění

O tom, že se obrazy Kristia-
na Kodeta hodně líbí, svědčí 
i fakt, že hned několik jich 
v průběhu sobotní vernisá-
že našlo své nové majitele! 
„Takový obraz má mnohdy 
i hodnotu srovnatelnou s ce-
nou automobilu. Jenže za-
tímco auto už je po několika 
letech ojeté a ztrácí svou hod-
notu, kvalitní obraz naopak 
stářím hodnoty nabývá,“ po-
dotkla paní Čáslavská, která 
se spolu s paní Růžičkovou 
přišla pokochat osobitou at-

mosférou, jenž dýchá každá 
z originálních maleb Kristiana 
Kodeta. 
Prodejní výstavu s názvem 
Kristian Kodet – obrazy, 
můžete navštívit až do konce 
srpna v prostorách galerie 
zámku v Plumlově a PRO-
STĚJOVSKÝ Večerník vás 
jako exkluzivní mediální 
partner akce bude pravidelně 
informovat o jejím průběhu. 
Už v následujících vydá-
ních se tak kromě reportáží 
z výstavy na Plumlovském 
zámku můžete těšit na ko-
mentář kurátorky výstavy 
z Galerie Knížecí dvůr v Hlu-
boké nad Vltavou Marie Ha-
nušové i exkluzivní rozho-
vory s Kristianem Kodetem 
a Felixem Slováčkem.
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  nejvýznamnější kulturní událost

Prostějov/les

Vernisáž zahájil úvodním slo-
vem PhDr. Arnošt Drmola, 
představil kapelu K. R. Band 
a její blues-jazzové prvky 
i myšlenky hudebního proje-
vu, které naladily příjemnou 
atmosféru vernisáže. Vzápětí 
samozřejmě následovala roz-
sáhlá biografie charismatic-
kého umělce Pavla Zugara 
z Rousínova. 
Doktor Drmola představil 
návštěvníkům Zugarovu 
tvorbu a naservíroval obsáh-
lý výklad k autorově tvorbě, 
vizi, myšlence, výtvarnému 
stylu a technice. Představil 
ho jako multimediálního 
umělce, který má rád krásné 
ženy, vášně a rock 'n' roll...
Pavel Zugar se také aktivně 
zabývá kresbou, keramikou, 
fotografií, architekturou, desi-
gnem, grafikou, avšak malba 
je pro něj nejdůležitější a vévo-
dící v jeho výtvarném projevu. 
Zajímá ho hlavně tvar, barva a 
symbolika. V jeho dílech je cí-
tit touha po zjednodušení jeho 
vize, myšlenky a přenést ji na 
kanvas a najít samotnou pod-
statu věci, proniknout do jádra 
objektu, subjektu. Dlouhodobě 

se zajímá o zlatý řez, tajem-
ství perspektivy, poměr stran, 
magii čísel a matematický vliv 
na krásu a poměrovost věcí ko-
lem nás.
Autor se na této výstavě prezen-
tuje svými staršími olejomalba-

mi z různých cyklů, doplněné 
hliněnými bustami, kresbami, 
fotografiemi, ale také letošními 
novotinami. Výstava potrvá do 
konce 1. srpna 2014. Kdo má 
rád ženy, vášeň, rock 'n' roll, 
přijde si na své.

Ta je krásná! Chyrismatický umělec z Rousínova Pavel Zugar 
před jedním ze svých děl, které nyní vystavuje v Prostějově.    
 Foto: Lenka Sedláčková

KRISTIAN KODET zahájil v Plumlově
výstavu obrazů spolu s Felixem Slováčkem

Slavný host. Na plumlovský zámek dorazil 
také známý hudebník Felix Slováček, který na-
živo předvedl i něco ze svého umění.

Skvělá atmosféra. Mezi hosty nechyběl ani 
první náměstek hejtmana Olomouckého kraje 
Alois Mačák (na snímku druhý zprava).

Bylo plno. Zahájení vernisáže si nenechala ujít 
masa příznivců umění Kristiána Kodeta. Opět 
se potvrdilo, že kvalita přiláká diváky pokaždé.

jaká byla vernisáž...jjjakká byyla vvverrnisááž....
3x foto: Lenka Sedláčková
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V prostějovském zámkuV prostějovském zámku

vystavuje Pavel Zugarvystavuje Pavel Zugar
Minulé úterý 1. červen-
ce proběhla vernisáž 
výstavy Pavla Zugara 
ve výstavním prostoru 
Regionálního informač-
ního centra prostějov-
ského zámku.

Prostějov/red - Od poloviny 
června jsou v předprodeji 
Městského divadla k mání 
vstupenky na zářijový chari-
tativní koncert, jehož výtěžek 
bude věnován prostějovské-
mu Klokánku. S proslulým 
Hradišťanem a jeho lídrem 
Jurou Pavlicou vystoupí i pro-
stějovský pěvecký sbor Pro-
měny.
Koncert se uskuteční 18. září 
právě v Městském divadle 
v Prostějově. „Jsme ženy a osud 

dětí, ke kterým život není zrov-
na fér, nám není lhostejný. Proto 
jsme velmi uvítaly možnost si 

na koncertě zazpívat s kapelou, 
jejíž písně máme v repertoá-
ru,“ nechala se slyšet dirigent-
ka Anna Králová. Stejně jako 

ostatní členové souboru věří 
i organizátorka, radní a před-
sedkyně Okrašlovacího spolku 
Milada Sokolová, že koncert pro 
dobrou věc bude nejen krásným 
zážitkem pro posluchače, ale 
splní svůj účel. „Chtěli bychom 
vybrat co nejvíce finančních 
prostředků, které budou použity 
k dokončení objektů Klokánku 
v Prostějově,“ vysvětlil další 
z organizátorů Tomáš Lázna 
z občanského sdružení Pomáhá-
me tancem. 

Probíhá předprodej vstupenek na Hradišťan

POMOZME POMOZME 

KLOKÁNKU!KLOKÁNKU!

Prostějov/les - Desítku čtvrt-
ků s prázdninovým nauč-
ným, zábavným, kulturním, 
sportovním programem pro 
děti připravilo město Pros-
tějov ve spolupráci s měst-
skou knihovnou, Kulturním 
klubem Duha, Sportcentrem 
a Ekocentrem IRIS. Akce se 
konají v různých lokacích 
Prostějova a blízkého okolí.
Uplynulý čtvrtek měl Večerník 
možnost zúčastnit se prvního 
dne celého „Prostějovského 
léta 9+1“. Již od devíti hodin 
byl v dětském dopravním cent-
ru připraven program s různými 
soutěžními úkoly sportovního 
charakteru i s dopravní téma-
tikou. Za dosažení všech bodů 
dostávaly děti odměny ve for-
mě sladkostí, dále mohly využít 

krásné lanové dráhy či skákaní 
na velké trampolíně. Zájem byl 
veliký, již po půldruhé hodině 
překonalo startovní pole první 
stovku.
Hlavní atrakcí však byla dětská 
farma, která oficiálně otevřela 
ono zmíněné prázdninové léto 
9+1. Od páté hodiny odpoled-
ní se tak všichni scházeli na 
náměstí T. G. Masaryka a tak 
i zde byla účast hojná, což 
dokazovala dlouhá fronta. 
A i před prostějovskou radnicí 
se opět zápolilo v nejrůznějších 
disciplínách.  Malé pekařky 
pekly chleba či buchty, zmrz-
lina se točila proudem zkuše-
nějšími, „Picassové, Mánesové 
se malovali o stošest“, pražil se 
popcorn profíkem. O zábavu 
holt nouze nebyla...

PROSTĚJOVSKÉ LÉTO

budiž zahájeno

Kdo bude první? Prostějovské léto zahájila akce na dopravním 
hřišti, kde došlo i k závodu motokár.    Foto: Lenka Sedláčková

Umělec. Bratr slavného herce Jiřího Kodeta Kristián přijel na ver-
nisáž své výstavy, aby ji před zraky stovkami přítomných osobně 
zahájil.     Foto: Lenka Sedláčková
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Michal Kadlec 

 Je pravda, že město teď vrhá 
síly i finance do oprav sídlištních 

částí Prostějova?
„Ano. Po Sídlišti svobody, kde revitali-
zační práce začnou v nejbližších dnech, 
se zpracovává také projekt regenerace 
panelového sídliště Svornosti ve Vraho-
vicích. V nejbližší době bude zahájena 
také regenerace panelového sídliště 
Tylova. Jedná se o část mezi ulicemi 
Tylova, Tetín, Brněnská a Okružní. A co 
víc, rada města na poslední schůzi dále 
schválila zařadit do návrhu rozpočtu 
pro rok 2015 zpracování projektu re-
generace dalšího panelového sídliště 
Bohumíra Šmerala.“

 Zastavme se konkrétně u nej-
bližší akce. Co všechno se bude 

na Sídlišti svobody teď opravovat 
a kolik to bude stát? 
„Už na konci června jsme 
schválili výběr nejvhod-
nější nabídky ve veřejné 
zakázce, při které pro-
jdou regenerací bloky 
od čísla sedm až po 
jedenáct. Jedná se 
o část sídliště 
směrem od 

Anenské ulice ke zdravotnímu středisku. 
Předmětem veřejné zakázky je rekon-
strukce a vybudování ploch dopravní 
infrastruktury, to znamená komunika-
ce, parkoviště, chodníky a cyklostezka. 
Současně s tím bude vybudováno nové 
veřejné osvětlení, odvodnění komunika-
cí, obnovení a doplnění veřejné zeleně. 
Předpokládaná hodnota zakázky byla 
čtrnáct milionů korun. Ovšem výrazně 

ušetříme, neboť nejvýhodnější nabíd-
kovou cenu ve výši 7,9 milionů korun 
předložila společnost Skanska.   Veškeré 
práce na Sídlišti svobody mají být zahá-
jeny v závěru července.“

 Co se týká dalších investic měs-
ta, budou letní prázdniny 

v tomto směru znamenat klidné a ne-
činné období?
„To určitě ne! Rada města na své posled-
ní schůzi schválila využití části finanč-
ních prostředků určených na Strategické 
materiály pro čerpání evropských dotací 
na zpracování dalších tří studií investič-
ních záměrů. Jedná se o takzvanou ma-
lou průmyslovou zónu v Brněnské ulici, 
rozšíření veřejné zeleně v biokoridoru 
Hloučela a vybudování parku a domů 
s pečovatelskou službou v lokalitě Nová 
Okružní.“   

 V jakém stavu je vůbec vývoj 
průmyslové zóny v Brněnské 

ulici?
„Město má v současnosti zpracovány 
prověřovací studie ploch pro podnika-
telské aktivity na celém území Prostě-
jova. V části lokality malé průmyslové 
zóny v Brněnské ulici již byly zahájeny 
výkupy pozemků. Je navíc nutné přesně 
specifikovat budoucí dopravní napojení 
i napojení na inženýrské sítě, případně 
požadavky na jejich doplnění. Studie 
může být následně podkladem pro 
vznik územní studie, kterou zde vyžadu-
je nový územní plán.“   

 K čemu město koupilo dva po-
zemky v Čechovicích?

„V Čechovicích vlastní magistrát nově 
dva pozemky navazující na biokori-

dor Hloučela, jejichž severní část je 
novým územním plánem určená 
jako plochy rekreace - na plo-
chách přírodního charakteru. 
Chceme nyní zadat zpracová-
ní studie, která by navrhla vy-
užití tohoto území s ohledem 
na nutnost logické návaznosti 

v území i s přesahem na okolní 
plochy, které nejsou v majetku 

města Prostějova.“
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INZERCE

Prostějov - Co se týká investic města a příprav na další stavební 
projekty, nebudou letní prázdniny určitě žádným klidným dýchán-
kem. V nejbližší době se chystá rekonstrukce hned tří lokalit upro-
střed prostějovských sídlišť. Na podrobnosti se Večerník v rámci 
pravidelného seriálu rozhovorů zeptal náměstka primátora pro 
stavební investice Zdeňka Fišera (na snímku). Ten navíc potvrdil, 
že dalším prvořadým úkolem pro nejbližší týdny je připravit studii 
pro pozdější využití nové průmyslové zóny v Brněnské ulici.  

 Prostějov/mik

Rekonstrukce kanalizace za-
čala již před třemi týdny 
a po vybagrování zeminy se 
přišlo na to, že oproti původ-
ním předpokladům a finanč-
ním nárokům se bude muset 
sáhnout do městské kasy 
o něco hlouběji. „Rada města 
na poslední schůzi doporučila 
zastupitelstvu schválit roz-
počtovým opatřením dofinan-

cování rekonstrukce kanalizace 
a komunikace v ulici Gabrie-
ly Preissové v Čechovicích. 
Předpokládané navýšení ná-
kladů činí čtyřistasedmdesát 
tisíc korun. Důvodem je velmi 
špatný technický stav potrubí 
a nutnost odtěžení odpadem 
kontaminované zeminy,“ vy-
světlil Večerníku Zdeněk Fi-
šer, náměstek primátora Statu-
tárního města Prostějov. 
Stávající kanalizace v ulici 

byla vybudována před rokem 
1989 svépomocí v takzvané 
akci Z, stavba nebyla nikdy 
řádně zkolaudována a pře-
dána správci sítě. V průbě-
hu přípravy rekonstrukce 
nebylo možné provést mo-
nitoring potrubí, protože 
kanalizace nebyla průchozí, 
navíc stávající šachty zce-
la zkorodovaly. Na základě 
těchto skutečností nemohl být 
znám spád kanalizace, počet 

ani způsob napojení jednotli-
vých přípojek. 
„Po provedení výkopu se zjis-
tilo, že kanalizace byla polo-
žena v protispádu s lokálními 
propady a špatným výškovým 
uložením vůči přípojkám ro-
dinných domů. Rekonstruk-
ce musí být rozšířena oproti 
předpokladu o jednu šachtu, 
tedy přibližně o sedmadvacet 
metrů. Navíc zemina je až do 
hloubky čtyř metrů tak zvod-
nělá a nasycená průsakem 
z nefunkční kanalizace, že ji 
nelze použít na zpětné zásypy. 
Jako kontaminovaný materiál 
se musí odvážet na skládku do 
Němčic nad Hanou,“ zdůvod-
nil další neočekávané náklady 
Fišer. 
Připomeňme, že ve výběro-
vém řízení na zhotovitele 
stavby byla vybrána firma 
STRABAG, která předloži-
la nejvýhodnější nabídku ve 
výši 3,1 milionu korun.

Je až takřka neuvěřitelné, že trvalo více 
než dvacet let od prvních žádostí, než se 
obyvatelé ulice Gabriely Preissové dočka-
li opravy kanalizační sítě v této lokalitě. Ta, 
jako naprosto nefunkční zmetek, byla vy-
budována před rokem 1989 svépomocí 
v takzvané akci „Z“. Až nyní ale odborníci 
přicházejí na to, jak šlendriánsky se tehdy 
postupovalo....

„V Brněnské ulici již byly zahájeny výkupy
pozemků,“ prozradil dále náměstek Z. Fišer

Do ulice G. Preissové se zakously bagry. Po více než dvaceti letech...

Foto: archív Večerníku

Prostějov/mik - Dlouho bez
využití nezůstala. Od za-
čátku dubna zela jedna 
z prodejen na náměstí T. G. 
Masaryka prázdnotou. Rad-
ní okamžitě vyhlásili záměr 
na pronájem, do kterého 
se přihlásil jediný zájemce. 
A ten jej také dostal…
„Schválili jsme pronájem ne-
bytových prostor na náměstí 
T. G. Masaryka číslo sedm. 
Jedná se o přízemní prodejnu 
v jižní části centrálního náměstí. 
Na vyhlášený záměr na 
pronájem prostoru sloužícího 
k podnikání o rozloze necelých 
šedesáti metrů čtverečních se

přihlásil zájemce, který na 
tomto místě hodlá otevřít 
prodejnu zdravé výživy a ze-
mědělských produktů,“ pro-
zradil Jiří Pospíšil, první 
náměstek primátora Statu-
tárního města Prostějov. 
„S ohledem na to, že se městu 
ozval pouze jediný zájemce, 
rada města na doporučení 
Domovní správy akceptov-
ala jeho nabídku měsíčního 
nájemného ve výši osmnáct 
a půl tisíce korun, byť výše 
nájmu posledního nájemce 
činila přes dvacet tisíc korun,“ 
přidal prostějovský primátor 
Miroslav Pišťák.

 Radní pod palbou Radní pod palbou
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Desítky milionů korun potečou do sídlišť

Tylova. Jedná se o část mezi ulicemi
Tylova, Tetín, Brněnská a Okružní. A co
víc, rada města naposlední schůzi dále 
schválila zařadit do návrhu rozpočtu
pro rok 2015 zpracování projektu re-
generace dalšího panelového sídliště 
Bohumíra Šmerala.“
g p

Zastavme se konkrétně u nej-
bližší akce. Co všechno se bude

na Sídlišti svobody teď opravovat
a kolik to bude stát? 
„Už na konci června jsme
schválili výběr nejvhod-
nější nabídky ve veřejné
zakázce, při které pro-
jdou regenerací bloky 
od čísla sedm až po 
jedenáct. Jedná se
o část sídliště 
směrem od 

ulici?
„Město m
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Prostějov/mik - Celkem pro stosedmdesát tisíc korun 
museli radní náhle sáhnout do městské pokladny. Do bu-
dovy Reálného gymnázia a Základní školy ve Studentské 
ulici totiž začalo zatékat. A pořádně! 
„V herně školní družiny dochází k opakovanému zatékání 
dešťové vody střešními okny, a následnému vznikání plísně,“ 
přiblížil problém Zdeněk Fišer, náměstek primátora Statu-
tárního města Prostějov. Ze strany školy dosud realizovaná 
opatření na zlepšení situace nebyla dlouhodobě úspěšná. 
„Jediným řešením je výměna všech šesti střešních oken za 
nová, kvalitnější a provedení nového oplechování límce 
s napojením na stávající plechovou krytinu střechy,“ popsal 
opatření za uvedenou sumu peněz Fišer.

Do budovy gymnázia

TEČE VODA!

OPRAVUJÍ zde šlendriánskou socialistickou kanalizaciOPRAVUJÍ zde šlendriánskou socialistickou kanalizaci AKCE „Z“ vám 
AKCE „Z“ vám 

nějak NEVYŠLA, 
nějak NEVYŠLA, 

pánové soudruzi!
pánové soudruzi!

Foto: archív Večerníku

Už je plno. Prodejna na náměstí T. G. Masaryka číslo sedm už má svého nového nájemce.  
 Foto: Magistrát města Prostějova

Dá to fušku! V ulici Gabriely Preissové v Čechovicích je to nyní samá díra. Stavbaři zde napravují 
socialistickou kanalizaci... Foto: Magistrát města Prostějova

www.vecernikpvwww.vecernikpv.cz.cz

Radní pronajali prodejnu na náměstí
... za osmnáct a půl tisíce korun měsíčně!... za osmnáct a půl tisíce korun měsíčně!



Na pláži U Vrbiček to nad-
cházejíc sobotu v podvečer 
pořádně rozjedou rock bandy 
KEKS, QUERCUS, KON-
TAKT, PLUS a ATD. Už 
posedmé se tak můžete těšit 
na pravou rockovou atmosféru 
a vynikající hudební zážitek, 
díky němuž si pamětníci 
i nováčci připomenou význ-
amné prostějovské muzikanty, 
kteří už nejsou mezi námi. 
„Jde o stylovou rockovou vz-
pomínku na tragicky zesnulé 
kamarády hudebníky a na 
dobu, kdy tito skvělí muzi-
kanti hrávali. Díky svým pís-
ním a vystoupením s naprosto 
neopakovatelnou atmosférou 
byli nejpopulárnější v celém 
okrese,“ představil akci Petr 

Zlámal, majitel pořadatelské 
agentury HitTrade a zároveň 
zakladatele této živé rockové 
vzpomínky.

A kdo jiný by se měl při 
této příležitosti objevit na 
pódiu, než pokračovatelé 
prostějovského rockového od-
kazu? Loni si svou premiéru 
na Rock Memory Of odbyla 
kapela ATD, kterou mohou její 
někdejší příznivci vnímat jako 
velmi dobrý revival Pražského 
výběru. Díky svým kvalitním 
hudebním výkonům se právě 
této skupině znovu dostává 
cti zahájit celý festival, jak 
jinak než převzatou tvorbou 
zmíněného seskupení kolem 
Michaela Kocába. 

I letos se na pódiu představí 
ve své době nejlépe tech-
nicky vybavená kapela Plus, 
která svou hudební činnost 
znovuobnovila spolu se star-
tem vzpomínkového festi-
valu v roce 2008. Příležitost 
poctivě si po rockersku zavz-
pomínat na zesnulé kamarády 
si nenechají ujít ani zástupci 
ryze pánské kapely Kontakt, 
a to přestože tato skupina 
oficiálně zakončila svou 
hudební pouť již v roce 1993. 
Písněmi vlastními i převzatými 
se fanouškům připomene 
Keks. Tato parta několik let 
působila pod politicky ne-
závadným názvem Rytmus 
(RTM). Ani letos nebudou 
návštěvníci festivalu ochuzeni 
o vystoupení jediné stále 
aktivně hrající kapely Quer-
cus, které se i přes politické 
represe v uplynulých deseti-
letích podařilo nesmazatelně 
se zapsat do povědomí 
příznivců zdejší veskrze 
kvalitní produkce.

„Půjde o jednu z největších 
hudebních akcí letošního léta 
a já bych chtěl moc poděkovat 
těm, kteří se na pořádání festi-
valu každoročně podílejí, což 

pochopitelně není nic jedno-
duchého. Na festivalu ROCK 
MEMORY OF se sejdou nejen 
pamětníci, příznivci dobré 
hudby a přátelé, které jste léta 
neviděli. Schází se tu pravidelně 
celé generace fanoušků kapel, 
které zde před lety hrávaly. 
Nejednou jsem se tu setkal 
s prarodiči, kteří na festival 
doprovázeli vnuky a naopak. 
I letošní ročník nabízí to 
nejlepší, co kdy prostějovská 
rocková scéna měla, takže 
určitě přijďte,“ zve rockery 
všeho věku pořadatel Petr 
Zlámal. 
Znovu máte možnost využít 
autobusové dopravy, která 
vás i s přáteli doručí téměř 
až k pódiu za pouhých deset 
korun a zase zpět. Na místě 
pak na vás dle doporučení 
pořadatelů čekají vynikající 
grilované klobásky a správně 
vychlazené pivo.

Sledujte proto internetové 
stránky www.vecernikpv.cz

a www.hittrade.cz.
A hlavně se

v sobotu dobře bavte!
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ROCK MEMORY OF 2014:ROCK MEMORY OF 2014: Na prostějovské
hudební legendy se bude vzpomínat už posedmé! 
Prostějov/peh - Neseďte doma a přijďte se bavit! 
Naskýtá se vám totiž ideální příležitost poslech-
nout si skvělou muziku, dát si něco dobrého z gri-
lu, setkat se s přáteli a společně si připomenout 
nezapomenutelné legendy prostějovské rocko-
vé scény. Již tuto sobotu 12. července na pláži 
„U Vrbiček“ vypukne v 18:00 hodin už sedmý ročník 
vzpomínkového festivalu ROCK MEMORY OF,
který bude i letos největší hudební událostí pro 
každého rockového fajnšmekra. 

Kam za pravým Kam za pravým 
rockovým nářezem?rockovým nářezem?

Program plný rockových Program plný rockových 
legend celého regionulegend celého regionu

Pozvánka přímoPozvánka přímo
od pořadatelůod pořadatelů

PROSTĚJOVSKÝ Večerník, jakožto mediální partner, pro vás ve spolupráci s po-
řádající agenturou HIT TRADE, připravil SOUTĚŽ O VSTUPENKY na již sedmý roč-
ník ROCK MEMORY OF 2014, který bude i letos vzpomínkou na legendy prostějov-
ské hudby. Kvintet kapel vystoupí již tuto sobotu 12. července na plumlovké pláži 
„U Vrbiček“, v případě nepříznivého počasí pak ve Víceúčelové hale-ZS v Prostějově. 
A jak je již dobrým zvykem, díky Večerníku máte tradičně šanci být u toho, a ještě 
navíc ZADARMO!
SOUTĚŽ O VSTUPENKY probíhá od pondělí 7. do čtvrtku 10. července, přičemž vyhrát 
může hned DESÍTKA z vás. 

Co je potřeba pro to vykonat? 
Nic složitého. Stačí znát správnou odpověď na níže položenou otázku, zaslat ji jakým-
koliv způsobem do redakce PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku a pak jen čekat, zda-li se 
právě na vás usměje štěstí při losování z osudí...

SOUTĚŽNÍ OTÁZKA ZNÍ:
PO KOLIKÁTÉ SE JIŽ U VRBIČEK BUDE VZPOMÍNAT

NA PROSTĚJOVSKÉ ROCKOVÉ LEGENDY?

Své odpovědi, či tipy zasílejte na e-mailovou adresu SOUTEZE@VECERNIKPV.CZ 
s heslem „Rock Memory Of“. Můžete nám ale ovšem také volat na známé telefonní čís-
lo 582 333 433, zasílat SMS zprávu na mobil 608 960 042, případně se dostavit osobně 
do sídla redakce v Olomoucké ulici.  
Na odpovědi čekáme v redakci do ČTVRTKU 10. ČERVENCE, 12.00 hodin. DESÍTKU 
VÝHERCŮ BUDEME KONTAKTOVAT TELEFONICKY, PROTO NEZAPOMEŇTE UVÁDĚT
 SVÁ MOBILNÍ SPOJENÍ!

  VYHRAJTE LÍSTEK NA... ROCK MEMORY OF!  VYHRAJTE LÍSTEK NA... ROCK MEMORY OF!

Připomeňte si s námi prostějovskéPřipomeňte si s námi prostějovské
rockové průkopníky aneb KDO JE KDO...rockové průkopníky aneb KDO JE KDO...
Legendární prostějovští hudebníci, kteří zdejšímu publiku v uplynulých desetiletích zpro-
středkovávali kontakt se „západní“ hudbou neupadnou ani letos v zapomnění. Jejich památ-
ku můžete uctít už tuto sobotu 12. července na vzpomínkovém festivalu ROCK OF MEMORY, 
který se koná tradičně na plumlovské pláži U Vrbiček.  

Jeden z nestorů prostějovského bigbítu. Zvukař, zakladatel 
skupiny PLUS - neúnavný dovozce, zlepšovatel, konstruk-
tér a výrobce hudebních aparatur, osvětlovacích zařízení 
a dopravních prostředků v komunistickém režimu, kdy 
koupit i třeba jen dobré struny ze „západu“, byl neuvěřitel-
ně veliký problém! A na víc prostě řečeno - byl to perfektní 

chlap! Zkrátka s nadsázkou se dá říct: praotec „bigbítu“ v Prostějově!

Miroslav Vysloužil st.

Další skutečná legenda prostějovské a později rovněž 
i olomoucké scény populární hudby. Vynikající klavírista, 
kapelník, aranžér, jehož většinou velké kapely s dechovou 
sekcí vládly řadu let prostějovským tančírnám. Ale doká-
zal se i sám posadit ke klavíru a dlouhé doby preludovat 
jednu populární světovou melodii za druhou. Pro pamětní-
ky připomeňme i jeden jeho velký objev na tehdejší hudební scéně, kterým 
byla zpěvačka Božena Medková.

Jaroslav Kaňák st.

Další z kultovních klávesáků, kteří prošli řadou kapel a neza-
pomenutelně se zapsali v prostějovských hudebních dějinách. 
Vždy s úsměvem, nadhledem a bohorovným klidem - tak si 
jej jistě všichni pamatujeme mimo jiné i z působení v kapele 
STAR KVINTET a později IKAROS.

Míťa Bredichyn

Kytarista, zpěvák, textař a zakladatel mnoha prostějovských 
kapel, pokračovatel slavného kapelnického a muzikantské-
ho jména Vaňků. Posledním z významných projektů, které 
zůstaly v paměti všech muzikantů, bylo založení prostějov-
ské legendární kapely Generace, z níž posléze vznikla kape-
la KEKS, kde potom řadu roků působil. KEKS patřil mezi 
nejnavštěvovanější kapely v okrese a Milan Vaněk spolu s Pepou Šplíchalem 
a Mirou Čechem tvořili ve své době pilíř celé kapely.

Milan Vaněk

Praotec big beatu na Konicku zakladatel mnoha kapel, 
z nichž samozřejmě nejznámější je kapela Merkur. Později 
působil v kapele Marasd a do posledních chvil svého hud-
bou naplněného života se točil kolem Arestu vystupujícího 
na koncertních pódiích dodnes.

Alois Grepl

Nezapomenutelný kamarád, zpěvák, textař, klávesák, ky-
tarista - zkrátka univerzální muzikant, který prošel celou 
řadou prostějovských kapel. Člověk, který neztratil smysl 
pro humor v žádné situaci a nikdy nepřestal být kama-
rádem… Vzpomeňme alespoň: IKAROS, GENERACE, 
KEKS a další...

Miroslav Čech

Klávesák, zpěvák, programátor s úžasnou vrozenou intuicí 
k ovládání na svou dobu značně složitých nových „západ-
ních“ hudebních nástrojů a aparatur, které „nějak“ a „ně-
kde“ vždycky sehnal jeho táta. Nikdy se ani nepokusil studo-
vat mnohastránkové jemu „nepochopitelné“ anglické návody 
k použití a prostě mu všechno hned fungovalo téměř na první 
zapojení, i když pamětníci jistě vzpomínají na zapínání jeho EMAXU ranou 
pěstí... Ale hlavně nikdy, ale skutečně nikdy nepokazil žádnou legraci!

Miroslav Vysloužil ml.

Bubeník a zpěvák - jmenujme alespoň ve své době populár-
ní kapelu KONTINENT. Opustil nás hodně mladý, takže 
i tento přehled, který o něm píšu, je relativně krátký. Ale 
i tak po něm zbylo mnoho dobré muziky a kamarádství – 
alespoň ve vzpomínkách nás všech. Prostě patřil k řadě mu-
zikantů té doby, kteří zde tvořili kulturu na rozdíl od pánů 

Kobedů či paní Hrozové a jiným napomáhačům komunistického hnutí.

Petr Dvořák

Bubeník, zpěvák, který dokázal vzít do ruky i kytaru 
a vytvořit tak kdekoli příjemnou muzikantskou atmosfé-
ru. Muzicíroval od svých klukovských let i se svojí sestrou 
zpěvačkou – tehdy právě ještě jako kytarista. Později se 
však věnoval hlavně bubenické dráze i když ke kytaře se 
také nadále vracel alespoň při domácím muzicírování... 

Vzpomeňme kapely Akord, Gradace, ATD, Plus, kterou prošla celá řada 
dalších výborných prostějovských muzikantů

Pavel Marek

Kytarista, zpěvák, textař, který působil v celé řadě prostějov-
ských kapel, ale s jeho kytarou jsme jej mohli potkat napros-
to kdykoliv a kdekoliv, kde svým zvučným hlasem rozdával 
hudební pohodu a radost. Je nutno vzpomenout, že je rov-
něž autorem českého textu písně Boba Dylana „Knocking 
on The Heaven Door“, která se stala jakýmsi závěrečným 

mementem každého dosavadního ročníku Rock Memory of s názvem „Nade 
mnou lámeš hůl“.

František Povolný

Kytarista, zpěvák, hudební pokračovatel tradice započaté 
jeho otcem. Vždy s úsměvem - kdo s ním hrál, nikdy na něj 
nezapomene... Člen spousty kapel, ale jeho nezapomenutel-
né působení v kapele Alternativy se nedá nepřipomenout. 
Vše dělal s úsměvem, hudba jej bavila.

Jaroslav Kaňák ml.

Baskytarista, zpěvák, chlap jak má být, řidič kamionu. Tohle 
povolání se mu také bohužel stalo osudným. Byl to člověk, 
který pro muziku dokázal obětovat cokoli. Pamatujeme jej 
všichni vždycky jen rozesmátého a v dobré náladě. Zakladatel 
kapely Akord, posléze Gradace, ATD, Keks ...

Miroslav Řehák

Zpěvák, spoluzakladatel a frontman skupiny „Zapletali“, kte-
rá neodmyslitelně patřila ke koloritu období hluboké totality, 
kdy mnozí představitelé města byli pevnými členy KSČ a mi-
licí. Kdo by nepamatoval Žárovice, Plumlov (zahrada vedle 
kina), Pivín… Kapela, která v období sedmdesátých let měla 
největší návštěvnost a díky níž jsme se třeba seznámili s neza-

pomenutelným hitem „Sugar baby love“.

Miroslav Černohouz

Virtuosní klávesák, zpěvák, který procestoval s muzikou 
celou Evropu. Hrával v profesionálních kapelách s těmi nej-
lepšími muzikanty, kteří dokázali vždy vytvořit ten nejper-
fektnější sound, jakého bylo možno ve své době dosáhnout. 
Stejně úspěšně dokázal vystupovat a bavit posluchače i sám 
s baterií svých klávesových nástrojů a svým příjemným hla-

sem. Vzpomeňme například kapelu Saturn.

Radek Nejedlý

Bubeník, kapelník - s hlavou vždycky plnou těch nejfantas-
tičtějších zběsilých nápadů, které také vždy realizoval, ka-
marád, který nikdy nesměl chybět tam, kde se hrála dobrá 
muzika, a zakládalo se na nějaký průšvih. Jmenujme ale-
spoň jeho poslední kapelu GENERACE (ze které později 
vznikla kapela Keks).

Josef Šplíchal

Klávesák, neuvěřitelný pohodář, který vždycky dokázal 
v kapele pozvednout náladu. Úžasně zručný také manu-
álně - pracoval i ve firmě na výrobu píšťalových varhan. 
Z jeho hudebních působišť vzpomeňme opět alespoň ka-
pelu GENERACE.

Zdeněk Fajstl

Bratr Radka Nejedlého, se kterým mnoho let hrával. 
Radek Nejedlý byl členem velmi známé kapely Marshall 
posléze pro komunisty MED (Marshall existovali dál, ale 
to už soudruhům nedošlo...).

Miroslav Nejedlý

Vynikající kytarista, hudební pedagog a skladatel - žák prostě-
jovské Lidové školy umění a Konzervatoře v Brně. Muzikant 
mnoha žánrů - v letech 1967 až 1973 kytarista skupiny VOX 
Pavla Nováka, spolupracoval ale i například s Prostějovským 
BIGBANDEM a  DIXILENDEM, národopisně folklórním 
spolkem MÁNES, hrál v řadě kapel v Prostějově i celém re-
gionu – z těch mimo prostějovských jmenujme například SPECTRUM. Přes 
třicet let se věnoval pedagogické a koncertní činnosti v oblasti vážné hudby 
a stále více se zaměřoval i na vlastní hudební úpravy a kompozice, kterých vy-
dal tiskem i na hudebních nosičích nepřeberné množství.

Miroslav Kolba

V případě opravdu velmi 
nepříznivého počasí (přestože 
přívalové deště, bouřky, lehký 
deštík přeci pravé rockery 
neodradí) se akce bude konat 
ve Víceúčelové hale-zimním 
stadionu v Prostějově.



Policie už 
vraha vyslýchá

Události z počátku minulého 
víkendu nabraly rychlý spád. 
„V pátek čtvrtého července 
v odpoledních hodinách došlo 
v jednom z prostějovských domů 
ke konfliktu mezi pětapadesátile-
tým mužem a osmačtyřicetiletou 
ženou, která byla po partnerově 
ataku převezena s těžkým zra-
něním do Fakultní nemocnice 
v Olomouci, kde ve večerních 
hodinách zemřela. Na místě udá-
losti byl zajištěn muž, který jevil 
známky značného požití alkoho-

lu, načež mu bylo naměřeno 3,2 
promile alkoholu v dechu. Bě-
hem pátečního dne tak nemohl 
být vyslechnut, nejdříve byl totiž 
převezen na protialkoholní zá-
chytnou stanici k vystřízlivění,“ 
informovala Večerník v sobotu 
po poledni Marta Vlachová, tis-
ková mluvčí Krajského ředitelství 
Policie ČR Olomouckého kraje. 
Jak ještě následně doplnila, právě 
během prvního víkendového 
dne začalo probíhat šetření ne-
šťastné události a rovněž došlo 
k výslechu podezřelého muže. 
Zda se ale k činu přiznal, není 
dosud známo. „Více informací 
o případu není v současné době 
k dispozici,“ dodala Vlachová. 

Pobodaná ještě 
několik hodin žila...

Skutečnost, že pobodaná žena měla 
ještě naději na záchranu života, po-
tvrdil Večerníku i šéf prostějovské 
záchranky. „Naši lékaři poskytli 
osmačtyřicetileté ženě, která měla 
bodná zranění,  první pomoc. Na-
cházela se ve velmi vážném stavu, 
přesto se podařilo na místě zajistit 
její základní životní funkce a po na-
pojení na dýchací přístroje v sanitce 
byla převezena na urgentní příjem 
Fakultní nemocnice v Olomouci. 
Její stav byl ale v tu chvíli kritic-
ký, přesto naděje na záchranu 
lidského života existovala,“ popsal 
hektické okamžiky exkluzivně pro 
Večerník Radomír Gurka, ředitel 
Zdravotnické záchranné služby 
v Prostějově. Bohužel dobře to 
nedopadlo. „Těsně po deváté ho-
dině večerní jsem osobně obdr-
žel zprávu, že těžce zraněná paní 
v olomoucké nemocnici zemře-
la...,“ stvrdil zlou zvěst Gurka.

Zemřela přímo na 
operačním sále, 
když masivně 

krvácela do břicha!

Jak vyplynulo z vyjádření Fakult-
ní nemocnice v Olomouci, lékaři 
o život osmačtyřicetileté oběti 
trestného činu bojovali několik 
hodin. „Žena byla přivezena na 
urgentní příjem s bodným poraně-
ním v nadbřišku. Okamžitě došlo 
k akutní operaci, ale i přes veškerou 
snahu našich lékařů na sále zemře-
la v důsledku masivního krvácení 
a zranění, které bylo neslučitelné 
se životem,“ prozradil Večerníku 
Egon Havrlant, tiskový mluvčí Fa-
kultní nemocnice v Olomouci. 

Sousedé 
předpovídali 

neštěstí...

Večerník během sobotního dne oslo-
vil několik sousedů v domě na Žiž-
kově náměstí číslo 19, kde k vraždě 
došlo. Obyvatelé tohoto domu 
v majetku města s námi ochotně ho-
vořili, ovšem pod podmínkou zaru-
čení anonymity. „Cože, paní M. ze-
mřela? To je strašné! Viděli jsme, jak 
ji v pátek o půl třetí odváží sanitka. 
Měla zakrvácené břicho, ale věřili 
jsme, že to přežije. Že se tady stalo 
něco hrozného, jsme poznali hned, 
protože barák byl plný policajtů,“ 
svěřila se Večerníku zhruba šedesá-
tiletá žena. Její manžel poznamenal, 
že neštěstí viselo přímo ve vzduchu. 

„Byla to otázka času, kdy se mezi 
těmi dvěma lidmi stane něco příšer-
ného... Hádali se často a hlavní roli 
hrál v jejich sporech alkohol. On 
tedy chlastal první ligu, ovšem ani 
jeho družka nezůstávala mnohdy 
pozadu. Jinak to ale byla celkem 
příjemná ženská a s tím chlapem si 
toho dost vytrpěla. Nikde nepraco-
val, domů chodil věčně pozdě večer 
a imrvére byl pod parou. Byla to 
u nich prostě pěkná Itálie,“ popsal 
muž bydlící v těsné blízkosti bytu, 
kde k vraždě došlo. 
Se zajímavou zprávou se Večerní-
ku svěřil jiný ze starších mužů obý-
vající uvedený dům na Žižkově ná-
městí. „Panebože, ještě ve čtvrtek si 
byl u mě půjčit stovku. Chodil si ke 
mně pro peníze poměrně často, ale 
musím říct, že jak mu přišla ´soci-
álka ,́ všechno mi poctivě do koru-
ny vracel. Tu stovku ale od něho 
uvidím asi tak za dvacet let...,“ po-
dotkl ironicky bodrý chlapík. 

Násilník nebyl 
v domě oblíbený

Další sousedé rovněž postřehli, že 
pětapadesátiletý muž, kterého už 
v tuto chvíli vyšetřuje policie pro 
vraždu své družky, nebyl u většiny 
nájemníků zrovna oblíbený. „Ne-
divte se, vodil si do baráku své ka-
marádíčky z mokré čtvrti, většinou 

šlo o bezdomovce. Ti pak přespávali 
na chodbách a my museli často volat 
strážníky, aby je vyvedli. Když jsme 
mu to vytýkali, šlo o ústa... Vždycky 
se na nás obořil a byl sprostý. Ra-
ději jsme mu tedy uhýbali z cesty, 
zvlášť když byl opilý,“ řekl bez 
okolků jeden z mladších nájemníků 
domu na Žižkově náměstí. 

I kamarádi z něho 
měli strach…

Večerník se vydal v sobotu ješ-
tě na jedno místo s cílem získat 
další informace o muži, který 
zřejmě v opileckém afektu za-
vraždil nožem svoji družku. Pět-
apadesátiletý chlapík totiž podle 
mnohých svědků nejčastěji na-
vštěvoval restauraci Beseda na 
Žižkově náměstí. Uvnitř jsme 

nikoho z jeho známých nenašli, 
venku na lavičce ovšem seděli dva 
bezdomovci, kteří se přiznali, že 
notorického alkoholika a násilníka 
znali dobře a občas s ním i popili 
nějakou tu skleničku. „Byl pořád 
takový nervózní, furt se mu něco 
nelíbilo a na každého křičel. Je 
i takový panovačný, ale i když byl 
odkázaný jenom na sociální dáv-
ky, vždycky měl u sebe nějakou 
tu korunu a zaplatil nám pivko. 
Jo, párkrát nás nechal přespat 
i v baráku, kde bydlel. O jeho 
sporech s partnerkou jsme nic 
nevěděli, o ženských se on moc 
nebavil,“ krčili rameny dva chlapí-
ci zanedbaného zevnějšku. „Víte, 
on byl takový nebezpečný, i když 
byl střízlivý, natož když se opil. To 
pak s ním bylo k nevydržení, šel 
z něho strach,“ dodal ještě starší 
z obou mužů. 

Prostějov/mik - V nedávné 
minulosti Večerník ve spo-
lupráci s Městskou policií 
Prostějov několikrát pátral po 
majiteli ukradené sošky Ježíše 
Krista. Přestože se strážníkům 
přihlásilo několik občanů, 
pravý majitel se ovšem neozval. 
Strážníci bronzovou sošku 
svatého zabavili zloději, který 
sice tvrdil, že ji našel, ale na 
první pohled bylo zřejmé, že 
šlo o kradenou součást buď 
náhrobku, nebo kostela. „Na 
základě pátrací relace ve 
Večerníku se nám přihlásili 
čtyři lidé, kteří tvrdili, že soška 
Ježíše Krista je jejich. Při 
prověřování ale vyšlo najevo, 
že tato tvrzení nejsou pravdi-
vá. Protože další pátrání bylo 
neúspěšné, sošku Krista jsme 
předali oddělení ztrát a nálezů 
prostějovského magistrátu,“ 
informoval Večerník Jan 
Nagy, velitel Městské policie 
Prostějov.  
Podle zákona bude relikvie 
svatého v držení oddělení ztrát 
a nálezů po dobu tří let, pak pro-
padne do vlastnictví města... 

Prostějov/mik

„Situace už byla opravdu vážná. 
Až do šestnáctého června jsme 
registrovali deset zapálených od-
padkových košů. Bylo podezřelé, 
že drtivá většina z nich se nacháze-
la v parčíku vedle městských lázní. 
Zaměřili jsme se na tento případ 
žhářství a strážníci při pátrání 
zapojili i velmi dobrou znalost 
místního prostředí. K případům 
zapalování odpadkových košů 
docházelo především v nočních 
hodinách, ale v různých časech,“ 

nastínil Večerníku situaci z první 
poloviny června Jan Nagy, velitel 
Městské policie v Prostějově. 
Strážníci si postupně tipovali 
jednotlivé podezřelé a možné 
pachatele. Žháři se osudným 
stal právě 16. červen.  „Městská 
policie provedla v daném období 
několik opatření za účelem zjištění 
pachatele. Snaha o jeho dopadení 
byla korunována úspěchem ve ch-
víli, kdy strážníci zjistili při běžné 
hlídce zapálený koš v ulici Josefa 
Lady. Díky tomu, že hořící koš 
strážníci zpozorovali včas, dali 

se okamžitě do prohlídky okolí. 
A pár desítek metrů od požáru se 
jim podařilo zadržet podezřelou 
osobu. Následovalo šetření, ohle-
dání místa a předání případu Poli-
cii ČR. Ta v dané věci vede trestní 
řízení. Kolegům ze státní poli-
cie se pak třicetiletý muž přiznal 
nejenom ze zapálení celkem de-
seti kusů odpadkových košů, ale 
také ke třem případům podpálení 
suchých záchodků Toi Toi ve 
Školní ulici,“ prozradil Večerníku 
Jan Nagy. 
Policie ČR o celém případu 
vůbec neinformovala a k celé 
sérii žhářství se jakoby nemá. 
Večerník se tedy zeptal velitele 
Městské policie v Prostějově, 
co zadrženého muže k těmto 
činům vedlo. „Pokud vím, 
tak už při zatčení v ulici Jo-
sefa Lady se strážníkům doznal 
ke  všem žhářským činům, kdy 
jeho přičiněním bylo zničeno 
deset odpadkových košů v cel-
kové hodnotě patnáct tisíc ko-
run. K tomu ale musíme ještě 
připočíst další patnáctitisícovou 

škodu, protože ohněm byly 
zničeny i ocelové úchyty košů. 
Muž uvedl, že je naštvaný 
na celý svět a majetek města 
ničí ze msty celé společnosti,“ 
řekl Večerníku Jan Nagy. 
Z dalšího úspěchu strážníků má 
pochopitelně radost také primá-

tor Statutárního města Prostějov. 
„Přesně takto si představuji 
nezištnou práci policie. Strážníci 
jednoznačně prokázali svoje 
schopnosti a je vidět, že tu nejsou 
jenom kvůli nasazování ´botiček ,́ 
jak si několik lidí v Prostějově 
myslí,“ prohlásil Miroslav Pišťák. 
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SÉRIOVÝ ŽHÁŘ DOPADEN! MUŽ ZAPALOVAL KOŠE
A ZÁCHODKY Z NAŠTVANOSTI NA SPOLEČNOST...
To už bylo na pováženou! V první polovině června 
došlo v centru Prostějova, hlavně v blízkosti 
městských lázní, k celé sérii požárů odpadkových 
košů. A nebylo pochyb, že je někdo zapaluje úmyslně! 
Případ neuvěřitelného žhářství si vzali za své strážníci 
Městské policie v Prostějově, načež jejich snaha byla 
korunována úspěchem. Třicetiletého muže načapali 
těsně poté, co zapálil další koš, v pořadí již desátý! 
Vzápětí dopadeného žháře usvědčili státní policisté 
také ze zapálení tří suchých záchodků Toi Toi ve 
Školní ulici!

Čí vůbec je? Majitel této soš-
ky Ježíše Krista zůstává nadá-
le neznámý. Teď bude tři roky 
ležet na radnici. 
 Foto: Městská policie Prostějov

Ježíš Kristus skončil na radnici!

VRAH ze Žižkova náměstí musel nejprve vystřízlivět!
3,2 promile
3,2 promile

„Tož tu stovku od něho uvidím asi až tak za dvacet let...,“ posteskl si jeden ze sousedů
Prostějov/mik - Po dvou 
letech, kdy v březnu 2012 
byl zavražděn osmdesá-

tiletý senior v Okružní ulici, registruje Prostějov opět 
ten nejzávažnější možný zločin. Páteční odpoledne 
se stalo osudným pro osmačtyřicetiletou ženu ze 
Žižkova náměstí. Její o sedm let starší druh ji v bytě 
několikrát bodnul nožem do hrudníku. V hádce, jak 
jinak. Zatímco kriminalisté totálně zpitého ochmel-
ku vyvedli z domu v poutech, těžce zraněnou ženu 
odvážela sanitka v kritickém stavu do olomoucké 
fakultní nemocnice. Nebožačka ale i přes enormní 
snahu lékařů ještě týž den večer zemřela. A policisté 
tím pádem začali vyšetřovat VRAŽDU!

Tady došlo k mordu! Po brutálním pobodání ženy pětapadesátiletým 
mužem začala policie případ vyšetřuje jako vraždu. 2x foto: Michal Kadlec

Prostějov/mik - Další z mnoha 
investičních akcí města právě 
skončila. Už delší čas prová-
zí kritika výstavbu veřejných 
záchodků mezi Smetanovými 
sady a kinem Metrem. Mno-
hým se totiž nezdá cena této 
stavby, která se blíží třem milio-
nům korun!
„Co se týká veřejných záchodků za 
Metrem, už poslední červnový den 
byly ukončeny stavební práce, prv-
ní červencový týden pak proběhly 
veškeré revizní práce a koneč-
ná kolaudace je v plánu v úterý 
8. července. Když dopadne všech-
no dobře, můžeme ještě týž den 
na veřejných záchodcích vykonat 
slavnostně svoji potřebu,“ prozra-
dil Večerníku s úsměvem Zdeněk 
Fišer, náměstek prostějovského 
primátora pro stavební investice.
On sám stále zastává názor, že 
cena za „hajzlíky“ není vůbec 
přemrštěná. „Jedná o sumu, která 

byla vysoutěžená ve výběrovém 
řízení a byla naprosto nejnižší 
mezi dalšími nabídkami. Musíme 
si uvědomit, že částku přes dva 
miliony osm set tisíc korun neza-
platíme pouze za stavbu veřejných 
záchodků. Společně s tím pro-
běhlo vybudování všech potřeb-
ných inženýrských sítí a přípojek 

elektřiny, vody. Navíc se musely 
okolní plochy zpevnit a ve smě-
ru od Smetanových sadů napojit 
i přístupové chodníky,“ vypočetl 
všechny další položky investiční 
akce Fišer.
Zbývá přesto dodat kacířskou 
otázku, jak se bude Prostějova-
nům čůrat za tři mega?

Luxusní „hajzlíky“ za tři miliony
jsou HOTOVÉ, otevřou se zítra?

Hotovo! Stavbaři mají už „padla“, veřejné záchodky za Metrem se 
mají v úterý kolaudovat a otevřít.  Foto: Michal Kadlec

Prostějov/red - „Prosazujeme 
radnici bez záclon, ale samozřej-
mě to neznamená, že bychom 
chtěli ušetřit městské kase pení-
ze za záclony na oknech. Našim 
cílem je naprostá průhlednost 
toho, co se na radnici děje,“ 
představil s úsměvem další pri-
oritu svého týmu Tomáš Blu-
menstein, první muž kandidátní 
listiny ODS. Také podle tohoto 
vyjádření je vidět, že celostátní 
předseda organizace MENSA 
a prostějovský zastupitel roz-
jel svou premiéru v roli lídra 
občanských demokratů pěkně 
zostra. Potvrdilo se, že noví lidé 
v čele kandidátky vždy přinášejí 
více nových nápadů než „staré 
pušky“...

Festival nápadů
Večerník už informoval o něko-
lika návrzích, kterými Blumen-
stein, jehož v čele kandidátky 
doplňuje předsedkyně Okrašlo-

vacího spolku a radní pro kulturu 
Milada Sokolová i šéf krajského 
volejbalového svazu Jan Zatlou-
kal, rozčeřil vody prostějovské 
politiky. Pozitivní reakce se mezi 
občany dostává nejenom revo-
lučnímu návrhu, aby byl pro 
všechny zrušen poplatek za od-
voz odpadu, ale také myšlence, 
že městská policie by měla za-
pomenout na měření rychlosti 
a vrhnout se hlavně na to, aby 
byla přítomna na místech, kde 
v poslední době narůstá kriminali-
ta a agresivita těch, kteří ji páchají.

Uvidíme konšelům 
ještě více pod prsty

Princip „Radnice bez záclon“, 
který bude podle „šestky“ na 
kandidátce Pavla Burši zna-
menat zveřejnění uzavřených 
smluv či on-line přenosy z  jed-
nání zastupitelstva, není v pří-
padě prostějovských občanských 
demokratů i Tomáše Blumen-

steina osobně nějakým ojedině-
lým, předvolebním výstřelem. 
„Už v tomto funkčním období 
se nám podařilo pro průhlednost 
radnice, jako straně účastnící 
se městské koalice, něco udě-
lat,“ říká radní Milada Sokolová 
a jako konkrétní příklad uvádí 
zveřejňování všech faktur na in-
ternetových stránkách města. 
Samotný Tomáš Blumenstein 
má za sebou velký kus práce 
v oblasti průhlednosti měst-
ských  IT zakázek. Ještě před pár 
lety byla právě tato oblast spojo-
vána s pochybami, zda je v ní vše 
v naprostém pořádku. Blumen-
stein se po minulých volbách po-
stavil do čela městské IT komise, 
která začala prosazovat opatření 
k větší průhlednosti zakázek.

Originál je vždy lepší
Zatímco na některých místech 
je ODS spojována s různými 
problémy, v Prostějově je situ-

ace jiná. Stranu tu dlouhodobě 
nedoprovázejí žádné aféry, ob-
čanští demokraté se dlouhodo-
bě podílejí na úspěšném řízení 
radnice a nyní navíc postavili 
kandidátku s řadou osobností, 
které za sebou mají úspěchy 
i v jiných oblastech, než je poli-
tika. „Celostátní pokles podpory 
nám přinesl i jednu pozitivní věc. 
Lidé, kteří chtěli mít politiku jako 
obživu, už u nás nejsou a zkouší 
se udržet v lukrativních funkcích 
v jiných dresech...,“ připomněl 
jednu z dalších výhod prostějov-
ské ODS manažer firmy E.ON 
Pavel Vavrouch, který kandiduje 
jako „čtyřka modrých“. Tomáš 
Blumenstein k tomu doplnil: 
„Někdy si v žertu říkáme, že si 
na plakáty dáme heslo ´volte ori-
ginál´, protože naše bývalé členy 
najdeme hned na několika jiných 
kandidátkách. Ale je to přece jako 
s Coca-Colou: Originál je jen je-
den...“

Bude prostějovská radnice bez záclon?

Prostějov/mik - Utíká to jako 
voda, do komunálních voleb 
v Prostějově zbývá už jen ne-
celých sto dní. Drtivá většina 
vedoucích představitelů i sa-
motných kandidátů politic-
kých stran a hnutí do Zastu-
pitelstva města Prostějova si 
užívá dovolené, tudíž na poli-
tickém bojišti panuje nyní po-
věstný klid. Že by před bouří? 

Během uplynulého týdne aspoň 
konečně odhalil své kandidáty 
nový soubor na prostějovské 
politické scéně - hnutí PéVéč-
ko, vedené současnými ná-
městky primátora Jiřím Pospí-
šilem a Ivanou Hemerkovou. 
Právě Jiří Pospíšil je lídrem 
kandidátky, jeho kolegyně Iva-
na Hemerková bude o místo 
v zastupitelstvu usilovat z po-

zice číslo dvě. Trojkou je zná-
mý prostějovský lékař Martin 
Balák a na dalších místech 
kandidátky hnutí PéVéčko ná-
sledují student Marek Jančík, 
fotograf Lukáš Andrýsek, lékař 
Vladimír Macháček, doktorka 
filosofie Miluše Kmoščáková, 
advokát Tomáš Kotrys, fotba-
lový trenér mládeže Ivo Zboží-
nek a první desítku kandidátní 

listiny uzavírá ředitel Základ-
ní školy Jana Železného Jan 
Krchňavý. 

„PéVéčko“ konečně odhalilo své kandidáty

Z místa činu. Strážníci nejen že vypátrali a zadrželi sériového žháře, 
ale často se dostávali do role hasičů. Na menším snímku zadržený 
muž ukazuje zapalovač, kterým zakládal požáry odpadkových košů.
 2x foto: Městská policie Prostějov 
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CO NEJVÍCE ZDRAVÍ,

RADOSTNÝCH CHVIL

A MOŘE NEPOPSATELNÉHO

ŠTĚSTÍ PŘEJE VŠEM

NAROZENÝM RATOLESTEM

I JEJICH MAMINKÁM

A TÁTŮM

A GRATULUJEME!!!
Matyáš Bartošek

20. 6. 2014 51 cm 3,55 kg
Vrbátky

Adrian Přikryl
30. 6. 2014 50 cm 3,45 kg

Horní Štěpánov

Nikol Burešová
20. 6. 2014 49 cm 3,50 kg

Horní Štěpánov

Kristýna Bednaříková
1. 7. 2014 49 cm 3,25 kg

Prostějov

Jste na stejné vlně?Jste na stejné vlně?
Osvěžte se na...Osvěžte se na...

www.vecernikpv.cz.cz

Prostějov/peh - V závěru 
školního roku změřili své 
síly ve znalostech nabytých 
při hodinách chemie žáci 
základních škol a víceletých 
gymnázií z širokého okolí. 
A dle dosažených výsledků 
strach z pětky na vysvědčení 
žádný z nich mít rozhodně 
nemusel!
Malá chemická olympiáda má 
již v prostějovském regionu 
dlouholetou tradici a tak už 
po několikáté se pořadatelství 
ujala okresní komise chemické 
olympiády spolu se Sportcen-
trem - DDM Prostějov. Soutěž 
je určena žákům ZŠ a gymná-
zií, kteří mají za sebou první 
rok výuky tohoto předmětu. 
„Soutěž si klade za cíl podchy-
tit a rozvíjet talentované žáky 
již na počátku studia chemie. 
Dalším cílem je si ověřit, zda 
žáci dovedou definovat základ-
ní pojmy a veličiny používané 
v chemii, zda dovedou analy-
zovat údaje o chemických lát-
kách i jevech, zda je dovedou 
porovnávat a uspořádat podle 
určitých kritérií, zda zvládnou 
získané poznatky používat 
při řešení chemických úloh 
a problémů praktického živo-
ta,“ konstatovali organizátoři 
soutěže v čele s Vlastou Am-
brožovou, která si od začínají-
cích chemiků převzala přihláš-
ky do soutěžního klání. 

V prostorách ZŠ a RG města 
Prostějova se v jednu červno-
vou středu sešly téměř tři de-
sítky soutěžících, kteří během 
devadesáti minut řešili šestici 
obtížných testů. Úkoly se tý-
kaly jak chemických látek, tak 
i reakcí. 
Při jejich řešení si nejlépe vedl 
Tomáš Piskovský ze ZŠ Be-
dihošť a zaslouženě si tak ze 
soutěže odnáší první místo. 

Druhou příčku obsadila Radka 
Vybíralová ze ZŠ Majakovské-
ho, Prostějov, Jaroslav Koutný 
ze ZŠ a Gymnázia v Konici 
ukořistil bronz. Výherci se se-
šli před objektivem fotoaparátu 
s dalšími úspěšnými řešiteli: 
Janem Trávníčkem ze ZŠ a G 
Konice (4.místo), Kateřinou 
Starou ze ZŠ Majakovského, 
Prostějov (5.místo), Zdeňkem 
Mullerem ze ZŠ a G Konice 

(6.místo) a panem Dr. Zdeňkem 
Pospíšilem, bývalým dlouhole-
tým ředitelem zdejší školy, vy-
nikajícím metodikem i učitelem 
chemie, který i přes svůj věk 
stále aktivně pracuje v okresní 
komisi chemické olympiády 
a předává své bohaté zkušenos-
ti a znalosti těm nejmladším, 
za což mu patří velký obdiv 
a poděkování všech, kteří měli 
to štěstí se od něj učit.

Nezamyslice/mls - Mažoret-
ky MiniOrionky trénují pod 
záštitou DDM Orion Něm-
čice nad Hanou již osm let. 
Děvčata se dvakrát týdně se-
tkávají ve sportovně relaxač-
ním centru v Nezamyslicích. 
Nyní jejich dlouholetá píle 
došla uznání i na celostátní 
úrovni. 
Mažoretky z Nezamyslic si 
účast na celorepublikovém 
šampionátu vybojovaly na 
mistrovství Moravy, kde 
uspěly jak s náčiním pom pom 

(třásně pro roztleskávačky) 
tak i baton (klasické hůlky). 
Ty nejlepší mažoretky z celé 
republiky se pak na přelomu 
května a června sešly v Jaro-
měři, kde na děvčata čekala 
spousta špičkových soupeřek 
z oddílů působících například 
v Praze, Hradci Králové či 
Jeseníku. 
Holky z Nezamyslic se však 
velké konkurence nezalekly 
a předvedly to nejlepší, co 
umí. A jejich výkony zaujaly 
i rozhodčí. Z formací pom 

pom tak mažoretky z Ne-
zamyslic dosáhly na skvělé 
sedmé místo, s formací baton 
skončily na místě desátém. 
„Ráda bych poděkovala všem 
děvčatům, která bojovala za 
náš tým na mistrovství ČR. 
Velké díky patří také DDM 
Orion, městysi Nezamyslice 
a hlavně rodičům našich ma-
žoretek, kteří nás podporují 
v tom, co děláme,“ vyjádřila 
se při této příležitosti pro Ve-
černík Jana Telecká, dlouhole-
tá trenérka MiniOrionek. 

Vřesovice/red - Ve školním 
roce 2013/2014 byla po pěta-
dvaceti letech ve Vřesovicích 
znovu obnovena základní 
škola - první stupeň. Slav-
nostní otevření proběhlo na 
vřesovické hody v červnu 
2013. Nyní nastal čas ohléd-
nout se za prvním rokem 
existence této „Radostné ško-
ličky“.  
Škola ve Vřesovicích sídlí 
v nádherné budově barokní fary 
z roku 1689, která zajišťuje per-
fektní pracovní prostředí, klid 
a má svou osobitou atmosféru. 
V tomto úžasném prostředí se 
letos učilo patnáct dětí - jede-
náct žáků první třídy a čtyři žáci 
druhé třídy. 
Místními občany bylo znovu-
obnovení školy přijato s radostí 
a případné pochybnosti byly 
velmi brzy vyvráceny prací 
školy. Došlo k propojení školy 
s místní mateřinkou i s celou 
obcí. „Škola má obrovskou 
podporu pana starosty i zastu-

pitelstva, za což všem náleží 
veliký dík,“ vyjádřila se pro 
Večerník Martina Zbořilová, 
ředitelka školy.  
Výuka obou tříd probíhá sou-
časně, děti se tak učí pozornosti, 
samostatnosti v práci a toleran-
ci. Odpoledne navštěvují školní 
družinu, kroužky angličtiny 
a keramiky, nepovinného před-
mětu náboženství a zároveň 
se mohou hudebně vzdělávat 
v pobočce ZUŠ Němčice nad 
Hanou, která sídlí přímo ve 
školní budově. Škola během 
celého roku nabízela obci 
i výtvarné dílny, kde se zájem-
ci mohli naučit vyrábět šperky, 
vánoční věnce, malování porce-
lánu i mozaiku…
První školní rok byl ve zna-
mení mnoha zdařilých akcí. 
Spolu s MŠ se děti ze základní 
školy zúčastnily Halloweenu, 
rozsvěcování stromečku, Mi-
kulášské besídky, Vánočního 
jarmarku, karnevalu, stavění 
i kácení máje, Dne matek, Svá-

tek slabikáře a čítanky. Mimo 
to si děti užily i školu v příro-
dě, v druhém pololetí jezdily 
plavat, navštěvovaly divadelní 
představení. Nyní se chystá 
i slavnost pasování předškoláků 
na školáky. Rovněž byly usku-
tečněny v místním muzeu dvě 
výstavy, které iniciovala a orga-
nizovala škola. 
První z nich měla název „Ze 
sklepa a z půdy“ a konala se na 
podzim. Občané s mimořád-
nou ochotou zapůjčili své věci 
dávno již zapomenuté a nepo-
užívané, aby se s nimi mohly 
seznámit i zdejší děti. Výstava 
zaznamenala velký ohlas. Po je-
jím zhlédnutí následoval připra-
vený kvíz, v němž si návštěvní-
ci mohli zkusit tipnout, k čemu 
uvedené věci sloužily.  Další 
výstava se konala na jaře a nes-
la název „Mám šikovné příbuz-
né“. Opět se zapojilo mnoho 
rodičů i dalších příbuzných na-
šich žáků. „Návštěvníci se rádi 
podívali, čím se jejich spoluob-

čané baví ve volných chvílích 
a mohli obdivovat kresby, mal-
by, keramiku, vyšívání, pletení, 
háčkování, fotografie i práce 
uměleckého kováře. 
„Děti byly na své příbuzné prá-
vem hrdé a všem vystavovate-
lům moc děkujeme. Rovněž 
dík patří panu Lojkovi a paní 
Novotné, kteří nám uvedli ver-
nisáže výstav a panu Marku 
Soldánovi, který obstaral hu-
dební doprovod,“ vyjádřila se 
Martina Zbořilová.  
A tak první rok školičky utekl 
jako voda.  „V našem rodinném 
prostředí jsme všichni spoko-
jení, děti i po roce pořád rády 
chodí do školy a už se společně 
těšíme na příští školní rok, kdy 
nám přibude deset prvňáčků 
a stejný počet dětí do mateřské 
školy. Přejeme si, abychom byli 
jako dosud spjati s celou obcí, 
s mateřinkou i ZUŠ Němčice 
a aby se nám práce dařila jako 
v našem prvním roce Radostné 
školičky,“ dodala Zbořilová.

Mladí chemikové předvedli své
znalosti na „Malé olympiádě“

Po osmi letech tréninku se s těmi nejlepšími utkaly vůbec poprvé   

Mažoretky z Nezamyslic
uspěly na mistrovství ČR 

Radostná školička ve Vřesovicích má za sebou první rok 
Žáci se aktivně zapojili do celé řady povedených akcí i dvou originálních výstav 

Pětka z chemie nehrozí. Úspěšní řešitelé chemického kvízu se ani při řešení chemických problémů 
v praxi neztratí.  Foto: archiv ZŠ a RG města Prostějova

MiniOrionky. Mažoretky z Nezamyslic pilně trénují dvakrát týdně. Jejich snaha nedávno došla uznání 
i na celostátní úrovni.  Foto: archiv Jany Telecké 

Usměvavá školička. Učitelé malé školy ve Vřesovicích mají šanci se svým žákům individuálně vě-
novat a zároveň se jim daří přicházet s řadou originálních nápadů, do jejichž realizace se zapojuje celá 
obec.  Foto: archiv ZŠ Vřesovice 

Fotografi e narozených miminek pořizujeme každou středu v porodnici

Nemocnice Prostějov. Jestliže již maminku v pokoji nezastihneme, můžete nám zasílat své 

snímky i s potřebnými údaji na e-mailovou adresu: miminka@vecernikpv.cz. Nádavkem pak 

všem rodičům zašleme jako poděkování dárek přímo domů - grafi cky zpracovaný portrét 

i s blahopřáním. PROSTĚJOVSKÝ Večerník - Myslíme i na vaši budoucnost!
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OD 7. DO 13. 7. 2014  TELEFON 582 344 130 
POZOROVÁNÍ SLUNCE se za bezmračné oblohy koná 
v pondělí, čtvrtek a v pátek v 15. 00 hodin. Vstupné 20 Kč.
NOČNÍ POZOROVÁNÍ oblohy dalekohledy se za bezmrač-
né oblohy koná v pondělí, čtvrtek a pátek ve 22. 30 hodin.  
Vstupné 20 Kč. Měsíc bude v sobotu v úplňku.
Od pondělí do pátku v 10. 00 a 14. 00 hodin pořad pro děti DÍ-
VÁME SE NA SLUNÍČKO. Kombinace pozorování Slunce, 
slova a pohádek. Vstupné 20 Kč.
Od pondělí do soboty vždy ve 21. 00 hodin LETNÍ ŠKOLA 
ASTRONOMIE: MĚSÍC, VESMÍRNÝ SOUSED NAŠÍ 
PLANETY. Školné 200 Kč.
Výstavy Z DĚJIN PROSTĚJOVSKÉ ASTRONOMIE, 
STRHUJÍCÍ SNÍMKY Z VESMÍRU a expozici OPTIKA 
spatříte na začátku výše uvedených pozorování. 

OD 7 DO 13 7 2014 TELEFON 582 344 130

MUZEUM PROSTĚJOVSKA, P. O.MUZEUM PROSTĚJOVSKA, P. O.

ASTRONOMICKÉ ODDĚLENÍASTRONOMICKÉ ODDĚLENÍ
 - LIDOVÁ HVĚZDÁRNA - LIDOVÁ HVĚZDÁRNA

INZERCE

Z důvodu plánovaných prací na zařízení distribuční sou-
stavy - rekonstrukcí, oprav, údržbových a revizních pra-
cí - bude přerušena dodávka elektrické energie:
Z důvodu plánovaných prací na zařízení distribuční sou-
stavy - rekonstrukcí, oprav, údržbových a revizních prací - 
bude přerušena dodávka elektrické energie:
Obec: Prostějov
Dne: 21. 7. 2014 od 7:30 do 16:00 hod. Vypnutá oblast: fa. Sta-
rorežná ul. Dykova
Obec: Ondratice
Dne: 22. 7. 2014 od 7:30 do 12:30 hod. Vypnutá oblast: část 
obce vymezená čísly 176, 152, 167, 112, 8, 105, 28, 118, 92            
Obec: Olšany
Dne: 25. 7. 2014 od 7:30 do 13:30 hod. Vypnutá oblast: část obce 
Olšany ve směru od Držovic, Studence,  Třebčína,  střed obce, 
ul. k pile celá, dále po č. 107, 444, 45, 39, včetně               podni-
katelských subjektů ve vypnuté části. Odběratelská trafostanice 
Olšany u Pv ZD (č. 300622)
Obec: Krumsín
Dne: 29. 7. 2014 od 7:30 do 11:30 hod. Vypnutá oblast: část 
obce od Křenůvek pravá strana po č. 118 včetně.
  E.ON Česká republika, s.r.o.

Pohřební služba A.S.A. TS,
Žižkovo nám. 19,
tel.: 582 344 073, mobil 602 581 098
Pohřební služba Václavková a spol., s.r.o.,
Dolní 21, tel. 582 340 004, Mlýnská 31, 
tel.: 582 343 883
Pohřební služba Pavel Makový, 
Kravařova 11, tel.: 582 332 100.

Pavel Ferenc  1943 Prostějov
Věra Šimková 1944 Prostějov
Jan Jansa  1934 Sněhotice
František Karlíček 
 1923 Domamyslice
Václav Rambousek 
 1951 Prostějov
Vlasta Přidalová 
  1928 Vřesovice
Rostislav Daněček  
 1929 Prostějov
Jindřich Fojt  1936 Křenůvky
Vladimír Piňos  1938 Prostějov
PhMr. Růžena Odstrčilová 
 1943 Kostelec na Hané

Ladislav Drštička  1944 Vrbátky 
Miroslav Tesařík  1944 Seloutky
Marie Motalová  
 1940 Mostkovice
Ladislav Hašák  1921 Prostějov
Věra Tesařová  1935 Prostějov
Vlasta Lišková  1922 Přerov
Anežka Páleníková 
  1933 Hrubčice
Karel Genža  1930 Prostějov
Anna Antlová  1936 Prostějov
Jiří Novotný  1951 Prostějov
Milada Staňková 1932 
  Kostelec na Hané 
Milan Seman  1954 Skalka

Nejsou již mezi námi... 

Pondělí 7. července 2014
Zdeněk Prejda 1955 Určice 11.45 Obřadní síň Prostějov
Zdeňka Komínková 1919 Prostějov 14.00 Obřadní síň Prostějov
Středa 9. července 2014
Milan Nakládal 1923 Pivín 11.00 Obřadní síň Prostějov
Jaroslav Vychodil 1925 Prostějov 11.45 Obřadní síň Prostějov
Anežka Majerová 1935 Skalka 12.30 Obřadní síň Prostějov
Milan Vyroubal 1966 Prostějov 13.15 Obřadní síň Prostějov
Pátek 11. července 2014
Zdeněk Páleník 1930 Hrubčice 11.00 Obřadní síň Prostějov
Karel Trajer 1943 Dubany 11.45 Obřadní síň Prostějov
Jan Pospíšil 1924 Ptení 15.00 Kostel Ptení

Rozloučíme se...

Svaz tělesně postižených v ČR,
o. s. v Prostějově, Kostelecká 17, 
nabízí k zapůjčení kompenzační 
pomůcky, např. polohovací lůž-
ka, ortopedické vozíky, chodít-
ka, WC křesla aj. Služby jsme 
rozšířili i o rozvoz pomůcek. 
Bližší informace v kanceláři č. 
106 nebo na tel. č. 588 000 167

Půjčovna rehabilitačních 
a kompenzačních pomůcek 
LAZARIÁNSKÉHO SER-

VISU PV, Hacarova 2, 
zajišťuje ortopedické vozíky, 
WC křesla, chodítka – pevná, 
pojízdná, podpažní, servírova-
cí stolky a polohovací lůžka 
(mechanická, elektrická).
 Kontakt po telefonu pí. 

V. Zapletalová 776 054 299 

Regionální pracoviště Tyflo-
Centra Olomouc v Prostějově 
nadále poskytuje služby nevido-
mým a slabozrakým občanům na 
adrese: Kostelecká 17, Prostějov.

SVAZ NESLYŠÍCÍCH 
A NEDOSLÝCHAVÝCH,

 Svatoplukova 15, 
Prostějov 796 01

I v tomto roce vám nabízíme 
možnost využít služeb našeho 
zařízení. Kromě odborného so-
ciálního poradenství, vám také 
nabízíme prodej baterií do slu-
chadel a drobného příslušenství 
ke sluchadlům (hadičky, čistící 
tablety, či ušní tvarovky různých 
velikostí).

Myslivecké sdružení podlesí 
Vitčice srdečně zve na PYT-
LÁCKOU ZÁBAVU, která 
se koná v sobotu 12. července 
2014 od 20:00 hod. 

MC Cipísek
Odpolední herny pro rodiče a pra-
rodiče s dětmi do 5 let – vždy 
v pondělí od 15:00 do 17:00 
hodin – na tyto herny není po-
třeba se předem hlásit.
Jak a kdy začít s výchovou dětí – 
besedy v rámci Mimiklubu

Základní organizace SPCCH 
v Prostějově poskytuje i nadá-
le své poradenské služby každé 
úterý od 9 do 11 hodin v kan-
celáři na Kostelecké 17 v Pros-
tějově, přízemí dveře číslo 109. 
Také v tomto roce pořádá ZO 
SPCCH v ČR Prostějov zá-
jezdy: 3. září 2014 – Zahradní 
galerie Děda Praděda v Jiříko-
vě, 1. října 2014 – zájezd do 
Polského Těšína. Přihlášky
a další informace získáte na 
shora uvedené adrese v úřední 
dny.

ICM Prostějov
V Galerii pro duši je umístěna 
výstava Evropské unie v kost-
ce, kterou připravily naše EDS 
dobrovolnice Lucie a Laura. 
Výstava potrvá po dobu letních 
prázdnin.
Od úterý 24. června 2014 má 
ICM Prostějov již prázdnino-
vou otevírací dobu, tj. každý 
všední den od 10:00 do 16:00 
hodin.
Od 28. července do 8. srpna 
2014 bude ICM Prostějov 
zavřeno.

Výstava „ženy, vášně, 
rock´n´roll“. potrvá do
1. srpna 2014 v otevírací

době RIC.
SEMTAMTNÍK

pro členy OO SONS Prostějov

úterý 15. července – Celodenní 
výlet do lázní Teplice nad 
Bečvou. 
Pojedeme pouze v případě 
předem nahlášené účasti!!! 
středa 23. července – Auto-
busový zájezd do Brna - CSS 
Chrlice, hrad Veveří, Brněnská 
přehrada. Pořádá SONS Olo-
mouc.
Celou cenu je nutno zaplatit 
v kanceláři SONS Prostějov ve 
dnech 7. a 10. 7. jako závazné 
přihlášení. Počet míst je omezen.
čtvrtek 24. července -Pletení 
z pedigu v klubovně SONS.
úterý 29. července – Výlet do 
Kojetína
!!! Pojedeme pouze v případě 
předem nahlášené účasti!!! 
Čtvrtek 31. července – 13.00 
až 16.00 Pletení z pedigu 
v klubovně SONS.

Český svaz ochránců přírody,
 Regionální sdružení Iris:

10. července - Lesní vycházka 
okolím Plumlova
Vycházka okolím Podhradské-
ho rybníka a lesem Obora. 
17. července - Ptačí večer - Ve-
čer plný aktivit o životě našich 
ptačích kamarádů.
Od 19 hodin na nám. T.G. Ma-
saryka v Prostějově. Vstupné: 
20 Kč / dítě.
24. července - Křížem krážem 
Hloučelou
31. července - Setkání všech 
generací.Prezentace prostějov-
ských neziskových organizací. 

 LETNÍ KINO
MOSTKOVICE

 středa 9. července
21:30 Vejška

pátek 11. července
21:30 Mafiánovi
krimi thriller USA-Francie

sobota 12. července
21:30 Příběh kmotra
české krimi-drama 

neděle 13. července
21:30 Rebelka
představení pro děti 

KINO METRO 70
pondělí 7. července

18:30 Pompeje 3 D 
21:00 Pompeje 3 D 

úterý 8. července
18:30 Život Adele  - Art film
francouzský film

středa 9. července
18:30 Život Adele

čtvrtek 10. července
18:30 Love Song
21:00 Joe
americké filmové drama

pátek 11. července
18:30 Love Song 
21:00 Joe 

sobota 12. července
18:30 Love Song 
21:00 Mimořádná projek-
ce závěrečného filmu MFF 
v Karlových Varech - Divo-
ké historky
španělsko-argentinská komedie

neděle 13. července
18:30 Love Song 
21:00 Joe 

SVÉ TIPY
na zajímavé akce
nám posílejte

na e-mail:
vecernik@pv.cz

Malířskou tvorbu 
zajímavé a mnoho-
stranné osobnosti 
mají možnost všich-
ni milovníci umění 
poznat už od nad-
cházejícího čtvrtka 
10. července. V ka-
várně Galerie Ná-
rodního domu Pro-
stějov přesně v osm-
náct hodin večer 
zahájí svou výstavu 
s názvem OBRAZY 
plzeňský umělec 
PhDr. Tomáš Kůs.
Tento malíř, grafik, 
sochař, teoretik umění 
a současně nezávislý 
publicista i literát vy-
staví svá díla malova-
ná zejména akrylem 
a temperou. Vernisáží 
provede kurátor výsta-
vy Miroslav Švancara 
a o kulturní vložku se 
postará prostějovská 
bluegrassová skupina 
FIDDLE-DEDEE. 

TIP VečerníkuTIP Večerníku

KDY: ČTVRTEK 10. ČERVENCE 2014, 
 18.00 HODIN
KDE:  KAVÁRNA GALERIE NÁRODNÍHO
 DOMU V PROSTĚJOVĚ

TOMÁŠ KŮS:
OBRAZY

Blokové čištěníBlokové čištění
 v Prostějověv Prostějově

Prostějov/red - Na tomto místě budeme po zimním odloučení 
opětovně přinášet pravidelný týdenní harmonogram ulic, kde 
čistící práce společnosti .A.S.A. Technické služby budou probíhat:
15. července 2014 - BLOK č. 39: Letecká (Joštova – VÚ), Letecká 
(k Mechanice), Dolní (přejezd – Kojetínská), Kralická (Dolní – Prů-
myslová), Kojetínská – chodník, Kralická (chodník vpravo i vlevo 
od Kojetínské), Kralická po hranici města včetně cyklostezky,
Kralická – Kojetínská – spojka U Spalovny, U Spalovny.
17. července 2014 - BLOK č. 40: Za Drahou, Průmyslová, Prů-
myslová zóna B, Rovná.

www.www.

vecernikpvvecernikpv.cz.cz

www.vecernikpvwww.vecernikpv.cz.cz

UZAVÍRÁ se také náměstí Spojenců
Prostějov/red - Řidiči, připravte 
se na dopravní omezení v sou-
vislosti s opravou vodovodu na 
náměstí Spojenců a některých 
přilehlých ulic! Náměstí Spojen-
ců bude uzavřeno ve dnech od 
14. července až do 14. září 2014.

Etapy budou
probíhat následovně:

1. etapa: 14. 7. - 3. 8. 2014 - od 
Lužické po odbočku vpravo (vý-
jezd z bývalé autoškoly).
2. etapa: 4. 8. - 24. 8. 2014 - 

od Slovenské po Divišovu.
3. etapa: 25. 8. -14. 9. 2014 - od 
ulice Divišova po odbočku k au-
toškole (oblouk náměstí k vyús-
tění do ulice Kollárova).
Řidiči musí respektovat pře-
chodné dopravní značení.

Prostějov/red - Ve dnech od 7. července až do 30. srpna 2014 
bude úplná uzavírka ulice Vodní z důvodu opravy kanalizace. 
Stavbu provádí firma STRABAG, odpovědnou osobou je Jiří 
Mendl (tel. 602 535 960). Stavbou bude dotčena i cyklostezka.

 Vodní ulice UZAVŘENA

Prostějov/mik - Strážníci Městské policie v Prostějově ročně ve městě odchytí desítky zatoulaných psů. 
V drtivé většině se jim podaří najít jejich majitele. Ovšem v některých případech se tak nestane a pejsci 
skončí v kotci na služebně městské policie a po čase dokonce v útulku. Nově jsou bezprizorní další tři 
čtyřnozí krasavci. Přihlásí se na základě této „pátrací“ relace jejich páníčci? Pokud poznáte čtyřnohého 
miláčka, který se vám zatoulal, volejte na telefonní číslo 582 329 405 nebo pište na e-mailovou adresu: 
michal.pojezny@prostejov.eu.

Majitelé, poznáte si své miláčky?Majitelé, poznáte si své miláčky?

DUO DUO pejskůpejsků
hledá páníčky!hledá páníčky!

Prostějov/mik - První prázd-
ninový týden byla pro žáčky 
i z jiných škol otevřena školní 
družina na Základní škole Dr. 
Horáka v Prostějově, což je jistě 
velká pomoc pro zaměstnané 
rodiče. Po nadcházející dny od 
7. do 11. července přebírá štafe-
tu ZŠ a MŠ Kollárova, od 14. do 
18. července ZŠ Melantrichova, 

po níž následuje ZŠ E. Valenty 
a závěr července přebírá otěže 
RG a ZŠ města Prostějova ve 
Studentské ulici. 
Provoz prázdninových družin je 
od 6.30 až do 16.00 hodin. „První 
týden tedy docházelo do naší škol-
ní družiny čtrnáct žáčků, pro které 
vychovatelky a vychovatel připra-
vili pestrý program. Vzhledem 

k hezkému počasí převažovaly 
krátké výlety, vycházky a míčové 
hry. Na naší škole mají děti tohoto 
družinového turnusu velkou vý-
hodu v možnosti teplých obědů ve 
školní jídelně,“ sdělila Večerníku 
Karla Vorálková, vedoucí vycho-
vatelka na ZŠ Dr. Horáka. O děti 
se tato škola zase postará poslední 
prázdninový týden.

I o prázdninách se škola o žáky postará



Martin Zaoral

 Co říkáte na své umístění  
v celostátní „SOČ-ce“? 

Jste s ním spokojený, nebo jste 
naopak mířil ještě výš? 
„Pro mě je to super, vůbec jsem něco 
podobného nečekal! (smích) Když 
jsem sledoval ostatní studenty, tak 
jsem nabyl přesvědčení, že skončím 
někde na chvostu. V mém případě 
bylo totiž určitě hodně co zlepšovat. 
Hlavně moje obhajoba před komisí 
mohla být lepší. Ze začátku jsem byl 
dost nejistý. Ne, že bych měl trému, 
ale chvilku mi trvalo, než jsem se do 
toho takříkajíc ´dostal´.“ 

 Pokud si vzpomínám na 
dobu svých středoškol-

ských studií, pak jsem tehdy měl 
docela jiné starosti, než se hlásit 
do podobných klání. Jak vás 
něco takového vůbec napadlo? 
„V tomhle mi hodně pomohl tatínek. 
Kromě toho, že učí na ´zdravce´ ma-
tematiku, fyziku a informatiku, tak je 
i garantem ́ SOČky´ pro Olomoucký 
kraj. Inspirovalo mě také jeho pát-
rání po našich rodinných předcích, 
jemuž se už několik let věnuje.“  

 Kdy jste se poprvé setkal 
se jménem Tomáše Láz-

ny, o kterém jste svoji práci na-
psal? 

„Bylo to loni na pomníku obětem 
první světové války. Ten stojí před 
budovou staré školy v Kostelci na 
Hané a nyní prochází rekonstrukcí. 
Na první pohled mě zaujala shoda se 
jménem mého bratra. Kromě toho 
jsem se z pomníku ještě dozvěděl, 
že Tomáš Lázna padl 26. října 1914. 
Nic víc. Ani jsem nevěděl, 
jestli je to můj příbuz-
ný, nebo se jedná pou-
ze o shodu jmen. A tak 
jsem se rozhodl, že se 
o tomto člověku dozvím 
něco víc. Zabralo mi to 
dalšího asi půl roku... 
(úsměv)“ 

 Čekala vás 
doslova de-

tektivní práce. Jak 
jste postupoval? 
„Začal jsem v kos-
teleckém archívu. 
Na matrice jsem 
zjistil, že se To-
máš Lázna naro-
dil v roce 1884 
v Lešanech. Ta-
ké jsem se do-
zvěděl jméno 
jeho manželky 
a dvou dětí. 
Když jejich ta-
tínek padl, byly 
úplně malé, mě-
ly tehdy jeden 
a dva roky. Smrt 
našel u Poličné ve 
východním Polsku 
a to jen několik mě-
síců po té, co naru-
koval do armády. 
S prosbou 
o další in-
formace 
jsem se 
obrátil na řadu dalších institucí, 
jako například na vojenský ar-
chiv v Praze. Z něj mi domů násled-
ně přišla obálka s kmenovým listem 
vojáka, který obsahoval informace 
ohledně jeho výšky, velikosti bot či 
stručné charakteristiky.“

 Prý se vám podařilo zís-
kat i deník padlého vo-

jáka? 
„Ten mi půjčil jeho vnuk Zdeněk 
Švéda, který stále bydlí v Kostelci 
na Hané. Toho se mi podařilo  zkon-
taktovat díky kosteleckému měst-
skému úřadu. Tomáš Lázna si deník 
psal, když byl jako mladík během 

tříleté základní vojenské služby.
Šlo o poznámky či básně doplněné 
o pozoruhodné kresby. Napsal to 
perfektně, četlo se to úplně samo... 
Hned v úvodu mě pobavil třeba 
satirický text, ve kterém parodo-
val vojenské desatero. Pomlou-
val tím císaře a dělal si legraci 
z Rakousko-Uherska, což bylo 
v té době docela odvážné. Je vel-
kým paradoxem, že právě v jeho 
uniformě nakonec padl. Na jeho 

názor se ho ale nikdo neptal, 
absolutně neměl na vý-

běr, prostě byla taková 
doba...“   

 Podařilo se 
vám nako-

nec zjistit, jestli 
jste byli příbuzní, 
nebo zda se jedná 
pouze o sho-
du jmen? 
„Společně s tátou 
se nám podařilo 
objevit našeho 

společného předka, který se narodil 
v roce 1723. Jmenoval se Matěj Lázna 
a žil v Ohrozimi. Právě tato obec 
byla dlouhá léta jakousi baštou 
Láznů. Ani později se moji předkové 
nerozprchli do světa, spíš se drželi 
tady v regionu.“ 

 Co si z celého projektu 
odnesete sám pro sebe?

„Na začátku jsem měl jenom jmé-
no. Největším zážitkem pro mě byl 
samotný fakt, že se z jednotlivých 
střípků, které jsem postupně sbíral, 
na konci složil příběh skutečného 
člověka s jeho radostmi i starostmi, 
jak je známe i my. Když do sebe 
jednotlivé kousky mozaiky nakonec 
zapadly a celé to dalo nějaký smysl, 
tak jsem z toho měl skutečně skvělý 
pocit. (úsměv)“  

 Uspěl jste v historii, což 
je typický humanitní 

obor. Studujete však reálné 
gymnázium, které se orientuje 
spíše na přírodní vědy. To jste 
tak všestranný? 
„Tak tomu úplně není. Faktem je, 
že mě baví spíše humanitní obory 
a to především jazyky. Dějepis mě 
zajímá taktéž, ale v něm spíše jen 
moderní dějiny. Na druhou stranu v 
některých přírodních vědách mám 
docela mezery a třeba matematika je 
mojí slabou stránkou. (smích)“ 

 Podobně jako mnoha dal-
ším školou povinným, 

vám začaly prázdniny. Co plá-
nujete? 
„Tak asi budu muset zapracovat prá-
vě na té matematice... (úsměv). Jinak 
ale budu hlavně relaxovat, žádné 
velké výlety ovšem neplánuji. Stejně 
jako moji předci se budu držet spíš 
tady u nás na Hané...“  
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INZERCE

Exkluzivní interview s Richardem Láznou, který uspěl se svojí prací o vojákovi rakousko-uherské armády

Narodil se 11. ledna 1998 v Prostějově, kde celý život žije. 
Do páté třídy navštěvoval ZŠ Rejskova, po jejím zrušení 

j ý j

strávil další dva roky na ZŠ Palackého. Nyní dokončuje 
p y j p j j

třetí ročník šestiletého reálného gymnázia. Přestože je 
studentem přírodovědně zaměřené školy, baví ho spíše humanitní obory. V oblibě má 
cizí jazyky, zejména angličtinu. Kromě toho umí i německy, v budoucnu by se rád naučil 
ještě španělsky a rusky. K dalším jeho koníčkům patří i kreslení, se svým portrétem Jana
Amose Komenského vyrytým do vosku zvítězil ve výtvarné soutěži „Lidická růže“.  

kdo jekdo je
richard láznarichard lázna

„PÁTRÁNÍ PO ŽIVOTĚ PADLÉHO PŘÍBUZNÉHO BYLO VELKÉ DOBRODRUŽSTVÍ“
Prostějovsko -  Mezi dominanty snad každé vesni-
ce patří pomníky padlých za první světové války. Jsou 
na nich vyryta jména obyčejných mužů, kteří byli den 
ze dne odvedeni na vojnu. V kruté válečné řeži pad-
li v uniformách nemilovaného Rakouska-Uherska. 
A přestože jejich životní osudy už zavál čas, jeden z nich 
se podařilo oživit díky šestnáctiletému studentovi pro-
stějovské „reálky“. Vždyť Richard Lázna se svojí prací 
o svém dávném příbuzném uspěl i na celostátní přehlíd-
ce Středoškolské odborné činnosti (Večerník informo-
val v předminulém vydání - pozn.red.). Mezi šestnác-
ti materiály, které se probojovaly až do finále v oboru 
historie, obsadil ten jeho v konečném hodnocení třetí 
pozici. Exkluzivní rozhovor pro Večerník se tak celkem 
logicky točil především právě kolem vzniku vzpomínko-
vého díla na rodinného předka Richarda Lázny.

Prostějovský mladík se pustil do odhalování příběhu člověka, který byl zabit přesně před sto lety
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Vzpomínka na krutou dobu. Richard Lázna před 
pomníkem obětem první světové války v Lešanech, kde 
se jeho vzdálený příbuzný narodil. Pomník v Kostelci 
na Hané, kde je vyryto jeho jméno nyní probíhá rekon-
strukcí.  Foto: Martin Zaoral 

„Bylo tomu loni na pomníku obětem „Bylo tomu loni na pomníku obětem 
první světové války. Ten stojí před první světové války. Ten stojí před 

budovou staré školy v Kostelci na Hané. budovou staré školy v Kostelci na Hané. 
Ihned mě zaujala shoda se jménem bratra.“Ihned mě zaujala shoda se jménem bratra.“

Prostějovský student Richard Lázna o tom, Prostějovský student Richard Lázna o tom, 
jak přišel na myšlenky sepsat úspěšnou prácijak přišel na myšlenky sepsat úspěšnou práci



Prostějov/lv - Také v příští se-
zoně se v sestavě Orlů objeví 
slovenský basketbalista. Po 
odchodu Dušana Panduly ob-
sadí křídelní post Ariete Pros-
tějov bývalá opora Handlové 
Tomáš Mrviš. Jeden z největ-
ších talentů slovenského bas-
ketbalu se totiž v uplynulém 
týdnu dohodl na přestupu na 
Hanou.
„Potřebovali jsme rychle zarea-
govat na skutečnost, že nakonec 
nedošlo k definitivní dohodě 
s Michalem Křemenem. Podařilo 
se nám získat kvalitního střelce, 
který má přes své mládí i dostatek 
zkušeností. Kromě jiného Tomáš 

v předminulé sezoně hrál i v Mat-
toni NBL, kdy nastupoval za Le-
vice. Je to kvalitní basketbalista 
a určitě nám pomůže“ konstato-
val k nové posile Petr Fridrich, 
generální manažer Prostějova.
Mrviš patřil v minulém sou-
těžním ročníku mezi největší 
opory Handlové. V průměru 
v každém zápase odehrál ne-
celých třicet minut a byl dru-
hým nejlepším střelcem svého 
týmu. Patřil také mezi nejlépe 
hodnocené slovenské hráče. 
„Slovenská liga je plná cizinců, 
přesto se dokázal prosadit,“ po-
znamenal Fridrich, podle něhož 
hanácký klub nevybral nového 

křídelníka náhodou. „Chceme 
mít sestavu z českých a sloven-
ských hráčů, což se v minulých 
sezonách osvědčilo.“
Klub po přestupu Ondřeje 
Kohouta hledá i odpovídají-
cí náhradu na postu pivota 
a podle manažera je na dobré 
cestě. Jednání s vytipovanými 
basketbalisty vrcholí a jsou na 
dobré cestě. „Není vyloučeno, 
že novou posilu pod koš předsta-
víme už v průběhu nadcházející-
ho týdne,“ poznamenal Fridrich.
Další informace z basketba-
lového prostředí najdete ten-
tokrát na straně 31 dnešního 
vydání.

www.tkplus.cz
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TRHÁK TÝDNE

malá kopaná

MEXICOMEXICO CUP 2014 CUP 2014

Fotbalový areál ve VíceměřicíchFotbalový areál ve Víceměřicích

SOBOTA 12. 7.          od 8:00

8. ROČNÍK TRADIČNÍHO TURNAJE

fotbalfotbal

VÍCOV CUPVÍCOV CUP 2014 2014

Fotbalový areál ve VícověFotbalový areál ve Vícově

SOBOTA 12. 7.       od 13:00

EXHIBIČNÍ ZÁPASY OSOBNOSTÍ

výsledkový servis dvoudenních bojů výsledkový servis dvoudenních bojů 
najdete na straně 22, reportáž včetně najdete na straně 22, reportáž včetně 

ohlasů zainteresovaných si pak můžete ohlasů zainteresovaných si pak můžete 
přečíst na straně 23 dnešního vydánípřečíst na straně 23 dnešního vydání

Prostějov, Boskovice/tok

JAK JIŽ VEČERNÍK INFORMOVAL, OD NÁSLEDUJÍCÍ SEZÓNY JE MOŽNÉ, 
ABY FOTBALOVÉ TÝMY HRAJÍCÍ MSFL ČI DIVIZI ZAČALY POSÍLAT 
PODLE DANÉ SMĚRNICE SVÉ HRÁČE DO KRAJSKÝCH SOUTĚŽÍ, 
ČÍMŽ BY VZNIKLY JAKÉSI JEJICH FARMY. NE KAŽDÝ KLUB MÁ 
TOTIŽ SVÉ REZERVNÍ MUŽSTVO, A TAK ÚČELEM JE VYUŽITÍ 
SPORTOVNĚ-HERNÍHO POTENCIÁLU ZÁPASOVĚ NEVYTÍŽENÝCH 
HRÁČŮ BEZ NUTNOSTI INSTITUTU PŘESTUPU NEBO HOSTOVÁNÍ. 
A NEJVÝŠE POSTAVENÝ ODDÍL V REGIONU 1.SK PROSTĚJOV SE 
ROZHODL TÉTO MOŽNOSTI VYUŽÍT. KUPOVIDU SI VŠAK ZA SVÉHO 
PARTNERA NEVYBRAL NIKOHO Z REGIONU, BY´T JISTÉ INDICIE 
VEDLY DO KLENOVIC NA HANÉ, ALE CELEK Z VYŠKOVSKA...

„ESKÁČKO“ BUDE MÍT FARMU„ESKÁČKO“ BUDE MÍT FARMU
č tě t eč tě t e
 na  s t raně 24 24 AA 25 25

FOTBAL

Ohlédnutí za vystoupenímOhlédnutí za vystoupením
divizních Určic a týmůdivizních Určic a týmů
v krajském přeboruv krajském přeboru

JAKÁ BYLA SEZÓNA?JAKÁ BYLA SEZÓNA?

Záložním týmem prostějovských fotbalistů se stávají Boskovice!Záložním týmem prostějovských fotbalistů se stávají Boskovice!
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Krumsínský Haná Cup 2014: Brodek u Prostějova obhájil!

Kvalita zvítězila. Na letošním 18. ročníku tradičního turnaje v malé kopané startovala řada silných 
týmů, které mohly triumfovat. Nakonec však na prvenství dosáhl úplně největší favorit složený převážně 
z fotbalistů 1.SK Prostějov. Výběr Brodku u Prostějova prošel krumsínským Haná Cupem stejně jako loni 
bez jediné porážky, a když na penalty zvládl i klíčové semifinále s Relaxem Prostějov (všeobecně ozna-
čované za předčasné finále), už jej od úspěšné obhajoby nemohlo nic oddělit. Byla naprosto zasloužená!                 
 Foto: Lenka Sedláčková

Slovenský talent. Prostějovští Orli získali další novou posilu pro 
novou sezónu. Od Tomáše Mrviše si nejen kouč Choleva hodně 
slibuje.  Foto: internet

Foto: Marek Sonnevend

Do Prostějova přestupuje
opora Handlové Tomáš Mrviš

BASKETBALOVÁ

BASKETBALOVÁPOSILA ARIETE
POSILA ARIETE

Vedení nyní shání náhradu za odcházejícího Kohouta

rozhovorrozhovor
ZAHRAJE SI SE ŠTAJNEREM

32 32 
č tě t eč tě t e
 na  s t raně na  s t raně

Exkluzivní rozhovorExkluzivní rozhovor
se záložníkem se záložníkem 
JIŘÍM LIŠKOUJIŘÍM LIŠKOU

Prostějov/pk - Přesně za sedm 
dnů budou moci pogratulovat 
čerstvé vítězce Wimbledonu 
i všichni prostějovští fanoušci. 
Právě v pondělí 14. července se 
totiž na půdu svého kmenové-
ho oddílu vrátí čtyřiadvacetiletá triumfártorka zeleného 
trávníku z Londýna, aby poděkoval všem těm, kdo jí drželi 
palce. Sekundovat po boku budou Kvitové i další úspěšné 
vyslankyně TK Agrofert Lucie Šafářová. Marketingová 
společnost TK PLUS, která celou akci na centrálním dvorci 
NTC Morava Za Kosteleckou ulicí v Prostějově organizuje, 
pracuje i na příjezdu wimbledonské senzace jménem Ter-
eza Smitková. 
„V Londýně dosáhly naše holky obrovského úspěchu, který do-
cení snad až příští generace. V každém případě o prostějovském 
tenisovém klubu píší v superlativech i New York Times, což je 
jasným důkazem, jak velký ohlas výsledky děvčat TK Agrofert 
vzbudily. Na příští pondělí tak chystáme nejen pro Petru, která 
odehrála fantastický turnaj a zaslouženě jej vyhrála, ale i Lucku 
a snad také Terezku, která je však přihlášena na další turnaj, 
oslavnou akci s oficiálním přivítáním,“ prozradil exkluzivně 
Večerníku Miroslav Černošek, šéf prostějovského tenisu 
a spolumajitel marketingové společnosti TK PLUS. „Již teď 
všechny tenisové fanoušky zvu. Holky si zaslouží vaše ovace,“ 
vzkázal Černošek. 
Podrobnosti akce včetně časového harmonogramu, která 
se uskuteční v pondělí 14. července, najdete v příštím čísle 
Večerníku, nebo na webu vecernikpv.cz!

Chystá se slavnostní Chystá se slavnostní 
přivítání tenistek

tá t i fá t k l éh

UŽ PŘÍŠTÍ UŽ PŘÍŠTÍ 

PONDĚLÍ!PONDĚLÍ!

Foto: www.tn.nova.cz



I první červencové vydání vám 
v rámci zaběhnutého projektu „PV 
Večerník-JEŠTĚ VĚTŠÍ“ nabízí 
veskrze populární klání, které na-
jdete jedině a právě na stránkách 
nejčtenějšího regionálního peri-
odika. Také dnes se tudíž znovu 
setkáváte s fotografií jisté známé 
osobnosti veřejného života, jež je 
graficky mírně „poupravena“. Va-
ším úkolem je odhalit náš záměr 
a správně vysondovat, kdo se pod 
retuší skrývá. Ti z vás, kterým se 
to podaří, nám mohou své tipy 
nahlásit do redakce a v případě, 
že budete mít štěstí při losování, 

máte šanci na zajímavou výhru. 
Tentokrát přitom můžete opě-
tovně usilovat o další chutnou 
a lahodnou cenu, kterou opě-
tovně věnovalo OBČERSTVE-
NÍ ŠPIZZA. Těšit se tak můžete 
na DVĚ PŮLMETROVÉ 
ŠPIZZA PIZZY V CELKOVÉ 
HODNOTĚ 430 Kč, které si 
poskládáte sami z těch nejrůz-
nějších kousků.
V minulém, celkovém součtu 
již stosedmašedesátém pokra-
čování tohoto originálního 
klání uspěli všichni ti, kteří 
správně poznali, že se jedná 

o Terezu Smitkovou. Talento-
vanou prostějovskou dívku, kte-
rá si nejenže senzačně vydobyla 
právo startu v jednom z největ-
ších chrámů světového sportu, 
ale ve Wimbledonu hned při své 
premiéře porazila tři soupeřky 
a až v osmifinále ji zastavila klu-
bová spoluhráčka z TK Agrofert 
Lucie Šafářová, poznala opět 
slušná porce našich čtenářů...
Z 359 správných odpovědí, jenž 
jsme zařadili do osudí, se usmá-
lo štěstí na výherkyni, kterou 
se stala Jana ZWYRTKOVÁ, 
Anglická 2, Prostějov. Prostřed-
nictvím Večerníku obdrží chut-
nou a lahodnou cenu v podobě 
poukázky na OBČERSTVE-
NÍ V HODNOTĚ 500 Kč 
od partnera minulého kola, 
kterou byla opětovně firma 
BRUTUS! Výhru si lze vy-
zvednout v redakci Večerníku.
Ti další z vás mohou zkusit své 
štěstí třeba hned v rámci tohoto 
čísla, přičemž tentokrát jsme 
zabrousili do politických vod 
a graficky mírně poupravili jed-
noho z někdejších kapitánů pro-
stějovského hokejového týmu 
a oblíbence místních fanoušků, 
který se objevil na kandidátní 
listině jedné ze stabilních stran 
politického spektra pro nadchá-
zející komunální volby...
Poznáte, o koho se jedná?
Na odpovědi ze stoosmašedesá-
tého kola čekáme v redakci zno-
vu DO ČTVRTKU 10. ČER-
VENCE 2014, 12.00 hodin - vo-
lejte 582 333 433, pište SMS
na 608 960 042 či pošlete
e-mail na adresu: 
SOUTEZE@VECERNIKPV.CZ!
Jméno výherce, který od nás 
obdrží výše zmíněnou cenu 
od občerstvení ŠPIZZA, 
zveřejníme v příštím čísle, 
jenž vychází opět v PONDĚLÍ 
14. ČERVENCE 2014.
  Hodně štěstí při bádání!

Poznáte, Poznáte, kdo je na fotografii?kdo je na fotografii?
Správná odpověď Správná odpověď a výhercea výherce

SOUTĚŽSOUTĚŽ
KDEKDE  V PROSTĚJOVĚ V PROSTĚJOVĚ NAJDETENAJDETE ??

AFÉRA, DEDUKCE, DĚVČE, DŘEZ, ETEN, ETUJE, FREE, 
KATÉTR, KOKODAT, KOLT, KOŇAK, MOST, OCET, 
ODVETA, OHIO, PACKAŘ, PORT, RÁŽE, ROLÁKY, RUCE, 
SEJF, SPÁR, ŠUFT, TEEPEE, UČIVO, VERŠE, VISA

Návod k luštění...
Všechna slova ze seznamu hledejte v osmi směrech, nalezená slova 
si škrtněte. Nevyškrtaná písmena seřaďte za sebe a dostanete tajenku.

VYHRAJTE KRÁSNÝ DÁREKVYHRAJTE KRÁSNÝ DÁREK
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Řešení tajenky nám zašlete na e-mail:
SOUTEZE@VECERNIKPV.CZ či známou adresu PROS-
TĚJOVSKÝ Večerník, Olomoucká 10, Prostějov. Můžete také 
telefonovat do redakce na číslo 582 333 433, a to znovu až do 
ČTVRTKU 10. ČERVENCE 2014, 12.00 hodin.
Správné znění potřebné části tajenky z minulého čísla bylo 
„BOSKOVICE“. Vylosovanou výherkyní se stala Zdeňka
DVORSKÁ,  Krumsín 64, která se může těšit na DVĚ 
PERMANENTNÍ VSTUPENKY V CELKOVÉ HODNOTĚ
400 KČ od partnera soutěže. Tím v minulém dějství byl 
UNIJAZZ - sdružení pro podporu kulturních aktivit. Atraktiv-
ní cena je opět připravena přímo v redakci Večerníku.
Ti, kdo tentokrát nevyhráli, však nemusí smutnit. Ba právě na-
opak, nejšťastnější z vás se může v případě úspěchu těšit na 
další zajímavou cenu, která potěší...
Partnerem dnešního kola je totiž stříbro COLUMBA, pro-
dejna sídlící na Dukelské bráně 4 v Prostějově, která nabízí 
POUKAZ V CELKOVÉ HODNOTĚ 400 Kč NA NÁKUP 
SORTIMENTU ZBOŽÍ. 
Jméno šťastného výherce či výherkyně zveřejníme v příštím vydání 
PV Večerníku, které vyjde V PONDĚLÍ 14. ČERVENCE 2014.

SOUTĚŽTE O KVALITNÍ ČAJ

Také první číslo měsíce července vám v rámci projektu nejčte-
nějšího regionálního periodika „JEŠTĚ VĚTŠÍ“ přináší zá-
polení o zbrusu zajímavou výhru. Ani tentokrát jsme totiž 
neopomněli na bádání s čísly a díky již stabilnímu partnerovi 
tohoto klání máte možnost získat skutečně atraktivní výhru. 
U v současnosti tolik populární hry, která si již dávno získala 
své věrné a početné publikum, se i dnes opětovně zápolí o cenu 
z obchůdku paní Vašíčkové, která nabízí nejen skvělou kávu, 
čaje, koření, čokolády...
A jelikož pravidla zcela jistě všichni znáte, můžete se bez zbyteč-
ného ostychu pustit do bádání a současně začít usilovat o moti-
vační prémii, kterou je znovu POUKÁZKA S CELKOVOU 
HODNOTOU 400 Kč PRÁVĚ DO PROSTĚJOVSKÉHO 
OBCHŮDKU V KRAVAŘOVĚ ULICI! 
Řešení v podobě 4 označených čísel nám můžete posílat na 
známý e-mail: SOUTEZE@VECERNIKPV.CZ či na adresu 
PROSTĚJOVSKÝ Večerník, Olomoucká 10, Prostějov. Lze také 
telefonovat do redakce na číslo 582 333 433, a to opět tradičně 
DO ČTVRTKU 10. ČERVENCE 2014, 12.00 hodin.
Správné vyluštění z minulého čísla znělo 8- 9 - 9 - 9, načež v po-
řadí celé historie tohoto klání se už celkově stošestapadesátým 
výhercem v řadě stal Martin VÍTEK, Jaselská 1613, Prostějov. 
I on si tak přímo v sídle redakce může vyzvednout POUKÁZKU
V CELKOVÉ HODNOTĚ 400 Kč, kterou věnoval právě 
obchůdek RENATY VAŠÍČKOVÉ, jež byl i tentokrát partne-
rem uplynulého kola soutěže.
Jméno dalšího výherce zveřejníme znovu v příštím čísle, které 
VYCHÁZÍ V PONDĚLÍ 14. ČERVENCE 2014. 
Nezbývá tedy, než abyste se opět vrhli na nějakou tu zábavu, sou-
těžit s námi je ta správná šance!

 VÍCE NEJEN O TOMTO LEGENDÁRNÍM SNÍMKU
NAJDETE V MAGAZÍNU TV POHODA!

KOMEDIE ČR (1992)

Režie: Věra Chytilová
Hrají: B. Polívka, D. Veškr-
nová, M. Donutil, A. Gold-
flam, J. Pecha, I. Chýlková, J. 
Kroner
Rázovitý vesnický chlapík 
Bohuš Stejskal žije sám v roz-
padající se chalupě, pracuje 
jako dřevař, většinu času tráví 
s kumpány popíjením slivovi-
ce a povalováním v trávě. Jeho 
vcelku spokojený život se 
změní, když mu advokát Ul-
rich oznámí, že zdědil obrov-
ský majetek. Bohuš je nadše-
ný a hned si jede prohlédnout 
část svého majetku - hotel, 
několik domů v Brně a ci-
helnu, kde ho rozčiluje špatná 
pracovní morálka zaměstnan-
ců. Další den mu tetka ze sou-
sedního domu oznámí, že se 

mu uškrtila koza. Nešťastný 
milionář se rozhodne uspořá-
dat na její počest velkolepou 
smuteční hostinu... 
Když se objeví zuřivý Ulrich 
se zprávou, že Bohuš nic 
nezdědil, protože byl jen ne-
vlastní syn, odvrátí se od něj 
kamarádi, Vlasta i ostatní. 
Potom se však v hospodě, kde 
si od Bohuše odsedli, objeví 
doktor Strážný s další překva-
pivou zprávou...

TIPTIP
k obrazovcek obrazovce

Správné řešení z čísla 26: MÁME ELEKTRICKÉ A RUČNÍ NÁŘADÍ. Vylosovaným výhercem je Helena ŽVÁČKOVÁ, 
Cyrila Boudy 6, Prostějov. POUKAZ na odběr zboží v hodnotě 400 Kč od firmy CRAZY STYLE si vyzvedněte v redak-
ci Večerníku. Dnešní tajenku zašlete nebo zatelefonujte do čtvrtku 10. července 2014, 12.00 hodin.

Správná odpověď z č. 26: na snímku byl dům z ulice Daliborka 
2 v Prostějově. Vylosovaným výhercem, jenž získává ložní sou-
pravu, kterou věnovala firma Profitex, Wolkerova ulice v Pro-
stějově se stala Jaroslava PLACHÁ, Moravská 15, Prostějov.

Naše dnešní otázka již tradičně zní: 
Kde v Prostějově najdete objekt na snímku?

Své odpovědi pište na e-mail: SOUTEZE@VECERNIKPV.CZ, 
posílejte do redakce nebo telefonujte 582 333 433 a to TRA-
DIČNĚ DO ČTVRTKU 10. ČERVENCE, 12.00 hodin. 
Jméno výherce zveřejníme v PONDĚLÍ 14. ČERVENCE. 
Dnes můžete nově zápolit o DVĚ VSTUPENKY V CELKO-
VÉ HODNOTĚ 400 Kč na jeden z letních kulturních festivalů 
HRADY CZ, které se letos konají na osmi místech ČR.

Kdo je na fotografii? Poznáte?Kdo je na fotografii? Poznáte?
Hádejte, bavte se! A berte život  s nadhledem...Hádejte, bavte se! A berte život  s nadhledem...

SOBOTA 12. 7. 2014

20:20 HODIN

DĚDICTVÍ 
aneb 

KURVAHOŠIGUTNTAG

PRODEJNA COLUMBA NABÍZÍ 
STŘÍBRNÉ ŠPERKY, CHIRURGICKOU 

OCEL, ........   I MNOHO DALŠÍHO

Omlouváme se za pochybení v minulém vydání,
kdy nedošlo ke zveřejnění nové křížovky
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wwwwwwww.jjjhhhhhhrrreeeeeeaaaaaliittyyy.ccz

Rostislavova 8 

796 01 Prostějov

☎ 582 341 705 

☎ 608 805 659, 775 341 705

E–mail: jhreality@jhreality.cz

Rostislavova 8 

796 01 Prostějov

☎ 582 341 705 

Prostějov, ul. Pod Kosířem. Cihlový byt 3+1 (70 m2) ve 2. patře 
s  balkonem v OV.  Cena: Kč 990.000,-

Prostějov, Mozartova ul. Prodej dr. bytu 3+1, 71 m2, 4. patro, 
lodžie.  Cena: Kč 999.000,-

Prostějov, Domamyslice, Borová ul. Novostavba RD 4+kk 
(217 m2) s  garáží a zastřešeným bazénem. Zast. plocha 260 
m2, zahrada 581 m2.  Cena: Kč 5.990.000,-

Stražisko – Maleny, okr. Prostějov. Prodej chaty 2+kk, chem. 
WC. Zast. plocha 46 m2, zahrada 752 m2.  Cena: Kč 380.000,-

BYTY – PRODEJ:
2+kk, Pv, Jezdecká ul. Kč 1.950.000,-
3+kk + terasa, Pv, Olomoucká ul. Kč 2.575.000,-
3+1, Pv, ul. Pod Kosířem Kč 990.000,-
3+1, Pv, Mozartova ul. Kč 999.000,-
4+kk, Olomouc, Pavlovická ul. Kč 2.149.000,-
5+kk, Pv, Olomoucká ul. Kč 2.995.000,-

GARÁŽ – PRODEJ:
Pv, sídl. Hloučela (novostavba) Kč 239.000,-

BYTY – PRONÁJEM:
1+1, Pv, nám. Spojenců Kč 5.000,-/měsíc + inkaso (2.800)
2+1, Určice Kč 5.000,-/měsíc + inkaso (4.000)
2+1, Pv, nám. TGM Kč 6.000,-/měsíc + inkaso (2.500)
3+1, Pv, Svatoplukova ul. Kč 8.500,-/měsíc + inkaso (2.500)
3+1, Pv, nám. Spojenců Kč 8.900,-/měsíc + inkaso (3.000)
3+1 s garáží, Pv, Brněnská ul. Kč 10.000,-/měsíc + inkaso (2.500)

GARÁŽE – PRONÁJEM:
Pv, Žeranovská ul. Kč 1.000,-/měsíc
Pv, Olomoucká ul. Kč 1.000,-/měsíc

Kompletní nabídku najdete na:
www.jhreality.cz

UZÁVĚRKA

pro nabídku

realitních 

kanceláří

pro následující 

číslo je 

ve čtvrtek

10. 7. 2014
do 12.00 HODIN

   

  

 

Rodinné domy:

 KRALICE-RD 
6+1, řadový s garáží 
a zahrádkou, celko-
vá výměra pozemku 
371 m2. 

 CENA: v RK

  KONICE - RD typu 
OKAL 5+1 s garáží a ba-
zénem (25m3). Dům je po 
rekonstr., zatepl. fasáda, 
plast. okna, nové rozvody, 

vytápění kond. kotlem na zemní plyn s ohřevem TUV, nová střešní 
krytina. Celková výměra pozemku 237 m2. CENA v RK

 BRODEK U PV - ne-
podskl. RD 6+1 s ga-
ráží a zahrádkou, užit. 
pl. činí 230 m2. Celko-
vá výměra pozemku 

966 m2. Kolaudace 1999.  CENA: 3.490.000,-Kč

 PROSTĚJOV-
-RD 2+1 s garáží a 
zahradou na ulici 
Javoříčská. Při re-
konstrukci je nož-

no ve 2.NP vybudovat další pokoj. ZP je 107 m2, 
zahrada 96 m2.  CENA 1.600.000 Kč

  Držovice - prodej 
RD 5+kk se zahra-
dou a koupacím jezír-
kem, po přestavbě z r 
2010, už. pl. 190 m2, 

pozemek 417 m2.  CENA: 5.250.000,-Kč
Byty:

  BYT 4+1, J.Zrzavé-
ho, 3.NP/8.NP, 
94 m2 s lodžií, po 
část. rekonstrukci, 
nová koupelna.   

 CENA: 1.350.000,-Kč

  BYT 3+1, cihla, 
78,70 m2 ve 4.NP, 
nám. Padlých hrdi-
nů. Dům porevitali-
zaci. 

 CENA: 1.050.000 Kč 

 BYT 3+1, A. Slavíč-
ka po rekonstrukci, 
6.NP, 74 m2 s lodžií, 
zděné jádro, nová 

koupelna, nová ku-
chyň včetně spotřebičů. CENA dohodou v RK

VÍCE NEMOVITOSTÍ NA:
 WWW.REALMORAVIA.CZ

777 251 878777 251 878

PROSTĚJOV - 
BYT, 1+1, ul. Na 
hrázi, osobní vlast-
nictví, panel, 4NP, 

podl. plocha 35m2, nová plast. okna a 
lodžie. Ihned volný. CENA: 550.000Kč.

PLUMLOV - RD, 
5+1, novostavba, 
zast. plocha 
126m2, okrasná 

zahrada 205m2, garáž, bazén, pergola. 
Bezvadný stav. Ihned volné.  
 CENA: 3.990.000Kč.

HOLUBICE - RD, 
4+1, hrubá stavba, 
zast. plocha 115m2, 
zahrada 568m2, 

plynu u domu, elektřina a příp. vody v 
domě, studna, kanalizace povrchová.  
 CENA: 1.090.000Kč.

PIVÍN - RD, 3+1, 
centrum obce, 
všechny ing. sítě, k 
celkové rekonstruk-

ci, zast. plocha 257m2, zahrada 260m2.  
 CENA: 349.000Kč.

KRUMSÍN - RD 
3+1, vlastní studna, 
el. 220V/380V, vyt. 
plynem, žumpa, 

pozemek celk. 1219m2, klidné místo. 
 CENA: 700.000Kč.

PLUMLOV - sta-
vební pozemek, 
oplocený, výměra 
981m2, jižní orien-

tace, JEDINEČNÝ VÝHLED NA 
PLUMLOVSKOU PŘEHRADU.  
 CENA: 1.070.000Kč.

Poděbradovo náměstí 11-12
(budova Komerční banky, III. patro)
796 01 Prostějov, tel.: 582 393 176

e-mail: redomino@seznam.cz

Tel.: 606 922 838Tel.: 606 922 838

www.reality-domino.czwww.reality-domino.cz

Plumlovská 34, 796 01 Prostějov, 
info@realitypolzer.cz

B Y T Y
Volejte: 739 322 895

2+1 Moravská OV k  jednání 939.000Kč
3+1 Anglická OV 70m2 1.080.000Kč
3+1 Západní po část.rekons. 1.189.000Kč
3+1 Tylova 75m2 OV 1.330.000Kč
3+1 Okružní 85m2 cihla OV 1.339.000Kč
3+kk Sidl. Svornosti 86m2, po rekonstrukci, 
možnost garáže 1.790.000Kč
4+1 Okružní po rek. 1.439.000Kč

Volejte: 723 335 940
2+kk PV 60m2 cihla, garáž 650.000Kč
2+1 Sidl. Svobody 760.000Kč

D O M Y
Volejte: 739 322 895

RD 3+1 Jesenec k rekonstrukci 299.000Kč
RD 5+1  Určice 989.000Kč
Chata Plumlovská přehrada  1.349.000Kč
RD 5+1 Kralice na Hané 2.399.000Kč
RD Tovačov  2 byty 4+1 a 2+1 3.450.000Kč
RD 6+kk Držovice po celk. rek. 5.500.000Kč
Pozemek s  chatou Mostkovice 779.000Kč

Volejte: 723 335 940
RD 3+1 Klopotovice zahrada 395.000Kč
RD Vrchoslavice 445.000Kč
RD 3+kk Kostelec po rek. 650.000Kč
RD 2x3+1 u Němčic garáž cena v  RK
RD 5+1 Vrchoslavice po rek. 1.500.000Kč

N O V O S T A V B Y   N A   K L Í Č
Volejte: 739 322 895

RD 4+kk Pv-Košická 2.180.000Kč
RD 4+kk Pv-Vrahovice 2.392.000Kč
RD 4+kk Pv-Vrahovice 2.724.000Kč
RD 4+1 Pv-Vrahovice 2.800.000Kč
RD 4+kk Plumlov 2.970.000Kč 
RD 3+kk Pv-Krasice 71m2 2.870.900Kč
RD 4+kk Pv-Krasice 96m2 3.080.000Kč
RD 4+kk Pv-Krasice 89,5m2 3.281.000Kč
RD 4+1 Pv- Krasice 111m2 3.685.200Kč
RD  5+1 Pv- Krasice 109m2 3.340.000Kč
RD 4+kk Kelčice 2.665.740Kč

CENY VČETNĚ POZEMKŮ
Nabízíme výstavu RD  na vlastním pozemku, pro-
vedení nízkoenergetická dřevostavba nebo klasická 
zděná stavba. Nízké garantované ceny, prověřená 
kvalita, individuální přístup.  Volejte: 739 322  895

P R O N Á J M Y
Volejte: 739 322 895

1+kk Joštovo 25m2 4.200Kč vč. ink
1+1 Husovo nám. po rekonstrukci 5.500Kč +ink
3+1 Spojenců 90m2 po rek. 6.500Kč + ink.
3+1 Spojenců 90m2 6.000Kč +ink
3+1 Okružní 95m2 po rek. 8.900Kč vč. ink

Volejte: 723 335 940
1+1 Česká 5.300Kč +ink
1+1 Tylova 60m2 po rek. 5.500Kč +ink
1+1 Kollárova 6.000Kč vč. ink
2+kk Tylova 65m2 po rek.    5.500Kč +ink
2+1 Špály 50m2 7.500Kč + ink
2+1 Olomoucká 100m2   6.000+ink
3+1 Tylova 100m2 po rek.    8.000Kč +ink
4+1 Tylova 147m2  po rek. 10.000Kč +ink
2+kk Daliborka 5.500Kč+ink
3+1 Němčice  74m2 5.000Kč+ink
RD 3+1 u Konice 9.000Kč+ink

O S T A T N Í
Volejte: 723 335 940

Rekreační pozemek Suchý 800m2 v RK
Garáž Šmerala 20m2 nová 350.000Kč
Pron. prostor Manharda 100m2 6.000Kč+ink
Pron. Kom prostor Průmyslová 300Kč/m2/rok
Pronájem kom.objekt PV  500m2 10.000Kč+ink
Pronájem hala Smržice 1.000m2 320Kč/m2/rok
Pron. kom. objektu Kralice s bytem 18.000Kč+ink.

Volejte: 739 322 895
Garáž Havlíčkova 170.000Kč
Pronájem garáže sidl. Svornosti 1.000Kč
Pronájem garáže Kostelecká 1.000Kč
Pronájem Garáže Krasická 1.000Kč

P R O  K L I E N T Y  H L E D Á M E
VOLEJTE: 739 322 895

Byt 3+1 poblíž centra, platba v hotovosti.
Byt 1+1  v  osobním vlastnictví. Platba hotově.
Pozemek pro výstavbu RD Prostějov a okolí.

Pronájem bytu 1+1 nebo 2+1 v PV.

VOLEJTE: 723  335 940
Odkoupení orné půdy

Byt 2+1 cihlový 
Dům  3+1 v  Kostelci N/H
Chatu v  okolí Plumlova

PRODÁME I VAŠI 
NEMOVITOST

STAČÍ ZAVOLAT

DOPORUČUJEME

Nabízíme výstavbu rodinného  domu  4+kk na 
klíč  Pv-Domamyslická
Pozemek 613m2. Obytná  plocha 82m2. Cena 
3.117.000 Kč.  Možnost  volby z  více projektů.   
 Volejte: 739 322  895 

Nabízíme výstavbu rodinného  domů  4+1 na klíč 
Pv-Krasice
Pozemek 562m2. Obytná  plocha 90m2. Možnost 
úprav dispozice, přístavby garáže apod. 
Cena 3.337.200Kč  Volejte: 739 322 895 

Nabízíme výstavbu rodinného domu  4+kk na klíč  
Pv-Vrahovice
Pozemek 325m2. Obytná plocha 81m2. Možnost 
úprav dispozice, přístavby garáže apod. Akční cena jen 
2.180.000 Kč. Volejte: 739 322  895

www.realitypolzer.cz

- pohodové vyřízení realitních služeb
Kostelecká 5, 796 01 Prostějov, v budově ČP

tel.: 607 915 184
reality.pohoda@seznam.cz, 

www.realitypohoda.jsemin.cz
 SUPERNOVINKA:
1) Chata s pozemkem - Plumlov 850 tis.Kč
2) RD Želeč - zahr. 1115 m2 740 tis.Kč
3) Chalupa v obci Březsko 530 tis.Kč
4 RD 5+2 Dobromilice, 348 m2 1.300 tis.Kč
5) RD Záříčí (okres KM) - 2 byt.jedn.3+1, zahrada, 2 garáže 340 tis. Kč
6) 1+1 OV Šárka, 50 m2, po kompl.rek. 590 tis.Kč
7) RD 3+1 Pv - Čechovice, po kompl.rek. 1.650 tis.Kč

 PRONÁJMY:
2+1 Čelechovice - zvýš.příz. 4,5 tis.+ ink., od 1.8.
2+1 Drozdovice v RD 7,5 tis.Kč/měs.včetně ink., od 1.7.
3+1 E.Beneše 9,5 tis.Kč/měs.
3+1 Olomoucká 7 tis. + inkaso

BYTY:
1+1 OV Šárka, 50 m2, po kompl.rek. 590 tis.Kč
2+1 OV, 51 m2 - Jeseník 550 tis.Kč
2+1 DR Šárka, 69 m2 850 tis.Kč
3+1 OV Západní, 70 m2, po rekonstr. 1.150 tis.Kč + prov.
3+1 OV, Okružní, krásný byt, 82 m2, 2 lodžie 1.299 tis.Kč
3+1 OV, cihla, na Sídl.E.Beneše 1.350 tis.Kč

RODINNÉ DOMY:
RD 2+1 Kostelecká ul. - k rek. 430 tis.Kč
RD 2+1 Buková - 323 m2, zahr., i jako chalupa 400 tis.Kč 
RD Okál Přemyslovice - 2 byty, zahr. 80 m2 550 tis.Kč
RD 4+1 Hvozd - i jako chalupa 500 tis.Kč
RD 3+1 Chválkovice n/H, zahr. 640 tis.Kč
RD 3+1 Krumsín, dvorek, zahr. 620 tis.Kč
RD 4+1 Kostelec n/H, 162 m2, před rekonstr. 750 tis.Kč
RD 3+1 Krumsín 880 tis.Kč
RD 2+1 Bousín - i jako chalupa 690 tis.Kč
RD 2+1 Otaslavice, po kompl.rekonstr. 1.100 tis.Kč
RD 2+1 se zahradou - Pv, Krasice 1.190 tis.+ provize RK
RD 5+1 Jesenec - velká zahr. 1.200 tis.Kč
RD 5+1 Plumlov - s garáží 1.450 tis.Kč
RD 3+1 Mojmírova, 193 m2 1.500 tis.Kč
RD 5+1 v Obědkovicích-2 tis.m2 pozemek 1.300 tis.Kč
RD 3+kk Myslejovice, zahr. 1.490 tis. + provize RK
RD 7+1 Kralice, zahr., garáž 2.350 tis.Kč + provize RK
RD 3+kk Smržice, zahr., pozem.  2.250, tis.Kč
RD 5+1 Kobeřice - po rek., 783 m2 2.350 tis.Kč
RD Krumsín - se 3 byt.jedn. - zahr., garáž, 734 m2  2 mil.
RD 5+1 Krasice - 300 m2, bazén 3.600 tis.Kč
RD - 2 byt.jedn.,hospoda, 2 garáže, stodola, zahr. - Ptení 3.600 tis.Kč
RD Čelechovice - 4 byty, zahr., garáž 3.590 tis.Kč
RD 4+kk Nový Malín - novostavba 3.990 tis.Kč
Prodej RD 8+2 Slatinky - dvougen., 280 m2 5.490 tis.Kč
Nájemní dům blízko centra - 3 byty, sauna, zahr., rekonstr. 5.700 tis.Kč

Chaty a chalupy:
Ochoz u Konice 330 tis.Kč,      Ochoz - lux. 1 mil.Kč,     Seč 650 tis.Kč

Pozemky:
Bělkovice, Lašťany - orná půda, 7,2 ha 50,-Kč/m2

Hrubčice, Žešov - orná půda - 14.700 m2   40 Kč/m2

Mostkovice - 649 m2, s chatkou, stav.par. 799 tis.Kč
Mostkovice - 1600 m2 1750 tis.Kč
Bělecký mlýn 180 tis. + provize

Komerční prostory:
Kancel.prost. - centrum, 30 m2, 2 místn., kuchyňka, sam.WC, klima 
- nájem 7 tis.Kč + energie
Kanceláře - 2x - blízko centra, 9 a 12 m2, 2 + 2,5 tis.Kč/měs.
Dílna - 2x - blízko centra, 66 + 155 m2, 7.400 + 14.700,- Kč/měs.
Tělocvična - pronájem - 262 m2, po dobu 24 h, 11.700,- Kč/měs.
Obchodní prost. - Kostelecká - 60 m2 6,5 tis.Kč + ener.
- Kostelecká - 40 m2 8,5 tis.Kč + ener., klima, WIFI, zabezp.zař.

Garáže:
Pronájmy - Plumlovská - plechová = 600,- Kč/měs., u Cílu
Garážové stání - Západní = auto - 800,- Kč/měs, motorka = 400,- Kč/měs..

Disponujeme nabídkou chat, chalup, garáží 
a komerčních prostor dle web. stránek RK Pohoda, 
popř. zodpovíme tel.nebo osobně v kanceláři RK

REALITYREALITY  
POHODA POHODA 

BYTY - PRODEJ 
2+1, PV, 54m2,rekonst,lodžie  850.000,-Kč 

1+kk, PV,45m2,výtah,komora  Info v RK
1+kk, PV, 33m2, po rek.,zvýš.přízemí  550.000,-Kč
1+1,dr. PV,37m2,lodžie,  530.000,-Kč 
2+1,dr. PV,51m2,po rek,zvýš.přízemí  900.000,-Kč
2+1,dr. PV,64m2,výtah,šatna,lodžie  760.000,-Kč
2+1,dr., PV 58m2, po rek., vl. vytápění  580.000,-Kč 
3+1, OV, E. BENEŠE, zvýš.přízemí  999.000,-Kč 
5+1, dr., FANDERLÍKOVA,po rek  Info v RK 

RD PRODEJ
  NOVINKA!!!

RD 4+kk, LEŠANY,řadový,po část.rek,zahrada,vjezd  1.590.000,-Kč

 RD 5+1, PIVÍN,řadový,zahrada,vjezd,dílna  850.000.-Kč 
 RD,3+1, DĚTKOVICE,cihla,garáž,zahrada  1.900.000,-Kč
RD 3+1, SKALKA,po rek.,zahrada,patr.,vjezd, krbové vytápění ,ihned 
k bydlení  1.495.000,-Kč
RD 3+kk, ŠUBÍŘOV,započata rekonstr.,nová střecha, krovy, elekt, 
voda,zahrada, vjezd , k bydlení či rekreaci  399.000,-Kč
RD 2+1, ŠUBÍŘOV,bydl.i rekreace  250.000,-Kč
RD 3+1, KOSTELEC n/H.vjezd,zahrada  Info v RK
RD 6+2, SMRŽICE,zahrada,kůlna  750.000,-Kč
RD 5+2, BEDIHOŠŤ,zahrada,dvůr,vjezd,po část.rek.  Info v RK
RD 3+1, PROSTĚJOV, TERASA,ZAHRÁDKA  950.000,-Kč
 RD 5+KK, URČICE/ NOVOSTAVBA/, ZAHRADA,GAR.STÁNÍ 
 4.400.000,-Kč

NOVINKA!!!
RD 5+1,ČECHY POD KOSÍŘEM, patrový,cihla, hala,velká 
zahrada,dílna,velmi pěkný ihned k bydlení   Info v RK 

CHATA PŘEMYSLOVICE,podsklepená  499.000,-Kč
GARÁŽ za Mechanikou  99.000,-Kč 

 605 011 310  
WWW.SRDCEREALIT.CZ
Kancelář: Vojáčkovo nám. 3, 79601 Prostějov 

E-mail: info@srdcerealit.cz 

PRONÁJMY 1+1, 2+1, 3+1,
nebytové prostory, garáže…

PoPo
Byty, domy, chaty, pozemy y, y, y, p y i k rekonstrukciy

Děkujeme za nabídky, za případný tip ODMĚNA ! ! !
VOLEJTE ! I SMS !Tel: +420 605 011 310

D+V Investing s. r. o.D+V Investing s. r. o.
Partyzánská 3, Prostějov

Tel.: 582 330 058, 777 898 324,  

e-mail: avlk55@seznam.cz

Prodej řadových rodinných domů, 
Wichterlova ulice,  Prostějov

 Nabízíme realizaci typových 
přízemních řadových RD 4+1 
na klíč, s obytným podkrovím 
a garáží ve dvou variantách:

-  celková plocha pozemku 260 m2, 
užitná plocha 156 m2, 

   Dispozice 1. NP:  Garáž, vstupní hala, WC, obytná 
kuchyně, 

 2. NP: 3 x ložnice, koupelna + WC, balkon

 cena 3.970.000,-
-  celková plocha pozemku 228 m2, 

užitná plocha 145 m2

   Dispozice 1. NP: Garáž, vstupní hala, WC, 
 obytná kuchyně, 
 2. NP: 3 x ložnice, koupelna + WC, balkon
 cena 3.400.000,-

Možnost provedení úprav dle požadavků klienta

Prodej bytů Havlíčkova ulice, Prostějov
  Nabízíme k prodeji:
 - Byt 3+1, 100 m2,  Cena 2.690.000,-
 - Byt 3+1, 107 m2 Cena 2.878.000,-

vlastní kotel na vytápění a TUV, 
možnost klientských změn.

Prodej nově budovaných podkrovních bytů Havlíčkova ulice

Dne 7. července 2014 Dne 7. července 2014 
oslaví své 60 narozeninyoslaví své 60 narozeniny

 náš tatínek a dědeček  náš tatínek a dědeček 
pan Pavel LENĎÁKpan Pavel LENĎÁK

  ze Zdětína. ze Zdětína. 
Přejeme mu pevné zdraví, hodně Přejeme mu pevné zdraví, hodně 
radosti a lásky v životě přejí dcery radosti a lásky v životě přejí dcery 

a syn s rodinami.a syn s rodinami.

GRATULACEGRATULACE

 e-mail: info@impulsreality.com

Sídlo správce oblasti panství Bouzov z r. 1820 

 

 

Děkuji touto cestou Děkuji touto cestou 
Nemocnici AgelNemocnici Agel

 v Prostějově, v Prostějově,
Rychlé zdravotní službě, Rychlé zdravotní službě, 

oddělení radiologie, chirurgie, oddělení radiologie, chirurgie, 
zdravotnímu personálu operační-zdravotnímu personálu operační-

ho sálu a JIP, ho sálu a JIP, 
za záchranu života, po havárii,za záchranu života, po havárii,
která se stala  17. června 2014 která se stala  17. června 2014 
a následném těžkém zranění. a následném těžkém zranění. 
Velké díky, Pavel SedláčekVelké díky, Pavel Sedláček

PODĚKOVÁNÍPODĚKOVÁNÍ

RŮZNÉRŮZNÉ
Komu je líto vyhodit staré knihy, 
zdarma vám je odvezeme. Zacho-
valé knihy vykoupíme za symbo-
lickou cenu. Tel.: 731 412 028

Nabídka realit a nemovitostí, řádková inzerce

www.www.
vecernikpvvecernikpv.cz.cz
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rubriku vzpomínkyrubriku vzpomínky
najdete na straně 22 najdete na straně 22 AUTO - MOTOAUTO - MOTO

Koupím jakoukoli Š - Felicii. Tel.: 
778 018 269

Hledám dívku z Prostějova od 25 let 
na přátelství, časem i něco víc, které 
si líbí romantická povaha, občasné 
procházky a kino. Tel.: 608 280 880

SEZNÁMENÍSEZNÁMENÍ

PRODÁMPRODÁM
Prodej palivového dříví. Tvrdé, měkké. 
Doprava zajištěna. Prostějov, Olomouc, 
Přerov. Tel.: 734 481 013

Prodám novou 6kotcovou králikárnu. 
Volat po 19 hod. Tel.: 723 408 151

Máte bolavé nohy? Prodejna Ivka, 
Plumlovská ul. to vyřeší za vás. Na-
bízíme stále nové vzory na kostky, 
nárty, oteklé kotníky a ostruhy na 
patách. Ve zdravotní obuvi máme 
i celý sortiment pánská, dámská, dět-
ská. Jsme tu pro vás. 603 445 601

Prodám letní i zimní gumy na Felicii. 
Letní – hliníkové disky, zimní-celá 
kola. Tel.: 731 412 028

Prodám zahradní bazén, kulatý průměr 
3m, výška 80cm, s čističkou. Použitý 
1 sezonu. Tel.: 731 412 028

SLUŽBYSLUŽBY
Stěhování, vyklízení. Tel.: 775 132 134

Stolařství V. Jančík.
Domamyslická 104, PV. 
www.stolarstvijancik.cz,

Tel.: 604 820 358

Stěhování bez pomoci zákazníka
a vyklízecí služby. Rychle, levně. 

Prostějov 604 389 367.

Stěhování bez pomoci zákazníka
a vyklízecí služby. Rychle, levně.

Prostějov 604 389 367.

MAČKALSTAV S.R.O.
provádíme stavební práce, obklady 
a dlažby, rekonstrukce, zateplení bu-
dov a RD. 774 655 459, 608 538 035 
www.mackalstav.cz 

Opravy a úpravy oděvů
Obuvi a batohů
Opravy deštníků

Vedle knihkupectví u radnice
608 331 141

Provádíme také opravy plavek, 
spodního prádla a zcelování

Čištění hrobů z terasa, přebrou-
šení přímo na místě. Tel.: 
721 817 009

Čištění hrobů z terasa, přebrou-
šení přímo na místě. Tel.:
721 817 009

Provádíme kompletní rekonstrukce 
bytových jader od A do Z, poklad ka-
mínkových podlah. Tel.: 774 06 22 53

STĚHOVÁNÍ, vyklízení Hájek, 
721 344 771. Práce strojem UNC, 

výkopové, terénní práce.

Rekonstrukce koupelen, instalatérské 
práce. Tel.: 605 459 652

Kompletní pokládka zámkové 
dlažby, s materiálem i bez, skvě-
lé ceny, vysoká kvalita, nacenění 
zdarma. Tel.: 723 522 369

Kompletní pokládka zámkové
dlažby, s materiálem i bez, skvě-
lé ceny, vysoká kvalita, nacenění 
zdarma. Tel.: 723 522 369

Čištění kanalizací a odpadů
Odvoz fekálií

Tel.: 774 368 343

Provádíme dokonalé strojové čiš-
tění čal. sedacích souprav a kober-
ců. M. Revay tel.: 604 439 302, 
582 382 325 www.revay.cz

Střechy Klimeš provádí tesařské, 
klempířské, pokrývačské práce. Vý-
roba pergol. Tel.: 602 756 428

Pěstitelská pálenice, Kostelec na 
Hané, Rynk 120 oznamuje zákazní-
kům zahájení sezony a příjem objed-
návek od 9.7.2014 každou středu od 
15 do 18 hod v sobotu od 8 do 12. 
Tel.: 582 373 358

Stříhání a úprava psů. Prostějov. 
Tel.: 606 166 853

KOUPÍMKOUPÍM
Galerie umění Prostějov (bývalá G. 
Bašta) vykupuje a zdarma oceňuje 
veškeré obrazy a starožitnosti. Nepro-
dávejte překupníkům, ale odborní-
kům za nejvyšší ceny. Školní 49, tel.: 
608 805 775, Jindřich Skácel.
Koupíme starožitný nábytek, ob-
razy, zbraně, vojenské předměty,
hodiny, porcelán, sklo, hrač-
ky, moto věci a jinou veteš. Vy-
koupíme také celé pozůstalosti
a zajišťujeme komplexní vyklíze-
cí práce. Seriózní jednánía platba 
hotově. Tel.: 773 113 303

Aukční ceny ihned v hotovos-
ti zaplatíme za kvalitní obrazy 
17.-20. století, zlaté a stříbrné min-
ce, hodiny a hodinky, zbraně, stří-
brné předměty, šperky a veškeré 
starožitnosti. Prosíme pouze kva-
litní a hodnotné předměty, nejlépe 
celé sbírky či pozůstalosti. Info 
René Simon, tel.: 736 127 661,
simonrene@seznam.cz

Koupím Haki lešení nebo trubkové. 
Cena dle dohody. Tel.: 734 481 013
Koupím starý nábytek, staré po-
hlednice do roku 1948, bytové 
doplňky, lustry, lampy, hodiny aj. 
i silně poškozené. I půdní veteš. 
Platí stále. Tel.: 602 953 842

Ledničku, svěrák York, el. remosku, 
vířivou pračku Romo, WC, vařič na 
BP. 608 539 783

REALITYREALITY FINANCEFINANCE
Rychlá půjčka 5 - 20 000 Kč. Peníze
ještě dnes. Tel.: 603 218 330

Peníze pro všechny ihned při podpisu! 
Zvýhodněné podmínky, žádné poplatky. 
Volejte: 775 021 212

Osobní bankrot – oddlužení. Máme 
mnoho spokojených klientů. Konzul-
tace zdarma.OPTIM CREDIT s.r.o. 
Volejte777 551 492

Vyplatíme všechny vaše EXEKUCE
a poskytneme vám jednu půjč-
ku. Pracujeme pro více věřitelů.
Volejte: 777 551 492

Nabízím hotovostní půjčky 5 – 50 tis. 
Vyřízení do 24 hodin. Pouze seriózní 
jednání. Tel.: 777 467 046

Malá půjčka 10 000 až 80 000 Kč. Pra-
cuji pro více věřitelů. Tel.: 777 551 492

Hotovostní půjčka do 10 tisíc z vlast-
ního kapitálu. Stačí pouze OP. Tel.: 
773 996 600

PŮJČKA bez poplatků: 734 601 906

!PENÍZE PRO KAŽDÉHO!
Rychlá realizace – vyplácení z vlast-
ních zdrojů od 3 věřitelů. Konzultace 
na 739 066 462

Nabízím rychlou hotovostní půjč-
ku od 5 do 50 tis. Seriozní a rychlé 
jednání. 774 119 937

Půjčka 5 000 Kč až 50 000 Kč, rych-
le až do domu, bez poplatku předem. 
Tel.: 777 965 734. Pracuji pro více 
věřitelů

Půjčka až 300 000 Kč pro OSVČ, 
rychlé vyřízení. Tel.: 777 965 734. 
Pracuji pro více věřitelů.

Půjčka až 100 000 Kč, nad 100 000 
Kč se zástavou nemovitostí. Tel.: 
777 965 734. Pracuji pro více věřitelů.

2+22+2
při dvou podaných inzerátech si při dvou podaných inzerátech si 

můžete zadat další dva ZDARMA!můžete zadat další dva ZDARMA!
MIMOŘÁDNÁ NABÍDKA
při podání soukromé 

inzerce během července 
v hodnotě vyšší jak 300 Kč

 obdržíte ČTVRTLETNÍ
 PŘEDPLATNÉ ZDARMA!

Prázdninová nabídkaPrázdninová nabídka
v úseku řádkové inzercev úseku řádkové inzerce

DPLATNÉ ZDARMA PŘEDDBližší informace na tel.: 582 333 433, Bližší informace na tel.: 582 333 433, 
na mailu inzerce@vecernikpv.cz nebo přímo v redakci - sl. Plačkována mailu inzerce@vecernikpv.cz nebo přímo v redakci - sl. Plačková

Stavební firma hledá pozemek pro 
výstavbu RD. PV a okolí 739 322 895

REALITNÍ KANCELÁŘ
VNB REALITY

Hlaváčkovo nám.1 (ATRIUM), Prostějov
Ing. Zuzana Kučerová, 774 409 430
aktuálně NABÍZÍ:
* BYT 2+kk, V.Ambrose 995.000 Kč
* BYT 2+1, + garáž 960.000 Kč
* BYT 3+1, A.Slavíčka 1.390.000 Kč
* RD 4+1, Česká 2.740.000 Kč    
* RD 6+1, Držovice 3.600.000 Kč
* RD 2+1, Bohuslavice 440.000 Kč
* RD 3+1, Doloplazy 540.000 Kč
* RD 6+1, Určice 950.000 Kč
* Pozemek -Kostelec n/H 170.000 Kč
* Pozemek - Vrahovice 1.100.000 Kč
Ing. Marie Vymazalová, 774 421 818
aktuálně NABÍZÍ:
* BYT 2+1, 830.000 Kč
* BYT 2+1, Moravská 890.000 Kč
* BYT 2+1, Sídl.Svobody 900.000 Kč
* RD, Přemyslovice 560.000 Kč
* RD po rek. Konice 1.350.000 Kč
* RD po rek. Lešany 1.590.000 Kč
* RD po rek.Cholina 1.590.000 Kč
* RD Čelechovice n/H 1.880.000 Kč
* RD Mostkovice 1.990.000 Kč
* ZAHRADA Držovice 150.000 Kč    
Pro naše klienty HLEDÁME:
* BYT  2+1 do 900.000 Kč
* Rodinné domy v PV a okolí
* Chaty a zahrady Plumlov, Seč
* Pozemky Prostějov-Západ, Smržice
* Pozemky Zdětín, Hamry, Vícov,
    Lešany
Více na:   WWW.VNB-REALITY.CZ

Koupím zahradu v okolí PV. Nejlépe 
přímo od majitele. RK nevolat! Cenu 
respektuji. Tel.: 734 481 013

Pronajmu krásnou novou prodejnu 
200 m2 na Újezdě za 15.000 Kč/
měsíc, výloha, sociálky, plyn - samo-
statně.Tel.: 602 553 222

Koupím byt 1+1 nebo 2+1 v Pro-
stějově v osob. vl., platba hotově. 
RK nevolat. Tel.: 720 204 000

Prodám byt 3+1, cihlový, na ul. 
Tylova. Cena 1 250 000 Kč. Tel.: 
602 572 336

Labutice RD 5+2, dvougenerační 
s garáží a velkou zahradou. Celková 
výměra 1 464 m2. Cena: 1 290 000 
Kč. Tel.: 602 519 098

Koupím rodinný dům v Prostějo-
vě a okolí. Může být i k opravám, 
ale obyvatelný. RK nevolejte. Tel.: 
732 388 718

Pronajmu garáž v PV, Fanderlíkova, 
s. Hloučela. T:602 775 607

Koupíme byt 2+1 v okolí nemocni-
ce i Sídl.Svobody. 774 101 818

Prodám byt v OV 2+1, 60m2, Dol-
ní ulice-věžák. RK nevolat! Tel.: 
605 859 021

Koupíme pěkný byt 3+1. Tel.: 
774 858 723

Pronajmu byt 3+1 po rekonstruk-
ci, prostorný, poblíž centra, 9 000 
Kč + ink.Kauce nutná. Bez psa. 
Tel.: 603 503 366

Prodám byt 3+1 v OV na ul. 
Palackého v Pv. Byt je ve sta-
vu k nastěhování, umístěný v 1.
NP, podlahová plocha 62,54m2, 
včetně sklepní kóje. V případě 
zájmu volejte v době od 8 do 16 
hodin denně mimo víkendy na č. 
582 349 506

Pronajmu dlouhodobě garáž na 
ul. Moravská za Sandrou, 18 m2, 
elektřina. Tel.: 734 751 741

Koupím byt 2+1 nebo 3+1 v Pro-
stějově v OV nebo i družstevní. 
Nabídněte, RK nevolejte. Tel.: 732 
755 910

Pronajmu byt 2+1, 70 m2, Žižkovo 
nám., vl. vytápění, cena vč. gará-
žového stání na uzamčeném dvo-
ře, k dispozici zahrada s pergolou 
a udírnou. Byt 1. kat. Cena: 6.500 
Kč + energie. 721 884 000

Pronajmu v centru města PV dva 
obchody, 120m2 a 34m2. Tel.: 
777 135 540

Pronajmu garáž na ulici Žeranov-
ská. Garáž je bez elektřiny, cena 
900 Kč/měsíc. Tel. 774 825 777

Pronajmu parkovací místo, ga-
rážový dvůr, Svatoplukova 56. 
Tel.: 777 01 03 23

Prodám byt 2+1 s garáží v Držo-
vicích. Tel.: 731 752 434

Hledám ke koupi byt v Prostějově 
a okolí. Tel: 602 570 658

STING uzavřený investiční 
fond, a.s. nakupuje nemovitos-
ti v okrese Prostějov. Koupíme 
vaši nemovitost za nejvyšší mož-
nou cenu. Peníze do 2 dnů od 
podpisu kupní smlouvy. Exekuce, 
zástavy ani dražba nejsou překáž-
kou. Využijte naši nabídky a rea-
lizujte svůj prodej pod dozorem 
České národní banky. Kontakt:
Irena Černá, irena.cerna@rksting.cz, 
tel.: 606 662 813

Hledáme ke koupi novostavbu RD 
se zahradou. Tel.: 774 421 818

Pronajmu byt 2+kk ve středu měs-
ta. RK nevolat. Tel.: 724 913 390

Pronajmu byt 2+1 na ul Švýcarská 
v PV tel 776 632 836. Volat po 4 hod.

Pronajmu 1+1, 608 861 656 RK NE

Koupíme chatu v okolí Plumlov.
přehrady. Tel.: 774 421 818

Hledám ke koupi rodinný dům. 
Prostějovsko, Olomoucko. Tel: 
602 570 658

Pronajmu větší garáž, Sladkovské-
ho ul. Tel.: 732 619 482

Prodám RD v Prostějovičkách, 
po rekonstrukci v roce 2010. Bliž-
ší info na tel.: 605 483 602 nebo 
e-mail: kar.mila@seznam.cz
Prodám pozemek v Prostějovič-
kách pro stavbu RD, 800 m2.  Bliž-
ší info na tel.: 605 483 602 nebo 
e-mail: kar.mila@seznam.cz

Prodám DB 1+1 Dobrovského 
(Tylova ul) po rekonstrukci, lodžie, 
zateplený dům. Možno koupit úvě-
rem. Cena 630 tis. Tel.: 731 510 079

Pronajmu 2+1, 3+1, 723 565 897
Výuka izraelské sebeobrany pro 
ženy i muže. 
Info: www.kravmagaprostejov.cz

OZNÁMENÍOZNÁMENÍ

ZVÍŘATAZVÍŘATA
Prodám štěňata foxteriér hladkosrstý 
733 500 990

Bezpečnostní a úklidová agentura při-
jme do HPP pracovnici úklidu. Pra-
covní úvazek 5 hodin, pracoviště Pro-
stějov. Invalidní důchod podmínkou. 
Nástup možný ihned. Informace na tel. 
čísle: 602 786 692

Do autoservisu v PV přijmeme auto-
mechanika s praxí. Nástup možný ih-
ned info. Na tel.č. 777 870 729

Přijmu brigádníky na provoz pláže
 a občerstvení U Lázničků. 777 571 219

Přijmu DJ´s na pláž U Lázničků – 
na plumlovské přehradě na sezonu 
2014. 777 571 219

Hledáme brigádníka z PV pro focení 
produktových fotografií. Zkušenosti 
s focením produktů vítány. Máme 
zájem o dlouhodobou spolupráci. 
Nabídky zasílejte na e-mail 
info@hokejfloryk.cz

Firma na šití kožené konfekce v Pv 
hledá švadleny – i brigádně, pracov-
níci na ruční vyšívání – dobré platové 
podmínky. Kontakt: 603 83 45 29

Hledáme na brigádu účetní pro 
podvojné účetnictví v programu 
Ježek duel. Tel.: 605 483 602

Česká pošta,s.p. DEPO Prostějov 70 
hledá pracovníky na pozici listovní-
ho doručovatele v letních měsících, 
forma DPČ, po zapracování možnost 
HPP. Podmínka - ŘP sk. B. Informa-
ce na tel.č.: 731 132 398 
Bc. Petra Sosíková, p. Petra Voglová.

Do provozovny pneuservisu a au-
toservisu v PV přijmeme na HPP 
prodavače/-ku. Výhodou znalost 
práce v programu Pohoda, zkuše-
nosti s vedením kolektivu, komuni-
kativnost, loajalita. SŽ zasílejte na 
adresu info@pneufloryk.cz .

Realitní kancelář STING přijme re-
alitního makléře/-ku pro pobočku 
Prostějov, informace: Irena Černá 
606 662 813

Přijmeme pracovníky/ce pro chod 
nové kanceláře. Výdělek 18-35 000 
Kč/m. dle prac. zařazení. Věk neroz-
hoduje. T. 608 502 175

Úklidová firma SaM přijme prac. na 
pol. úvazek (7.500 Kč/měs) místo je 
vyhrazeno pro OZP. ŘP sk. B, časová 
flex. podmínkou. Tel.: 582 331 332

Hledám pomocnici na úklid RD 
v Plumlově. 5hod 1x/14dní. Tel.: 
607 791 094

Přijmeme účetní-ekonomku. Životopi-
sy zasílejte na technikpv@seznam.cz

Přijmu brigádně pracovníka na drob-
né zednické práce. Tel.:603 204 749

Sport bar TRIGA 777 přijme spoleh-
livou obsluhu do baru. Znalost VLT 
a praxe v oboru výhodou. Bližší info 
na tel.: 724 560 149

Hledáme brigádně zaměstnance 
do ženského kolektivu, manuální 
práce, požadovaná zručnost. Tel.: 
582 330 341

PRÁCI HLEDÁPRÁCI HLEDÁ
Hledám práci z domu. Nabídky pro-
sím volejte na 776 104 477

PRÁCI NABÍZÍPRÁCI NABÍZÍ
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Hrubčice, Prostějov
/jim, son

„Dělám to již šestým rokem 
a chtěl bych poděkovat panu 
Kocourkovi, protože sám to ani 
jeden z nás dělat nemůže a takto 
se při vzájemné spolupráci dopl-
ňujeme. Nebylo to ani letos špat-
né, ba naopak myslím, že se rok 
od roku zlepšujeme, ale hlavním 
problémem pořád zůstává trav-
natá plocha,“ otevřel své ohléd-
nutí pár minut po slavnostním 
ceremoniálu Jiří Kresta mladší, 
ředitel a duchovní otec Bedihošť 
Cupu. „Základem je tedy zařídit, 
aby byl trávník kvalitní, rovný 
a taky zelený... Pokud se nebu-
deme angažovat, tak naopak 
bude horší a horší, protože se 
v Hrubčicích nehraje velký fot-
bal a hřiště se tudíž neudržuje,“ 
konstatoval.
„Do budoucna bychom se chtěli 
dopracovat na dvaatřicet zúčast-
něných týmů, abychom docílili 
dopoledních i odpoledních skupin 
a vyhnuli se tak tomu, že mančafty 
nechtějí dohrát zápasy o umístění. 
Stejně tak pokud se již někdo při-
hlásí a pak odhlásí, bude penalizo-
ván,“ plánuje Jiří Kresta mladší. 

Jak přiznal, uvažuje také o pře-
sunutí dějiště turnaje. „Myšlen-
ka návratu do Bedihoště mě napa-
dá celých šest let, ale problémem 
je, že obec říká stop! Pokud nám 
neumožní realizovat ani turnaje 
dětí, tak asi těžko povolí mužský 
turnaj... To byl ostatně jeden z dů-
vodů, proč jsem podnik přesunul 
do Hrubčic, ačkoliv jsem z Bedi-
hoště a chtěl jsem turnaj dělat tam, 
kde je kvalitní zázemí,“ nadhodil 
Kresta.
Po něm si vzal slovo druhý z hlav-
ních organizátorů. „Počasí vy-
drželo a turnaj se odehrál, což je 
nejpodstatnější. Navíc si myslím, 
že i přes těžké podmínky zde byly 
vidět kvalitní fotbalové výkony, 
takže z tohoto pohledu vše do-
padlo super,“ usmál se Radek Ko-
courek, pro něhož byl Bedihošť 
Cup 2014 premiérou ve své roli 
organizačního pracovníka. „Rád 
bych poděkoval všem sponzo-
rům, na prvním místě mediálnímu 
partnerovi PROSTĚJOVSKÉ-
MU Večerníku. Bez nich bychom 
turnaj uspořádat nemohli a s nimi 
se nám dělal opravdu dobře. Mys-
lím, že ceny včetně finančních od-
měn byly atraktivní a zajímavé,“ 
poznamenal Kocourek.

I on si ale uvědomuje, že po-
kud má prestiž klání stoup-
nout, musí se začít od podlahy, 
v tomto případě od trávníku. 
„Pro příští rok ale musíme hodně 
zapracovat na klíčové věci - kva-
litě hrací plochy. To by nám také 
mělo přinést více týmů. Uvidíme, 
jak se podaří navázat spolupráci s 
obcí Hrubčice, hřiště by se však 
muselo kompletně rekultivovat,“ 
rozebral nejdůležitější témata Ra-
dek Kocourek.
V hlavě už organizační tým nosí 
i jiné projekty. „K mužům by se 
v hrubčickém areálu mohla přidat 
rovněž série letních turnajů mlá-

deže, plus připravujeme sérii zim-
ních halových turnajů pro čtyři vě-
kové kategorie ročníků narození 
2006 až 2009. Už máme dojedna-
né termíny haly v Nezamyslicích, 
všechny kategorie budou hrát asi 
jednou za měsíc a to pro každý 
ročník dělá čtyři turnaje za zimu. 
Tahle turnajová série by se moh-
la jmenovat podle generálního 
partnera, pokud by někdo takový 
projevil zájem,“ vyložil Kocourek 
s výzvou ke sponzorství.
Co se mužského Bedihošť Cupu 
týče, měl by určitě dál pokračo-
vat, tudíž se za rok můžete těšit 
na jeho sedmý ročník!

Další, v pořadí již šestý ročník turnaje v malé ko-
pané Bedihošť Cup 2014 je od předminulého ví-
kendu minulostí a na řadu tak přichází bilancování. 
Nejvyšší vedení organizačního týmu bylo pro letoš-
ní klání rozšířeno, když k Jiřímu Krestovi mladšímu 
přibyl Radek Kocourek. A právě oba hlavní pořa-
datelé akce zhodnotili završený půltucet převáž-
ně pozitivně, byť si jsou vědomi i určitých rezerv, 
které podnik hrající se v Hrubčicích skýtá. Více už 
v ohlédnutí PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku, kte-
rý byl exkluzivním mediálním partnerem.

BEDIHOŠŤ CUP 2014 DOKONČIL PRVNÍ PŮLTUCET
Ohlasy aktérů
Ohlasy aktérů

Mediální partneři BEDIHOŠŤ CUPu 2014

Organizátoři hodnotí letošní vystoupení kladně, 
ale je co zlepšovat. Například kvalitu hrací plochy...

Konečné pořadí turnaje:Konečné pořadí turnaje:

FC Anděl „A“FC Anděl „A“
FC Relax ProstějovFC RReelax Prosttějov
FC PV 1FC PV 1

4.         AC Roma 5. FCL Čehovice5. FCL Čehovice 6. Sguadra Drago6. Sguadra Drago
7.         Čehovice/Hluchov7.         Čehovice/Hluchov 8. ZŠ Palacká8. ZŠ Palacká 9. Večerník Pv9. Večerník Pv

10.        FC Anděl „B“10.        FC Anděl „B“

1.1.

2.222.2.

3.3.

11. TJ Biskupice11. TJ Biskupice 12. FC Kulatá12. FC Kulatá

13.        Mexičani Čelčice13.        Mexičani Čelčice tým Mačkal Stav tým Mačkal Stav 
bez omluvy nedorazilbez omluvy nedorazil

Tvrdý boj. Soubojem o každý míč se stal šestý ročník Bedihošť 
Cupu 2014. Foto: Jiří Možný

„Jezdíme sem rádi a za rok určitě přijedeme znovu, naopak 
dalšího letního turnaje se už letos nebudeme účastnit. Změna 
termínu nám přišla vhod, čím dříve je to odehrané, tím spíše 
mají kluci čas na dovolenou, odpočinout a připravit se na velkou 
kopanou. Tento termín podporuji. Oproti předchozím ročníkům 
byly ale obě skupiny trochu slabší, kromě nás, týmu AC Roma 
a druhého romského týmu sem jezdila dříve i Bedihošť, Dubany 
či DD Sport. Teď to zkvalitnili hráči z Relaxu a ukázali, že to 
jsou super fotbalisté. Vyrovnaný finálový zápas, v němž jsme 
měli trošičku více šancí na vstřelení gólu, rozhodly až penalty. 
A to je vždy loterie, naštěstí vše dobře dopadlo.. (úsměv)“

„Zahráli jsme si dobrý fotbal, v klasické hrací době jsme 
neprohráli, neuspěli jsme až ve finále na penalty. Máme 
nejlepšího střelce, v zápasech jsme nasázeli čtyřiatřicet branek, 
což je více než čtyři na zápas. Hráli jsme fotbal pro diváky. Tento 
turnaj je trochu ovlivněný terénem, který není ideální, takže se tu 
až tak nehraje fotbal. Je to vždy o prvním gólu, těžko se pak otáčí 
zápasy, navíc se nehraje na poločasy a není možnost oddechové-
ho času. Nechtěli jsme tedy ve finále inkasovat, hrálo se opatrně, 
ale šance byly. Chvilku jsme byli lepší my, pak nás trochu 
přetlačil Anděl. S druhým místem jsem ale spokojen a doufám, 
že nějaká medaile přibude i teď v Krumsíně a ve Vícově.“

„Za takovými spoluhráči se mi chytalo dobře, kluci mi pomohli, 
a co jsem chytit měl, to jsem taky chytil...(úsměv) Jenom bylo 
velké vedro a trávník špatný, jsem celý odřený. Loni jsem tu sice 
byl za Torpedo, ale od doby, co hraji sálovku s Andělem, tak 
nemám důvod chytat za někoho jiného. Jsme dobrý tým. Moje 
neproměněná penalta? Nechci to říkat, ale nachystal jsem si to 
tak, že ji chytnu, tak jsem ji nechtěl dávat (smích). Prostě nedal 
jsem, stane se. Chtěl jsem míč umístit k tyčce, měl jsem to ale 
dát spíše po zemi, takhle to gólman chytl úplně stejně jako já tu 
poslední.“

„Toto ocenění je pro mě příjemné překvapení, vůbec jsem nic ta-
kového nečekal...(úsměv) Chtěl bych pochválit celý tým, protože 
právě díky nim jsem tuto cenu mohl získat. Celkově spokojen 
jsem, protože jsme sem jeli s tím, že chceme uhrát nějaký bod, 
nedostat hlavně spoustu gólů, obojí se podařilo. A při téměř všech 
porážkách byl bod blízko, šance na to byly. Bohužel se projevil 
povrch, nesouhra i fakt, že spousta lidí hrála fotbal po iks letech. 
Trénování pro mě bylo nezvyklou rolí, dosud jsem býval vždy 
na hřišti a měl jsem nutkání na něj jít i teď. Ale všichni se snažili 
držet mých pokynů, což bylo super. Myslím si, že by mě role 
trenéra do budoucna bavila. Určitě bych si rád tuto příležitost 
zopakoval, a kdyby u toho bylo ještě více sličných děvčat, tak by 
to bylo ještě krásnější... (úsměv)“

Sladká tečka. Jednou z cen byla i tato sladká pochoutka, 
která se jedla sama od pohledu...

jaký byl bedihošť cup 2014...jaký byl bedihošť cup 2014...FFFoottoorreeepppoorrrtáááážž

Pikantní boj o bronz. Souboj o třetí příčku nesl nádech derby mezi týmy 
AC Roma )v bílých dresech)  a FC PV1, který byl nakonec úspěšnější.

Odpočinek. Tým Večerníku měl ve svých řa-
dách i zkušenost v podobě redaktora Kadlece.

Bez branek. Do finálového souboje došli dle předpokladů 
ti nejsilnější, ovšem rozhodnout musel až penaltový rozstřel.

3x foto: Jiří Možný, 1x foto: Josef Popelka

Prostějov/son – Sobotní od-
poledne 12. července bude ve 
sportovním areálu TJ Sokol 
Vícov patřit parádní fotbalové 
podívané. Na programu jsou 
dva (v podstatě však hned tři) 
exhibiční přátelské zápasy 
s účastí řady zajímavých osob-
ností a navíc bohatý dopro-
vodný program včetně večerní 
diskotéky. A věřte, že organizá-
toři chystají i spoustu velmi ori-
ginální legrace v recesistickém 
duchu!
Vše odstartuje ve 13.00 hodin, na 
kdy je naplánován výkop přátel-
ského střetnutí mužů Vícov ver-
sus Ptení. „Jde o tradiční derby, 
které by mělo diváky dostat do 
správné provozní teploty před 
vrcholem celého dne. Navíc se 
domácím své rivaly ještě nikdy 
nepovedlo porazit, čímž mají 

obrovskou motivaci konečně 
poprvé zvítězit,“ nadhodil hlavní 
organizátor Vícov Cupu 2014 
František Vlach.
Zmíněným zlatým hřebem 
bude od 15.00 hodin dvojutká-
ní více či méně zářivých hvězd 
jak z fotbalového, tak i z mi-
mosportovního prostředí. Celý 
duel hraný na dvakrát padesát 
minut absolvuje tým Old Boys 
Vícov, zatímco na druhé straně 
hřiště bude v prvním poloča-
se stát Menšíkova jedenáctka 
a ve druhé půli Mužstvo futba-
lových zázrakou MUFUZA.
Právě za populární slovenský vý-
běr nastoupí dvě největší hvězdy 
celého vícovského klání: Rasti-
slav Michalík coby dvojnásobný 
mistr české ligy se Spartou Praha 
a dvojnásobný vítěz Českého 
poháru plus další internacionál 

Vladimír Kinder, bývalý česko-
slovenský reprezentant s angaž-
má ve Slovanu Bratislava, Drno-
vicích, Petržalce či anglickém FC 
Middlesbrough.
Někdejší vynikající plejery dopl-
ní například člen oblíbené hudeb-
ní kapely Tublatanka Juraj Topor, 
choreograf a režisér muzikálů 
Robin Hood i Pomáda Ján Ďu-
rovčík, humorista a imitátor Ras-
ťo Piško, známý herec ze seriálů 
Vyprávěj či Panelák René Štúr, 
dabéři Marek Majeský a Rasťo 
Sokol, další herci Pavol Topolský 
a Ivan Vojtek, zpěvák s puncem 
finalisty první řady soutěže Slo-
vensko hledá Superstar Samuel 
Tomeček nebo skvělý motocy-
klista Ivan Jakeš, čtvrtý z minulé-
ho ročníku Rallye Dakar.
„Už loni jsme fanouškům připra-
vili zajímavou podívanou v po-

době přátelského utkání mezi Old 
Boys Vícov a týmem českoslo-
venských internacionálů. Akce 
se před rokem hodně vydařila 
a já věřím, že stejně nám to vyjde 
i tentokrát. Určitě nebude nouze 
o pěkné fotbalové momenty ani 
o zábavu, aktéři obou zápasů 
diváky jistě potěší i zaujmou. 
Například Slováci striktně vyža-
dovali mít přímo u lavičky bečku 
piva, aby je netrápila žízeň či do-
konce dehydratace jako nebohé 
fotbalisty na mistrovství světa 
v Brazílii. Rozhodčí zase budou 
mít na zádech speciální hasicí 
přístroje na vyznačení vzdále-
nosti zdi od míče při trestných 
kopech. Už samotný slavnostní 
nástup hodláme pojmout vel-
kolepě i s vlajkami, slivovicí 
a koláčky. Kromě toho několikrát 
vystoupí krásné tanečnice samby 

z orientální skupiny Samira Nai-
la, všichni se mají opravdu na 
co těšit. Hlavně aby vyšlo hezké 
počasí. Vstupné jsme stanovili na 
lidových dvacet korun a srdeč-
ně zveme do hlediště příznivce 
jak dobré kopané, tak spontánní 
srandy i nezapomenutelných zá-
žitků,“ zdůraznil František Vlach.
Bohaté občerstvení návštěvní-
kům Vícov Cupu 2014 nabídne 
tamní Hospoda U Veterána. Pro 
později narozené je k dispozici 
dětské hřiště, pro všechny mož-
nost vedle sledování přítomných 
hvězd také zahrát si minigolf 
a večer od 20.00 hodin se poba-
vit na diskotéce diskžokeje Petra 
Zakopala.
Mediálním partnerem akce je 
PROSTĚJOVSKÝ Večerník, 
jenž pro vás zajistí podrobnou 
reportáž.

Tuto sobotu se na exhibiční akci představí například Vladimír Kinder nebo Rastislav Michalík
Fotbalový VÍCOV CUP 2014 je tady, nastoupí osobnosti!

Ohlédnutí za šestým ročníkem klání, které přineslo stejného vítěze jako v předešlých dvou letech
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Dnes, tj. 7. července 2014Dnes, tj. 7. července 2014
 uplynou tři roky od úmrtí  uplynou tři roky od úmrtí 
pana Miloše FREHARA pana Miloše FREHARA 

z Prostějova.z Prostějova.
Za tichou vzpomínku děkují Za tichou vzpomínku děkují 
manželka Dana, děti Dana manželka Dana, děti Dana 

a Robert s rodinami a Robert s rodinami 
a švagr Pepa.a švagr Pepa.

Dnes, tj. 7. července 2014Dnes, tj. 7. července 2014
uplyne 21. výročí uplyne 21. výročí 

od tragického odchodu od tragického odchodu 
našich rodičůnašich rodičů

 Drahomíry a Aloise Drahomíry a Aloise
 KONŮPKOVÝCH KONŮPKOVÝCH

 z Prostějova. z Prostějova.
S hlubokým zármutkem S hlubokým zármutkem 

v srdcích vzpomínají dcerav srdcích vzpomínají dcera
Drahomíra, vnuci TomášDrahomíra, vnuci Tomáš
 a Jirka, vnučka Hanka a Jirka, vnučka Hanka

 a setra Miluška s rodinou.  a setra Miluška s rodinou. 
Za tichou vzpomínku Za tichou vzpomínku 

děkujeme všem příbuzným děkujeme všem příbuzným 
a přátelům, kteří je a přátelům, kteří je 
měli ze srdce rádi.měli ze srdce rádi.

Čas ubíhá a nevrací, co vzal,Čas ubíhá a nevrací, co vzal,
ale láska, úcta a vzpomínkyale láska, úcta a vzpomínky

v srdcích žijí dál.

Dne 3. července 2014Dne 3. července 2014
  uplynulo 7 let ode dne, kdy nás uplynulo 7 let ode dne, kdy nás 

navždy opustilanavždy opustila
 paní  paní 

Růžena ŘEHÁKOVÁRůžena ŘEHÁKOVÁ
 z Prostějova

  

a 18. července 2014 a 18. července 2014 
by se dožil 75 letby se dožil 75 let

 pan pan
 Rajmund ŘEHÁK  Rajmund ŘEHÁK 

z Prostějova.z Prostějova.
 Kdo jste je měli rádi,  Kdo jste je měli rádi, 
vzpomeňte s námi.vzpomeňte s námi.

Nikdy jsi neodešla…..,Nikdy jsi neodešla…..,
jsi tady s námi, v sluníčku, jsi tady s námi, v sluníčku, 

květinkách, ve větru, v dešti,květinkách, ve větru, v dešti,
hluboko v našem srdci.hluboko v našem srdci.

Dne 10. července 2014
  uplyne 17 let od chvíle, uplyne 17 let od chvíle, 
kdy nás navždy opustilakdy nás navždy opustila  

paní Anna MENŠÍKOVÁpaní Anna MENŠÍKOVÁ
  z Kostelce na Hané. z Kostelce na Hané. 

Za tichou vzpomínku děkuje Za tichou vzpomínku děkuje 
manžel a děti s rodinami.manžel a děti s rodinami.

Dne 3. července 2014 
by se dožila krásnýchby se dožila krásných

 80. narozenin naše milovaná  80. narozenin naše milovaná 
maminka, babička, maminka, babička, 

paní Marie SMÉKALOVÁ paní Marie SMÉKALOVÁ 
z Bedihoště. z Bedihoště. 

Kdo jste ji měli rádi, Kdo jste ji měli rádi, 
vzpomeňte s námi.vzpomeňte s námi.

Dcery Marie, Ivana a syn Dcery Marie, Ivana a syn 
Roman s rodinami.Roman s rodinami.

Dnes, tj. 7. července 2014
by se dožil 70 let by se dožil 70 let 

pan MUDr. pan MUDr. 
Bernard SOLDÁN Bernard SOLDÁN 

z Prostějova.z Prostějova.
Za tichou vzpomínku Za tichou vzpomínku 

děkuje manželka děkuje manželka 
a děti s rodinami.a děti s rodinami.

Je jen málo slov, která by Je jen málo slov, která by 
vyjádřila náš zármutek……

Dne 11. července 2014Dne 11. července 2014
uplyne 5 let od úmrtí uplyne 5 let od úmrtí 

mého manžela, tatínka, mého manžela, tatínka, 
zetě a dědečka,zetě a dědečka,

pana pana 
Radomíra JAKUBCERadomíra JAKUBCE

 z Krasic.  z Krasic. 
S bolestí v srdci vzpomíná S bolestí v srdci vzpomíná 

manželka Eva, syn Radomír, manželka Eva, syn Radomír, 
snacha Alena a vnoučata snacha Alena a vnoučata 

Jana a Tomáš.Jana a Tomáš.

 Honzíka VIČARA
 z Brodku u Konice.  z Brodku u Konice. 

S bolestí v srdci vzpomínají S bolestí v srdci vzpomínají 
rodiče a bratři s rodinami.rodiče a bratři s rodinami.

VZPOMÍNÁMEVZPOMÍNÁME

Prostějov/son – Jedním z turnajů v malé 
kopané, který má v  už poměrně slušnou 
tradici, je Mexico Cup ve Víceměřicích. 
Letos se uskuteční jeho osmý ročník coby 
Memoriál Antonína Dostálíka, a to v so-
botu 12. července od 8.00 hodin na hřiš-
ti tamního areálu Domova u rybníka. 
Startovní pole oblíbeného klání čítá šest 
mužstev: obhájce trofeje Doloplazy, loni 
stříbrné SK Dřevnovice, pořádající a před 
rokem bronzové SK Mexico Víceměřice, 
Prostějovičky, Přerov a Chválkovice.
Zúčastněné celky se utkají systémem kaž-
dý s každým, což čítá plných patnáct duelů 
a tím pádem celodenní porci zajímavé po-
dívané. „Výsledky jsou samozřejmě také 
důležité, ale my si zakládáme hlavně na po-
hodové domácké atmosféře. Na tu se může 
těšit každý, kdo v sobotu do Víceměřic zaví-
tá,“ pozval fanoušky malé kopané Vladimír 
Fialka z organizačního týmu turnaje.
V rámci doprovodného programu si exhi-
biční střetnutí zahrají místní děvčata pro-
ti klientům Domova u rybníka, pro všech-
ny návštěvníky i přímé aktéry Mexico Cupu 
2014 je pak připraveno bohaté občerstvení. 
Rozhodčím bude Bohuslav Krátký.

MEXICO CUP 
propukne

v sobotu jako 
Memoriál A. Dostálíka

UZÁVĚRKA pro další číslo je
v PÁTEK 11. 7. v 10.00 hodin

výsledkový servis výsledkový servis 
      Krumsínského Haná Cupu      Krumsínského Haná Cupu 20142014
Peliny Choceň – Atleti PV 3:0, LITR-
POOL – TJ Mouřínov 1:1, SK Pokop 
Domamyslice – Peliny Choceň 0:0, At-
leti PV – LITRPOOL 2:1, TJ Mouřínov 
– SK Pokop Domamyslice 4:2, Peliny 
Choceň – LITRPOOL 4:1, TJ Mou-
řínov – Atleti PV 3:2, SK Pokop Do-
mamyslice – LITRPOOL 3:2, Peliny 
Choceň – TJ Mouřínov 6:1, SK Pokop 
Domamyslice – Atleti PV 2:0.

Konečná tabulka
1. Peliny Choceň 3 1 0 13:2 10
2. TJ Mouřínov 2 1 1 9:11 7
3. Domamyslice 2 1 1 7:6 7
4. Atleti PV 1 0 3 4:9 3
5. LITRPOOL 0 1 3 5:10 1

Základní skupina A

FC Plumlov – Peliny Choceň 0:0, Qua-
troccento – FC Plumlov 3:0, Peliny 
Choceň – Quatroccento 3:1.

Průběžná tabulka
1. Peliny Choceň 1 1 0 3:1 4
2. Quatroccento 1 0 1 4:3 3
3. FC Plumlov 0 1 1 0:3 1

Osmifinálová skupina I
Sexmeralda – Brodek u Prostějova 0:9, 
Jiřina Prostějov – Sexmeralda 9:1, Bro-
dek u Prostějova – Jiřina Prostějov 3:0.

Průběžná tabulka
1. Brodek u PV 2 0 0 12:0 6
2. Jiřina PV 1 0 1 9:4 3
3. Sexmeralda 0 0 2 1:18 0

Osmifinálová skupina J
Pokop Domamyslice – Relax Prostějov 0:3, 
Vyprahlo Konice – Pokop Domamyslice 
0:0, Relax Prostějov – Vyprahlo Konice 3:0.

Průběžná tabulka
1. FC Relax PV 2 0 0 6:0 6
2.-3. Vyprahlo Konice 0 1 1 0:3 1
2.-3. Domamyslice 0 1 1 0:3 1

Osmifinálová skupina K
Torpedo Prostějov – 2MAX 1:2, He-
las Brno B – Torpedo Prostějov 2:1, 
2MAX – Helas Brno B 1:2.

Průběžná tabulka
1. Helas Brno B 2 0 0 4:2 6
2. 2MAX 1 0 1 3:3 3
3. Torpedo PV 0 0 2 2:4 0

Osmifinálová skupina L

Sádek Boys – SK FOSP Řešetova 
Lhota 1:7, BVD – Sádek Boys 3:0, SK 
FOSP Řešetova Lhota – BVD 5:1.

Průběžná tabulka
1. Řešetova Lhota 2 0 0 12:2 6
2. BVD 1 0 1 4:5 3
3. Sádek Boys 0 0 2 1:10 0

Osmifinálová skupina M

Peliny Choceň – AC ROMA 3:0
Helas Brno B – FOSP Řešetova Lhota 2:0
FC Relax Prostějov – FC Pivo 3:0
Brodek u Prostějova – Zavadilka 2000 4:2

ČTVRTFINÁLE
Brodek u Prostějova
vs.
Helas Brno B

FINÁLE
Nejlepší hráč turnaje: Martin Hrubeš 
(Helas Brno B).
Nejlepší střelec turnaje: Marek Srkal 
(SK FOSP Řešetova Lhota).
Nejlepší brankář turnaje: Libor Ger-
čák (Peliny Choceň).
Nejlepší rozhodčí turnaje: Pavel Majer.

INDIVIDUÁLNÍ OCENĚNÍ
Helas Brno B – Peliny Choceň 3:3

na penalty 3:2
Brodek u Prostějova – Relax Prostějov 0:0

na penalty 4:3

SEMIFINÁLE

GD Sportswear – FC Pivo 0:0, TJ Mou-
řínov – GD Sportswear 1:3, FC Pivo – 
TJ Mouřínov 4:2.

Průběžná tabulka
1. FC Pivo 1 1 0 4:2 4
2. GD Sportswear 1 1 0 3:1 4
3. TJ Mouřínov 0 0 2 3:7 0

Osmifinálová skupina N
Night Boys – AC Zavadilka 2000 0:0, 
FC Dream Team – Night Boys 0:5, AC 
Zavadilka 2000 – FC Dream Team 9:0.

Průběžná tabulka
1. AC Zavadilka 1 1 0 9:0 4
2. Night Boys 1 1 0 5:0 4
3. Dream Team 0 0 2 0:14 0

Osmifinálová skupina O
AC ROMA – KOSTKY a LISTY 3:1, 
Holomajzna – AC ROMA 0:3, KOST-
KY a LISTY – Holomajzna 1:5.

Průběžná tabulka
1. AC ROMA 2 0 0 6:1 6
2. Holomajzna 1 0 1 5:4 3
3. KOSTKY a LISTY 0 0 2 2:8 0

Osmifinálová skupina P

Jiřina Prostějov – Night Boys 2:2, No-
torlet Lázně – FC Hlučín 2:1, SK FOSP 
Řešetova Lhota – Jiřina Prostějov 3:1, 
Night Boys – Notorlet Lázně 2:2, FC 
Hlučín - SK FOSP Řešetova Lhota 1:3, 
Jiřina Prostějov – Notorlet Lázně 7:0, FC 
Hlučín – Night Boys 2:2, SK FOSP Ře-
šetova Lhota – Notorlet Lázně 3:0, Jiřina 
Prostějov – FC Hlučín 5:1, SK FOSP 
Řešetova Lhota – Night Boys 0:7.

Konečná tabulka
1. Řešetova Lhota 3 0 1 9:9 9
2. Jiřina PV 2 1 1 15:6 7
3. Night Boys 1 3 0 13:6 6
4. Notorlet Lázně 1 1 2 4:13 4
5. FC Hlučín 0 1 3 5:12 1

Základní skupina E
FC Pivo – FBC Rumová Víla 2:0, FK 
Orli Vyškov – AC Vyprahlo Konice 1:5, 
AC ROMA – FC Pivo 1:1, FBC Ru-
mová Víla – FK Orli Vyškov 6:0, AC 
Vyprahlo Konice – AC ROMA 2:0, FC 
Pivo – FK Orli Vyškov 8:2, AC Vyprah-
lo Konice - FBC Rumová Víla 4:0, AC 
ROMA – FK Orli Vyškov 5:1, FC Pivo 
– AC Vyprahlo Konice 3:2, AC ROMA 
- FBC Rumová Víla 7:2.

Konečná tabulka
1. FC Pivo 3 1 0 14:5 10
2. Vyprahlo Konice 3 0 1 13:4 9
3. AC ROMA 2 1 1 13:6 7
4. Rumová Víla 1 0 3 8:13 3
5. Orli Vyškov 0 0 4 4:24 0

Základní skupina F
Helas Brno B – MK Medvědi Prostějov 5:0, 
FC Plumlov – AC Zavadilka 2000 1:1, Bro-
dek u Prostějova B – Helas Brno B 2:2, MK 
Medvědi Prostějov – FC Plumlov 1:4, AC 
Zavadilka 2000 – Brodek u Prostějova B 2:1, 
Helas Brno B – FC Plumlov 1:1, AC Zavadil-
ka 2000 - MK Medvědi Prostějov 2:0, Brodek 
u Prostějova B – FC Plumlov 2:2, Helas Brno 
B – AC Zavadilka 2000 2:2, Brodek u Prostě-
jova B - MK Medvědi Prostějov 3:1.

Konečná tabulka
1. AC Zavadilka 2 2 0 7:4 8
2. Helas Brno B 1 3 0 10:5 6
3. FC Plumlov 1 3 0 8:5 6
4. Brodek u PV B 1 2 1 8:7 5
5. Medvědi PV 0 0 4 2:14 0

Základní skupina G
KOSTKY a LISTY – Fotbal Luká 
1:1, Nafta Mouřínov – BVD 1:4, 
Sexmeralda - KOSTKY a LISTY 0:2, 
Fotbal Luká – Nafta Mouřínov 3:0, 
BVD – Sexmeralda 3:0, KOSTKY a 
LISTY – Nafta Mouřínov 4:1, BVD – 
Fotbal Luká 5:1, Sexmeralda – Nafta 
Mouřínov 7:0, KOSTKY a LISTY – 
BVD 5:2, Sexmeralda – Fotbal Luká 
2:0.

Konečná tabulka
1. KOSTKY a LISTY 3 1 0 12:4 10
2. BVD 3 0 1 14:7 9
3. Sexmeralda 2 0 2 9:5 6
4. Fotbal Luká 1 1 2 5:8 4
5. Nafta Mouřínov 0 0 4 2:18 0

Základní skupina H

Brodek u Prostějova A – FK Pustiměř 
9:0, Fifák Nouzka – FC Dream Team 1:8, 
Torpedo Prostějov – Brodek u Prostějova 
A 1:4, FK Pustiměř – Fifák Nouzka 0:3, 
FC Dream Team – Torpedo Prostějov 1:0, 
Brodek u Prostějova A – Fifák Nouzka 
11:1, FC Dream Team – FK Pustiměř 5:0, 
Torpedo Prostějov – Fifák Nouzka 1:1, 
Brodek u Prostějova A – FC Dream Team 
5:0, Torpedo Prostějov – FK Pustiměř 4:2.

Konečná tabulka
1. Brodek u PV A 4 0 0 29:2 12
2. Dream Team 3 0 1 14:6 9
3. Torpedo PV 1 1 2 6:8 4
4. Fifák Nouzka 1 1 2 6:20 4
5. Pustiměř 0 0 4 2:21 0

Základní skupina B
FC Relax Prostějov – Holomajzna 7:3, 
Sádek Boys – SK Kobra Kobeřice 4:0, 
BEERFORT UTD – FC Relax Prostějov 
2:5, Holomajzna – Sádek Boys 4:1, SK 
Kobra Kobeřice – BEERFORT UTD 0:4, 
FC Relax Prostějov – Sádek Boys 8:1, 
SK Kobra Kobeřice – Holomajzna 2:4, 
BEERFORT UTD – Sádek Boys 1:3, FC 
Relax Prostějov – SK Kobra Kobeřice 3:2, 
BEERFORT UTD – Holomajzna 0:5.

Konečná tabulka
1. FC Relax PV 4 0 0 23:8 12
2. Holomajzna 3 0 1 16:10 9
3. Sádek Boys 2 0 2 9:13 6
4. BEERFORT 1 0 3 7:13 3
5. Kobeřice 0 0 4 4:15 0

Základní skupina C
GD Sportswear – MK Prostějovič-
ky 4:0, FC Hluchov – 2MAX 1:4, 
Quatroccento – GD Sportswear 3:0, 
MK Prostějovičky – FC Hluchov 
1:2, 2MAX – Quatroccento 4:1, GD 
Sportswear – FC Hluchov 6:0, 2MAX 
– MK Prostějovičky 4:0, Quatroccento 
– FC Hluchov 5:0, GD Sportswear – 
2MAX 1:5, Quatroccento – MK Pro-
stějovičky 4:2.

Konečná tabulka
1. 2MAX 4 0 0 17:3 12
2. Quatroccento 3 0 1 13:6 9
3. GD Sportswear 2 0 2 11:8 6
4. FC Hluchov 1 0 3 3:16 3
5. Prostějovičky 0 0 4 3:14 0

Základní skupina D

3
0

Exkluzivní rozsáhlé fotogalerie Exkluzivní rozsáhlé fotogalerie 
zveřejňujeme postupně na zveřejňujeme ostupně na zveřejňujeme postupně na 

www.vecernikpvwww.vecernikpv.cz.cz

Aktuální novinky a změny z klubů hledejte na
www.vecernikpvwww.vecernikpv.cz.cz
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ZÁKLADNÍ
SKUPINY

Odpolední základní skupiny 
sice byly o poznání vyrovnaněj-
ší než ty dopolední, přesto však 
i ony skončily bez většího 
překvapení. Favorité (pouze 
s dvěma výjimkami) v sobotu 
5. července buď kralovali, nebo 
zvládli vypjatá dramata, a mezi 
osmifinalisty tak nechyběl žádný 
z horkých adeptů na zisk trofeje.
V grupě A svou povinnost na-
konec bezpečně splnily Peliny 
Choceň, když po úvodní remíze 
0:0 s Domamyslicemi neztratily 
už ani bod a jasně ovládly tabul-
ku. Další dvě postupová místa 
obsadily celky TJ Mouřínov 
a právě Domamyslic, při rovnos-
ti bodů rozhodl o pořadí vzájem-
ný zápas.
„Béčkem“ prošel naprosto 
suverénně obhájce loňského 
triumfu Brodek u Prostějova, 
jenž dosáhl rekordního vítězství 
11:1 nad Nouzkou a ze čtyř utká-
ní si připsal impozantní skóre 
29:2! Dál prošla dle papírových 
předpokladů i mužstva FC Dre-
am Team a Torpedo Prostějov, 
byť druhé jmenované pouze díky 
lepšímu poměru nastřílených 
a obdržených gólů oproti Fifáku 
Nouzka.
Skupina C patřila přesně 
podle očekávání finalistovi 
z minulého roku Relaxu Pros-
tějov, který sice dost inkasoval, 
ale přesto získal plný počet dva-

nácti bodů. Roli druhého nasa-
zeného naopak vůbec nesplnila 
čtyřikrát poražená Kobra Kobe-
řice, jejíhož klopýtání využily 
k postupu mančafty se zajímavý-
mi názvy Holomajzna a Sádek 
Boys. V „déčku“ přesvědčivě 
dominoval výběr 2MAX napl-
no ukazující svou letošní sílu. 
Naopak GD Sportswear v porov-
nání s loňskem polevil, ovšem 
na proklouznutí do osmifinálové 
skupiny to ze třetí pozice stačilo. 
Druhé pak skončilo Quatroc-
cento, zatímco tradiční účastník 
okresních soutěží v malé kopané 
z Hluchova ostrouhal.
Dost nahnáno mohla mít 
v grupě E Jiřina Prostějov, ale 
po dvou slabších střetnutích po-
řádně zabrala a smetením obou 
zbylých soupeřů prošla dál ze 
druhého místa. Před ní skončila 
navzdory závěrečnému debaklu 
0:7 Řešetova Lhota, třetí a po-
slední postupovou příčku brali 
díky zmíněné kanonádě Night 
Boys. Druhý nasazený Hlučín 
si v nabité skupině musel nechat 
na úspěch zajít chuť. Naprosto 
hladce pod taktovkou papí-
rově nejkvalitnějších celků 
proběhlo „efko“, kde tři postu-
pové pozice s převahou obsa-
dily výběry FC Pivo, Vyprahlo 
Konice a AC Roma. Podobně 
jednoznačně se vyvinulo „háč-
ko“ ve prospěch tria KOSTKY 
a LISTY, BVD a Sexmeralda. 
Byť i tady konečné pořadí de-
finitivně stanovily až závěreč-
né duely. Naopak ohromnou 
dramatičnost nabídla skupina 

G, v níž díky maximální vyrov-
nanosti skončila plná polovina 
z deseti utkání remízou. Zkušeně 
se v téhle šachové partii zorien-
tovaly favorizované mančafty 
AC Zavadilka a Helas Brno „B“ 
na prvních dvou postech, průnik 
dál oslavil též Plumlov. Těsný, 
tím bolestnější smutek z vypad-
nutí naproti tomu zavládl v béč-
ku Brodku u Prostějova.

OSMIFINÁLOVÉ
SKUPINY

Krumsínský Haná Cup 2014 
se překlopil do svého druhého 
dne, který v neděli 6. července 
zahájily osmifinálové skupiny. 
A ty jsou oproti základním gru-
pám již opravdovou zkouškou 
ohněm. Zatímco ze základní 
fáze postupovaly vždy tři nej-
lepší týmy z pěti, v osmifinále 
prochází dál už pouze vítězové 
osmi tříčlenných nadstavbo-
vých skupin. Kdo propadl tím-
to drsným kvalitativním sítem 
do čtvrtfinále mezi osm top 
kolektivů?
V grupě I si favorizované Pe-
liny Choceň zadělaly na potíže 
úvodní remízou s Plumlovem 
0:0, a protože nebezpečné Qua-
troccento stejného soupeře pře-
jelo 3:0, musely v rozhodujícím 
vzájemném duelu zvítězit. To se 
obratem výsledku na 3:1 z drti-
vého tlaku povedlo, přičemž slu-
nečné horko nečekaně vystřídala 
krátká bouřka. „Jéčko“ se stalo 
lovištěm dvou nemilosrdných 
dravců, když Sexmeralda utrži-
la kruté debakly jak od Brodku 
u Prostějova (0:9), tak od Jiřiny 
Prostějov (1:9). Následná bitva 
brodeckého obhájce loňského 
triumfu s dalším spolufavoritem 
byla dlouho vyrovnaná, teprve 
v závěru úřadující držitel poháru 
utekl na konečných 3:0.
Skupina K patřila dle předpo-
kladů Relaxu Prostějov, jenž 
s naprostým přehledem odstra-
nil z cesty Pokop Domamyslice 
i Vyprahlo Konice shodným po-
měrem 3:0. Mnohem dramatič-
tější naopak byla grupa L, do je-
jíhož klíčového střetnutí šly celky 
2MAX i Helas Brno B s totožnou 
výhrou 2:1 nad Torpedem Prostě-

jov. V případě plichty by tedy po-
stupujícího musely určit penalty, 
jenže na ty nedošlo díky dalšímu 
těsnému vítězství 2:1 šťastnějšího 
Helasu.
„Emko“ bylo také kdo s koho, 
neboť Sádek Boys nestačili ani 
na Řešetovu Lhotu (1:7), ani na 
BVD (0:3). Jejich přemožitelé si 
to tak rozdali o průnik mezi elitní 
osmičku v přímém souboji, který 
jednoznačně ovládla Lhota 5:1.
Grupa N měla nejvyrovnaněj-
ší průběh včetně výsledků bez 
jakéhokoliv debaklu. Výrazně 
neodpadl ani Mouřínov, byť dva-
krát podlehl, ovšem jen 1:3 a 2:4. 
Jeho pokořitelé GD Sportswear 
a FC Pivo se rozešli smírně 0:0 
a v postupový prospěch posledně 
jmenovaných rozhodl při stejném 
rozdílu skóre jen vyšší počet na-
střílených branek.
„Óčko“ se neslo ve znamení po-
vadlého Dream Teamu a toho, 
kdo mu nasází víc gólů. Night 
Boys totiž na úvod remizovali se 
Zavadilkou 0:0, načež rozebrali 
„snový soubor“ hladce 5:0. Leč 
AC Zavadilka nelenila a téhož 
protivníka deklasovala 9:0, tím 
pádem se mohla radovat.
A největší senzace na závěr. 
Ve skupině P ji odpálil tým AC 
Roma, který nejenže přehrál Ho-
lomajznu 3:0, ale v infarktovém 
duelu přemohl i určické KOST-
KY a LISTY 3:1 a z turnaje vyřa-
dil jednoho spolufavorita!

ČTVRTFINÁLE

Vydatná průtrž mračen zkom-
plikovala samotným aktérům 
i početným divákům čtvrtfiná-
lové zápasy. Náročné podmínky 
však vesměs svědčily nejkvalit-
nějším mužstvům turnaje patří-
cím do kategorie top favoritů.
Na prvním hřišti se Peliny Cho-
ceň v repríze dva roky starého 
čtvrtfinále dlouho tahaly s AC 
Roma. Klíčový byl první gól 
z přímého kopu v poslední vteři-
ně úvodní půle, který dal Chocni 
výhodu do dalšího průběhu střet-
nutí. A tu dokázala zkušeně vyu-
žít ke zvýšení na konečných 3:0.
Hřiště číslo tři bylo pod mohut-
nými provazci deště svědkem 

výsledkově sice stejného, ale co 
do vývoje jasnějšího duelu. Re-
lax Prostějov v něm brzy udusil 
naděje ambiciózního výběru FC 
Pivo, aby si v klidu došel pro ví-
tězství 3:0.
Na dvojce se podobným způso-
bem dostal do vedení Helas Brno 
„B“ nad Řešetovou Lhotou, jejíž 
následné snahy o vyrovnání k ni-
čemu nevedly, naopak po druhé 
trefě už nebylo co řešit. Béčko 
futsalového extraligisty spolehli-
vě vyhrálo 2:0.
Největší branková přestřelka se 
strhla na čtvrtém trávníku, kde 
do té doby nejsuverénnějšímu 
mančaftu turnaje Brodku u Pro-
stějova srdnatě vzdorovala AC 
Zavadilka. Enormní touha jí ale 
nakonec nestačila a obhájce titulu 
dospěl k vítězství 4:2.

SEMIFINÁLE

V adrenalinová dramata až do 
nejzazší hranice se proměnila 
obě semifinále Krumsínského 
Haná Cupu 2014 v malé kopa-
né. Skončila totiž nerozhodný-
mi výsledky, takže o postupu-
jících do závěrečného střetnutí 
o trofej musely rozhodnout dva 
penaltové rozstřely.
V divácky mnohem sledovaněj-
ším derby mezi loňskými fina-

listy tradičního turnaje Brodkem 
u Prostějova a Relaxem Prostějov 
se na hřišti doslova obsypaném 
fanoušky odvíjely taktické šachy. 
Ani jeden tým nechtěl udělat fa-
tální chybu, která by zřejmě byla 
osudná, a vzdor několika slibným 
šancím (hlavně na straně Brodku) 
tak bitva dospěla k bezgólové 
remíze. Při penaltách se střelci 
dlouho nemýlili, teprve ve čtvr-
té sérii se parádním zákrokem 
blýskl brankář Nejezchleb a to 
obhájcům stačilo k opětovnému 
postupu do finále.
Semifinále si i letos zahrál obvyk-
lý účastník Haná Cupu ze vzdá-
lenějších končin. Peliny Choceň 
předvedly společně s Helasem 
Brno B mimo ústřední zájem pří-
znivců velmi atraktivní podíva-
nou, v níž padlo celkem šest gólů. 
A neboť si trefy oba mančafty 
rovnoměrně rozdělily, i zde došlo 
na zlomový rozstřel. V něm měli 
větší porci štěstí brněnští borci 
a postupové křepčení tak mohli 
rozjet oni.

FINÁLE

Poslední zápas letošního 18. 
ročníku v Krumsíně už žádné 
velké drama nepřinesl. Finále 
se stalo jasnou kořistí asi nej-
většího favorita celého turnaje 

Brodku u Prostějova, který po-
razil Helas Brno „B“ přesvěd-
čivě 3:0 a dokázal zopakovat 
svůj vítězný primát z minulého 
roku!
V úvodu titulového souboje lo-
gicky vládla spíš opatrnost, ale 
přesto brodečtí pomalu získávali 
stále větší převahu. Zdálo se být 
jen otázkou času, kdy promění 
některou ze svých občasných 
příležitostí a vykročí za druhým 
triumfem v řadě za sebou.
Protivník z jihu Moravy odolá-
val celý poločas a ještě chvíli, 
než pohotový Ullmann klíčovým 
zásahem otevřel skóre. Rezerva 
Helasu pak pořád víc otevírala 
obranu ve snaze o vyrovnání, což 
byla voda na mlýn výborného 
soupeře. Ten záhy zvýšil náskok 
a pět minut před koncem pečetil 
na konečných 3:0 dokonce do 
prázdné brány, když se útočící 
gólman nestihl vrátit mezi tyče.
Velký pohár za zasloužené pr-
venství předala premiantům 
Haná Cupu prostějovská sená-
torka Božena Sekaninová, jež 
nad turnajem tradičně převzala 
záštitu. Ceny od ní i členů or-
ganizačního výboru krumsínské 
akce v čele s hlavním pořada-
telem Martinem Ošťádalem 
převzala rovněž další mužstva 
v pořadí na druhém až osmém 
místě a ocenění se dočkaly také 
nejlepší individuality.

O uplynulém víkendu dospěl největší turnaj v malé kopané do plnoletosti

BRODEK U PROSTĚJOVA OBHÁJIL TRIUMF NA HANÁ CUPU!
Velmi silnému týmu se na krumsínském klání podařil husarský kousek

Krumsín/son - Největší turnaj v malé 
kopané na Prostějovsku zná svého le-
tošního vítěze. Krumsínský Haná Cup 
2014 vyhrál Brodek u Prostějova a tri-
umfem v osmnáctém ročníku tradiční 

akce zopakoval své loňské prvenství, což se již mnoho 
let nikomu nepovedlo. Jeho obhajoba navíc byla na-
prosto zasloužená! Také na dalších místech skončili 
spolufavorité: druhý Helas Brno „B“ a na dělené třetí 
pozici Relax Prostějov společně s Pelinami Choceň. 
PROSTĚJOVSKÝ Večerník byl jako každoročně od 
počátku vzniku této akce exkluzivním mediálním part-
nerem, po celý víkend jsme tak na místě pozorně sledo-
vali, jak se vše vyvíjí a nyní vám podrobně přibližujeme 
celý průběh náročného dvoudenního klání.
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BYLI JSME BYLI JSME 

U TOHO!U TOHO!

V eufórii. Hráči Brodku u Prostějova zcela opanovali letošní ročník Krumsínského Haná cupu a hned 
několikrát mohli propadnout v bujarou radost. 2x foto: Lenka Sedláčková

Martin OŠŤÁDAL
hlavní organizátor

Krumsínského Haná Cupu

„Letošní roč-
ník turnaje 
považuji za 
jednoznačně 
nejkvalitněj-
ší v jeho osm-
náctileté his-
torii. Přijely 
v podstatě vše-
chny silné 

mančafty, které se pravidelně 
účastní, a chyběla naopak řada 
těch slabších. Díky tomu byl ve 
většině zápasů k vidění super 
fotbal. Také jsem rád, že se nám 
znovu povedlo vše zvládnout po 
organizační stránce, za což pat-
ří velké poděkování výboru TJ 
Krumsín i celému pořadatelské-
mu štábu, který čítá okolo pade-
sáti lidí dělajících vše bez nároku 
na jakýkoliv honorář. Z výsled-
kového hlediska mě překvapilo 
brzké vypadnutí Jiřiny Prostějov 
a další postup AC ROMA do 
čtvrtfinále, hodně dobře si vzhle-
dem k vyššímu věkovému průmě-
ru vedla Choceň. Co jsem naopak 
očekával, to bylo vítězství Brodku 
u Prostějova, který má opravdu ve-
lice silný mančaft a tipoval jsem je 
na obhajobu, což dokázali.“

Božena SEKANINOVÁ
prostějovská senátorka

držící nad turnajem záštitu

„V Krumsíně 
to mám moc 
ráda, zdejší 
lidé dělají 
tenhle turnaj 
skvěle a já 
jsem velice 
ráda, že se 
na tom mohu 
svým přispě-

ním podílet. Letos hráče trochu 
potrápilo vrtkavé počasí s ně-
kolika lijáky, ale kluci všechno 
zvládli. Myslím, že po sportovní 
i společenské stránce se letošní 
ročník mimořádně vydařil a už 
teď se hodně těším za rok na-
shledanou.“

Petr ULLMANN 
hráčská opora vítězného
týmu Brodek u Prostějova 

„S klukama 
jsme se se-
šli po roce 
vlastně ve 
stejné sesta-
vě. Loňské 
vítězství na 
Haná Cupu 
nás po prav-
dě dost mo-

tivovalo, abychom to zkusili 
obhájit, což se v Krumsíně už 
hodně dlouho nikomu nepo-
vedlo. Nám to vyšlo a jde o su-
per pocit. Zahráli jsme si fakt 
výborný fotbal, herně se nám 
dařilo a museli jsme zvlád-
nout několik velmi kvalitních 
zápasů. Nejtěžší určitě bylo 
naprosto vyrovnané semifinále 
proti Relaxu, které rozhodlo až 
větší štěstí při penaltách, což 
je vždycky loterie. Ve finále 
proti Helasu pak byl klíčový 
náš první vstřelený gól, jinak 
brněnští kluci jsou taky moc 
dobří. Jestli bylo těžší vyhrát 
loni nebo letos? To se nedá 
říct, každý triumf na takhle 
silně obsazeném turnaji je ná-
ročný. Tím větší máme radost 
z druhého titulu za sebou.“

Ivo ZBOŽÍNEK
tahoun bronzového mužstva

FC Relax Prostějov

„Na to, že 
jsme střídali 
jen pět hrá-
čů do pole, 
to myslím 
z naší strany 
dopadlo dost 
dobře. Až do 
s e m i f i n á l e 
jsme v pod-

statě neměli větší problémy 
a proti Brodku nám chyběl jen 
malý kousek na postup do finá-
le. Velikánský Mira Nejezchleb 
chytil jednu penaltu, což nako-
nec rozhodlo. Ale nemusíme být 
smutní. Letos jsme tady před-
vedli solidní fotbal a k ještě vět-
šímu úspěchu scházelo možná 
trochu víc štěstí.“

ohlasy po krumsÍnskÉm hanÁ cupu 2014

Jste na Jste na 
stejné stejné 
vlně?vlně?

OsvěžteOsvěžte
se na...
www.www.

vecernikpv.czvecernikpv.cz

Lité boje. Po celé dva dny čtyřicítka týmů usilovala o každý míč, který chtěla dopravit do branky soupeře.
 2x foto: Lenka Sedláčková

fotogalerie na
fotogalerie na

www.vecernikpv.cz
www.vecernikpv.cz
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KONEČNÉKONEČNÉ
TABULKYTABULKY

KONEČNÉKONEČNÉ
TABULKYTABULKY

Moravskoslezská divize, sk. „E“:
 Mužstvo Z V R P S B +/-
1. TJ Sokol Lískovec 30 15 8 7 60:38 53 (8)
2. SFC Opava B 30 15 6 9 53:44 51 (6)
3. FC TVD Slavičín 30 14 7 9 43:38 49 (4)
4. FC Dolní Benešov 30 14 6 10 59:45 48 (3)
5. FK Mohelnice 30 13 9 8 37:26 48 (3)
6. MFK Havířov 30 14 2 14 47:57 44 (-1)
7. TJ Lokomotiva Petrovice 30 11 10 9 47:36 43 (-2)
8. FC ELSEREMO Brumov 30 12 6 12 44:49 42 (-3)
9. FK Nový Jičín 30 12 5 13 41:50 41 (-4)

10. TJ Sokol Určice 30 10 8 12 35:41 38 (-7)
11. FC Viktoria Otrokovice 30 9 10 11 46:39 37 (-8)
12. 1.FC Viktorie Přerov 30 10 7 13 42:45 37 (-8)
13. SK Hranice 30 10 7 13 36:42 37 (-8)
14. TJ Valašské Meziříčí 30 11 3 16 50:59 36 (-9)
15. MFK OKD Karviná „B“ 30 10 5 15 42:50 35 (-10)
16. FK SAN-JV Šumperk 30 5 11 14 33:56 26 (-19)

TABULKA DOMA:
1. Slavičín 8 6 1 1 15:7 19
2. Opava „B“ 8 6 1 1 16:5 19
3. Havířov 8 6 0 2 18:13 18
4. Určice 8 5 2 1 14:5 17
5. Hranice 8 5 2 1 12:5 17
6. Nový Jičín 8 5 2 1 16:9 17
7. Lískovec 8 5 1 2 17:7 16
8. Dolní Benešov 8 3 4 1 19:10 13
9. Karviná „B“ 8 4 1 3 11:10 13
10. Valašské Meziříčí 8 3 1 4 15:14 10
11. Brumov 8 2 4 2 12:13 10
12. Mohelnice 8 2 3 3 8:7 9
13. Šumperk 8 2 3 3 11:12 9
14. Petrovice 8 1 5 2 9:7 8
15. Přerov 8 2 2 4 7:11 8
16. Otrokovice 8 2 2 4 18:14 8

TABULKA VENKU:
1. Mohelnice 8 4 2 2 13:9 14
2. Havířov 8 4 1 3 10:12 13
3. Přerov 8 3 3 2 11:10 12
4. Slavičín 8 2 4 2 9:7 10
5. Petrovice 8 3 1 4 14:14 10
6. Karviná „B“ 8 3 1 4 11:12 10
7. Dolní Benešov 8 3 0 5 10:14 9
8. Určice 8 2 3 3 7:11 9
9. Šumperk 8 2 3 3 7:16 9
10. Lískovec 8 1 5 2 15:16 8
11. Opava „B“ 8 2 2 4 10:20 8
12. Nový Jičín 8 2 1 5 6:14 7
13. Brumov 8 2 1 5 6:18 7
14. Hranice 8 1 2 5 6:13 5
15. Otrokovice 8 0 4 4 5:13 4
16. Valašské Meziříčí 8 1 1 6 9:19 4

TABULKA PODZIM:
1. Havířov 16 10 1 5 28:25 31
2. Slavičín 16 8 5 3 24:14 29
3. Opava „B“ 16 8 3 5 26:25 27
4. Určice 16 7 5 4 21:16 26
5. Lískovec 16 6 6 4 32:23 24
6. Nový Jičín 16 7 3 6 22:23 24
7. Mohelnice 16 6 5 5 21:16 23
8. Karviná „B“ 16 7 2 7 22:22 23
9. Dolní Benešov 16 6 4 6 29:24 22
10. Hranice 16 6 4 6 18:18 22
11. Viktorie Přerov 16 5 5 6 18:21 20
12. Petrovice 16 4 6 6 23:21 18
13. Šumperk 16 4 6 6 18:28 18
14. Brumov 16 4 5 7 18:31 17
15. Valašské Meziříčí 16 4 2 10 24:33 14
16. Otrokovice 16 2 6 8 23:27 12

TABULKA JARO:
1. Lískovec 14 9 2 3 28:15 29
2. Dolní Benešov 14 8 2 4 30:21 26
3. Otrokovice 14 7 4 3 23:12 25
4. Petrovice 14 7 4 3 24:15 25
5. Brumov 14 8 1 5 26:18 25
6. Mohelnice 14 7 4 3 16:10 25
7. Opava „B“ 14 7 3 4 27:19 24
8. Valašské Meziříčí 14 7 1 6 26:26 22
9. Slavičín 14 6 2 6 19:24 20
10. Přerov 14 5 2 7 24:24 17
11. Nový Jičín 14 5 2 7 19:27 17
12. Hranice 14 4 3 7 18:24 15
13. Havířov 14 4 1 9 19:32 13
14. Karviná „B“ 14 3 3 8 20:28 12
15. Určice 14 3 3 8 14:25 12
16. Šumperk 14 1 5 8 15:28 8

Zimní zásahy do určické sestavy 
měly na celé mužstvo nakonec 
výraznější vliv, než se zprvu zdálo. 
Nahradit středního obránce s bo-
hatými prvoligovými zkušenostmi 
je pro divizní mužstvo těžko splni-
telný úkol, navíc se k tomu přidaly 
i ztráty na levém beku a de-
fenzivním záložníkovi, zraně-
ní dalších dvou defenzivních 
hráčů i brankáře, jenž na 
podzim v osmi zápasech hned 
čtyřikrát nedostal ani gól. 
O podzimní euforii se tak již příliš 
mluvit nedalo.
Právě defenziva se stala hlavní 
brzdou nováčka za dalšími body. 
Zatímco v podzimních sedmnácti 
kolech obdržel určický tým pouze 
čtyřikrát více než jeden gól, na 
jaře se našlo pouze šest zápasů, 
v nichž by toto mužstvo nedostalo 
alespoň dvě branky.

Šestadvacet podzimních bodů a ná-
skok plných dvanácti bodů na 
předposlední Valašské Meziříčí 
ale navzdory poměrně vyrovnané 
tabulce znamenaly vyhlídky na 
poklidné jaro. Tento pocit ještě více 
zvýraznil vydařený úvod, kdy byly 
Určice dokonce reálně ve hře o po-
sun na první místo.

S příchodem Velikonoc ale poho-
da v tomto táboře jakoby zmizela. 
A kolektiv zvyklý jít od výhry k vý-
hře se musel vyrovnávat přesně 
s opačnou bilancí. Zbývajících 
devět divizních kol nepřineslo ani 
jednu vítěznou radost, to první 
mužstvo Určic za poslední roky 
nepamatuje.

Nejblíže této bilanci bylo právě 
devítizápasové čekání z ročníku 
2006/2007, což ale v krajském pře-
boru právě devátým utkáním a vý-
hrou v Dolanech skončilo, zatímco 
v divizi se na její ukončení stále 
čeká. Tedy nejen v éře Evžena Ku-
čery ale ani za posledních deset let 
se Určice v takové situaci neocitly...
Druhá část ročníku tak skončila jen 
ziskem dvanácti bodů a druhou nej-
horší bilancí v tomto období, v ko-
nečném zúčtování to znamenalo jen 
tři body náskoku na předposlední 
a sestupující Karvinou „B“... 
Nicméně o nesmírné našlapanosti 
svědčí také skutečnost, že až do-
mácí porážka v závěrečném kole s 
Brumovem znamenala propad do 
horší poloviny tabulky a jen o kou-
sek více byl vzdálen šestý Havířov.
Letní přestávka je nesrovnatelně 
kratší než ta zimní a důležité nyní 

je, aby nedošlo k dalšímu oslabení 
mančaftu, ale ideálně mírnému 
posílení. Výrazným impulzem by se 
mohl stát návrat Ivo Zbožínka po 
půlročním angažmá v Rakousku.
Hodil by se ještě kanonýr, aby 
neplatilo i po příští sezoně, že 

nejlepším střelcem mužstva 
bude střední záložník. Pravdou 
je, že Martin Svozil byl jistotou 
při proměňování pokutových 
kopů, současně to ale znamená, 
že z útočníků nešel až takový 
strach.

STATISTIKY DIVIZE, sk. ESTATISTIKY DIVIZE, sk. E

STATISTIKY PSTATISTIKY PŘEBORUŘEBORU O KFS O KFS

PŘEHLED KARET JEDNOTLIVÝCH TÝMŮ:
Brumov 74 2
Dolní Benešov 81 1
Havířov 84 1
Hranice 65 0
Karviná „B“ 67 3
Lískovec 51 0
Mohelnice 61 0
Nový Jičín 99 2
Opava „B“ 52 1
Otrokovice 68 0
Petrovice 75 0
Přerov 63 3
Slavičín 83 0
Šumperk 64 2
Určice 81 2
Valašské Meziříčí 38 2

HRÁČI S NEJVÍCE ŽLUTÝMI KARTAMI:
18 – David Rybařík (Nový Jičín), 17 – Ján Moravčík 
(Nový Jičín), 12 – Ondřej Adamík, Michal Juchelka 
(oba Dolní Benešov), Ondřej Václavíček (Petrovice), 
Josef Lukaštík, Dominik Plšek, Petr Švach (všichni 
Slavičín), 11 – Petr Škuta (Petrovice), 10 – Patrik 
Hochman (Určice), Tomáš Dekleva, Ondřej Školník 
(oba Brumov), Miroslav Matušovič, Tomáš Wojnar 
(Havířov), Adam Kušner (Hranice), Lukáš Kubiena 
(Karviná „B“), Tomáš Hejdušek, Filip Nippert (oba Nový 
Jičín), Jaroslav Foltýn (Otrokovice).

PŘEHLED KARET JEDNOTLIVÝCH TÝMŮ:
1.HFK Olomouc „B“ 46 3
Dolany 67 5
Hněvotín 75 2
Kojetín 67 6
Konice 76 4
Kozlovice 56 2
Kralice na Hané 48 0
Litovel 63 4
Medlov 56 5
Nové Sady 49 2
Šternberk 81 6
Troubky 80 8
Ústí 68 4
Velké Losiny 64 1
Zlaté Hory 47 4
Želatovice 69 4

HRÁČI S NEJVÍCE ŽLUTÝMI KARTAMI:
14 – Martin Dočkal (Kojetín), Jiří Juračka (Šternberk), 
12 – Petr Černotský (Ústí), Petr Linet (Velké Losiny), 
11 – Adam Novotný, Petr Novák (oba Hněvotín), Martin 
Jindra (Litovel), Ladislav Dlouhý (Želatovice), Jan 
Kantor (Kojetín), 10 – Radek Řehák (Konice), Robin 
Zehnálek (Želatovice), Daniel Navrátil (Kozlovice), 
Adam Novák (Dolany), Milan Coufal (Šternberk), 
Jaroslav Němčák (Troubky).

JARO RADOSTNÉ NEBYLO, ALE STAČILO TO...

KomentářKomentář
Nastal propad. Proti Opavě „B“ si Martin Schön sice takto vyskočil 
a dostal se k míči, v celkovém kontextu ale nevyšlo jaro mu ani Určicím.

Brankáři
Stanislav DRAGON 8 720 4 1 0
Miroslav NEJEZCHLEB 22 1980 6 0 0

Obránci:
Filip ŠKODA 11 847 0 4 0
Michal JÁN 21 1306 0 1 0
David JAVOŘÍK 26 1857 0 5 0
Aleš RUS 16 1285 3 4 0
Michal SKOPALÍK 29 2610 1 5 1
Patrik ZAPLETAL 1 26 0 0 0
Ivo ZBOŽÍNEK 16 1440 2 1 0

Záložníci:
Jan BEDNÁŘ 11 596 3 1 0
Dominik BOKŮVKA 27 1975 3 5 0
Patrik HOCHMAN 28 2211 0 12 0
Petr MATOUŠEK 16 1149 0 5 0
Michal PAVEL 1 26 0 0 0
David PEKAŘ 25 839 0 2 0
Jan PETRÁSEK 6 203 0 0 0
Martin SCHÖN 13 589 1 1 0
Martin SVOZIL 28 2371 8 7 0
Radim VANĚK 25 1781 4 5 1

Útočníci:
Petr HALOUZKA 14 417 0 0 0
Petr HALUZA 24 1415 2 6 0
Vít KOPEČNÝ 11 376 1 0 0
Tomáš LOS 27 2169 7 7 0
Tomáš ZAPLETAL 24 1258 1 6 1
REALIZAČNÍ TÝM
Trenér: Evžen KUČERA Asistent: Miroslav VLÁČIL
Vedoucí mužstva: František HÝBL Předseda oddílu: Květoslav PETRUŽELA
Sekretář: Petr KOUŘIL
Poznámka: Za jménem hráče následuje počet utkání, odehraných minut, vstřelených branek 
(u brankářů vychytaných nul), žlutých a červených karet.

TJ Sokol Určice – hráčské statistiky 2013/2014 Brankáři
Ondřej BĚHALÍK 0 1 0 0 0
David KREJČÍ 1530 18 3 0 0
Radim MILER 990 11 0 0 0

Obránci:
Otakar CETKOVSKÝ 630 7 1 0 1
Jakub JAMRICH 360 12 1 0 0
Libor MARTINKA 2520 28 3 0 0
Martin NEORAL 1915 22 4 0 1
Martin OLEJNÍK 320 6 3 0 1
Jakub RÉPAL 555 13 1 0 1

Záložníci:
Petr DOSTÁL 1640 21 1 0 5
Vít KOPEČNÝ 914 11 0 0 2
Jan NEČAS 2317 27 5 0 1
Ondřej NOVOTNÝ 28 6 0 0 0
Jan PETRÁSEK 388 7 0 0 2
Marek POŘÍZKA 1009 16 3 0 4
Pavel VALTR 1169 16 3 0 1
Jakub VITÁSEK 1840 26 4 0 2
Matěj VYBÍHAL 877 18 7 0 1

Útočníci:
Josef CIBULKA 2472 28 2 0 13
Jaroslav LEHKÝ 2101 24 4 0 10
Ondřej PETRŽELA 2149 25 1 0 0
Zdeněk PETRŽELA 1371 25 2 0 5
Richard PROKOP 379 10 0 0 0
Martin ŠÍN 246 25 0 0 1
REALIZAČNÍ TÝM
Trenér: Petr GOTTWALD
Asistenti: Zdeněk HALENKA a Ivo GOTTWALD
Vedoucí mužstva: Václav RÉPAL
Poznámka: Za jménem hráče následuje 
počet utkání, odehraných minut, vstřelených 
branek (u brankářů vychytaných nul), žlutých 
a červených karet.

FC KRALICE NA HANÉ
– HRÁČSKÉ STATISTIKY

Brankáři
Petr MACHAČ 0 0 0 0 0
Pavel MÜHLHAUSER 1080 12 0 0 0
Vojtěch NAKLÁDAL 347 4 0 0 0
Miroslav REC 990 11 1 0 0
Jiří RYP 13 1 0 0 0

Obránci:
Ladislav BÍLÝ 1122 20 2 0 0
Jan BURGET 609 14 1 0 0
Michal JURNÍK 9 16 0 0 0
Jaromír RUS 1260 16 3 0 0
Martin RŮŽIČKA 1962 23 6 0 4
Radek ŘEHÁK 2428 27 10 1 4
Patrik SEDLÁČEK 540 10 2 0 1
Lukáš VÁCLAVEK 1535 23 7 0 0

Záložníci:
Jan BEDNÁŘ 1250 15 7 1 2
Ladislav BLAHA 32 5 0 0 0
Filip DREŠR 2199 26 9 1 2
Michal DREŠR 105 8 1 0 0
Petr FRANC 3 1 0 0 0
Jakub KOŘENOVSKÝ 2407 28 4 0 3
Lukáš OLEJNÍČEK 18 8 0 0 0
Tomáš SEDLÁČEK 2310 26 1 0 0
Martin SCHÖN 1309 15 2 0 8
Jan VOGL 809 9 2 0 2

Útočníci:
Petr ANTL 1475 23 2 0 3
Milan ČIŽMAR 747 9 4 0 4
Michal GOTTWALD 51 3 0 0 0
Tomáš KOŘENOVSKÝ 18 1 0 0 0
Martin KOVÁČ 556 9 1 0 1
Pavel KRYL 454 7 0 0 1
Adam NOVOTNÝ 90 1 1 0 0
Tomáš ŘEHÁK 1240 15 7 1 5
Petr VYDRŽEL 637 8 3 0 3
REALIZAČNÍ TÝM
Trenér: Roman JEDLIČKA
Vedoucí mužstva: Vojtěch NEHANSKÝ

SOKOL KONICE
– HRÁČSKÉ STATISTIKY

speciální servis připravil Jiří Možný

Určice - Nejlepším střelcem Určic 
při jejich premiérovém ročníku 
v divizi se nestal nikdo z útočníků, 
ale tvořivý záložník Martin Svozil 
(na snímku). Tomu se totiž v osma-
dvaceti zápasech, do nichž nastou-
pil, podařilo nasbírat nejen sedm 
žlutých karet, ale také celkem osm-
krát překonat soupeřova branká-
ře. Podzimní pozici na špici tabulky 
se sice mu ani jeho spoluhráčům 
nepodařilo udržet, konečné umís-
tění v horším středu tabulky ale 
i díky okolnostem nijak negativně 
nevnímá.
„Desátá pozice není pro vesničku, 
jako jsou Určice, špatným umístěním 
a před sezonou bychom s tím byli 
určitě spokojeni. Po podzimu to bylo 
více než dobré a nad očekávání, jarní 
část se nám už bohužel nepovedla. 
Zejména posledních devět zápasů...,“ 
připomněl úvodem Svozil dlouhé če-
kání na výhru, která už nepřišla.
Na mužstvo totiž sedla pověstná deka 
a ani zkušení hráči s tím nedokázali 
nic udělat. „Možná jsme to měli zved-
nout my starší jako já, Tomáš Los, 
Míša Skopalík, ale nepovedlo se nám 
to. Dostávali jsme hloupé góly, nepro-
měňovali vyložené šance, trošičku se 

od nás odvrátilo to štěstí, které se nás 
drželo na podzim. Výsledky tam byly 
o jeden dva góly, ale kromě dvou tří 
soupeřů nás nikdo nepřehrával,“ ohlí-
žel se za jarními bitvami, které přines-
ly jen dvanáct bodů a druhou nejhorší 
bilanci, tvořivý záložník.
Diametrální rozdíl nastal zejmé-
na v defenzivní činnosti, z pod-
zimního průměru rovné jedné 
inkasované branky na zápas 
to na jaře i vlivem závěrečného 
debaklu s Brumovem bylo při-
bližně 1,8 gólu na zápas. „Odešli 
nám nejlepší hráči z defenzivní 
struktury mančaftu. Nejzkuše-
nější hráč Ivo Zbožínek, dále se 
Alda Rus vrátil do 1.SK Prostějov 
a opustil nás i defenzivní halv Peťa 
Matoušek, který tam odedřel hodně 
moc černé práce. Posily nějaké při-
šly, ale tyto individuality bylo těžké 
nahradit a nedokázali jsme se s tím 
vyrovnat,“ hledal příčinu.
Úvod jara přitom vypadal nadějně 
a po výhře v Havířově, přišly 
v rychlém sledu i remíza ve Slavičíně 
a domácí vítězství nad Dolním Bene-
šovem. „Ten začátek se nám povedl, 
taky jsem na to koukal s otevřenou 
pusou, protože v přípravě jsme nemě-

li nijak oslnivé výsledky a předváděná 
hra nebyla optimální. Ale do prvních 
mistráků jsme šli s tím, že máme na-
hráno dost bodů a nemáme co ztratit. 
Dařilo se nám, jenže pak přišly dva 
tři zápasy, kdy jsme nebodovali, a už 
si to na nás sedlo,“ zesmutněl Martin 
Svozil.
Hlavní tak bylo, že tým měl po pod-
zimní části slušný bodový základ 
a nemusel se bezprostředně obávat 
sestupu. „Nevím, jak bychom se 
s tím vyrovnali po psychické strán-
ce. Nálada u nás ale nebyla špatná, 
v Určicích je super parta. Každého 
sice porážky trápily a štvaly, ale v ka-
bině byla atmosféra celkem normál-
ní,“ podotkla jedna z opor mužstva.
Devětadvacetiletý záložník si tuto 
severomoravskou divizní skupinu 
vyzkoušel již přednedávnem v dre-
su 1.FK Prostějov a nezpozoroval, 
že by se úroveň soutěže razantně 
proměnila. Jednu velkou změnu ale 
přesto zaznamenal. „V Určicích 
mám jinou pozici, než jakou jsem 
měl v Prostějově. Teď zastávám 
pozici lídra, na což jsem zvyklý od 
starších žáků, kdežto předtím jsem 
většinu času hrával za Lukášem Ze-
lenkou, Petrem Papouškem či Mi-

roslavem Barankem defenzivního 
halva a staral se o tu černou práci,“ 
porovnal.
S vedením oddílu se Martin Svozil 
dohodl na pokračování vzájemné 
spolupráce a doufá, že nadcházející 
sezona bude minimálně tak úspěšná, 
jako ta nedávno skončená. „Uvidíme, 
s čím přijde vedení. Kádr se určitě 

bude posilovat, přijdou nějací noví 
hráči. Hlavně je potřeba potrénovat 
a vstoupit do soutěže pravou nohou, 
aby nás nepotkala situace, co teď 
na jaře. Devítizápasovou šňůru jen 
s dvěma remízami jsem ještě neza-
žil, věřím, že se budeme pohybovat 
v horní polovině,“ konstatoval určic-
ký playmaker.

Tvořivý záložník Martin Svozil nebyl z určického jara nadšen, v týmu ale zůstává
„Dostávali jsme hloupé góly, neproměňovali jsme vyložené šance“

POŘADÍ STŘELCŮ:
17 – Živný (Dolní Benešov), 16 – Martin Kovařík 
(Lískovec), 13 – Jan Ferenc (Hranice), 10 – Petr Švach 
(Slavičín), Filip Racko (Havířov), Martin Výmola (Valašské 
Meziříčí), Lukáš Zaoral (Přerov), Šimon Továrek (Opava 
„B“), 9 – Marek Vavruša (Otrokovice), 8 – Martin Svozil 
(Určice), Jan Silný (Otrokovice), Ondřej Adamík (Dolní 
Benešov), David Hornich (Mohelnice).

POŘADÍ STŘELCŮ:
27 – Vilém Papica (Nové Sady), 20 – Daniel Navrátil 
(Kozlovice), 19 – Jiří Uvízl (Velké Losiny), 18 – Jiří Juračka 
(Šternberk), 16 – Filip Novák (Medlov), 15 – Ladislav 
Dlouhý (Želatovice), 14 – Antonín Čech (Dolany), 13 
– Josef Cibulka (Kralice na Hané), Jaromír Pospíšil 
(Hněvotín), Lukáš Kaďorek (Kozlovice).

HRÁČI S ČERVENÝMI KARTAMI:
1 – Michal Skopalík, Radim Vaněk (oba Určice), 
Lukáš Miklas, Ondřej Školník (oba Brumov), Richard 
Husovský (Dolní Benešov), Vojtěch Trmal (Havířov), Jan 
Nowinski, Jozef Roman, Jan Uher (všichni Karviná „B“), 
Jiří Lokša, David Rybařík (oba Nový Jičín), Matěj Žídek 
(Opava „B“), David Hrabal, Robin Přikryl, Martin Schlehr 
(všichni Přerov), Martin Macek, Zdeněk Horák (oba 
Šumperk), Tomáš Hrdlovič, Jan Roupec (oba Valašské 
Meziříčí).

HRÁČI S ČERVENÝMI KARTAMI:
2 – Martin Dočkal, Radek Lízal (oba Kojetín), Jiří Jurečka 
(Šternberk), Robin Zehnálek (Želatovice), Antonín Čech 
(Dolany), Tomáš Drmola (1.HFK Olomouc „B“), Pavel 
Zima (Ústí), Jakub Šenk (Medlov).

NEJVÍCE VYCHYTANÝCH NUL:
8 – Jiří Zbořil (Nové Sady), 7 – Petr Kadlec 
(Kozlovice), David Zmund (Medlov), Jan Stejskal 
(1.HFK Olomouc „B“), Michal Gajdoš (Kojetín), 6 – 
Milan Vytřísal (Šternberk), Dominik Hatala (Velké 
Losiny), Jiří Benčík (Dolany), 5 – Vladimír Mánek 
(Kozlovice), 4 – David Krejčí (Kralice na Hané), 3 
– mj. Miroslav Rec (Konice), 2 – mj. Radim Miler 
(Kralice na Hané), 1 – mj. Vojtěch Nakládal, Pavel 
Mühlhauser (oba Konice).

 Jak byste zhodnotil jarní část 
minulého ročníku, který byl 

pro Určice prvním v divizní sluš-
nosti?
„Samozřejmě nejsme příliš spokoje-
ni, podzimní část byla úplně o něčem 
jiném...(trpký úsměv) Je to ale dáno 
tím, že Určice jsou malá dědinka 
s patnácti sty obyvateli, takže 
jsme celkem závislí na Prostějovu 
a v zimě jsme nebyli schopni dát do-
hromady mužstvo stejné úrovně jako 
na podzim, abychom byli konkuren-
ceschopní v divizi. Projevilo se to již 
v přátelácích, zaplaťpánbůh, že jsme 
měli šňůru pěti utkání, v nichž jsme 
uhráli deset bodů. A konec sezony 
nám po výsledkové stránce nevyšel, 
ta herní až na poslední zápas nebyla 
špatná.“

 Velký rozdíl nastal v obraně, 
souhlasíte?

„Je fakt, že se nám rozpadla prakticky 
celá defenziva... Odešel Zbožínek, 
Michal Ján laboroval celé jaro se 
zraněním, když byl na operaci s me-
niskem, zpátky do 1.SK odešel Aleš 
Rus, odešel nám defenzivní záložník 
Matoušek a ztráta těchto čtyř hráčů 
byla znát, nepodařilo se nám je ade-
kvátně nahradit. Děkuji ale vedení 
obce i Sokolu za celý rok a všem 
lidem, kteří kolem fotbalu pracují. 

A samozřejmě hráčům, že se tomu 
věnovali celý rok třikrát, čtyřikrát, 
pětkrát týdně na úkor rodiny. Divize 
je totiž mnohem kvalitnější soutěž než 
krajský přebor.“

 Zimní přestávka byla mno-
hem delší než ta letní, co jste 

s mužstvem stihli?
„Letní přestávka mezi krajem a di-
vizí je opravdu krátká, ale byli jsme 
v postupové euforii. Když jsem při-
šel, tak jsme skončili sedmí, potom 
druzí, loni jsme to vyhráli. V mužstvu 
byla výborná nálada, vyhrávali jsme 
zápas za zápasem, všechno fungova-
lo. Euforie přišla i na vedení mužstva 
a během krátké doby se podařilo se-
stavit velice kvalitní mužstvo. Pak 
jsme se trochu ukolébali tím, že jsme 
měli šestadvacet bodů a na záchranu 
nám jich postačí dvanáct, což se na-
konec potvrdilo.“

 Nešlo toho tedy udělat více?
„Hledání nového mužstva 

nebylo tak intenzivní, věřili jsme, že 
oslabení nějakým způsobem utlu-
čeme. Podstatná byla taky finanční 
stránka, první půlrok nás ti hráči něco 
stáli a pak jsme na tom nebyli tak 
dobře, abychom mohli sehnat ade-
kvátní kvalitu. Také jsme si mysleli, 
že se nám mužstvo podaří udržet. Že 
odejde Zbožínek, to jsme věděli, ne-

čekali jsme ale, že nám 1.SK vezme 
Rusa, že se Matoušek rozhodne odejít 
do Rakouska, že se v přípravě zraní 
Skopalík... To nám vůbec nehrálo do 
noty a nebyli jsme schopni dát muž-
stvo dohromady.“

 Mohly se promítnout i jarní 
spekulace, zda se bude v divi-

zi pokračovat, nebo ne?
„To byly jen spekulace, v divizi by se 
nepokračovalo jedině tehdy, kdyby-
chom spadli. Nějaké řeči se vedly, ale 
věděli jsme, že se ji pokusíme udržet 
a hrát dál. Pravdou je, že jsme ve-
lice závislí na 1.SK, které také má 
problémy a dává se cestou vlastních 
odchovanců. Tím pádem my hráče 
nemáme a sehnat kvalitního fotbalistu 
pro divizi je velmi náročná věc.“

 Co byste chtěl zvládnout do 
startu podzimu?

„Jak už bylo řečeno, letní přestávka je 
velmi krátká. Je otázka, jaké hráče se 
nám podaří přivést, jestli zapadnou do 
partie, protože ta dělá šedesát sedm-
desát procent výkonu. I teď jsme měli 
dobrý kolektiv, ale neměli jsme kvali-
tu a vybrali jsme si smůlu za předcho-
zí čtyři roky. Mladí kluci jsou kvalitní, 
ale je to velký skok z dorostu až do 
divizní soutěže mužů, může se však 

stát, že do ní zapadnou jako Aleš Rus 
před rokem a bude to velmi kvalitní 
mužstvo. Potřebujeme také sehnat 
jednoho dva zkušenější hráče, trápí 
nás rovněž koncovka a potřebujeme 
pořádného gólového hráče. Věřím, že 
se nám to podaří. A pokud by se nám 
zkvalitnila defenzivní práce, jsme 
schopni pohybovat se uprostřed.“

 Jak se mužstvo vyrovnávalo 
s neúspěšnými výsledky?

„Nebylo to úplně optimální. V po-
sledním období jsme zápas od zápasu 
vyhrávali a vždy jsme soupeře pře-
hrávali. Je pravda, že tato soutěž je už 
natolik kvalitní, že při práci je to těžké, 
držela se tu ale dobrá partie a díky ní 
se to dobře překonávalo. Kdyby kluci 
spolu dobře nevycházeli, dopadlo by 

to špatně, i tak nás stále chodilo na 
tréninky jedenáct dvanáct i patnáct 
šestnáct. Díky tomu se to přečkalo 
v pohodě.“

 Byl nějaký rozdíl v podzimní 
a jarní partě?

„Každý hráč je jiný, má jinou pova-
hu, ale právě díky partii se nám po-
dařilo všechno překonat. Kdyby byla 
špatná, tak by se to rozskupinkovalo, 
netrénovalo by se tak kvalitně a mož-
ná by se stalo, že by mi teď na konci 

sezony půlka hráčů řekla, že chce 
odejít. Naopak chtějí pokračovat 
a my sami jsme se museli rozhodo-
vat, kdo skončí.“

 Říká se, že druhá sezona po 
postupu bývá těžší než prv-

ní, bude to platit?
„Říká se to a myslím si, že to pravda 
je. Soupeři už o vás vědí, i když my 
budeme pro ně pořád nevyzpytatelní. 
Na jedné straně je to zajímavé budo-
vat každého půl roku mužstvo, na 
druhé straně tomu nejde dát žádnou 
extra tvář. Jakmile se kluci něco na-
učí, tak odcházejí... A po loňské pod-
zimní části mohli odejít i díky tomu, 
že se hrál kvalitní fotbal a dostali 
spoustu nabídek. Nejdůležitější tedy 
bude parta, která potáhne za jeden 
provaz. A dát dohromady obrannou 
fázi, ta útočná by měla přijít s kvalitou 
hráčů.“

 Zaujalo mě, že nejlepším 
střelcem týmu se stal zálož-

ník Martin Svozil.
„To mě také zaujalo (smích). Útok 
nebyl tak kvalitní, v tomto máme 
velkou mezeru. V podzimní části 
se nám dařilo, měli jsme nejlepší 
obranu a stačily nám hubené vý-
sledky jedna nula. Teď, i když jsme 
dva góly dali, tak jsme prohráli dva 
tři.... Je ale pravda, že pro nás to byl 
klíčový hráč, i když se mu někdy 
nedařilo.“

 Co byste si přál do nadchá-
zející sezony?

„To stejné, co do té skončené - aby-
chom neměli problémy se záchra-
nou. Letos jsme již pět šest kol před 
koncem věděli, že jsme zachráněni, 
to by musela být velká šňůra výsled-
ků týmů na spodku tabulky, aby nás 
předběhly. Pořád jsme byli relativně 
v klidu, takhle nějak bych chtěl, aby 
to opět bylo.“

„V divizi by se nepokračovalo jedině tehdy,
kdybychom spadli,“ vyvracel spekulace Kučera
Určice - Po skončení podzimní části byl určický trenér Evžen 
Kučera naprosto spokojen a měl k tomu díky předváděné 
hře i výsledkům pádný důvod. Již na konci zimní přípravy ale 
upozorňoval, že nejde pomýšlet tak vysoko i ve zbytku sezo-
ny a jeho slova se naplnila. I přes následný propad v jarních 
odvetách byl ovšem spokojen, hlavní úkol v podobě uhájení 
divizní příslušnosti se zdařil. „Dá se říci, že záchranářské prá-
ce jsme neměli, což je to nejdůležitější. Desáté místo v divizi je 
pro nováčka slušným počinem,“ hodnotil uplynulou sezónu 
v exkluzivním rozhovoru pro Večerník Evžen Kučera.

„Hledání nového mužstva nebylo „Hledání nového mužstva nebylo 
tak intenzivní, neboť jsme věřili, tak intenzivní, neboť jsme věřili, 
že veškerá oslabení nějak utlučeme. že veškerá oslabení nějak utlučeme. 
Podstatná byla taky finanční stránka.“Podstatná byla taky finanční stránka.“
hlavní trenér Určic EVŽEN KUČERAhlavní trenér Určic EVŽEN KUČERA
o skládání kádru pro jarní část sezónyo skládání kádru pro jarní část sezóny

KRAJSKÝ PŘEBOR: Konici prospěl 
zimní řez, Kralice se jarem protrápily
Po postupu Určic o kategorii výš 
zůstalo Prostějovsku v nejvyšší 
krajské soutěži mužů pouze duo 
zástupců. Na podzim převzaly 
taktovku vůdčího týmu regionu 
Kralice na Hané, naopak Koničtí 
se museli smířit s tím, že namísto 
bojů na čele tabulky je čekají bitvy 
maximálně o střed tabulky. Jarní 
část se ale vyvíjela ve zcela opač-
ném duchu, Kralice patřily tabul-
kově k tomu nejhoršímu, naopak 
Konice útočila na lepší polovinu 
tabulky.
Ani jednomu z této dvojice se tak 
nepodařilo navázat na předchozí 
ročník, kdy za suverénními Urči-
cemi patřily k tomu nejlepšímu, co 
krajský přebor nabízel. V případě 
Kralických tato skutečnost platila 
alespoň na podzim, kdy v jejich 
utkáních padalo nejvíce branek 

a diváci se mohli těšit z atraktiv-
ních utkání, kde se stále něco dělo 
před oběma brankami.
V tomto kalendářním roce už to 
taková sláva nebyla a zápasy Kra-
lic nabídly celkově méně branek, 
než byl jen počet nastřílených 
gólů Nových Sadů za stejné obdo-
bí. Tým Petra Gottwalda se musel 
vypořádat s mnoha krátkodobými 
i dlouhodobými absencemi a sna-
žil se zlepšit zejména defenzivní 
činnost, i kvůli nestabilní sestavě 
se to ale nepodařilo.
Ve dvanácti jarních střetnutích 
tak Kralice nasázely pouze tři-
náct branek oproti podzimním 
pětatřiceti, naopak počet míčů 
v jejich síti se v průměru prakticky 
nezměnil. Na podzim to bylo třia-
třicet, což činilo průměr 2,06 gólu 
na zápas, na jaře pak třiadvacet, 

z čehož vyplynul průměr 1,92 gólu 
na zápas.
O záchranu se ale v Kralicích na 
Hané oproti ročníku 2011/2012 
a výslednému patnáctému místu 
obávat nemuseli, po konci Zla-
tých Hor totiž padal jen jeden tým 
a „Černý Petr“ vyšel na Ústí, které 
se od nové sezony stává farmou di-
vizních Hranic.

Pozoruhodné také je, že nepříznivá 
série Kralic začala rozhodnutím 
STK o kontumaci původně vítěz-
ného utkání s holickým „béčkem“, 
do té doby Gottwaldovo mužstvo 
atakovalo třetí pozici, následně již 
téměř nebodovalo a propadlo se až 

na dvanácté místo. A nebýt toho, že 
Troubky získaly na jaře jediný bod, 
bylo by ještě hůře...
Naopak v Konici zažili nejpovede-
nější období za posledních několik 
let. Od sestupu z divize se tu stále 
hovořilo o návratu zpět do vyšší 
soutěže, místo toho to ale na pod-
zim vypadalo spíše na boj o záchra-
nu, vždyť několik týdnů byl konic-
ký Sokol na sestupových pozicích.
S odstupem času se ovšem zdá, že 
oddílu prospěl zimní odchod řady 
zvučných jmen pro tuto úroveň. 
Místo nich dostali šanci neznámí 
a neozkoušení dorostenci, větší 
tíha také ležela na zbylých mladí-
cích, kteří po boku Radka Řeháka 
či Martin Růžičky museli převzít 
odpovědnost.
Vyplatila se rovněž sázka na zjed-
nodušení hry a následné brejky, 

mužstvu rovněž pomohl příchod 
gólmana Miroslava Rece. Ten 
sice v I.A třídě plnil pouze roli 
„dvojky“, podařilo se mu ale 
nahradit několikrát osudově chy-
bujícího Pavla Mühlhausera. Do 
osoby Petera Kmecika má sice 
ještě daleko, i díky svému mladé-
mu věku je ale příslibem do bu-
doucna. A to ostatně platí téměř 
pro všechny členy konického 
kádru.
V příští sezoně mají na co navazo-
vat a stojí za to sledovat, zda doká-
ží v nastavených výkonech pokra-
čovat a třeba se ještě posunout dál. 
A dalším lákadlem nového roční-
ku bude premiérová účast Kleno-
vic na Hané, díky nimž mimo jiné 
přibude regionálních derby. A to 
je pro prostějovského fotbalového 
fanouška jen dobře.

KomentářKomentář

Kralice na Hané - Na počátku jarní 
části atakovalo kralické mužstvo 
třetí pozici za bezkonkurenčními 
Kozlovicemi a Novými Sady, po 
domácí výhře nad 1.HFK Olo-
mouc „B“ jim na tuto pozici chybě-
ly jen dva body. Následovala ovšem 
kontumace právě duelu s rezervou 
třetiligového mužstva, po níž se už 
tým vedený Petrem Gottwaldem 
(na snímku) zmohl jen na zdolání 
Dolan a remízy se Šternberkem 
a Konicí.
„Největší příčina byla v absenci ně-
kterých hráčů, což způsobilo rošádu 

základní sestavy. Dále se na tom 
podílela špatná střelecká produktivi-
ta útočících hráčů. Šance jsme měli, 
góly jsme ale nedávali,“ vracel se 
Petr Gottwald exkluzivně pro večer-
ník k nevyvedené půl sezoně.

Kontumace tým
nepoznamenala

S hrou jako takovou ale spokojen až 
na dvě tři výjimky kralický lodivod 
přece jen byl, rozhodovala ale jalová 
koncovka. „Velice dobře jsme se pre-
zentovali doma s Novými Sady, byl 
to vyrovnaný zápas. Se Šternberkem 
jsme byli o chloupek lepší, skonči-
lo to plichtou. My jsme třeba měli 
náskok 2:0, 2:1, ale nedokázali jsme 
dát třetí hřebíček do rakve,“ nehod-
notilo se mu uplynulé dění vesele.
Od poloviny dubna marně čekal na 
výhru svých svěřenců, i proto vní-
mal posledních osm zápasů sezony 
jako své pocitově nejhorší období 
v kralickém mužstvu. „Byly to smol-
né zápasy. Nasazení podle představ, 
ale gólově jsme byli impotentní. 
Hráče jsem chválil, i když jsme byli 
bez bodů,“ vzpomínal Gottwald 
s tím, že se neúspěšná série podepi-
sovala na výkonech hráčů. Kormi-
delník však odmítá, že by na počátku 

všeho byla již zmíněná kontumace, 
byť posloupností to do sebe zapadá. 
„Psychicky to bylo hodně špatné, 
což bylo vidět hlavně na útočných 
hráčích, kteří se nemohli prosadit. 
Mělo to vliv na jejich výkony, místo 
střely volili přihrávku, místo přihráv-
ky střelu... Kontumací to ale určitě 
nebylo. Nabízí se to a bavili jsme se 
o tom s kluky, ale rezolutně jsme za-
mítli, že by to byla příčina útlumu,“ 
domnívá se.

Po zranění se vrací
Ondra Běhalík

Za hlavní důvod marného čeká-
ní na vítězství tak Petr Gottwald 
i nadále považuje nucené zásahy do 
sestavy. Ty se nevyhnuly ani jedné 
řadě a vše začalo dlouhou absencí 
gólmanské jedničky Davida Krej-
čího. „Radim Miler byl adekvátní 
náhradou za něj, pouze zápas ve 
Velkých Losinách mu nevyšel. Tam 
jsme měli slušně našlápnuto. Sice 
jsme po hrubce gólmana dostali 
gól, ale do půlky jsme srovnali. A ve 
druhém poločasu přišla znovu střela 
ze třiceti metrů. Tlak tam byl, střely 
taky, jen to štěstíčko v koncovce nás 
opustilo,“ připomněl kralický kouč 
další smolné střetnutí.

V novém ročníku by už opět měl 
mít k dispozici dvojici Krejčí-Běha-
lík. „Ondra se nám v létě před prv-
ním mistrákem zranil a celý rok byl 
mimo hru. Teď už se ale uzdravil 
a jsme znovu domluveni do přípra-
vy,“ věří Gottwald v konec zdravot-
ních patálií.
Ztrát bylo více, i proto se kralický 
realizační tým snažil zapracovat 
zejména na defenzivě, aby se ne-
opakoval průměr dvou branek na 
zápas. To se však při pohledu na ta-
bulku nepodařilo. „Chyběl mi zleva 
Jamrich, občas Neoral uprostřed, ke 
konci skončil pravý bek Oťas Cet-
kovský, tak jsem to musel točit. Na-
víc jeden zápas hrál Ondra Petržela 
na stoperu po vyhozeném ramenu 
se sebezapřením. Mělo to dopad 
na sehranost mančaftu a tím trošku 
defenziva vázla,“ analyzoval hru 
v uplynulé sezóně Petr Gottwald.

První posilou
je Petr Kapý

V mančaftu z uplynulého ročníku 
chybělo kralickému trenérovi více 
konstruktivních hráčů a rozený 
střelec, druhým přáním je právě 
konsolidace kádru, aby nedocháze-
lo k takovým průvanům v sestavě. 

„Na podzim jsme z deseti gólovek 
pět šest proměnili, ale na jaře jen 
dvě. Byly tam tyčky, břevna, ne-
máme střelce ze střední vzdálenosti, 
Možná by v tomto mohla pomoci 
jedna z posil, která se k nám připojí 
během přípravy. Má dobrou kopací 
techniku, hodně si od něj slibuju,“ 
podělil se Gottwald o své dojmy.
Onou novou tváří, která společně 
s dalšími hráči zahájí v pondělí 14. 
července přípravu na další ročník 
krajského přeboru bude Petr Kapý. 
„Hrával střední zálohu za Hněvotín 
a po půl roku se vrací zpět do kraj-
ského přeboru. Lanařil jsem ho již 
před rokem, ale byl tak vytížený, že 
třeba čtrnáct dní netrénoval, a nechtěl 
chodit jen na zápasy. Teď se mu pro-
voz upravil, takže na tréninky může 
každý týden a sám se ozval,“ pochlu-
bil se novou tváří Petr Gottwald.
Změn v mužstvu bude patrně více, 
vše se ale ujasní až ve druhé po-
lovině července. „Až nám začne 
příprava, tak skutečně uvidím, 
s kým mohu počítat. Kromě dovo-
lené a dobití baterek jsme si ale na 
léto naplánovali i doplnění kádru 
a zapracování nových hráčů,“ při-
takal závěrem lodivod FC Kralice 
na Hané.

Petr Gottwald si na lavičce Kralic prožil nejhorší období

 V jarní části jste dosáhli 
lepších výsledků než na 

podzim, lze odhadnout, jak se 
na výkonech a výsledcích pro-
mítly zimní odchody?
„Nechtěl bych hodnotit, jestli 
byl podzimní kádr kvalitní více, 
či méně, spíše si myslím, že teď 
nám to vzájemně, jak se říká, více 
sedlo. Začali jsme hrát fotbal od 
základů s důrazem na pořádnou 
defenzívu. Od začátku jsme byli 
v sestupovém ohrožení, takže 
jsme museli přejít na takto radi-
kální změnu. Moc lidí nám nevě-
řilo, ale zvládli jsme to! (úsměv) 
Každý půlrok můžete hrát s jiným 
mančaftem, protože ve fotbale 
chybí peníze i ti, kteří by fotbal 
chtěli hrát. Taková byla realita 
a museli jsme s tím pracovat. Na 
jednu stranu dobře, že všechno 
byli mladí kluci, s nimiž se dá dále 
pracovat, je to budoucnost konic-
kého fotbalu.“

 Mohlo se pozitivně proje-
vit, že v mužstvu zůstali 

ti, kdo chtěli Konici skutečně 
pomoci?
„To bych neřekl. Pan Kučera (jed-
natel Sokola Konice - pozn. red) 
dává jasně najevo, a už jsme si to 
i několikrát vyzkoušeli, i po 
úspěšné divizní sezoně, že kdo 
chce odejít, ten může. Nikdy niko-

mu nebránil. Problémem pro nás 
spíše bylo, že hráčů najednou ode-
šlo hodně, navíc jsme byli s málo 
body na konci tabulky, takže jsme 
museli kádr postavit na mladých 
hráčích. Ani příprava nám až tolik 
nevyšla, takže jsme z toho měli 
strach. Ale v sezoně se projevilo, 
že kluci chtějí bojovat o záchranu, 
rvát se za konický fotbal. A tak 
záchranu jsme zvládli s velkým 
předstihem.“

 Panuje tedy celkově spo-
kojenost s tím, jak celá 

sezóna dopadla?
„Výsledné desáté místo hodno-
tím jako reálné, i když na podzim 
jsme si mysleli, že máme kvalit-
nější kádr, bohužel výsledky to 
nepotvrdily. Ani úspěch, ani neú-
spěch, spíše realita...“

 Jednou z nových tváří se 
v jarní části stal gólman 

Miroslav Rec. Jak jste s ním byli 
spokojeni?
„Posila to byla. V některých zápa-
sech nám pomohl, některé mu ale 
nevyšly, tak to prostě u gólmanů 
je. Projevila se však i změna sys-
tému. Jinak se chytá za nepro-
stupnou obranou, kde projdou 
dvě tři střely. Ale jsme spokojeni 
a domluvili jsme se, že by u nás 
pokračoval. Teď záleží, jak si to 
domluví v Klenovicích.“

 Jaký typ fotbalisty byste 
pro podzimní část v týmu 

uvítal?
„Stoprocentně nějakého starší-
ho a zkušeného hráče, zejména 
do ofenzívy. Plus do každé řady  
jednoho dalšího borce, aby kádr 
byl silnější. Kdybychom někoho 
takového měli, tak si myslím, že 
bychom udělali daleko více bodů, 
což dokázal poslední zápas v Ko-
jetíně, kdy jsme šli čtyřikrát sami 
na bránu. V dnešní době ale těžko 
hledat a navíc jsem rád, že se tam 
prosazují mladí kluci, kteří mají 
dvacet jednadvacet let.“

 Takže se zapracování 
mladíků projevilo velice 

pozitivně?
„Přesně tak. Hráli za nás i tři kluci, 
kteří jsou věkem ještě dorostenci. 
I my jako trenéři jsme si osahali, 
že ti kluci na tu soutěž mají, ze-
jména Honza Vogl. Každý zápas, 
v němž se nemusejí bát o záchra-
nu, jim strašně pomůže a bylo vi-
dět, že si více věřili. Herně ani je-
den nezklamal. U Martina Kováče 
je velký problém s hlavou, Patrik 
Sedláček podal na sedmnáctileté-
ho kluka nadstandardní výkony. 
Celkově výsledky nebyly špat-
né, remizovali jsme s mužstvem, 

které postoupilo, potrápili 
jsme druhý nejlepší man-
čaft. Další sezona se za-
číná od nuly a uvidíme, 
co to v nich zanechalo.“

 Jak se na uply-
nulém ročníku 

krajského přeboru pro-
jevilo odhlášení Zlatých 
Hor?
„Říkal jsem to hned 
po prvním 
z á p a s e 

s Troubkami, že nám to hodně 
pomohlo. Se Zlatými Horami 
jsme totiž jen remizovali, takže 
nám odečetli jen jeden bod a po-
sunuli jsme se o dvě tři místa už 
před začátkem jara. Věděli jsme, 
že se bude hrát jen o jedno a mož-
ná o žádné sestupové místo, na-
víc jsme zvládli hned první duel 
s Troubkami, to byly dva odra-
zové můstky do sezony. Další 
následné bodové zisky nás ujistily 
v tom, že bychom neměli spad-
nout. Jarní sezóna se od počátku 
chytla, pak už se to drželo.“

 Jak myslíte, že se sestava 
promění přes léto?

„Byl bych rád, kdyby se 
udržel stávající kádr 
včetně Petra Vydržela, 
pro něho je I.B třída 
ve Hvozdu škoda. 
V každém zápase 
patřil mezi naše nej-
lepší hráče, ofenzíva 

stoupala a padala s jeho 
výkony. Kdo se vrátí 

nebo nevrátí z hos-

tování, to nevím. Martin Schön 
v Určicích pokračovat nebude, ale 
nevím, zda si třeba nehledá něco 
jiného. Svou kvalitu má, a když 
zapadne do současného týmu, tak 
by posilou byl.“

 Co na hráče čeká v před-
sezónní přípravě?

„Začneme zhruba měsíc před 
sezonou, vychází to na sedmého 
července (právě dnes - pozn.red.). 
Od druhé půlky jara nás trápila 
slabá tréninková účast. Kluci byli 
na vysokých školách, do toho 
práce, teď by se to přes prázdniny 
mělo zlepšit. Takže musíme po-
trénovat, dokud to půjde.“

„ANI ÚSPĚCH, ANI NEÚSPĚCH, SPÍŠE REALITA...,“
hodnotí desáté místo hrající asistent Konice Radek Řehák

Konice - Po skončení podzimní části došlo v konické 
sestavě k mnoha rošádám a dlouho nebylo zřejmé, jaká 
bude podoba tamějšího kádru pro zbytek sezony. Tradiční 
účastník čtvrté či páté nejvyšší soutěže vsadil z nouze na 
vlastní odchovance a tento tah se klubu maximálně vy-
platil. Pilíř obrany a asistent hlavního kouče Radek Řehák 
se tak za uplynulými týdny a měsíci mohl v exkluzivním 
rozhovoru pro Večerník ohlížet v dobrém rozpoložení.
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Konice Radek Řehák

„Každý půlrok můžete hrát s jiným „Každý půlrok můžete hrát s jiným 
mančaftem, protože ve fotbale chybí mančaftem, protože ve fotbale chybí 
peníze i ti, kteří by fotbal chtěli hrát...“peníze i ti, kteří by fotbal chtěli hrát...“
nejzkušenější konický hráč RADEK ŘEHÁKnejzkušenější konický hráč RADEK ŘEHÁK
o zimní proměně kádru, která mužstvo nesrazilao zimní proměně kádru, která mužstvo nesrazila

Přebor O KFS
 Mužstvo Z V R P S B +/-
1. FK Kozlovice 28 22 4 2 73:24 70 (28)
2. FK Nové Sady 28 19 6 3 74:33 63 (21)
3. TJ Sokol Lázně Velké Losiny 28 14 6 8 65:47 48 (6)
4. 1.HFK Olomouc „B“ 28 14 5 9 53:38 47 (5)
5. FK Šternberk 28 12 7 9 54:42 43 (1)
6. FK Slavoj Kojetín-Koválovice 28 11 7 10 43:40 40 (-2)
7. TJ Tatran Litovel 28 11 4 13 39:56 37 (-5)
8. FC Želatovice 28 11 4 13 49:56 37 (-5)
9. TJ Medlov 28 10 6 12 50:55 36 (-6)

10. Sokol Konice 28 9 6 13 42:57 33 (-9)
11. FC Hněvotín 28 9 4 15 49:52 31 (-11)
12. FC Kralice na Hané 28 8 6 14 48:56 30 (-12)
13. FK Troubky 28 8 4 16 42:82 28 (-14)
14. FC Dolany 28 7 4 17 48:65 25 (-17)
15. TJ Sokol Ústí 28 4 9 15 36:62 21 (-21)

TABULKA DOMA:
1. Kozlovice 14 12 2 0 44:11 38
2. Nové Sady 14 12 2 0 49:13 38
3. Velké Losiny 14 10 3 1 37:10 33
4. 1.HFK Olomouc „B“ 14 10 2 2 37:15 32
5. Konice 14 8 3 3 29:23 27
6. Medlov 14 8 2 4 27:19 26
7. Kojetín 14 7 4 3 27:18 25
8. Litovel 14 7 4 3 24:18 25
9. Hněvotín 14 8 0 6 34:22 24
10. Želatovice 14 7 1 6 29:21 22
11. Kralice 14 6 3 5 25:24 21
12. Šternberk 14 5 4 5 25:21 19
13. Dolany 14 5 3 6 26:26 18
14. Troubky 14 5 2 7 28:38 17
15. Ústí 14 3 6 5 21:24 15

TABULKA VENKU:
1. Kozlovice 14 10 2 2 29:13 32
2. Nové Sady 14 7 4 3 25:20 25
3. Šternberk 14 7 3 4 29:21 24
4. Velké Losiny 14 4 3 7 28:37 15
5. 1.HFK Olomouc „B“ 14 4 3 7 16:23 15
6. Kojetín 14 4 3 7 16:22 15
7. Želatovice 14 4 3 7 20:35 15
8. Litovel 14 4 0 10 15:38 12
9. Troubky 14 3 2 9 14:44 11
10. Medlov 14 2 4 8 23:36 10
11. Kralice 14 2 3 9 23:32 9
12. Hněvotín 14 1 4 9 15:30 7
13. Dolany 14 2 1 11 22:39 7
14. Konice 14 1 3 10 13:34 6
15. Ústí 14 1 3 10 15:38 6

TABULKA PODZIM:
1. Kozlovice 16 12 3 1 36:12 39
2. Nové Sady 15 7 6 2 34:22 27
3. 1.HFK Olomouc „B“ 15 8 3 4 26:18 27
4. Troubky 16 8 3 5 33:33 27
5. Želatovice 16 7 3 6 31:27 24
6. Šternberk 16 6 5 5 24:23 23
7. Kralice 16 6 4 6 35:33 22
8. Litovel 16 7 1 8 23:28 22
9. Hněvotín 16 6 2 8 31:25 20
10. Medlov 16 5 4 7 27:30 19
11. Konice 16 5 3 8 23:37 18
12. Velké Losiny 16 4 5 7 26:34 17
13. Kojetín 16 4 4 8 23:25 16
14. Dolany 16 4 3 9 27:41 15
15. Ústí 16 2 7 7 20:31 13

TABULKA JARO:
1. Nové Sady 13 12 0 1 40:11 36
2. Velké Losiny 12 10 1 1 39:13 31
3. Kozlovice 12 10 1 1 37:12 31
4. Kojetín 12 7 3 2 20:15 24
5. Šternberk 12 6 2 4 30:19 20
6. 1.HFK Olomouc „B“ 13 6 2 5 27:20
7. Medlov 12 5 2 5 23:25 17
8. Konice 12 4 3 5 19:20 15
9. Litovel 12 4 3 5 16:28 15
10. Želatovice 12 4 1 7 18:29 13
11. Hněvotín 12 3 2 7 18:27 11
12. Dolany 12 3 1 8 21:24 10
13. Kralice 12 2 2 8 13:23 8
14. Ústí 12 2 2 8 16:31 8
15. Troubky 12 0 1 11 9:49 1

Foto: Josef Popelka

Uplynulá sezóna očima předsedy K. Petržely
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Brankáři

Juraj Šimboch (22 let)
Ondřej Kocián (23)
Lukáš Vydržel (23)

Obránci
David Roupec (22) - Lubomír Vosátko (37)

Robin Malý (25) - Filip Švaříček (22)
Aleš Knesl (24) - Jan Kolibár (24)

Robert Jedlička (24) -  Marek Kaluža (20)
Patrik Liška (17)

Útočníci
Vladimír Stejskal (24) - Lukáš Luňák (25) - Matouš Venkrbec (25)

Michal Černý (41) - Lukáš Duba (36) - René Kajaba (22)
Martin Belay (23) - Frank Kučera (23) - Viktor Coufal (24)

Tomáš Sršeň (26) - Šimon Mašek (19)
Realizační tým mužů LHK Jestřábi

Hlavní trenér:  Tomáš SRŠEŇ
Asistent trenéra:  Petr ZACHAR
Vedoucí týmu:  Josef OVEČKA
Kustod a masér:  Luděk OLBERT
Lékař:   MUDr. Vladimír MACHÁČEK
Fyzioterapeut:  Michael POLÁK

Aktuální hráčská soupiskaAktuální hráčská soupiska
LHK JESTŘÁBI PROSTĚJOVLHK JESTŘÁBI PROSTĚJOV

pátek 8. srpna:  Přerov – Prostějov
úterý 12. srpna:  Prostějov – Třebíč
čtvrtek 14. srpna:  Třebíč – Prostějov
úterý 19. srpna:  Prostějov – Šumperk
čtvrtek 21. srpna:  Prostějov – Přerov
pátek 22. srpna:  Šumperk – Prostějov
úterý 26. srpna:  Havířov – Prostějov
středa 27. srpna:  Prostějov – Pardubice
úterý 2. září:  Prostějov – Havířov
Začátky všech zápasů by měly být od 18.00 hodin.

Přehled přípravných utkáníPřehled přípravných utkání
hokejistů LHK Jestřábihokejistů LHK Jestřábi

Prostějov/son – Na poměry prostějovského hokeje velice dlouhá 
fáze kondiční přípravy, která v těchto týdnech právě probíhá, 
přinesla řadu zajímavých výroků ze strany členů A-mužstva 
LHK Jestřábi. Vybrali jsme několik citací.

Vladimír STEJSKAL (útočník, 24 let)
„Samozřejmě se už teď moc těším, až si zase 
zahraji zápasy s kvalitními soupeři v první lize. 
Pro nás je určitě zajímavější nastupovat proti 
Kladnu nebo Chomutovu, než třeba jet do Orlo-
vé. A jaké očekávám ve vyšší soutěži výsledky? 
Nejdůležitější je dát v každém utkání alespoň 
o jeden gól víc než soupeř. Každopádně hra je 
oproti druhé lize o poznání rychlejší, bude to 
frkot. Já se pokusím mančaftu znova pomoct tím, 

že nastřílím co nejvíc gólů. I když nasázet jich jednatřicet jako v up-
lynulé sezóně asi půjde dost těžko.“

David ROUPEC (obránce, 22 let)
„Zdejší prostředí vnímám hodně pozitivně, 
vše od kvality tréninků přes celkové zajištění 
přípravy až po stravu či potřebné doplňky je 
tady na vysoké úrovni. Líbí se mi taky odvážné 
vize vedení klubu, jež opravdu chce něčeho 
dosáhnout. Navíc pocházím z nedaleké Olo-
mouce a mám to z Prostějova blízko domů, což 
si užívám. Co se týče první ligy, už jsem v ní toho 
dost odehrál a snad můžu porovnávat. Teď po 
sestupu Kladna i Chomutova si myslím, že soutěž bude taková živější 
a celkově zajímavější. Jen škoda, že nedojde na derby s Olomoucí. 
To až příští rok v extralize... (se smíchem)“ 

Lukáš LUŇÁK (útočník, 25 let)
„Příprava probíhá výborně, i když je velmi 
náročná včetně speciálních tréninků pod 
vedením kondičního kouče. Dostáváme 
pořádně zabrat, ale já věřím, že později na 
ledě to všechno zúročíme. Každopádně je po-
dle mě moc dobře, že po důkladném nabírání 
fyzičky budeme mít jen devět dnů volna před 
dalším pokračováním přípravy, takže bychom 
neměli ztratit to, co teď natrénujeme. Takový 

model mi připadá naprosto vyhovující. Na první ligu tudíž budeme 
určitě dobře nachystaní a věřím, že se v ní dokážeme prosadit.“

Ondřej KOCIÁN (brankář, 23 let)
„Já sice trénuji samostatně mimo tým, ale 
s kluky jsem průběžně aspoň na dálku v kon-
taktu a už se moc těším, až se k nim připojím. 
Proč vlastně v mém případě individuální 
příprava? Kvalitně se nachystat na sezónu 
je pro hráče v poli a pro gólmana něco úplně 
jiného, absolutně odlišného. Místo nabírání 
vytrvalosti a síly potřebujo pracovat hlavně 
na rychlosti, dynamické síle, koordinaci 
pohybů i reakční rychlosti. Proto jsem rád, že po dohodě s vedením 
klubu mi bylo umožněno zvolit v současné fázi přípravy tenhle 
individuální model. A co říkám na příchod Juraje Šimbocha? 
Z mého pohledu se nic nemění. Vždycky chytá ten, komu to jde víc. 
A první liga je vyšší soutěž, takže se tým nedá stavět na jednom 
brankáři.“

Jan KOLIBÁR (obránce, 24 let)
„Návrat Prostějova do první ligy pro mě 
osobně znamená hodně. Jako malý jsem cho-
dil na BH, později na HC a pamatuji plný 
stadión fanoušků, skvělou atmosféru. Ještě 
teď si vybavuji, jak jsem stál před dveřmi 
´áčka  ́ a škemral u hráčů i Pepy Ovečky 
o zlomenou dřevěnou hokejku. Jsou to pro 
mě nezapomenutelné zážitky i vzpomínky 
a vždycky jsem si přál, aby se postoupilo zpět 

do první ligy, kam Prostějov patří. A když jsem se na tom mohl 
nějakým způsobem podílet, tak je to skvělé. Teď děláme v přípravě 
maximum, abychom byli i ve vyšší soutěži úspěšní. Důležité je, že 
máme super kolektiv z loňska, do kterého skvěle zapadli noví kluci. 
Já proto věřím, že se i přes početnou konkurenci kvalitních soupeřů 
budeme pohybovat v horních patrech tabulky.“

Co zaznělo během přípravy JestřábůCo zaznělo během přípravy Jestřábů

Prostějov/son

Z třiadvaceti oficiálně vedených 
členů „A“ mužstva LHK Jestřábi 
totiž jeden (gólman Ondřej Ko-
cián) zatím trénuje mimo tým in-
dividuálně. Současně pak do ko-
lektivu již delší dobu pevně patří 
útočník Radek Procházka (na 

snímku), jenž sice na soupisku 
dosud nebyl dopsán, ovšem 
pro novou sezónu se s ním 
téměř stoprocentně počítá.
„Radek zatím v našem klubu ne-
uzavřel smlouvu, ale co vím, tak 
má před podpisem. Jeho příchod 
se za uplynulé období dost pohnul 
dopředu a měl by tady skoro jistě 

působit,“ prozradil Večerníku To-
máš Sršeň, hlavní trenér prostě-
jovských hokejistů.
Výše zmíněný brankář se navíc 
do přípravy zapojí právě dnes 
a tým tak dál bude makat v kom-
pletním složení. K dispozici jsou 
gólmani Kocián, Šimboch a Vy-
držel, obránci Jedlička, Kaluža, 
Knesl, Kolibár, Liška, Malý, Rou-
pec, Švaříček a Vosátko plus útoč-
níci Belay, Coufal, Černý, Duba, 
Kajaba, Kučera, Luňák, Mašek, 
Sršeň, Stejskal a Venkrbec.
„Co se dalšího případného posí-
lení týče, to je spíš otázka na ve-
dení klubu než na mě. Domluvili 

jsme se však, že v nejbližší době 
nikoho nového přivádět nebude-
me a radši počkáme až do srpna 
na několik prvních přáteláků, 
v nichž se může trochu uká-
zat síla současného mančaftu. 
A podle toho bychom reagovali. 
Každopádně všichni součas-
ní hráči si zaslouží dostat šanci 
ukázat, co v nich je. No, a kdy-
by něco nefungovalo, vždycky 
je dostatek možností sehnat ještě 
před začátkem prvoligové soutě-
že nějaké posily třeba na střídavé 
starty nebo podobně. Záleží i na 
financích, prostě uvidíme podle 
situace,“ odtušil Sršeň.

Prostějov/son - Dlouhá aktu-
ální fáze přípravy hokejistů 
LHK Jestřábi Prostějov zamě-
řená na nabírání fyzické kon-
dice se pomalu chýlí ke svému 
konci. Nepopulární, ale tím 
důležitější letní dril zahájili ve 
druhém květnovém týdnu, tu-
díž momentálně mají za sebou 
již osm týdnů poměrně inten-
zivní a hodně náročné makač-
ky. Jaká byla?
„Podstatné je, že na klucích 
opravdu lze vidět, jak po fyzické 
stránce postupně nabírají. Zlep-
šování je jasně rozpoznatelné po 
všech stránkách, navíc se klu-
kům vyhýbají vážnější zdravotní 
problémy. Nějaké menší potíže 
se samozřejmě občas objeví, ale 
celkově to všichni zvládají veli-
ce dobře,“ mohl spokojeně kon-
statovat hlavní trenér Jestřábů 
Tomáš Sršeň.
Jeho pozitivní dojem by měly 
potvrdit i chystané testy fyzic-
ké připravenosti. „Nějaké své 
interní testování jsme udělali 
hned na začátku přípravy, sklá-
dalo se ze čtyř různých měřitel-
ných cvičení. Totéž provedeme 
na závěr současné tréninkové 
části, výsledky porovnáme 
a jsem přesvědčený, že posuny 
k lepšímu budou i tímto potvr-
zené. Kromě toho hráče pošleme 
též na oficiální kondiční testy 
do AGEL Sport Clinic v areálu 
prostějovské nemocnice, kde je 
podstoupí dvaadvacátého a třia-
dvacátého července. Tahle kont-
rola nám určitě také ukáže dost,“ 
nepochyboval Sršeň.

Vzápětí pro Večerník popsal, 
jak vypadá běžný tréninkový 
týden jeho svěřenců. „V pon-
dělí jsou dvě fáze, jednu má na 
starost kondiční trenér Jan Rýpar 
a druhou já s kolegou Petrem 
Zacharem. Oba úterní trénin-
ky vedeme my, jednu středeční 
fázi Honza, ve čtvrtek jsou dva 
tréninky opět na nás s Petrem, 
v pátek jednou pod taktovkou 
kondičního kouče a totéž v so-
botu, kdy se pravidelně jezdí do 
Křelova. Jinak vše probíhá v do-
mácích podmínkách buď přímo 
na ploše zimního stadionu, nebo 
formou běhání v nedalekém 
parčíku či výběhů k plumlovské 
přehradě,“ přiblížil dril kormi-
delník mužů LHK.
Práci kondičního kouče Jana 
Rýpara si jedině chválí. „Honza 
se staral o fyzickou připravenost 
Jirky Vykoukala, Máry Černoška, 
Ondry Kratěny i mnoha dalších 
bývalých hokejistů, když ještě 
aktivně hrávali. Proto dobře ví, 
co hráči z kondičního hlediska 
potřebují, navíc spolu vše průběž-
ně konzultujeme. Já osobně můžu 
říct, že jeho tréninky se mi jeví 
jako naprosto výborné. Ostatně 
i samotní kluci si tuhle speciální 
zátěž pochvalují, že je těžká, ale 
přitom zajímavá a hlavně pří-
nosná, že na sobě cítí výrazné 
pokroky ve fyzičce. Celkově se 
kondiční přípravu snažíme dělat 
dostatečně pestrou při zachování 
velké náročnosti, důležitá je při-
tom vysoká intenzita. Rozhodně 
nemají smysl dlouhé dvouhodi-
nové tréninky, při kterých se něco 

šidí. Mnohem lepší je pětačtyřicet 
minut naplno makat ve skutečně 
maximální intenzitě na výbuš-
nosti, síle i vytrvalosti, většinou 
vlastním tělem,“ zdůraznil Tomáš 
Sršeň.
Až v posledním desátém týdnu 
se trochu zvolní, aby Jestřábi 
mohli plnohodnotně absolvovat 
výše zmíněné kondiční testy 
v AGEL Sport Clinic Prostějov. 
„Současnou fázi přípravy pak 
ukončíme čtyřiadvacátého čer-
vence, načež následuje deseti-
denní volno a čtvrtého srpna 
půjdeme na led. Jsem přesvěd-
čen, že dobře fyzicky nachysta-
ní. Opravdu si dáváme záležet, 
aby připravenost hráčů po po-
stupu ze druhé ligy do první byla 
odpovídající vyššímu levelu, 
který je čeká. Sice je to pro ně 
hodně těžké, ale dali se na vojnu 
a musí vydržet. Zatím to zvládají 
na jedničku, což oceňuji,“ zmínil 
někdejší skvělý plejer.

V LHK se na chvíli objevil už 
v předminulé sezóně coby asis-
tent Petra Zachara, s nímž je nyní 
znovu v trenérské dvojici, ovšem 
jako hlavní kouč. „V tomto ne-
vidím absolutně žádný problém. 
S Petrem se známe dlouho, jsme 
schopni se na všem rozumně 
domluvit a naše spolupráce 
podle mého názoru funguje 
i bude fungovat výborně. Určitě 
si vyhovíme s tím, že hlavní díl 
zodpovědnosti leží samozřejmě 
na mně,“ řekl Sršeň.
Do nějakých větších prognóz 
ohledně působení týmu v první 
lize se teď ještě nechtěl pouštět. 
„To je zatím daleko. Momentálně 
se naplno soustředíme, abychom 
kluky kondičně nabušili a oni byli 
srovnatelně nachystaní s ostatními 
prvoligovými mančafty. Nesmí-
me zapomínat, že druhá nejvyšší 
soutěž už je na rozdíl od té třetí 
nejvyšší profesionální a tenhle 
rozdíl je dost markantní. Přesto 

se náročnosti první ligy nebojím 
a věřím, že se v ní dokážeme pro-
sadit. Osobně budu spokojený, 
když se během úvodního ročníku 
po postupu budeme pohybovat 
do desátého místa a zajistíme si 
účast minimálně v předkole play 
off. Nesmírně důležité a zároveň 
obtížné bude chytit začátek sezó-
ny, který je vždy velice těžký, pro 
nováčka dvojnásob.“
K prosazení na sledovanější 
hokejové scéně přitom Jes-
třábi mají ideální podmínky. 
„Jsem moc příjemně překva-
pený, jak vynikajícím způso-
bem prostějovský klub funguje. 
Osobně jsem zatím málokde 
zažil, aby byl veškerý servis pro 
hráče zajištěn na takové úrov-
ni a všechno běželo přesně, jak 
má. Oddílové vedení dělá pro 
úspěšnost zdejšího hokeje na-
prosté maximum a teď je na nás 
z týmu, abychom totéž předvedli 
i my,“ uzavřel Tomáš Sršeň.

Jiří Možný

 Máte za sebou půldruhý 
měsíc letní přípravy. Jaké 

z ní zatím máte pocity?
„Jsem spokojený, zatím je to dob-
ré...(úsměv) Zvládli jsme toho již 
celkem dost a celý mančaft maká-
me na sto procent. Všichni se sna-
žíme, nikdo to nefláká. A je to něco 
jiného, než co jsem zažíval předtím. 
Je toho sice celkem hodně, musíme 
se ale nachystat na sezonu, budeme 
to v ní mít těžké.“

 Je letošní dril skutečně vý-
razně odlišný oproti napří-

klad loňskému?
„To určitě. Loni jsme tu trénova-
li měsíc v deseti dvanácti lidech 
a zbytek přišel, až byl led, letos 
všichni trénujeme od půlky květ-
na až do konce července. Příprava 
bude fakt dlouhá, je to markantně 
někde jinde. Musíme se totiž po-
řádně připravit, první liga je výraz-
ně fyzicky náročnější než druhá, 
bude tam plno těžkých zápasů.“

 Jaké to je trávit prakticky 
celý rok s hokejem, když 

velice krátce po konci jedné se-
zony jste zahájili přípravu na tu 
další?

„Uvidíme, co to s námi udělá. Je 
pravda, že jsme skončili baráž, 
měli jsme tři týdny volno a za-
čali jsme suchou přípravu. Po ní 
budeme mít ještě pár dní volno 
a přejdeme na led, pak už to po-
jede. Myslím si, že osm devět dní 
bude stačit, abychom si trošku 
odpočinuli, led je úplně o něčem 
jiném. Teď hodně běháme, ská-
čeme, piluje se síla. Je to takové 
neoblíbené, ale je to potřeba.“

 Jak se těšíte na led?
„Všichni se už určitě ne-

mohou dočkat, tato letní přípra-
va je neoblíbená, ale musíme to 
vydržet, srpen je tu za chvilku. 
Každý by byl raději na ledě, ale 
opakuji, musíme se ale na něj 
dobře připravit, bude to nároč-
né.“

 Došlo již k několika změ-
nám v kádru, pozname-

nalo to partu?
„To vůbec. Dobří kluci sice ode-
šli, ale doplnilo se to dalšíma 
dobrýma klukama, takže parta 
je tu stále dobrá. Věřím, že se to 
nezměnilo a všichni borci chtějí 
pracovat a mají nějaké cíle. Ko-
lektiv tu je super a nemůžeme si 
na nic stěžovat, stejně tak máme 

zázemí zajištěné na sto procent. 
Všechno klape, o to lépe se pak 
trénuje.“

 Jak vlastně vypadá váš 
klasický tréninkový týden?

„V pondělí ráno začínáme pade-
sáti minutami s kondičním trené-
rem, pak odpoledne ve tři máme 
další trénink a v lesoparku běhá-
ní, starty do kopce, slalom mezi 
stromy, trénujeme s hokejkami. 
V úterý běháme do Plumlova, 
kde máme vyhlédnutý dobrý 
kopeček, plus tam máme nasta-
vené překážky. Odtrénujeme to 
a běžíme z Plumlova zpátky na 
zimák, to je celkem nepříjemné. 
A odpoledne bývá lesopark, nebo 
máme na ploše zimního stadio-
nu kruhový trénink. Středa patří 
s kondičním trenérem a děláme 
odrazovou sílu, kliky, angličáky.“

 A co druhá polovina týdne?
„Čtvrtek máme ráno opět 

kondiční trénink, odpoledne bývá 
'kruháč', Nedávno jsme si to zpes-
třili i klasickým hokejbalem, ať 
z toho trochu vypadneme. Bylo to 
super, padlo hodně gólů, všichni 
jsme si to pochvalovali. V pátek 
nás opět čeká kondiční trenér, pak 
se případně střílí na bránu, nebo 
hrajeme florbal. A v sobotu se 
v tělocvičně u kondičního trenéra 
maká s činkami. Je to náročné, 
ale my starší s rodinami máme od 
trenéra povolenou sobotu indivi-
duálně.“

 Měl jste již z dřívějška 
zkušenosti s kondičním 

trenérem?
„Jen jednou ve Vsetíně, to ale 
nebylo v letní přípravě, ale až 
o Vánocích. Tehdy bylo jasné, že 
půjdeme do baráže, tak jsme se 

na to důkladně připravovali. Tak 
jsem zažil poprvé kondičního 
trenéra, bylo to ale jen na čtrnáct 
dní. A pak vlastně ještě loni tu 
byl kouč z Přerova...“y

 Jak se vám jeví současný 
kondiční trenér Jan Rý-

par a jeho metody?
„Kondičního trenéra si hodně 
pochvalujeme, je to úplně něco 
jiného a pro mě osobně je to 
úplně super. Než jsme začali, tak 
jsem nevěděl, co předpokládat, 
má to ale fakt dobře připrave-
né, ví co a jak. Děláme hodně 
odrazovou sílu, plno angličáků, 
plno kliků, pracujeme s medicin-
balem, pro mě je to super, jsem 
s tím spokojený. Tréninky sice 
trvají čtyřicet padesát minut 

a jsou hodně náročné, když se 
prakticky nezastavíme, jsem 
s tím ale maximálně spokojený.“

 Nebylo z tohoto pohledu 
s trochou nadsázky lepší 

zůstat ve druhé lize?
„Na jednu stranu možná jo, ale 
každý chce hrát vyšší soutěž 
a něco dokázat. Já už sice mám 
něco za sebou, ale nechci končit 
a lákají mě vysoké cíle. Navíc 

jsou tu mladí talentovaní kluci, 
kteří mají hodně před sebou. Já 
osobně chci zabojovat a za první 
ligu budu rád. Druhá liga by byla 
dobrá na 'vyprdění', ale když je 
tu možnost hrát to profesionálně 
a dostat se třeba i někam dál, tak 
proč toho nevyužít. U druhé ligy 
je dobré, že se nejezdí tak daleko, 
v první lize mám ale něco ode-
hrané.“

Letní příprava prostějovských hokejistů pokračuje netradičně i v červenci

KONTRAKT RADKA PROCHÁZKY JE PŘED PODPISEM
Prvoligový kádr Jestřábů tak bude čítat už čtyřiadvacet jmen

Během posledních týdnů trénují prostějovští hokejisté 
v ustáleném hráčském složení bez jakýchkoliv změn. 
Na soupisce LHK Jestřábi pro nový ročník 2014/2015 
přitom momentálně figuruje třiadvacet plejerů a do pří-
pravy každodenně naskakuje stejný počet hráčů, ale 
kádr je v reálu o jedno jméno širší. Jak je to možné?

Kondiční příprava Jestřábů vrcholí, 
Trenéra Sršně nejvíc těší, jak jeho svěřenci zvládají Trenéra Sršně nejvíc těší, jak jeho svěřenci zvládají 
velkou zátěž bez výraznějších zdravotních problémůvelkou zátěž bez výraznějších zdravotních problémů

„Chci zabojovat a za první ligu budu rád,“
těší se Lukáš Duba na vyšší soutěž

Exkluzivní rozhovor s kapitánem a místním oblíbencem fanoušků

Prostějov - Jsou tomu již více než dva měsíce, co 
Lukáš Duba (na snímku) přivedl v roli kapitána Jestřáby 
zpět do první hokejové ligy. Příliš volna a odpočinku si 
ale on ani jeho parťáci neužili, hned v polovině května 
začali hokejisté pod novým hlavním trenérem s přípra-
vou na nadcházející ročník. Předešlé i následující týdny 
jsou stále ve znamení tolik neoblíbeného nabírání fyzič-
ky, samotný šestatřicetiletý útočník to ale bere s nadhle-
dem a snaží se i na dřině hledat co nejvíce pozitiv. Nejen 
o tom se rozhovořil v exkluzivním interview pro Večerník.

„Parta tu je super a nemůžeme si„Parta tu je super a nemůžeme si
na nic stěžovat, stejně tak máme zázemína nic stěžovat, stejně tak máme zázemí
zajištěné na sto procent. Všechnozajištěné na sto procent. Všechno
klape, o to lépe se pak trénuje.“ klape, o to lépe se pak trénuje.“ 
dlouholetý kapitán Jestřábů LUKÁŠ DUBA
je s dosavadní přípravou velice spokojen

Foto: www.lhkjestrabi.cz

Siláci. Kolektiv prostějovských hokejistů ukázal své bicepsy, které jezdí každou sobotu posilovat do 
Křelova. Snad jim svaly přijdou na ledě k duhu. Foto: www.lhkjestrabi.cz

Foto: www.lhkjestrabi.cz



Tanečky. Hráči Relaxu Miroslav Grmela a Michal Spáčil si 
zvládli na turnaji skočit i čtverylku.

Jako za mlada. Jeden z pořadatelů František Vlach se na 
vícovském pažitu proháněl jako ve svých nejlepších letech.

Oporou. Krumsínským k třetímu místu pomohl i jejich brankář, 
který si díky svým výkonům převzal i individuální ocenění.

Premiéroví vítězové. Mužstvo z Bučovic vystoupalo až na 
nejvyšší stupínek a po zásluze se radovalo z vítězství v turnaji.

jak proběhl Veterán Cup Vícov Open 2014...jaak prroběhl Veeteráán Cup Vícoov Oppen 20144...
4x foto: Josef Popelka
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Určice - Po postupové euforii 
a radostné podzimní části si 
vedení Sokola Určice muselo 
zvyknout na střídmější jaro. 
Šéf klubu Květoslav Petružela 
(na snímku) uznal, že druhá 
polovina soutěže byla o pozná-
ní složitější, odmítá však, že by 
vše došlo až tak daleko, aby 
se oddíl musel vzdát divizní 
soutěže.
„První část sezony byla vynika-
jící, jenže pak nám odešlo pět 
stěžejních hráčů. Tím pádem 
se zbortila struktura mančaftu, 
a tak i když trenér dělal, co mohl, 
zvednout tým už se nepodařilo. 
Hráči se sice snažili, spousta 
z nich ale na divizi neměla,“ po-
zoroval markantní rozdíl mezi 
podzimním a jarním mužstvem 
první muž určické kopané.
Petrželu těší, že si Určice moh-
ly divizi vyzkoušet a čtvrtou 
nejvyšší soutěže se podařilo za-
chránit. Nyní by do týmu měli 
přijít noví a kvalitní hráči, aby 
měl kouč Evžen Kučera z čeho 
vybírat.
„Oproti krajskému přeboru byla 
divize asi jednou tolik finančně 
náročná, souvisí to ale i s tím, 
že jsme museli investovat i do 
hřiště a šaten, abychom splňo-

vali vyšší nároky. Nyní to už tak 
nákladné nebude,“ je přesvědčen 
Petružela, který poděkoval za 
finanční pomoc obci a dalším 
sponzorům.
Největší radost mu ovšem udě-
lalo, jaká fotbalová horečka 
v Určicích vypukla a kolik lidí 
se zejména na podzim přijelo 
na domácí zápasy mužského 
„A“- týmu podívat. „Bylo to 
perfektní. Na jaře nám to už 
výsledkově ani počasím tolik 
nevyšlo, ale jsme velice spokoje-
ni. Děkujeme všem příznivcům 
a věříme, že se mohou opět těšit 
na pěkný fotbal,“ věří předseda 
oddílu v navázání na uplynulý 
ročník a povedené výkony i vý-
sledky.

„Sezóna byla oproti 
kraji dvojnásobně
nákladná,“ přiznal
Květoslav Petružela

„Staří páni“ z celého regionu ukázali, že fotbal mají pořád v noze...

V PREMIÉŘE VÍCOVSKÉHO VETERÁN CUPU KRALOVALY BUČOVICE
„Domácí“ Relax skončil těsně pod vrcholem, bronz bral Krumsín 

Vícov/jp
Desítka týmů složených z hráčů 
nad pětatřicet let se v sobotu 
5. července na travnatém hřišti 
TJ Sokol Vícov nejdříve ut-
kala ve dvou pětičlenných 
skupinách. I když se jednalo 
o turnaj veteránů, na trávníku se 
objevila spousta hráčů jen těsně 
přesahující povolenou hranici 
„pětatřicítky“. I proto byla 
k vidění spousta povedených 
akcí s neméně povedeným 
zakončením.
Ve skupině „A“ si nejlépe 
s touto disciplínou poradilo 
jedno z pořádajících mužstev 
FC Relax, v závěsu za nimi byl 

Sokol Bučovice. V této skupině 
došlo i na vzájemné měření 
pořádajících mužstev Vícova 
a již zmiňovaného Relaxu, 
které vyznělo lépe pro svěřence 
Františka Kocourka. Skupinou 
také prošli příslušníci okresního 
obvodního oddělení Policie ČR 
pod názvem Green Team, po-
sledním do party se stal Zdětín. 
Skupina „B“ měla také vy-
rovnaný průběh. Díky lepšímu 
skóre si vedení připsal Krum-
sín, na paty mu šlapalo mužstvo 
z Kroměříže. V této grupě 
se dále představilo Sezako 
Prostějov, Pokop Domamyslice 
a Újezd u Boskovic, které také 
pořadí uzavřely. 

A právě Újezd a poslední ze 
skupiny „A“ Zdětín si to rozda-
ly o umístění. Deváté místo tak 
po výhře 2:0 obsadili zdětínští 
veteráni. Kdo by si myslel, že 
„veteránům“ došly síly, byl 
na omylu. Čtvrtfinálové boje 
přinesly ještě větší náboj a touhu 
po vítězství. K vidění bylo i pár 
ostřejších soubojů, v průběhu 
celého turnaje vše v rámci fair 
play. Pavoukem do semifinále 
se posunula čtveřice týmů 
FC Relax, Bučovice, Krumsín 
a Victoria Kroměříž. 
Ještě než započaly přímé boje 
o prvenství, v penaltových roz-
střelech o umístění se před-
stavila poražená mužstva. V pro-
bíhajícím mistrovství světa 
v Brazílii by mohli většině 
exekutorům penalt závidět, 
s jakou přesností se vypořádali 
s touto disciplínou.
Samotné semifinále dopadlo 
podle papírových předpokladů, 
když se po vyrovnané bitvě 
z dalšího postupu radoval FC Re-
lax, který nejtěsnějším poměrem 

přehrál kroměřížskou Victorii. 
Soupeřem „domácího“ favorita 
se staly Bučovice, jež přehrály 
vysloužilé fotbalisty z Krumsína. 
Finále přineslo velice vy-
rovnanou a taktickou bitvu. 
Mužstva se utkala již v základní 
skupině, kdy jejich vzájemné 
měření skončilo bezbrankovou 
remízou. V úvodu se do útoku 
více tlačil Relax, který se také 
zásluhou Petra Hoduláka ujal 
vedení. Ovšem týmově hra-
jící Bučovice nic nevzdaly 
a dokázaly utkání otočit ve 
svůj prospěch. V závěru měl 
sice Relax několik slibných 
příležitostí, ale dobře post-
avená brána bučovického gól-
mana jen zazvonila po střele 
Pavla Růžičky, a ukončila tak 
trápení prostějovské družiny. 
Z premiérového vavřínu ví-
covského Veterán Cupu se po 
zásluze a výhře 2:1 radoval 
Sokol Bučovice. Třetí místo 
si díky osmi proměněným 
penaltám vykopalo mužstvo 
z Krumsína.

Letním měsícům vládnou bezesporu turnaje v malé ko-
pané. Také v prostějovském regionu se počet těchto 
stále více vyhledávaných klání utěšeně rozrůstá. 
Premiérovým podnikem se můžou pochlubit také ve 
Vícově, kde se na státní svátek slovanských věrozvěstů 
konal první ročník Veterán Cup Vícov Open 2014. 
A jeho premiérovým vítězem se stal výběr pod 
hlavičkou Bučovic.

výsledkový servis VETERAN CUP VÍCOV OPEN 2014výsledkový servis VETERAN CUP VÍCOV OPEN 2014
Skupina A: 

1. FC Relax 10 bodů/skóre 21:1 
(- Bučovice 0:0, Green team 
7:0, Vícov 6:1, Zdětín 8:0); 
2. Bučovice 10/19:1 (- Green 
Team 7:0, Vícov 2:0, Zdětín 
10:1); 3. Vícov 6/5:10 (- Green 
Team 3:2, Zdětín 1:0); 4. Green 
Team 3/5:17 (- Zdětín 3:0); 5. 
Zdětín 0/1:22.

Skupina B: 
1. Krumsín 9/14:4 (- Sezako Pv 
1:2, Victoria Kroměříž 5:1, Po-
kop 3:1, Újezd 5:0); 2. Victoria 
Kroměříž 9/11:5 (- Sezako Pv 
6:0, Pokop 2:0, Újezd 3:0); 3. 
Sezako Pv 7/12:9 (- Pokop 0:0, 
Újezd 10:2); 4. Pokop Doma-
myslice 4/6:4 (- Újezd 5:0); 5. 
Újezd u Boskovic 0/ 2:23.

PLAY OFF:
ČTVRTFINÁLE: FC Relax Prostějov – Pokop Domamyslice 2:0, 
Victoria Kroměříž - Vícov 9:1, Krumsín - Green Team 4:0, Bučovice 
- Sezako 7:0
SEMIFINÁLE: FC Relax - Victoria 1:0, Krumsín - Bučovice 1:3
FINÁLE: FC Relax - Bučovice 1:2 * o 3. místo: Krumsín - Victoria 
Kroměříž 8:6 (pk) * o 5. místo: Vícov - Sezako 3:1 (pk) * o 7. místo: 
Pokop - Green team 2:0 (pk) * o 9. místo: Újezd - Zdětín 0:2.

FRANTIŠEK VLACH:
„S průběhem turnaje jsem maximálně spokojený. Myslím 
si, že si každý přišel na své, o hráče bylo velmi dobře 
postaráno. Bylo tu několik zápasů, které se hrály bez 
faulů, kluci se k sobě chovali velice slušně, nicméně se 
zápalem. Odehrály se fakt velice krásné zápasy. Je rozdíl, 
když se utkají padesátiletí hráči s těmi mladšími, ale tím 

nasazením a euforií se jim vyrovnávali. Nejstaršími účastníky byli František 
Krbec a Zdeněk Komárek, oba jsou ročník padesát pět. Počet mužstev se 
ukázal být jako ideální. S Frantou Kocourkem jsme si řekli, že bychom do 
dalších ročníků rádi zachovali tuto šablonu, strop je těch dvacet mužstev, pak 
je to už organizačně náročnější. Chtěl bych poděkovat všem hráčům, ať už 
reprezentující vícovské barvy, tak všem zúčastněným včetně partnerů, a už 
teď se těšíme na další pokračování. Doufám, že se k nám rádi všichni vrátí.“

Očima pořadateleOčima pořadatele

VETERÁN CUP VÍCOV  OPEN 2014 
podpo il svým finan ním p ísp vkem  
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Ruce vzhůru! Krumsínský Jevgenij Sovík dává svým gestem proti týmu složeného z prostějov-
ských policistů jasně najevo, s jakým respektem do utkání vstoupil. Foto: Josef Popelka

Rozsáhlá fotogalerie
Rozsáhlá fotogalerie

www.vecernikpv.cz
www.vecernikpv.cz

Prostějov/tok - Prostějovský 
fotbalový klub bude mít far-
mu. Po nedávném zrušení 
svého „béčka“ bude moci kouč 
účastníka třetí nejvyšší soutěže 
František Jura opět využívat 
možnosti pendlovat s hráči 
mezi dvěma týmy. Umožňuje 
to nová směrnice FAČR. 
„V pátek proběhlo jednání se 
zástupci FC Boskovice, s nimiž 
máme dlouholetou zkušenost 
vzájemných korektních vztahů,“ 
vysvětluje generální manažer 
„eskáčka“ František Jura. „Klub 
velmi dobře pracuje s mládeží, 
čehož si vysoce ceníme a v pri-
oritách se v tomto směru ideálně 
potkáváme. Dobrým příkladem 
je úspěšný brankář naší ´deva-
tenáctky´ Kuba Klimeš, který je 
právě hráčem Boskovic. Máme 
tedy na co navazovat,“ objasňuje 

vývoj kontaktů obou klubů Jura.
FC Boskovice hraje v soused-
ním Jihomoravském kraji I.A 
třídu, v uplynulém ročníku se 
boskovičtí fotbalisté umístili 
třetí za brněnskou Moravskou 
Slávií a Kunštátem. „Klubové 
vedení vyjádřilo jasnou ambici 
vybojovat si v nadcházejícím 
soutěžním ročníku postup do 
krajského přeboru. V tomto by-
chom mohli být recipročně uži-
teční my,“ nastínil vzájemnou 
výhodnost spolupráce oběma 
směry generální sportovní ma-
nažer 1.SK Prostějov. 
Příslušný soutěžní protokol ješ-
tě ale podléhá schválení kompe-
tentních řídících orgánů.
„Hledali jsme klub, v němž jsou 
nastavené ty správné procesy, 
který má jasnou vizi a perspek-
tivu. K Prostějovu máme ze-
měpisně blízko, spolupráce už 
probíhala a nyní se díky inici-
ativě FAČR naskytla dobrá pří-
ležitost, jak ji ještě prohloubit. 

V dorostenecké kategorii hraje-
me divizní soutěž, takže Pros-
tějov u nás může uplatnit hráče, 
kteří se neprosadí do jeho kádru 
v dorostenecké lize. Chceme tuto 
soutěž udržet, naopak v mužské 
kategorii se dlouhodobě chceme 
posunout o úroveň výš a z takto 
navázané spolupráce můžeme 
profitovat,“ potvrdil exkluzivně 
Večerníku prostějovsko-bosko-
vickou spolupráci Radek Stříž, 
předseda výkonného výboru bo-
skovického klubu.
I přes všechny spekulace 
a „zaručené“ informace se 
z nejbližšího okolí žádný zají-
mavý partner pro „eskáčko“ 
nenaskytl. „Proběhlo nějaké 
sondování, ale bez konkrétních 
výstupů. Navíc v prostějovském 
regionu se snažíme vypomáhat 
klubům prostřednictvím hosto-
vání našich hráčů,“ poznamenal 
Jura k prosakujícím zprávám 
o farmářském zájmu Klenovic 
na Hané.

Naopak z Boskovic se rýsuje 
další možná posila pro útočné 
ambice „eskáčka“. Na testo-
vání přichází dvaadvacetiletý 
ofenzivní záložník Jan Kou-
delka. „Honza si už vyzkoušel 
atmosféru moravskoslezské ligy 
před časem v Zábřehu na Mo-
ravě. V zimní přípravě jej ale 

postihlo zranění, takže se bě-
hem jarní části dával především 
zdravotně dohromady. Pokud se 
osvědčí, mohla by to být nadějná 
posila do útoku,“ slibuje si od to-
hoto hráče prostějovský lodivod.
Kdo všechno přesně nastoupí 
do letní přípravy 1.SK, budeme 
vědět v příštích dnech...

Prostějov/tok - Přesně za týden 
startuje relativně krátká letní 
příprava třetiligového výběru 
1.SK Prostějov. Jen něco málo 
přes měsíc má lodivod Fran-
tišek Jura na to, aby se mu 
podařilo zapracovat do kádru 
několik nových hráčů. Přede-
vším v ofenzivě se budou mu-
set sehrát nové posily, přičemž 
již během nadcházejícího týd-
ne by mělo být jasnější, zda-li 
se prosadí Tomáš Machálek 
do sestavy Opavy. V opačném 

případě by se měl vrátit do 
Prostějova.
První část přípravy bude směřovat 
především k utkání prvního kola 
Poháru České pošty na hřišti nyní 
už také třetiligového Vyškova. Pů-
jde o prestižní, a na rozdíl od dvou 
minulých ročníků na úvod, i obtíž-
ný duel. I s ohledem na tuto sku-
tečnost prověří „eskáčko“ hned 
dva týmy z druhé ligy – Karviná 
a Frýdek-Místek. „Již v průbě-
hu minulé sezóny jsme viděli, že 
s kvalitou soupeře rostou i naše 

výkony, a v přípravných zápasech 
se motivace hledá obtížněji,“ vy-
světlil Jura volbu sparingpartnerů. 
Oba účastníci FNL jsou v přípravě 
logicky mnohem dál, jsou roze-
hraní a vzájemná konfrontace 
bude o to zajímavější.
Kromě tradičního Uničova se 
„eskáčko“ potká přece jen i s di-
vizními soupeři - Ústím nad Orlicí 
a Hodonínem, s nímž absolvuje ge-
nerálku týden před startem MSFL. 
Kompletní přehled přípravných 
zápasů najdete v tabulce.

Známe soupeře pro letní přípravu „eskáčka“
středa 16. července, 17.30 hodin:

MFK OKD Karviná - 1.SK Prostějov
sobota 19. července, 10.30 hodin:

1.SK Prostějov - TJ Jiskra Ústí nad Orlicí
úterý 22. července, 17.30 hodin:

MFK Frýdek-Místek - 1.SK Prostějov
středa 30. července, 17.30 hodin: SK Uničov - 1.SK Prostějov
sobota 2. srpna, 17.00 hodin: 1.SK Prostějov - RSM Hodonín

1. kolo Poháru České pošty:
sobota 26. července, 16:30 hodin: MFK Vyškov - 1.SK Prostějov

přehled přípravných utkání 1.sk pv

PŘEKVAPIVÝ KROK: 1.SK Prostějov
navazuje spolupráci s Boskovicemi!

Doplní kádr? Jan Koudelka (vpravo) byl v hledáčku 1.SK Prostějov již 
v minulosti. Stane se posilou už v této sezóně? Foto: Tomáš Srnský

BYLI JSME BYLI JSME 

U TOHO!U TOHO!



Londýn, Prostějov - Až v semi-
finále se zastavila cesta Lucie 
Šafářové letošním Wimbledo-
nem. Tenistka si své zápasy 
na trávě patřičně užívala. 
Do čtvrtečního utkání proti 
Petře Kvitové neztratila ani 
set a při své pouti za životním 
úspěchem porazila kvalitní 
tenistky, včetně nasazené de-
sítky Dominiky Cibulkové ze 
Slovenska. Díky tomu bude 
v novém světovém žebříčku 
registrovaná na sedmnáctém 
místě a vyrovná tak své dosa-
vadní maximum. „Určitě mi 
to pomůže v dalším průběhu 
sezony,“ tvrdí Šafářová.
 Ladislav Valný

 Nebude vás výkon z Wim-
bledonu spíše svazovat?

„Jsem spíš typ, kterého dobrý 
výsledek povzbudí a nakopne. 
Poslední týdny byly náročné, 
ale přinesly úspěch. Člověk si 
uvědomí, že ta dřina má svůj 
důvod. S výsledky můžu být spo-
kojená.“j

 Jaký bude další cíl? Post-
up do světové desítky?

„Pochopitelně! (úsměv) Rozhod-
ně se o to s trenérem pokusíme, ve 
Wimbledonu jsme otevřeli nové 
dveře. Sezona je rozjetá opravdu 
dobře.“

 Může se to podařit ještě 
v letošním roce?

„Není to vyloučené. Čeká nás série 
turnajů v Americe a já mám tvrdé 

povrchy docela ráda. Určitě by se 
hodil dobrý výsledek na US Open.“

 Stál Wimbledon hodně 
sil?

„Musím přiznat, že jsem docela 
unavená. Pojedu po dlouhé době 
domů a těším se, že si odpočinu. 
Možná nějak vyrazím s kamarád-
kou. Pak se vrhneme zase do tré-
ninku, sezona je ještě dlouhá.“

 Kterého výsledku si
v Londýně ceníte nejvíce?

Asi vítězství nad Makarovo-
vou ve čtvrtfinále. Výsledek byl 
jednoznačný, ale pocity po zápase 
nepopsatelné. Výhra znamenala 
první grandslamové semifinále, 
byly to velké emoce. Chci něco 
podobného zažít znovu.“

Až v osmifinále skončila úžasná 
jízda kvalifikantky z TK Agrofert 
Terezy Smitkové. Další senzaci 
odmítla oddílová kolegyně Lucie 
Šafářová, která vyhrála 6:0, 6:2 
a během celého střetnutí udělala 
pouze čtyři nevynucené chyby. 
Zkušenější tenistka hrála agresivně 
a nedala soupeřce téměř žádnou 
šanci na úspěch. „Prostě mě smetla. 
Neměla jsem nárok. Přesto můžu 
být s průběhem celého turnaje ma-
ximálně spokojená. Byl to parádní 
Wimbledon,“ prohlásila po svém 
posledním vystoupení Smitková.
Vítězka podala skvělý výkon a 
udržela koncentraci od prvního do 
posledního míče. „Od rozehrávky 
jsem se cítila dobře, cítila jsem míč 
na raketě. Zápas se začal skvěle 
vyvíjet a za žádnou cenu jsem ho 

nechtěla pustit,“ komentovala duel 
Šafářová.
Na Petru Kvitovou nestačila deb-
lová světová jednička Pcheng 
Šuaj. Prostějovská hráčka uspě-
la po setech 6:3 a 6:2. Běhavou 
obranářku dokonale rozebrala 
vítěznými údery. Číňanka měla 
jediný brejkbol a ten nevyužila. 
„Bylo to povedené vystoupení. 
Nevynucených chyb bylo málo, 
utkání trvalo pouze hodinu. 
Nemůžu si vlastně na nic stěžo-
vat,“ usmívala se Petra Kvitová.
Přes osmifinále přešla i hráčka 
pražské Sparty (majitelem klubu 
je Miroslav Černošek) Barbora 
Záhlavová-Strýcová, když po na-
sazené dvojce Na Li dokázala vy-
řadit i bývalou světovou jedničku 
Caroline Wozniackou!

ČTVRTFINÁLE

Výkony Záhlavové-Strýcové 
vzbuzovaly respekt. Proti Kvitové 
ale neměla na začátku čtvrtfinále 
šanci. Kazila i lehké míče a získa-
la jedinou hru. Ve druhé části se 
ale dokázala zlepšit a v koncovce 
vedla dokonce 5:4. Prostějovská 
tenistka v pravou chvíli přidala, 
vyhrála tři hry v řadě a mohla se 
radovat z postupu.  „Tušila jsem, co 
od Báry můžu čekat. Věděla jsem, 
že hraje dobře. Na trávě předvedla 
skvělé zápasy proti zvučným jmé-
nům, hrála úplně jinak než ostatní 
soupeřky. Vrátila hodně míčů, ne-
bylo to vůbec snadné,“ oddechla 
si Kvitová po úspěšném mečbolu.
Šafářová potřebovala k postupu 
přes Jekatěrinu Makarovovou z 
Ruska pouze hodinu. Prostějovská 
tenistka vyhrála 6:3, 6:1 a vylep-
šila své dosavadní grandslamové 
maximum. V prvním setu se ještě 
Ruska držela a za stavu 3:5 měla 
dokonce brejkbol, ve druhém po-
kračování zápasu ale uhrála pouze 
první hru a pak pouze přihlížela 
velkému představení soupeřky. 
„Je to ohromující. Prožívám nepo-
psatelné pocity. Být v semifinále je 
skoro jako splněný sen. Základem 
úspěchu byl servis. Hrála jsem 
opravdu skvěle, jsem nadšená, jak 
jsem zápas zvládla,“ jásala Šafá-
řová.

SEMIFINÁLE

Popáté v sezoně si proti sobě za-
hrály kamarádky Kvitová a Ša-
fářová, přičemž opět se radovala 
česká tenisová jednička. Mladší 
z obou hráček vyhrála 7:6, 6:1 a 
po třech letech postoupila do fi-
nále nejslavnějšího turnaje světa. 
První sada českého semifinálo-
vého souboje přinesla naprosto 
vyrovnanou partii. Šafářová sice 
rychle prohrávala 0:2, dokázala 
ale získat servis Kvitové a přede-
vším v delších výměnách potvr-
zovala skvělou formu z poslední 
doby. O výsledku rozhodovala 
zkrácená hra a ovlivnila také 
další průběh zápasu. Nasazená 
šestka se vedením uklidnila a 
soupeřce nedala šanci. „Lucka 
hrála výborně. Navíc jsme dobré 
kamarádky. I proto bylo utkání 
psychicky hodně náročné. Mu-

sela jsem se hodně soustředit,“ 
prohlásila po výhře Kvitová.
Tie-break byl z pohledu konečné-
ho skóre důležitý i podle poraže-
né semifinalistky. „Byl vyrovna-
ný až do stavu 6:6. Škoda, měla 
jsem i trochu smůly. Petru vedení 
nakoplo, mě naopak mrzela ztráta 
sady. Do toho jsem na začátku té 
druhé prohrála servis a pak už to 
bylo hodně těžké,“ uznala Šafá-
řová.
Vítězka měla problémy hlavně 
v průběhu prvního setu, kdy 
ztratila nadějné vedení. „První 
set jsem byla horší hráčkou, tie-
-break rozhodlo pár míčů a já 
byla šťastnější. Ve druhém jsem 
si držela podání a přišlo mi, že 
ke konci už Lucka nehrála tak 
agresivně,“ poznamenala Kvi-
tová.

FINÁLE

Do sobotního finále vstoupila 
Petra Kvitová jako dravá saň, 
hned na úvod prolomila soupeřce 
podání a viditelný entuziasmus 
přetavený v perfektní výkon opí-
rající se o returny z jiné planety 
i skvělý servis dovedly českou 
jedničku na vrchol. Celé střetnutí 
měla pod kontrolou, z její strany 
šlo o dominantní výkon, proti 
němuž byla Bouchardová zcela 
bezmocná. Vědět o sobě dala 
jen jednou, když za stavu 5:2 pro 
Kvitovou prolomila její podání, 
ale následný game ukázal, kdo je 
na dvorci tou vyvolenou dámou. 
Od té chvíle vyhrála prostějovská 
hráčka sedm her za sebou, což 
znamenalo, že Kanaďance uděli-
la nepopulárního „kanára“. Podle 
některých expertů to byl od 
Kvitové nejlepší tenis od Wim-
bledonu 2011, kdy triumfovala 
poprvé.
Za necelou hodinku (55 minut) 
tak mohla odhodit raketu, pad-
nout štěstím na trávník a s úsmě-
vem na rtech si doběhnout pro 
gratulace do své čestné lóže, kde 
seděl nejen kouč David Kotyza 
s celým realizačním týmem, ale 
také rodiče dnes již dvojnásobné 
wimbledonské vítězky a mana-
žer Miroslav Černošek se ženou 
Petrou, za svobodna Langrovou. 

I oni měli z vynikajícího úspěchu 
dívky, která bydlí v Prostějově, 
velkou radost.
„Měla jsem od trenéra skvělou 
taktiku, kterou se mi dařilo držet. 
Moc jsem chtěla trofej získat a 
jsem šťastná, že se mi to poved-
lo. Celý tým mi umožnil, abych 
se vrátila na tento trůn, za což jim 
moc děkuji,“ vzkazovala bezpro-
středně po převzetí krásné trofeje 
ke svým blízkým přešťastná Petra 
Kvitová. Vítězce ženské dvou-
hry náleží od roku 1886 „Ladies‘ 
Singles Trophy“ známá pod ná-
zvem „mísa Venus Rosewater“, 
pojmenovaná po růžovém oleji 
bohyně Venuše, v průměru má 
přes 46 centimetrů a obsahuje my-
tologické výjevy. „Tatínek má zít-
ra (tj. v neděli 6. července – pozn.
red.) narozeniny, ten titul je i pro 
něj,“ přidala Kvitová dojemný 
moment.
První wimbledonský i grandsla-
mový titul získala v roce 2011, 
kdy ve finále v londýnském All 
England Clubu porazila jasně 
Rusku Marii Šarapovovou. V 
letošním turnaji ztratila Kvitová 
jediný set, a to ve třetím kole s 
pětinásobnou vítězkou Wim-
bledonu Venus Williamsovou z 
USA, v kterém ji dva míče dělily 
od vyřazení. Cestou za vavřínem 
Kvitová vyřadila i tři krajanky - v 
1. kole Andreu Hlaváčkovou, ve 
čtvrtfinále Barboru Záhlavovou-
-Strýcovou a v semifinále Lucii 
Šafářovou.
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Londýn, Prostějov/lv, pk - Tak to byla jízda! 
Čtyřiadvacetiletá tenistka TK Agrofert Prostějov 
Petra Kvitová zcela opanovala wimbledonský turnaj, 
během něhož ztratila jediný set a v sobotním finále 
doslova rozdrtila Kanaďanku Bouchardovou hladce 
6:3, 6:0. Po třech letech se tak česká lvice impozant-
ně vrátila na trůn nejslavnějšího tenisového turnaje 
světa. Druhé wimbledonské vítězství v kariéře jí v 
dnešním žebříčku přinese postup na čtvrtou příčku 
světového žebříčku WTA! Pojďme se za druhým lon-
dýnským týdnem, který přinesl na Hanou tolik radosti, 
ohlédnout podrobněji.

OSMIFINÁLE Podruhé. Prostějovská tenistka Petra Kvitová vidí své jméno na 
tabuli vítězů již podruhé.  Foto: www.wimbledon.com

Petr Kozák

 Podle odborníků jste 
hrála nejlepší životní te-

nis. Souhlasíte?
„Asi jo.. Byl to jeden z nejlepších zá-
pasů kariéry. Vím, že na trávě umím 
zahrát, ale finále bylo vážně něčím 
mimořádným. Věděla jsem naprosto 
přesně, co mám dělat, abych ji porazila 
A do puntíku jsem to plnila. Byla jsem 
soustředěná na každý bod, šla jsem do 
každého úderu. A dokázala to!“

 Jaké máte pocity?
„Sice jsem věřila, že můžu 

vyhrát druhý grandslam, ani 
ne Wimbledon, ale chtěla jsem 
další titul opravdu moc. A teď
 je to nepopsatelné...(úsměv)“

 Je tento titul cennější, 
než ten z roku 2011?

„Ano. Musím říct, že teď si 
opravdu víc uvědomuji, co to 
znamená. Samozřejmě titul 
z toho roku je nezapomenutel-
ný, ale tenhle je pro mě cenněj-
ší, protože všechny zkušenosti, 
které jsem za poslední tři roky 
udělala, nebyly vždy lehké. Pro-
šla jsem spoustou věcí, nedařilo 

se mi, pak jsem zase vyletěla. 
Bylo to pořád nahoru dolů. 
Tenhle turnaj jsem ale hrála 
každý zápas výborně. Atypic-
ký bylo, že jsem hrála se třemi 
Češkami, což bylo psychicky 
náročný. Ale nakonec vše dobře 
dopadlo. A teď si víc uvědomu-
ju, co jsem dokázala.“j

 Kolik grandslamů ještě 
přidáte?

„Na to vážně teď nemyslím. 
Vím, že Wimbledon je pro mě 
ten nejlepší turnaj, mám tady 
vždy nejlepší výsledky. Hroz-
ně si to tu užívám, pronajmu 
si domek, cítím se jako doma 
a zároveň bydlím s týmem. 
Ráno před finále mi například 
David (kouč Kotyza) s Ríšou 
(vypletačem Šodkem) udělali 
z papírových kapesníků na za-
hradě nápis Pojď. Bylo krásné 
vidět, že jsou se mnou a věří, 
že tady můžu vyhrát podruhé. 
Užívám si teď tenhle moment, 
nemyslím na další grandslamy. 
Ale slibuji, že budu tvrdě makat 
dál a snad to není ještě konec.“

 Jak se slaví wimbledon-
ský titul? 

„Dvě a půl hodiny jsem musela 
dělat média. Přišla jsem domů, 
bouchli jsme šampaňský, ale 
moc jsme neoslavovali. Chla-
pi se ještě dívali na fotbal, ale 
byli jsme všichni rádi, že jsme 
šli do postele. Po zápase jsem 
měla ještě sílu se radovat, ale 
jak jsem si sedla, všechno na 
mě padlo. Ani jsem se moc ne-
vyspala. Promítala jsem si, jak 
strašně dobře jsem hrála, emoce 
mi nedaly spát.“

 Jak vypadala z vašeho 
pohledu neděle?

„Byly jsme s Katie (Spellamno-
vou – PR manažerkou) ve měs-
tě, nakupovat, trošku se projít. 
Přijely jsme v poledne, na chví-
li jsme si lehla a odpoledne už 
jsem tady.“j

 A čím si udělala šampi-
onka radost?

„Koupila jsem si náušnice...
(smích)“(

 Domů letíte v pondělí. 
Co vás tam čeká?

„Tiskovka na Spartě, autogra-
miáda v Nike a pak jedu domů. 
A příští pondělí budu v Prostějo-
vě, moc se těším na fanoušky.“

„Z papírových kapesníků mi tým na zahradě udělal nápis Pojď,“ 
prozradila PETRA KVITOVÁ tajěmství finálového úspěchu

Za druhý titul ve Wimbledonu si koupila naušnice
Londýn, Prostějov - Po proměněném mečbolu 
padla na wimbledonskou trávu a draly se jí slzy 
do očí. Petra Kvitová po třech letech, kdy prošla 
i temnými zákoutími, opět zvedla trofej pro šampi-
onku All England Clubu. Druhý wimbledonský titul 
kariéry slavila skromně. Jen symbolicky si připila 
s týmem a odešla spát. Vstávala totiž už v pět, ode-
pisovala na gratulace, plnila si povinnosti vítězky. 
Mezitím alespoň stihla vyrazit na nákupy, aby se 
odměnila novými náušnicemi. Co vše v rozhovor 
pro světová média pronesla? 

„A teď do desítky,“ plánuje semifinalistka Šafářová

„Koupím si auto,“ zasnila se Tereza Smitková
Londýn, Prostějov - Jednoznačně 
největším překvapením ženské 
dvouhry ve Wimbledonu byla 
Tereza Smitková. Z kvalifikace 
se 175. hráčka světa probila až do 
osmifinále, kde nestačila na Lucii 
Šafářovou. Prostějovská naděje 
rozhodně zabouchala na bránu 
elitní stovky žebříčku WTA, 
v devatenácti letech naznačila 
svůj velký potenciál. „Celý 
Wimbledon jsem si užívala. Bylo 
to něco úžasného,“ ohlédla se za 
úspěšným vystoupením Smit-
ková.

Ladislav Valný

 Napadlo vás na startu 
kvalifikace, že postoupíte 

až do osmifinále?
„Vůbec ne. Vlastně jsem nevěřila, 

že projdu přes kvalifikaci. 
Předcházející zápasy na trávě mi 
nevyšly. Najednou bylo všechno 
jinak a dopadlo to skvěle.“j

 Dosáhla jste na životní 
výsledek, který přinesl 

i zajímavou finanční odměnu 
čtyř miliónů korun. Uděláte si 
nějakou radost?
„Něco uložím, část investuji do 
tenisu. Ale chci si pořídit auto a 
ve Wimbledonu jsem si na něj 
vydělala. Pořád do Prostějova 
z Hradce jezdím vlakem a musím 
několikrát přestupovat. To teď od-
padne.“p

 Vnímáte výsledek jako 
ocenění dosavadní práce?

„Je to odměna. Mám svoje tempo. 
Jde to pomaleji, ale v Prostějově se 
mnou mají trpělivost. Teď ji snad 
začnu oplácet. Zřejmě se dostanu 

do podvědomí lidí. Doufám, že se 
teď nezaseknu.“

 V Prostějově trénujete od 
patnácti let. Jak jste zde 

spokojená?
„Mám všechno, co potřebuji. 
Vedení klubu mi hodně přispívá, 
nemůžu si na nic stěžovat. Všichni 
tenisu rozumí. Ví, že nejsem ra-
keta, která najednou vystřelí. A 
pomáhají mi, abych se mohla stále 
zlepšovat.“p

 Ale teď jste jako raketa 
vyletěla a rovnou do 

světové stovky. Znamená to 
splnění cíle pro letošní sezónu?
„Před časem jsem plánovala, že 
ve dvaceti chci být ve stovce. Už 
jsem tomu pomaličku přestávala 
věřit, a teď se to najednou povedlo. 
Jsem pochopitelně spokojená. Ale 
doufám, že tím to nekončí.“

NESKUTEČNÉ, SENZAČNÍ, ÚCHVATNÉ! Kvitová podruhé na trůnu
Uspěly i semifinalista Šafářová a kometa jménem Tereza Smitková

Petr Kozák

 Jaké prožíváte mo-
mentálně pocity?

„Měl jsem tu čest již počtvrté sedět 
ve wimbledonské lóži, přičemž 
potřetí jsem se radoval z vítězství. 
Poprvé tomu bylo s Martinou Hing-
isovou, následně s Petrou Kvitovou, 
pak to nevyšlo s Tomášem Berdy-
chem a teď si tedy Petra dala repete. 
Jsem strašně šťastný nejen za Petru, 
ale i za celý prostějovský tenis. To, 
co holky dokázaly, je neuvěřitelné! 
Vždyť Péťa se stala nejúspěšnějším 
českým vyslancem ve Wimble-
donu. Tituly Martiny Navrátilové 
jsou totiž tak nějak americké a leg-
endy typu Drobného, Kodeše či No-
votné vyhrály jednou... Ohromující 
pocit.“

 Hodně se mluví o 
tom, jak se Petra 

změnila od Wimbledonu 2011, 
kdy vyhrála poprvé. Co k tomu 
můžete říct vy?
„Vždycky vzpomínám, jak jsme 
spolu tehdy letěli z Brna k panu 
prezidentovi a potom do Karlových 
Varů za Bartoškou. Říkal jsem jí, ať 
se připraví na to, že všechno bude 
jinak. Opakovala mi, že zůstane ste-
jná. Potvrdily se ale moje zkušenosti 
nejen ze světa sportu. Když se 
někdo stane generálním ředitelem 
nebo ministrem, tak jeho vidění 
světa i vidění jeho osoby ostatními 
je jiné. Asi to trošku nezvládla. Ale 
na druhé straně zase těžko můžete 
chtít po holce, která přišla v šestnácti 
z Fulneku, neměla za sebou žádnou 
skvělou juniorskou kariéru a dos-

tala se hrozně rychle nahoru, aby na 
tohle byla připravená.“tohle byyyla ppřip

 Myslíte, že nyní 
tomu bude jinak?

„Určitě se poučila. Dnes má 
naprosto jasnou představu, čeho 
chce dosáhnout, akorát se jí to ne 
vždycky daří. Její přístup je určitě 
promyšlenější a sebevědomější. 
Jsem přesvědčen, že nyní je to jiná 
Petra, která ví, čeho může dosáhout 
a jsem přesvědčen, že dosáhne...
(úsměv)“(úsměv)))

 Porovnejte její mar-
ketingovou sílu v 

roce 2011 a nyní?
„Tehdejší titul byla bomba, nikdo 
ho nečekal. Její úspěch oslovil 
celý národ, vše bylo snazší. Byla 
taky ještě mimořádně milounká a 
pozitivní holčička. Firmy se samy 
ozývaly, to se vám stane málokdy. 
Teď to určitě stejné nebude. Ale 
vzhledem k tomu, že tenisté nejvíc 
vydělávají na raketách, oblečení a 
výpletech, může to být zase velice 
pozitivní.“pozitivní.

 Vraťme se ještě k 
semifinále. Jaké jste 

měl pocity, když zápas o finále 
hrají dvě prostějovsé hráčky, dvě 
holky z jednoho města, jednoho 
klubu...
„Ty nejkrásnější, jaké může ten-
isový manažer mít...(úsměv) S 
Petrou spolupracuji osmnjáct let, s 
Luckou devět roků. Obě tak znám 

velmi dobře, s oběma mám nadstan-
dardní vztah. Již dopředu jsem byl 
sice domluven, že budu v lóži Petry, 
ale snažil jsem se být v kontaktu i s 
Lucčinými rodiči a jejím týmem. 
Nechtěl jsem stranit ani jedné z nich, 
bylo to tedy i trochu schizofrenní... 
Přál jsem si, ať vyhraje ta lepší.“Přál jjsem si, a

 Skvěle zahrála i Ter-
eza Smitková...

„To bych chtěl zdůraznit. Z její 
strany je to mimořádný výsledek. 
Postoupit k kvaldy až do osmifinále 
se nepodaří jen tak někomu. Jsem 
šťastný, jak Tereaza vstoupila do 
světového tenisu. Má před sebou 
velikou budoucnost.“velikou budou

 Zaznamenal jste 
nějaké ohlasy na 

mimořádný počin prostějovského 
tenisového klubu?
„V zahraničí si toho povšimli a 
psali o tom i v New York Times. 
Nechal jsem si od specializované 
agentury udělat výstupy o našem 
oddílu, kterých bylo strašně moc. Je 
to skutečně úžasmé, co se povedlo. 
V klubových dějinách po celém 
světě nemá tento úspěch obdoby. 
Všechny tři holky skvěle reprezen-
tovaly nejen TK Agrofert, ale i 
město Prostějov a Olomoucký kraj. 
I díky nim jim můžeme vytvářet 
takové podmínky, které pak dosta-
nou hráčky z Prostějova na nejvyšší 
světovou úroveň. A o to nám všem 
jde.“

Miroslav Černošek: „Být ve wimbledonské lóži 
na zápasech dvou Prostějovanek je fantastické!“ 
Londýn, Prostějov - Již osmnáct roků je manažerem 
Petry Kvitové, se kterou prošel vším, co jen světový te-
nis obnáší. Spolumajitel marketingové společnosti TK 
PLUS a šéf prostějovského tenisu Miroslav Černošek 
tak moc obře ví, jak se musela změnit, aby podruhé 
dosáhla na na wimbledonský triumf, za který vyinkasu-
je téměř jedenašedesát milionů korun. Dnes Miroslav 
Černošek tvrdí, že Petra je nejen herně, ale především 
mentálně mnohem silnější než před třemi lety. „Můžu 
toho dosáhnout ještě opravdu hodně,“ říká s potutel-
ným úsměvem. V neděli odpoledne promluvil přímo z 
Londýna exkluzivně i pro PROSTĚJOVSKÝ Večerník.

Ze šatny. Mezi prvními gratulanty Petře Kvitové byli i manželé Černoškovi, kteří se svoji ovečkou s 
radostí přijeli šampaňským a proložili to věhlasnými jahodami.     Foto: archív P. Černoškové



 Můžete se za uplynulým 
ročníkem ohlédnout s do-

brým pocitem?
„Hodnotím jej ze dvou pohledů, 
a sice umístění a předváděné hry. 
Konečné sedmé místo je pro mě 
zklamáním, protože jsem neustále 
tvrdil a tvrdím, že družstvo mělo 
na horní polovinu tabulky! Určitě 
má i na to, aby hrálo na špici druhé 
ligy. Teď záleží jenom na samot-
ných hráčích, jak se k tomu postaví. 
Pokud si nezvyknou na vítězného 
ducha a budou se k tomu stavět 
lehkovážně, tak určitě nedojde ke 
zlepšení. Moje poděkování patří 
asistentovi Svatopluku Ordeltovi, 
dobře jsme se doplňovali a doslo-
va byl mojí prodlouženou rukou 
u družstva mužů. Společně udělá-
me všechno pro to, aby se výkony 
družstva zlepšily.“

 Kde hledat příčiny, že se 
nepovedlo prostějovský 

tým do horních příček vytáh-
nout?
„Objektivně musím říct, že za svoji 
trenérskou kariéru jsem se nesetkal 
s takovou ‚hrůzou‘... Prvních pět 
kol nehrál pro zranění Valach, ve 
druhém kole se těžce zranil Kosina, 
který už do konce podzimní části 
nenastoupil. Ve čtvrtém dějství se 
navíc zranil Gazdík, který se trápil 
následující dvě kola, ale potom 
už nehrál. Když k tomu přidám 
další dlouhodobě zraněné hráče, 
tak seznam byl doslova stresující. 
Kromě jmenovaných nám chyběli 
ještě Bečička, Juráček a Münster. 
Proto musím konstatovat, že pod-
zimní část soutěže nebyla vydařená 
z pohledu počtu bodů, ale na dru-
hou stranu dostali větší časový 
prostor hráči, kteří neodehráli větší 
minutáž v loňské sezoně.“

 V jarní části tyto starosti 
pokračovaly?

„Vůbec do ní nenastoupil Valach, 
jenž byl po operaci ramene, a Jura, 
jehož dlouhodobě trápil zraněný 
kotník. Ostatní výše jmenovaní 
hráči se uzdravili a tím pádem byli 
k dispozici na zápasy. Potěšující byl 
hlavně návrat našeho nejlepšího 
hráče Kosiny, díky tomu vše nele-
želo jenom na Kozlovském.j

 Přinesla vám tedy druhá 
polovina sezony více ra-

dosti?
„Jarní část byla bodově bohatší, 
ale ke spokojenosti to mělo dale-
ko... Naprosto zbytečné a frustru-
jící porážky v domácím prostředí 
s Maloměřicemi a venku na Brně 
‚B‘ dostaly hráče pod tlak a po pá-
tém kole jarní části to vypadalo na 
těžký boj o záchranu. Naštěstí se 
hráči zvedli po psychické stránce, 
úžasně nás ‚nakoplo‘ vítězné utkání 
v Olomouci a od té doby jsme jeli 
na vítězné vlně.“

 Jakými přívlastky byste 
charakterizoval herní pro-

jev?
„Naše hra vypadala tak, jak vypa-
dala... Svědčila o tom, že tréninko-
vá morálka nebyla adekvátní druhé 
lize. Stačil pohled na tréninkovou 
docházku a opět mám nechytatel-
ný tep! Hráči si musí uvědomit, 
že trénink třikrát týdně je pouze 
udržovací, a jestliže je v měsíci 
dvanáct tréninkových jednotek, tak 
je to doopravdy minimum. Když 
vidím červená čísla, tak to nesvědčí 
o kvalitním přístupu k tréninko-
vému procesu. O objektivních 
důvodech v podobě školy a za-
městnání se nebavím, když dá ale 
někdo přednost jiným aktivitám 
anebo řekne, že je zraněný, a proto 

nemůže trénovat, tak to mě irituje 
a přivádí k šílenství... Někteří hráči 
neberou ohled na zbytek hráčů, kte-
ří musí absolvovat tréninkovou jed-
notku například v šesti osmi lidech. 
Tady vidím obrovské rezervy.“yyyyyyyyy

 Jak jste byl spokojen s jed-
notlivými formacemi?

„S výkony brankářů panuje napros-
tá spokojenost a nemám k nim na-
prosto žádné výhrady. Podle mého 
názoru máme ve druhé lize nejlepší 
pár naprosto vyrovnaných branká-
řů, kteří si navíc spolu rozumí jako 
kolegové. Jsou hodnoceni jako nej-
lepší článek našeho kolektivu a je 
potěšitelné, že budou společně chy-
tat i v další sezoně. Za Hrubého se 
Zacpalem občas alternovali Micka 
s Kameným a patří jim poděková-
ní, že nám v nouzi pomohli.“,

 Dělala vám takovou ra-
dost i křídla?

„S výkony křídel nepanuje absolut-
ní spokojenost. V obranné fázi jsem 
byl až na občasné nesoustředění při 
sběhnutí křídla soupeře na střed 
obrany spokojen, v útočné jsou ale 
větší rezervy, hlavně v proměňová-
ní střeleckých pokusů. Neproměnit 
trhák je doslova trestuhodné a toto 
se nám bohužel nesčetněkrát stalo. 
Devadesát procent času odehráli 
Procházka s Jurečkou, nesmí se 
bát zapojit do hry tím, že sběhnou 
na střed hřiště a udělají prostor pro 
své kolegy.“

 Co pivoti?
„S jejich výkony nejsem 

spokojen, ale musím to rozdělit na 
dvě položky. V obranné fázi vytý-

kám pouze chabé mluvení, musí 
si uvědomit, že jsou šéfy obrany 
a jsou tam od toho, aby spoluhrá-
če dirigovali. Daleko horší je to 
v útočné fázi, na jejich obranu ale 
musím konstatovat, že spojky ne-
spolupracují s pivoty tak, jak by 
měly. Pivoti musí být v neustálém 
pohybu a musí neustále očekávat 
přihrávku od svých spojek a ná-
sledně jít do zakončení. Tady je 
zakopaný pes a čeká nás nejvíc 
práce...“p

 A jak si vedly spojky?
„Vždy se říkalo, říká a říkat 

bude, že hru tvoří spojky. Můj ná-
zor je jednoznačný - spokojenost 
na padesát procent. Spojky by 
měly i největší mírou přispívat na 
střelecké konto, jenom dávat bran-
ky ale nestačí a spojky, které jsou 
pány hry, musí spolupracovat s pi-
voty i křídly. Tady narážíme, a dost 
tvrdě. Věnujeme se jí hodně v tré-
ninkových jednotkách, stále to ale 
není to pravé ořechové. Zarážel mě 
také velký počet technických chyb, 
opět se ale dostáváme k problému 
tréninkové docházky. Pokud se ne-
trénuje, tak chybí jistota ve všem. 
Na papíře je sice spojek nadbytek, 
ale v podzimní části nám tři vy-
padly a chtít po Kozlovském, aby 
všechno vzal na sebe, byla utopie.“

 Před začátkem sezony jste 
avizoval snahu zlepšit 

obrannou činnost. Jak se přání 
podařilo naplnit?
„Došlo k částečnému zlepšení, 
ale bohužel doslova minimální-
mu... Všichni víme, že trénování 

obranné činnosti je běh na dlouhou 
trať, ale pár zápasů nám ukázalo, 
že jsme na správné cestě. A teď to 
chce jenom tuto fázi vypilovat. Sa-
mozřejmě máme rezervy i v útoč-
né fázi, kde si hráči nesmí hrát na 
hvězdy, ale podřídit se kolektivu.“

 Věříte, že to v příští sezoně 
bude lepší?

„Jestli si hráči myslí, že jim stačí 
hrát o záchranu ve druhé lize, tak 
jsou na velkém omylu a na rovinu 
říkám, že to raději budu hrát s bor-
ci, kteří do toho půjdou na doraz 
včetně tréninkové morálky, a bude 
před námi perspektiva růstu. My 
přece nejsme ‚zaopatřovací ústav‘, 
aby hráli i ti, kteří tomu nedávají 
všechno...“

 Kdy zahájíte přípravu na 
nový ročník?

„Hráčský kolektiv má do čtrnácté-
ho července volno, do té doby se 
bude dobrovolně scházet na páteč-
ní ‚tréninky‘, aby úplně nevypadl 
z rytmu. Měsíc budeme nabírat 
fyzičku ve sportovním areálu za 
halou ve Studentské ulici a U Ka-
licha. Předpokládám, že v polovině 
srpna se přesuneme do haly a zahá-
jíme práci s míčem. Chci poděko-
vat celému vedení oddílu házené 
TJ Sokol II Prostějov za plnění 
všech našich požadavků v uplynu-
lém soutěžním ročníku druhé ligy.“
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KONEČNÁ tabulka
 Tým Z V R P S B
1. TJ STM Olomouc 22 15 3 4 635:561 33 (11)
2. Házená Legata Hustopeče 22 16 1 5 656:604 33 (11)
3. Sokol Velké Meziříčí 22 14 2 6 617:581 30 (8)
4. HK Ivančice 22 11 3 8 576:523 25 (3)
5. Sokol Kostelec na Hané 22 10 4 8 577:565 24 (2)
6. SHC Maloměřice 22 10 1 11 601:619 21 (-1)
7. Sokol II Prostějov 22 9 3 10 604:613 21 (-1)
8. Sokol Telnice 22 9 1 12 588:639 19 (-3)
9. SK Kuřim 22 8 2 12 666:660 18 (-4)
10. Sokol Brno Juliánov 22 7 2 13 577:602 16 (-6)
11. Sokol Sokolnice 22 5 2 15 614:678 12 (-10)
12. Handball KP Brno „B“ 22 5 2 15 575:641 12 (-10)

Druholigová házenkářská sezona 2013/2014 se 
před několika týdny stala minulostí a nazrál tak čas 
pro malé ohlédnutí za vystoupením obou regionál-
ních reprezentantů v jihomoravské skupině. Sokolu 
II Prostějov se nepodařilo naplnit letní ambice a o bod 
se nevklínil do horní poloviny tabulky, jeho kolegové 
z Kostelce naopak s předstihem splnili hlavní cíl v po-
době záchrany, po podzimní skvostné bilanci si ale 
věřili na více, než jen konečné páté místo.
V prvním dílu ohlédnutí Večerníku se dostalo na ko-
nečné tabulky, redakční zhodnocení ročníku dopl-
nili ohlasy předsedy házenkářského oddílu Sokola 
Kostelec na Hané-HK Lukáše Chalupeckého, 
úspěšného, ale odcházejícího trenéra Zdeňka 
Čtvrtníčka, nejlepší střelce mužstva Jana Smékala a 
pohled na osobní statistiky jednotlivých kosteleckých 
házenkářů.
Dnes se o své postřehy podělí předseda prostějov-
ského oddílu Jiří Hrubý, trenér Sokola II Prostějov 
Alois Jurík a pivot Tomáš Jurík. Nechybí ani celkové 
statistiky soutěže a hráčské statistiky sedmého týmu 
letošního ročníku, jak je zaznamenal zkušený kouč.
 Texty: Jiří Možný. Foto: archiv a internet

Duo regionálních zástupců ve druhé lize končilo uplynulý soutěžní ročník 2013/2014 s rozpaky - 2. díl

ALOIS JURÍK: „Družstvo má na špici druhé ligy, záleží jen na hráčích...“
Větší bodový zisk v jarní části kouče potěšil, ke spokojenosti měl ale daleko

Prostějov - Po dlouhých letech se loni v létě Alois 
Jurík vrátil na prostějovskou lavičku a vedl družstvo 
mužů Sokola II v druholigových bojích. V podzimní 
části se potýkal s vynucenou absencí mnoha dů-
ležitých hráčů, v jarních odvetách jej zase nejvíce 
trápila nízká tréninková účast. Radost mu kromě vý-
konů brankářů udělala až závěrečná kola po výhře 
v Olomouci. Výsledná sedmá pozice nenaplnila jeho 
ambice, neboť je stále přesvědčen, že mužstvo má 
na víc. A směrem vzhůru by se chtěl s celým týmem 
posunout již v následujícím období...TABULKA DOMA:

1. Ivančice 11 9 2 0 318:248 20
2. Olomouc 11 10 0 1 343:277 20
3. Velké Meziříčí 11 10 0 1 335:285 20
4. Hustopeče 11 8 0 3 335:301 16
5. Prostějov 11 7 1 3 315:280 15
6. Kostelec na Hané 11 6 2 3 282:261 14
7. Maloměřice 11 6 1 4 304:296 13
8. Telnice 11 6 1 4 301:302 13
9. Kuřim 11 5 2 4 343:314 12
10. Brno „B“ 11 5 1 5 325:320 11
11. Sokolnice 11 5 1 5 321:326 11
12. Juliánov 11 4 2 5 274:280 10

TABULKA VENKU:
1. Hustopeče 11 8 1 2 321:303 17
2. Olomouc 11 5 3 3 292:284 13
3. Kostelec na Hané 11 4 2 5 295:304 10
4. Velké Meziříčí 11 4 2 5 282:296 10
5. Maloměřice 11 4 0 7 297:323 8
6. Juliánov 11 3 0 8 303:322 6
7. Kuřim 11 3 0 8 323:346 6
8. Prostějov 11 2 2 7 289:333 6
9. Telnice 11 3 0 8 287:337 6
10. Ivančice 11 2 1 8 258:275 5
11. Sokolnice 11 0 1 10 293:352 1
12. Brno „B“ 11 0 1 10 250:321 1

STATISTIKY TÝMU SOKOL II PROSTĚJOV, SEZONA 2013–2014
Brankaři:

Jiří HRUBÝ 19 0 0 0 0
Štěpán KAMENÝ 1 0 0 0 0
Zdeněk MICKA 4 0 0 0 0
Michal ZACPAL 20 0 0 0 0

Křídla:
Michal BURGET 1 0 0 0 0
Tomáš ČIŽMÁRIK 9 4 2 0 0
Tomáš CHYTIL 7 4 0 0 0
David JUREČKA 22 85 10 0 0
Svatopluk ORDELT 15 3 0 0 0
Pavel PROCHÁZKA 22 49 3 0 0

Pivoti:
Michal JURA 11 9 4 0 0
Tomáš JURÍK 21 24 0 0 0
Jakub RAŠKA 10 0 7 0 0
Pavel ŠESTOŘÁD 15 14 15 1 0

Spojky:
Adam BUDÍK 0 0 0 0 0
Martin BEČIČKA 3 3 3 0 0
Štěpán GAZDÍK 16 52 10 0 1
Martin JURÁČEK 6 1 5 0 0
Michal JURÍK 21 41 9 0 0
Jiří KOSINA 13 99 6 0 0
Jiří KOZLOVSKÝ 22 157 29 2 0
Filip MIKULKA 20 25 17 1 0
Lukáš MÜNSTER 11 8 1 0 0
Tomáš VALACH 6 25 1 0 0
REALIZAČNÍ TÝM Trenér: Alois JURÍK
 Vedoucí mužstva: Svatopluk ORDELT
 Předseda oddílu: Jiří HRUBÝ

Poznámka: Za jménem následuje počet utkání, vstřelených 
branek, dvouminutových trestů, červených karet po třetím 
vyloučení, přímé diskvalifikaci.

PROMĚNĚNÉ SEDMIČKY:
43 – Luboš Mrkvica (Telnice), 41 – Zdeněk Mrkvica 
(Sokolnice), 38 – Marek Jahoda (Hustopeče), 33 – Jiří 
Kozlovský (Prostějov), 31 – Pavel Chýlek (Kuřim), 24 
– Jiří Tydlačka (Olomouc), Jiří Havelka (Maloměřice), 
23 – Pavel Mazáč (Olomouc), 20 – Martin Flajzar 
(Sokolnice), Jan Audy (Kuřim), 19 – Marek Grepl 
(Kostelec na Hané), Pavel Brabec (Ivančice), 18 – Jiří 
Kosina (Prostějov), Vítězslav Trojan (Velké Meziříčí), 
14 – Jiří Vymětal (Kostelec na Hané).

NEJLEPŠÍ STŘELCI:
172 – Luboš Mrkvica (Sokol Telnice), 157 – Jiří 
Kozlovský (Prostějov), 153 – Pavel Chýlek 
(Kuřim), 150 – Roman Matušík (Velké Meziříčí), 137 
– Zdeněk Mrkvica (Sokolnice), 136 – Marek Jahoda 
(Hustopeče), 135 – Stanislav Mrkvica (Sokolnice), 
134 – Vítězslav Večeřa (Velké Meziříčí), 132 – Jan 
Šustek (Juliánov), 124 – Jan Smékal (Kostelec 
na Hané), 107 – Pavel Brabec (Ivančice), 106 – 
Michal Kubáček (Olomouc), 101 – Martin Flajzar 
(Sokolnice), 99 – Jiří Kosina (Prostějov), 97 – Jiří 
Tydlačka (Olomouc).

ODEBRÁNÍ 
REGISTRAČNÍHO PRŮKAZU:

1 – Luboš Mrkvica (Telnice), Stanislav Mrkvica 
(Sokolnice), Vítězslav Trojan (Velké Meziříčí), 
Josef Vykouřil (Brno „B“).

ČERVENÉ KARTY:
4 – Jan Máca (Sokolnice), 3 – Miloš Necid (Velké 
Meziříčí), 2 – Jiří Kozlovský (Prostějov), 
Roman Bakalář (Kostelec na Hané), Martin 
Flajzar, Jan Hégr (oba Sokolnice), Jiří Mašta 
(Juliánov), 1 – mj. Filip Mikulka, Pavel 
Šestořád, Štěpán Gazdík (všichni Prostějov), 
Jiří Vymětal, Pavel Knébl, Lukáš Říčař 
(všichni Kostelec na Hané).

TRESTNÉ MINUTY:
58 – Jiří Kozlovský (Prostějov), 44 – Miloš Necid 
(Velké Meziříčí), 42 – Jan Máca (Sokolnice), 38 – 
Roman Bakalář (Kostelec na Hané), Vítězslav 
Večeřa (Velké Meziříčí), 34 – Filip Mikulka 
(Prostějov), Martin Flajzar (Sokolnice), 32 – Stanislav 
Večeřa (Ivančice) 30 – Pavel Šestořád (Prostějov), 
Jiří Mašta (Juliánov), Petr Blažek (Hustopeče).

Tabulka trestů:Tabulka trestů: statistiky:statistiky:

Jste na stejné vlně? Osvěžte se na...

www.vecernikpvwww.vecernikpv.cz.cz

Prostějov - Ne zcela spokojen byl 
s vystoupením Sokola II. Pros-
tějov v sezoně 2013/2014 chyta-
jící předseda oddílu Jiří Hrubý. 
V závěrečném ohlédnutí pro 
Večerník za uplynulou sezónou 
připomněl velký vliv podzimního 
zranění Jiřího Kosiny na muž-
stvo, jehož výpadek se následně 
nepodařilo nahradit a lepší než 
sedmé místo z toho nebylo.
„Vzhledem k průběhu sezony je 
to asi očekávaný výsledek, ani jar-
ní část ideální nebyla. Soutěž byla 
velice vyrovnaná a potvrdilo se, 
že každý může porazit každého. 
O tom jsme se přesvědčili výhrou 
v Olomouci, ale i porážkou doma 
s Maloměřicemi,“ připomněl Hrubý 

zdolání celkového vítěze i ztrátu 
s týmem, jenž ve druhé polovině 
sezony nashromáždil jen šest bodů.
Se zdravotními komplikacemi 
a vynucenými absencemi hned 
několika hráčů se házenkáři vypo-
řádali zejména nasazením vlastních 
odchovanců, jediným příchodem 
zvenčí bylo angažování Tomáše 
Čižmárika. „Máme zájem o jeho 
setrvání u nás, v tuto chvíli se ladí 
detaily. Stejně tak se o budoucnosti 
bavíme i se Štěpánem Gazdíkem, 
který pomalu končí studium,“ po-
odhalil jednání o podobě podzim-
ního kádru.
A sázka na domácí hráče se od-
dílu vyplatila, po slabším úvodu 
se totiž dočkali dlouhé série bez 

porážky. „O záchraně jsme vůbec 
nechtěli uvažovat, jednu chvíli nám 
to ale vážně hrozilo... Naštěstí jsme 
vše psychicky zvládli a ke konci 
jsme již předváděli hru, jakou si 
představujeme,“ potěšila Hrubého 
alespoň druhá polovina jara.
Rovněž do budoucna se házen-
káři Sokola II Prostějov hodlají 
spoléhat v prvé řadě na vlastní 
odchovance, i proto pod výběry 
starších a mladších dorostenců 
podporuje Centrum Haná, které 
sdružuje žáky Prostějova i Kos-
telce. „Soustředí se tam hráčská 
i tréninková kvalita, bez spojení 
by se nepodařilo každému z nás 
vytvořit žákovský tým. Otázku do-
rostu jsme ale zatím neřešili, ti naši 

totiž hrají druhou nejvyšší soutěž 
a takto by museli začínat od nuly,“ 
přiblížil situaci.
Zajímavostí je, že v bilanci prvních 
poločasů patří Prostějovu osmé 
místo, při srovnání druhých dějství 
pak dokonce až desáté. „Nepozoru-
ji, že bychom měli druhé poločasy 
slabší, je ale pravdou, že jsme se 
v prvních patnácti minutách do-
pouštěli výpadků. Ty jsme se sna-
žili eliminovat a později se nám to 
dařilo,“ vážil si Tomáš Hrubý drže-
ní výkonnosti po celé utkání.
Loni v létě se dohodl s koučem 
Aloisem Juríkem na jeho pří-
chodu do Prostějova a po vyhod-
nocení ročního vystoupení bude 
vzájemná spolupráce pokračo-

vat. „Je to velice zkušený trenér, 
který dokáže mužstvo zbláznit do 
hry. Se Svaťou Ordeltem vytvořil 
velmi dobrou dvojici, takže není 
důvod něco měnit,“ ubezpečil hra-
jící - či spíše chytající - šéf klubu.
Rád by naopak změnil počty zraně-
ných hráčů, což je dlouhodobě hlav-
ní starost mužského výběru. „V té-
to sezoně se nám nejprve zranil 
Kosina, poté snad úplně všichni... 
Strašně nás zdravotní ztráty sužo-
valy a několikrát jsme po pátečním 
tréninku zjišťovali, kdo bude moci 
o víkendu hrát a kdo ne...,“ upozor-
nil Hrubý s tím, že tato skutečnost 
může být částečně dána i velkou 
vytížeností a proto možná dojde 
k úpravám v tréninkovém procesu.

„O záchraně jsme vůbec nechtěli uvažovat,“ nepřipouštěl 
si sestupové starosti hrající předseda oddílu JIŘÍ HRUBÝ

Tomáš Jurík toho letos moc nenahrál, kariéru ale nekončí

„Nejvíce nás nakopl zápas v Olomouci, výhru nečekal nikdo!“
Prostějov - První polovina jarní 
části velmi špatná, ta druhá nao-
pak příjemná. Cíl v podobě umís-
tění do šestého místa se prostějov-
ským házenkářům těsně naplnit 
nepodařilo, přesto ale byl Tomáš 
Jurík alespoň částečně spokojen.
„Uzdravil se nám Kosina, což byl 
hlavní článek, proč se to na jaře tak 
zvedlo. Sehráli jsme se a nejvíce 
nás nakopl zápas v Olomouci. Od 
té doby šlo naše sebevědomí naho-
ru a do konce ročníku jsme už ne-
prohráli,“ připomenul těsnou výhru 
29:28, po níž přišly další tři výhry 
a dvě remízy.
Se ziskem dvou bodů právě v Olo-
mouci se příliš nepočítalo, vždyť 
pro domácí celek se jednalo o je-
dinou prohru na vlastní palubovce. 
Ani ta ale nováčkovi soutěže neza-
bránila v návratu zpět do první ligy. 
„Že bychom tam vyhráli, to nečekal 
nikdo. Na půdě vedoucího týmu 
jsme ale odehráli zápas na hranici 
našich možností a vypořádali jsme 
se i s tím, že rozhodčí nám nebyli 
zcela nakloněni,“ vracel se Tomáš 
Jurík ke skalpu jasného favorita.
S osobním příspěvkem ke koneč-
nému výsledku ale spokojen ne-

byl. Na soupisce sice z dvaadva-
ceti případů chyběl jen jednou, 
nedostával ale tolik prostoru na 
palubovce a rovněž věřil ve více 
než jen čtyřiadvacet branek 
z pozice pivota. „Pravidelně jsem 
hrál až od utkání v Olomouci, kdy 
se nám zranili další pivoti. Nastou-
pil jsem tam s Raškou a už jsme 
neprohráli. Snažil jsem se udělat 
maximum pro tým,“ zmínil Jurík. 
I proto také zvažoval myšlenky na 
konec aktivní kariéry a už byl i cel-
kem rozhodnutý. Jenže přišlo zra-
nění Pavla Šestořáda a vše je jinak. 
„Jsou tady mladí kluci, kteří dostá-
vají velkou šanci. Já už také trénuji 
žáky, kde mám svého syna, takže 
je toho hodně a času málo. Osobní 
a rodinné důvody jsem ale nakonec 
přehodnotil a chci klukům pomo-
ci,“ potvrdil, že bude i v ročníku 
2014/2015 pokračovat v roli hráče.
S přibývajícím věkem by ale chtěl 
plně přesedlat právě na trenérskou 
dráhu. „Že bych koučoval i muže? 
O tom jsem zatím nepřemýšlel. 
Trénování mě ale baví. Začal 
jsem s tím, když jsem syna přivedl 
k házené a žádný z ostatních ro-
dičů nebyl házenkářem, v plánu 

mám zapojit i druhého syna a projít 
s nimi mládežnické kategorie,“ 
prozradil Tomáš Jurík.
Kromě pozice hráče a mlá-
dežnického trenéra je rovněž 
i tajemníkem celého házenkář-
ského oddílu Sokola II Prostě-
jov. Mimo jiné se tak podílel na 
výběru nového kouče, kterým 
se loni v létě stal Alois Jurík. 
„Byl to impulz pro mužstvo. Kaž-

dý trenér má svůj styl, tréninkový 
i zápasový. Jako velké plus hodno-
tím, že se do letní přípravy zapojila 
spousta dalších lidí, byl nás plný 
počet, což bylo perfektní,“ sdělil 
s tím, že po vynuceném konci Jo-
sefa Zedníčka to byla jasná volba. 
„Je to Prostějovák, takže roli hrála 
i ekonomická stránka, navíc si ho 
pamatujeme z dřívějška,“ doplnil.
Jaká tedy podle Tomáše Juríka 

může být příští prostějovská 
sezona ve druhé lize? „Klíčové 
bude, aby se nezranily opory Ko-
sina s Kozlovským, když na tom 
oni budou dobře, tak se nám bude 
dařit. Bude také nutné doplnit tým 
na spojkách, křídla a pivoty dáme 
dohromady. Pokud se nám vyhnou 
další zranění, tak můžeme být i na 
špici tabulky,“ zůstává hrající funk-
cionář velkým optimistou.

ní, musí 
obrany 

poluhrá-
rší je to 
ranu ale 
ojky ne

„Jestli si hráči myslí, že jim stačí hrát „Jestli si hráči myslí, že jim stačí hrát 
o záchranu ve druhé lize, tak jsou na o záchranu ve druhé lize, tak jsou na 

velkém omylu. My přece nejsme velkém omylu. My přece nejsme 
‚zaopatřovací ústav‘, aby hráli i ti, ‚zaopatřovací ústav‘, aby hráli i ti, 

kteří tomu nedávají všechno....“kteří tomu nedávají všechno....“
trenér Sokola II Prostějov ALOIS JURÍK
o apelu na lepší přístup svých svěřenců

Bojovník. Pivot Tomáš Jurík (na snímku uprostřed) patří dlouhodobě ke stabilním článkům prostějovské sestavy.
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Volejbal

Dozvuky slavnostního večera evropského volejbalu aneb prostějovský tým pod nepřízní osudu

Prostějov/son – Krátce se star-
tem letních prázdnin je český 
beachvolejbalový kalendář 
doslova nabitý různými turna-
ji. A na většině z nich nechybí 
hráčské zastoupení VK AGEL 
Prostějov. Proto se za uply-
nulými akcemi z pískových 
kurtů opět alespoň stručně 
ohlížíme...

Letní pohár žen
Turnaj dospělých proběhl v Kar-
viné, kde roli spolufavoritek 
plnilo sice ještě mladé, ale již 
velmi úspěšné duo Kristýna 
Adamčíková (Prostějov), Ka-
teřina Valková. Reprezentační 
juniorky České republiky prošly 
bez porážky až do finále a v něm 
po tuhém boji přemohly dvojici 
Kolderová, Klimešová 2:1 po 

setech 26:28, 28:26 a 17:15. Ve 
druhé sadě přitom dokázaly od-
vrátit plných pět mečbolů, tudíž 
triumf to byl hodně vydřený. 
Do žebříčku za něj Adamčíko-
vá s Valkovou získaly čtyřicet 
bodů.
Konečné pořadí Letního po-
háru žen v Karviné: 1. Adam-
číková, Valková, 2. Kolderová, 
Klimešová, 3. Lišková, Nová-
ková, 4. Petrová, Plichtová, 5. 
Dostálová, Kolouchová a Stará, 
Cidlíková, 7. Kóšová, Parobko-
vá a Němcová, Zamykalová.

Český pohár juniorek
Ve Slavkově u Brna pokračoval 
národní pohárový seriál juniorské 
kategorie. Z „vékáčka“ se na jih 
Moravy vydala Adriana Přibylo-
vá, která ve dvojici s tradiční par-

ťačkou Eliškou Malou skončila 
v početném poli devětadvaceti 
párů na dělené deváté pozici, což 
je bezesporu solidní výsledek.

Konečné pořadí ČP 
juniorek ve Slavkově u Brna:

1. Komárková, Bendíková, 2. 
Klimešová, Gergelyová, 3. Hon-
zovičová, Pluhařová, 4. Dunáro-
vá, Resová, 5. Kurková, Hrabová 
a Kotlasová, Štochlová, 7. Tro-
janová, Majdáková a Havlínová, 
Písková, 9. Přibylová, Malá.

GOGA K LOSU LIGY MISTRYŇ: „DOPADLO TO NEJHŮŘ, JAK MOHLO...“
Manažera VK AGEL netěší obrovská kvalita všech tří soupeřů, jejich cestovatelská náročnost i dvojí nutnost víz

Prostějov/son

„Ze sportovního hlediska vidím 
jediné pozitivum v tom, že naši 
fanoušci uvidí hned třikrát oprav-
du tu nejvyšší kvalitu, kterou 
vidět můžou. O Kazani či Rabitě 
se přitom vůbec nemusíme ba-
vit, neboť tyhle velké favority asi 
každý dobře zná a ví o jejich ob-
rovské síle. Rovnat se jim mohou 
snad pouze turecké kluby, jenže 
i ty nechali oba naši protivníci při 
jarním Final Four Ligy mistryň za 
sebou. Dynamo vyhrálo a Baku 
bylo třetí jen proto, že proti Kazani 
hrálo už v semifinále...,“ smiřoval 
se s nepřízní osudu Peter Goga.
Čtvrtým do party v základní sku-

pině „A“ navíc budou Police, 
čímž se v jedné grupě sejdou čtyři 
aktuální šampióni svých zemí. 
„Do Chemiku se před rokem pře-
lily sponzorské peníze ze Sopot, 
čímž v Policích vznikl nesmírně 
ambiciózní celek plný srbských 
i polských reprezentantek. Ten 
přesvědčivě získal národní titul, 
teď chce prorazit také v Champi-
ons League. A jak si možná větši-
na lidí pamatuje, v předminulé se-
zóně jsme proti Sopotům nezískali 
ve dvou vzájemných utkáních ani 
set... Je zřejmé, že ve společnosti 
Kazaně, Rabity a Polic bude kaž-
dá uhraná sada úspěchem,“ zvo-
lil Goga podobně jako trenér Mi-
roslav Čada reálný pohled na věc.

Náladu mu nezlepšilo ani vědomí 
četných organizačních starostí. 
„Hned ve dvou případech bude-
me muset pro celou naši výpravu 
zajišťovat víza, neboť do Ruska 
i Ázerbájdžánu bez nich cesto-
vat nelze. V minulosti už jsme to 
opakovaně zažili, a proto vím, že 
přes maximální snahu i včasné 
podání žádosti může udělení víz 
znamenat nemalý problém. Snad 
tentokrát vše proběhne hladce,“ 
zadoufal Goga. Další nepříjem-

nou okolností je daleké cestování. 
„Vidím to jako určitý paradox, 
že v evropské pohárové soutěži 
máme hned dva ze tří soupeřů se 
sídlem v Asii. Kazaň i Baku při-
tom leží skutečně dost daleko za 
hranicemi starého kontinentu, 
přesto tam znovu musíme... Štěstí 
na los jsme letos zkrátka vůbec 
neměli,“ povzdechl si prostějov-
ský manažer.
Jen stěžovat si však rozhodně ne-
chtěl. „V každém případě buďme 

hlavně rádi za to, že vůbec mů-
žeme již posedmé za sebou hrát 
nejvyšší klubový pohár a svým 
příznivcům tak zajistit zápasy 
absolutní top úrovně v ženské 
kategorii. I přes obrovskou sílu 
soupeřů se jim pokusíme co nej-
víc vzdorovat a být maximálně 
vyrovnaným protivníkem, aby si 
naši diváci užili všechny tři do-
mácí souboje ve skupině po všech 
stránkách,“ doplnil Peter Goga 
s odhodlaným předsevzetím.

ZÁPASOVÝ PROGRAM LIGY MISTRYŇ 2014/2015
                       základní skupina „A“ 

1. kolo; 11. až 13. listopadu 2014:
Dynamo Kazaň – VK AGEL Prostějov
 Chemik Police – Rabita Baku.

2. kolo; 25. až 27. listopadu 2014:
VK AGEL Prostějov – Chemik Police
Rabita Baku – Dynamo Kazaň.

3. kolo; 9. až 11. prosince 2014:
VK AGEL Prostějov – Rabita Baku
Dynamo Kazaň – Chemik Police.
4. kolo; 13. až 15. ledna 2015:

Rabita Baku – VK AGEL Prostějov
Chemik Police – Dynamo Kazaň.

5. kolo; 20. až 22. ledna 2015:
Chemik Police – VK AGEL Prostějov
Dynamo Kazaň – Rabita Baku.

6. kolo; 28. ledna 2015:
VK AGEL Prostějov – Dynamo Kazaň
Rabita Baku – Chemik Police.

PŘESNÉ TERMÍNY I ČASY JEDNOTLIVÝCH 
UTKÁNÍ TEPRVE BUDOU UPŘESNĚNY.

Vincourová a Kossányiová se s českou reprezentacíVincourová a Kossányiová se s českou reprezentací
připravují na letošní ročník ženské World Grand Prix

Prostějov/son - Po loňské pre-
miéře České republiky v pre-
stižní mezinárodní soutěži žen 
World Grand Prix se tuzem-
ské volejbalistky zúčastní bojů 
osmadvaceti vybraných týmů 
z celé planety i v letošním 
ročníku 2014. Dva turnaje 
základní skupiny už se při-
tom blíží, výběr Česka je od 
25. června v plném tréninku 
a formu s ním ladí i dvě členky 
VK AGEL Prostějov: nahrá-

vačka Pavla Vincourová a sme-
čařka Andrea Kossányiová.
Příprava kolektivu vedeného 
italským koučem Carlem Pa-
risim probíhá tentokrát v Brně 
a má podobu tradičních pěti-
denních cyklů s volnými víken-
dy. Takto bude národní mančaft 
makat až do 23. července, na-
čež odletí do hlavního města 
Kazachstánu. Právě v Almaty 
se totiž koná první turnaj sku-
piny 3, do níž byla Česká re-

publika zařazena. Na východě 
bude mít za soupeře Chorvat-
sko (25. 7.), Austrálii (26. 7.) 
a pořádající Kazachstán (27. 7.).
Poté se „nároďák“ ČR vrátí 
domů, aby druhé klání odehrál 
ve výše zmíněném Brně, tento-
krát proti Alžírsku (1. 8.), Me-
xiku (2. 8.) a opět Kazachstánu 
(3. 8.). S ohledem na papírovou 
sílu protivníků se přitom jeví 

dost slibně, že by Češky mohly 
postoupit do finálového turnaje 
skupin 2 a 3, který přijde na řadu 
od 15. do 17. srpna.
Kromě Vincourové s Kossányi-
ovou se v letošní Světové Grand 
Prix mohou ze současného 
kádru „Agelek“ objevit rovněž 
srbská smečařka Tijana Ma-
lesevic a nizozemská blokařka 
Quinta Steenbergen.

Účastníci World Grand Prix žen 2014
Skupina 1

Brazílie, USA, Japonsko, Čína, Rusko, Itálie, Srbsko, Domi-
nikánská republika, Německo, Jižní Korea, Turecko, Thajsko.

Skupina 2
Polsko, Peru, Portoriko, Nizozemsko, Argentina, Kanada, 
Kuba, Belgie.

Skupina 3
Keňa, Alžírsko, Kazachstán, Chorvatsko, Česká Republika, 
Mexiko, Bulharsko, Austrálie.

Zápasy Česka ve World Grand Prix žen 2014
První turnaj (Kazachstán, Almaty)

Pátek 25. července: Chorvatsko. Sobota 26. července: Austrá-
lie. Neděle 27. července: Kazachstán.

Druhý turnaj (Česká republika, Brno)
Pátek 1. srpna: Alžírsko. Sobota 2. srpna: Mexiko. Neděle 3. 
srpna: Kazachstán.

Opět něco málo z plážového volejbalu: 

vítězství Adamčíkové na poháru
žen v Karviné, Přibylová 7. a 9. v ČP juniorek

Prostějov/son - K dalšímu me-
zinárodnímu úspěchu přispě-
la hned čtveřice mladých volej-
balistek VK AGEL Prostějov. 
Pavla Meidlová a Vendula 
Valášková na smeči, Sarah 
Cruz na bloku a Adéla Sta-
vinohová na liberu byly sou-
částí reprezentačního týmu 
kadetek České republiky, 
jenž skončil čtvrtý na silně 
obsazeném domácím Turnaji 
olympijských nadějí.
K pětidennímu klání se do Břec-
lavi sjela kromě ČR družstva 
Ruska, Německa, Bulharska, 
Slovenska a Maďarska. Nejprve 
se všechny celky utkaly každý 
s každým v základní skupině, 
aby si to pak čtyři nejlepší ko-
lektivy rozdaly v závěrečném 
play off.
Český národní výběr během 
skupinových bojů postupně 
podlehl největšímu favoritovi 
z Ruska 1:3, porazil Sloven-
sko 3:0 i Maďarsko 3:1, pro-

hrál s Německem 1:3 a zdolal 
Bulharsko 3:1. Tím obsadil po 
základní části výbornou dru-
hou příčku a v semifinále 
narazil na Bulharky, jimž ale 
v klíčové bitvě těsně podlehl 
2:3 navzdory slibnému vedení 
2:0 na sety. V duelu o bronz 
poté znovu nejtěsnějším pomě-
rem 2:3 prohrál i s Němkami, 
což znamenalo obsazení nepo-
pulárního bramborového postu. 

Svěřenky Aleše Nováka přitom 
dle předvedených výkonů moh-
ly útočit v konkurenci dalších 
tří špičkových mančaftů Evro-
py minimálně na stříbro.
Prostějovský klub každopádně 
měl v národním výběru kade-
tek na této významné akci nej-
početnější hráčské zastoupení 
a všechny čtyři „Agelky“ si 
užily dostatečného zápasového 
vytížení.

Turnaj olympijských nadějí v Břeclavi 2014
Výsledky Česka v základní skupině: Rusko 1:3 (-21, -19, 21, 
-15), Slovensko 3:0 (16, 32, 25), Maďarsko 3:1 (17, 23, -27, 15), 
Německo 1:3 (-20, 15, -24, -21), Bulharsko 3:1 (-12, 18, 25, 10).
Pořadí základní skupiny: 1. Rusko 15 bodů (skóre 15:2), 2. 
Česko 9 (11:8), 3. Bulharsko 8 (11:9), 4. Německo 6 (8:11), 5. 
Slovensko 5 (6:12), 6. Maďarsko 2 (6:15).
Výsledky zápasů o umístění – o 5. místo: Slovensko – Maďar-
sko 1:3 (-13, -17, 20, -18). Semifinále: Rusko – Německo 3:1 
(22, 22, -24, 20), Česko – Bulharsko 2:3 (16, 19, -23, -18, -8). O 
3. místo: Česko – Německo 2:3 (18, -13, 23, -20, -13). Finále: 
Rusko – Bulharsko 3:1 (10, 17, -20, 19).
Konečné pořadí turnaje: 1. Rusko, 2. Bulharsko, 3. Německo, 
4. Česko, 5. Maďarsko, 6. Slovensko.

MEIDLOVÁ, VALÁŠKOVÁ, CRUZ A STAVINOHOVÁ se podílely
na čtvrtém místě ČR z Turnaje olympijských nadějí v Břeclavi

Volejbalový oddíl VK AGEL Prostějov zastu-
poval při rakouském losování nového ročníku 
CEV DenizBank Champions League 2014/2015 
tradičně jeho sportovní manažer Peter Goga. A tak 
byl osobně u toho, když hanácký klub vytáhli z osudí 
do společnosti tří špičkových týmů Dynama Kazaň, 
Rabity Baku a Chemiku Police. Přílišnou radost 
z tak vynikajících soupeřů neměl přímo na slavnost-
ním večeru a nemá ji ani teď...

Proti gigantům. Slavnostní losování nového ročníku Champions League (snímek vlevo nahoře) po-
slalo prostějovské volejbalistky například proti Rabitě Baku, s níž naposledy bojovaly před dvěma lety 
i Marina Miletič (za sítí vpravo) a Markéta Chlumská (za sítí vlevo).  Foto: archiv.

Čtyři kadetky v repre. Na Turnaji olympijských nadějí startovaly mladé Agelky Pavla Meidlová (nahoře 
druhá zleva), Sarah Cruz (nahoře druhá zprava), Adéla Stavinohová (dole uprostřed) a Vendula Valáš-
ková (dole druhá zprava).  Foto: web ČVS.

Vítězství v Karviné. Členka VK Prostějov Kristýna Adamčíková 
(třetí zprava) vyhrála spolu s Kateřinou Valkovou turnaj Letního 
poháru žen.  Foto: web ČVS

Nahrávačská jednička. Pavla Vincourová (číslo 18) z VK AGEL naslou-
chá radám reprezentačního kouče ČR Carla Parisiho.  Foto: web ČVS. 



Prostějov/jim, ms . Nedávno 
jste se dočetli o historii a prv-
ních pokusech parašutismu. 
Tak jako postoupila doba 
a vyvíjely se automobily, elek-
tronika a ostatní svět, tak se 
vyvíjel i parašutismus. Stal se 
z něj pestrobarevný svět pa-
dáků a barevných kombinéz, 
ze kterých vyzařuje radost 
a veselost. V minulém vydání 
večerník představil klasické dis-
ciplíny, dnes přichází řada na ...

Volnopádnické – umělecké 
disciplíny RW

První disciplínou je spolupráce 
více sportovců za volného pádu 
v takzvané prsní poloze - RW. 
Číslo za těmito písmeny udává 
počet sportovců bez kamera-
mana. Např. RW-4 je spolu-
práce čtyř parašutistů. Součástí 
družstva je i kameraman, ten 

zaznamená soutěžní seskok, kte-
rý pak předá sboru rozhodčích.
„Pokud je parašutistů více než 
osmnáct, tak se jedná o velkou 
sestavu, která nesoutěží ve změ-
nách polohy, ale smyslem seskoku 
je utvořit co největší formaci za 
volného pádu. Současný rekord je 
čtyři sta parašutistů spojených ve 
volném pádu,“ poukázal Sklenka.
Za volného pádu se družstvo snaží 
provést co nejrychleji vylosova-
nou sestavu. Soutěžní seskoky se 
provádějí z výšky až čtyř kilome-
trů a pracovní čas je omezen na 
pětatřicet sekund. Rychlost volné-
ho pádu se pohybuje okolo dvou 
set kilometrů za hodinu. Tvary 
a bloky, ve kterých se soutěží, jsou 
bodově ohodnoceny.
V současné době závodí v této dis-
ciplíně i amatérské družstvo, kde 
je Pavlína Letochová z Žešova 
a Jan Jílek z Prostějova. Na mis-

trovství světa v Prostějově bude 
Česko reprezentovat družstvo 
mužů a žen z Kolína, ti se zú-
častnili již loňského šampionátu 
v Dubaji, kde skončili ve středu 
startovního pole.

Vertikální RW

„Součástí formací RW je i novější 
disciplína, která sklízí v posled-
ní době největší obdiv. Jedná se 
o vertikální RW, její podstatou 
je spolupráce parašutistů jako u 
RW, ale parašutisté nezaujímají 
prsní polohu a změny provádějí 
v prostoru, nejčastěji hlavou dolů,“ 
ozřejmil Sklenka.
K nácviku nejen této disciplíny 
pomáhá hlavně větrný tunel, ve 
kterém lze tyto sestavy nacvičit. 
„Ovšem co nacvičit v tunelu nelze, 
to je výskok ze dveří letadla. A tam 
se dnes rozhoduje. O titul zřejmě 

budou bojovat Američané, šlapat 
na paty jim budou i evropské cel-
ky,“ odhaduje.

Free fly

Jednou z novějších disciplín, 
která dnes vládne parasvětu 
v amatérském prostředí, je Free 
fly. „Jedná se o soutěžní sesko-
ky z výšky čtyř kilometrů a po 
dobu pracovního času se posuzují 
předepsané figury a umělecký 
dojem. Soutěží dvojice s kame-
ramanem, který natáčí veškeré 
figury prováděné sportovci. Pře-
važuje zde poloha hlavou dolů, 
vestoje, popřípadě závodník tak-
zvaně sedí,“ přiblížil Sklenka.
Není vůbec žádný problém, do-
sáhnout zde rychlosti přesahu-
jící tři sta kilometrů v hodině. 
Při hodnocení je převážně kla-
den důraz na obtížnost sestavy 

a umělecký dojem, samostatně 
se hodnotí práce kameramana.
České družstvo ve složení Pavel 
Skoták, Jan Skoták a Jan Wantu-
la se na mistrovství světa v roce 
2003 umístilo na šestém místě. 
Na to letošní se do Prostějova 
chystá družstvo ve složení - Ven-
dula Harasimová, Petr Směšný 
z Prostějova a Martina Rýdlova 
z Prahy.
Historicky prvními mistry repub-
liky se stali sportovci z Prostějo-
va Patrik Procházka, Jan Skoták 
a Miloš Sklenka v roce 2004 
v Příbrami. „Během posledních 
dvanácti let nastal bouřlivý rozvoj 
a posun v této disciplíně, zvláště 
pomocí nácviku ve větrném tu-
nelu. Podstatná část rekreačních 
sportovců současnosti vyznává 
tuto disciplínu a užívá si ten pocit 
volnosti v 3D,“ doplnil informace 
člen organizačního týmu.
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Rozpis zápasů  - Ariete Prostějov

Prostějov/lv, pk

Mattoni NBL nedoznala ve star-
tovním poli sebemenších změn. Z 
toho vyplývá, že všichni účastníci 
minulé sezony zůstali v ligovém 
pelotonu i nadále a budou se tak bít 
i o vavříny pro rok 2015. Jedenác-
tinásobný mistr z Nymburka opět 
odehraje jen polovinu základní 
části a jeho jméno tak najdete pou-
ze v úvodních dvaadvaceti kolech. 
Všichni ostatní natočí plnou kvótu 
dvaačtyřiceti utkání. Do Vánoc je 
na programu třiadvacet kol a zá-
kladní část skončí 28. března 2015. 

A základní část už zná svůj jízdní 
řád. První česká liga odpálí prv-
ním kolem v sobotu 27. září, tedy 
přesně měsíc po skončení kvalifi-
kace o účast na mistrovství Evro-
py a také dva týdny po završení 
Světového poháru ve Španělsku. 
V úvodním ligovém kole si to 
rozdají následující dvojice týmů: 
Pardubice - Ostrava, Děčín - Jin-
dřichův Hradec, Svitavy - Brno, 
Prostějov - USK, Nymburk - Ústí 
a Opava – Kolín. „Základní část 
bude trvat téměř půl roku. Bude 
další hodně těžký ročník, na kte-
rý se musíme pořádně připravit,“ 

uvědomuje si Petr Fridrich, ge-
nerální manažer Ariete Prostějov.
Prostějovští basketbalisté zvolili 
před nadcházející sezónu změnu 
v hracím dnu domácích zápasů. 
Namísto soboty se tak ještě častěji 
bude chodit na zápasy v neděli. 
„Rozhodli jsme se pro tuto změnu, 
díky níž nebude docházet k termí-
novým kolizím s ústraními sporty. 
Bereme to jako vstřícný krok pro 
prostějovské sportovní fanoušky, 
kteří budou moci vidět více spor-
tů,“ vysvětlil důvod změny hrací 
doby generální manažer klubu.
V prvních kolech budou mít Orli 
přijatelný los. Po domácí premiéře 
proti USK Praha pojedou svěřenci 
kouče Cholevy do Brna a následně 
přivítají Jindřichův Hradec. „Nikoho 
ale nemůžeme podcenit, půjdeme do 
sezony v pozměněné sestavě a ten 
začátek může být všelijaký. Sezona 
navíc bude dlouhá, ale i tak bychom 
chtěli odstartovat dobře a dostat se na 
vítěznou vlnu,“ poznamenal Fridrich.
První velká zkouška na basket-
balisty Ariete čeká ve 4. kole na 
horké pardubické půdě. „Bude to 
pikantní souboj. Reprízu poslední-
ho dramatického semifinále. Navíc 
okořeněnou faktem, že za Pardubi-
ce nastoupí dva naši bývalí hráči,“ 
podtkl se šibalským úsměvem na 
rtech generální manažer.

Prostějov/lv - Pouze necelé dva 
týdny volna měl po posledním 
finále ligy basketbalista Kamil 
Švrdlík. Pak se již zapojil do 
přípravy reprezentačního béč-
ka, kde se chtěl kouč Ronenu 
Ginsburgovi předvést v co nej-
lepším světle. Podle všeho se to 
podařilo. Prostějovský pivot se 

ve dvou zápasech proti Sloven-
sku a utkání s reprezentační 
dvacítkou pokaždé dostal přes 
deset bodů a přiblížil se k finální 
sestavě pro kvalifikaci na mis-
trovství Evropy.
„Dostával jsem docela dost 
prostor. Z toho se dalo vycítit, že 
projdu do širší nominace Áčka. 

Navíc k tomu pomohly i absence 
některých podkošových hráčů,“ 
poznamenal prostějovský pivot.
Opora Orlů se chce poprat o ná-
rodní dres, a proto v létě zcela vy-
nechal basketbal 3 krát 3. „Na nic 
jiného není čas,“ prohlásil Švrdlík, 
který během dosavadní přípravy 
s reprezentací využil své dřívější 

studia ve Spojených státech ame-
rických. Komunikace s trenérem 
Ginsburgem totiž probíhá výhrad-
ně v angličtině.
„Nebyl žádný problém, i když tre-
nér mluví trošku s přízvukem. Po-
řádně se museli domluvit hlavně 
rozehrávači, kteří tvoří hru. Zbytek 
týmu už to pak měl na hřišti jedno-

duché,“ pousmál se urostlý pivot.
Během tréninků s národním tý-
mem stačil vyjednávat i s Prostě-
jovem a svém dalším působení. 
Obě strany se nakonec domlu-
vily na pokračování spolupráce. 
„Čekal jsem, jestli nepřijde na-
bídka ze zahraničí. Nepřišla, a tak 
jsem zůstal,“ konstatoval Švrdlík.

Na kolbišti pod vysokými koši je i v letních dnech pořádně živo - měnili se hráči, losovala se liga...

BASKETBALISTÉ ZAHÁJÍ SEZONU DOMA S USK PRAHA
Prvním soupeřem basketbalistů Prostějova v Mattoni 
NBL 2014/2015 bude USK Praha. V úvodním duelu 
nového soutěžního ročníku nejvyšší tuzemské soutě-
že budou mít Orli výhodu domácího prostředí, start je 
naplánován na poslední záříjový víkend. Vedení pros-
tějovského klubu rozhodlo, že standardním hracím ter-
mínem domácích utkání během víkendu bude neděle 
od 17.00 hodin, tudíž pražští „vysokoškoláci“ přijedou 
28. září. Na první reprízu posledních čtyř finále dojde 
v rámci 8. kola, když ČEZ Basketball Nymburk zamíří 
na palubovku Ariete Prostějov. Odveta za poslední dra-
matické semifinále mezi Pardubicemi a Prostějovem, 
už s ex-Orly Pandulou a Kohoutem v dresu výcho-
dočeské „Beksy“, přijde na řadu ve čtvrtém dějství na 
východě Čech.

1 28.09.2014  Ariete Prostějov USK Praha
2 01.10.2014  MMCITÉ Brno Ariete Prostějov
3 05.10.2014  Ariete Prostějov Lions J. Hradec
4 08.10.2014  BK JIP Pardubice Ariete Prostějov
5 12.10.2014  Ariete Prostějov BK Děčín
6 15.10.2014  Tuři Svitavy Ariete Prostějov
7 19.10.2014  Ariete Prostějov NH Ostrava
8 26.10.2014  Ariete Prostějov ČEZ Nymburk
9 29.10.2014  BK Opava Ariete Prostějov
10 02.11.2014  Ariete Prostějov Farfallino Kolín
11 05.11.2014  Ústí nad Labem Ariete Prostějov
12 08.11.2014  USK Praha Ariete Prostějov
13 12.11.2014  Ariete Prostějov MMCITÉ Brno
14 15.11.2014  Lions J. Hradec Ariete Prostějov
15 23.11.2014  Ariete Prostějov BK JIP Pardubice
16 26.11.2014  BK Děčín Ariete Prostějov
17 30.11.2014  Ariete Prostějov Tuři Svitavy
18 03.12.2014  NH Ostrava Ariete Prostějov
19 06.12.2014  ČEZ Nymburk Ariete Prostějov
20 10.12.2014  Ariete Prostějov BK Opava
21 13.12.2014  Farfallino Kolín Ariete Prostějov
22 17.12.2014  Ariete Prostějov Ústí nad Labem
23 21.12.2014  Ariete Prostějov USK Praha
24 30.12.2014  MMCITÉ Brno Ariete Prostějov
25 04.01.2015  Ariete Prostějov Lions J. Hradec
26 07.01.2015  BK JIP Pardubice Ariete Prostějov
27 11.01.2015  Ariete Prostějov BK Děčín
28 17.01.2015  Tuři Svitavy Ariete Prostějov
29 25.01.2015  Ariete Prostějov NH Ostrava
31 04.02.2015  BK Opava Ariete Prostějov
32 08.02.2015  Ariete Prostějov Farfallino Kolín
33 11.02.2015  Ústí nad Labem Ariete Prostějov
34 14.02.2015  USK Praha Ariete Prostějov
35 25.02.2015  Ariete Prostějov MMCITÉ Brno
36 28.02.2015  Lions J. Hradec Ariete Prostějov
37 04.03.2015  Ariete Prostějov BK JIP Pardubice
38 07.03.2015  BK Děčín Ariete Prostějov
39 11.03.2015  Ariete Prostějov Tuři Svitavy
40 14.03.2015  NH Ostrava Ariete Prostějov
42 22.03.2015  Ariete Prostějov BK Opava
43 25.03.2015  Farfallino Kolín Ariete Prostějov
44 28.03.2015  Ariete Prostějov Ústí nad Labem

  kolo datum domácí hosté

Dvě opory Orlů posílily soupeře z Pardubic, Švrdlík ale zůstává
Na východ Čech míří kromě Panduly i Ondřek Kohout!

Prostějov/lv - O odchodu Duša-
na Panduly do Pardubic se 
již spekulovalo dlouho a pod-
pis smlouvy proto nebyl 
žádným překvapením. Zku-
šené slovenské křídlo ve výcho-
dočeském dresu nahradí Corey-
ho Muirheada. Ovšem přestup 
Ondřeje Kohouta stejným smě-
rem fanoušky Prostějova za-
skočil! Šikovný pivot, který 
významnou měrou pomohl 

Orlům k posledním dvěma stří-
brným medailím, ovšem také 
změnil dres a i on bude hrát za 
„Beksu“.
„Ondra dostal nabídku, které jsme 
nemohli konkurovat... Rozcházíme 
se ale v dobrém. V našem klubu 
podával skvělé výkony a v další 
kariéře mu přejeme jen to nejlepší,“ 
bral nečekanou záležitost sportovně 
generální manažer Ariete Prostějov 
Petr Fridrich.

Kohout měl z Prostějova 
nabídku, dal ale přednost tříle-
tému kontraktu v Pardubicích
 i výhodnějším ekonomickým pod-
mínkám. „Nepůjdeme do žád-
ných finančních dostihů, ani si to 
nemůžeme dovolit. Rozhodli jsme 
se jít jinou cestou, přesto si myslím, 
že dáme opět dohromady kvalitní 
tým, který bude předvádět kvalitní 
basketbal,“ prohlásil Fridrich.
Klubový manažer má ale pro 

fanoušky také dobrou zprávu. 
Vedení klubu se domluvilo na 
další smlouvě s reprezentačním 
pivotem Kamilem Švrdlíkem, 
který zůstane v Prostějově. Dů-
razný bojovník a tahoun kabiny již 
dříve prohlásil, že odejde pouze 
v případě zahraniční nabídky 
a své slovo dodržel. „Smlou-
va je podepsaná, Kamil u nás
 bude i v dalším soutěžním 
ročníku,“ potvrdil dohodu obou

stran Fridrich. Úřadující vice-
mistři pokračují v doplňování 
kádru a v hledáčku mají 
zajímavé hráče. „Chceme 
zachovat česko-slovenskou ses-
tavu a jednáme s některými 
basketbalisty. Jsme blízko k do-
hodě. Pokud všechno dopadne 
dobře, domluvíme se s dvojicí 
hráčů a budou to adekvátní náhrady 
za odcházející opory,“ poznamenal 
generální manažer Orlů.

Švrdlík se pere o nominaci do reprezentačního výběru

Prostějov/son

„Momentálně jsme v takové fázi, 
že postupně začínáme chystat celý 
areál na blížící se nápor více než 
půl tisícovky lidí, kteří se šam-
pionátu zúčastní. Zároveň se na 
letišti střídají reprezentační týmy 
z různých zemí, které tady trénují, 
seznamují se s prostředím a zvykají 
si na místní podmínky. Již druhý 

týden zde takhle strávilo belgické 
družstvo HayaBusa, v uplynulých 
dnech jsme přivítali britský Kaizen 
a také FreeFly Team České repub-
liky. V nejbližší době pak očekává-
me například Norky i řadu dalších 
družstev z celé Evropy,“ prozradil 
Sklenka.
Současnou fázi příprav označil jako 
předfinální. „V pondělí sedmého 
července (tj. dnes - pozn.red.) je 

uzávěrka závazných přihlášek, 
podle těch předběžných by do Pro-
stějova mělo dorazit okolo čtyřset 
padeásti závodníků. Když k tomu 
připočteme rozhodčí, členy jury 
a doprovodu, dostaneme se na sou-
hrnný počet účastníků akce přesa-
hující pět stovek. Což samozřejmě 
znamená velké nároky na logistiku 
i celkové zajištění šampionátu. Ale 
my už máme z minulosti dost po-
řadatelských zkušeností a proto vě-
řím, že všechno zvládneme,“ ujistil 
Sklenka.
Na tomto typu parašutistického 
MS každopádně bude překonán 
rekord v počtu zúčastněných 
sportovců. „Například v roce 2005 
jich bylo dvěstěpadesát, o čtyři 
roky později o sedmdesát víc a teď 
jich bude takřka dvojnásobek. Zá-
jem jde v posledních letech prudce 

nahoru, volnopádnické a vůbec 
všechny nové disciplíny jsou stále 
populárnější. Dělá je pořád víc lidí, 
přitom bych to přirovnal k atletice, 
kde je rovněž moc disciplín a tím 
pádem úzká specializace. Namát-
kou mohu jmenovat třeba krea-
tivitu ve volném pádu, přesnost 
přistání, rychlost přistání či délku 
přistání. Díky novým technologiím 
je stále víc technických možností 
a vyznavači parašutismu toho rádi 
využívají,“ přemítal Sklenka.
Pořadatelem srpnového mistrov-
ství světa je Drop Zone Prostě-
jov - Parašutistická asociace o. s. 
v kooperaci s Aeroklubem ČR 
a Mezinárodní leteckou organiza-
cí FAI. „Ten nejužší organizační 
štáb čítá čtrnáct lidí, k tomu nám 
budou pochopitelně pomáhat jak 
s přípravami, tak se samotným 

průběhem i další lidé včetně bri-
gádníků. Myslím, že to rozhodně 
stojí za to, neboť Prostějov bude 
díky MS dějištěm dalšího mezi-
národně důležitého sportovního 
podniku a městu přinese nejen 
prestiž, ale také krátkodobý eko-
nomický přínos. Navíc věřím, že 
si na letiště najde cestu i dostatek 
příznivců leteckých sportů, kteří se 
mohou těšit na spoustu atraktivní 
podívané včetně pokusů o překo-
nání světového rekordu v rych-
losti při volném pádu. Ti nejlepší 
překonávají až 500 kilometrů za 
hodinu,“ nadhodil Miloš Sklenka 
víc než zajímavou cifru.
PROSTĚJOVSKÝ Večerník je 
mediálním partnerem celé akce 
a v dalších týdnech tudíž bude 
přinášet nové exkluzivní infor-
mace.

PŘÍPRAVY NA PARAŠUTISTICKÉ MS JSOU V PLNÉM PROUDU
Světového šampionátu v Prostějově by se na konci srpna mělo zúčastnit okolo 450 závodníků
Už jen půldruhého měsíce zbývá do startu civilního 
mistrovství světa v parašutismu 2014, které na pros-
tějovském letišti nabídne v termínu 25. až 31. srpna 
skupinovou akrobacii a umělecké i rychlostní disciplí-
ny. Přípravy na vrcholnou akci jsou necelých padesát 
dní před jejím propuknutím logicky v plném proudu. 
S aktuální situací PROSTĚJVSKÝ Večerník, který je 
mediálním partnerem akce, seznámil předseda orga-
nizačního výboru Miloš Sklenka.

SOUTĚŽ O HODNOTNÉ CENY!

Vyhrajte tandemový seskok

PROSTĚJOVSKÝ Večerník, jakožto mediální partner, pro vás ve spo-
lupráci s pořádající společností Drop Zone Prostějov - Parašutistická 
asociace o. s., připravil v rámci blížícího se civilního mistrovství světa 
v parašutismu SOUTĚŽ O CENY, která bude probíhat  od pondělí 
7. července do čtvrtku 5. září, přičemž vyhrát můžete jak každé 
pondělí, tak na vás čeká i HLAVNÍ VÝHRA v samotném závěru 
dlouhodobého zápolení.

Co je potřeba pro to vykonat?  
Nic složitého. Stačí znát každý týden správnou odpověď na 
položenou otázku, zaslat ji jakýmkoliv způsobem do redakce 
PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku, posbírat cenné bodíky a pak jen 
čekat, zda-li se právě na vás usměje štěstí při losování z osudí... 
Dnes startujeme jakýmsi prologem, který má být vstupní bránou do 
dlouhodobé fáze soutěže, která vypukne v pondělí 14. července. Ve hře 
jsou ceny věnované pořadateli jako oficiální trička mistrovství světa, kli-
matexové šátky, slevy 500 korun na tandemový seskok a další. Hlavní 
výhrou bude již zmíněný TANDEMOVÝ SESKOK ZDARMA!

PŘEDPREMIÉROVÁ SOUTĚŽNÍ OTÁZKA ZNÍ:
DOKÁŽETE NA INTERNETU NAJÍT OFICIÁLNÍ 
WEBOVÉ STRÁNKY PROSTĚJOVSKÉHO MISTRO-
VSTVÍ SVĚTA V PARAŠUTISMU 2014? POKUD 
ANO, NAPIŠTE JEJICH PŘESNOU INTERNETOVOU 
ADRESU....
Své odpovědi, či tipy zasílejte na e-mailovou adresu 
SOUTEZE@VECERNIKPV.CZ  s heslem „MS v parašutismu“. 
Můžete nám ale ovšem také volat na známé telefonní číslo 
582 333 433, zasílat SMS zprávu na mobil 608 960 042, případně se 
dostavit osobně do sídla redakce v Olomoucké ulici.  
Na odpovědi čekáme v redakci do ČTVRTKU 10. ČERVENCE, 
12.00 hodin. 
PRVNÍHO VÝHERCE NAJDETE V PŘÍŠTÍM VYDÁNÍ 
VEČERNÍKU, KDE TAKÉ OTÁZKOU ČÍSLO JEDNA 
ODSTARTUJE DLOUHODOBÁ SOUTĚŽ!

Představujeme pětici uměleckých disciplín

Foto: www.orliprostejov.cz



Jiří Možný

 Jak jste zatím v Ně-
mecku spokojen?

„Náš klub je vzdálen pětačty-
řicet kilometrů od Liberce, 
což je coby kamenem dohodil. 
Poznal jsem zase trošku jiný 
fotbal, nové prostředí a jsem 
tam velice spokojen. Máme 
téměř profesionální podmínky 
a skutečně nic nám nechybí. 
V Neugersdorfu je výborná 
parta lidí, která se o klub stará, 
a na níž nedáme dopustit. Je 
to srdeční záležitost majitele 
a my se mu to snažíme oplácet 
našimi výkony.“

 Šlo by kvalitou, podmín-
kami či zázemím srov-

nat šestou nejvyšší německou 
soutěž s českou ligou?
„Bez nadsázky říkám, že ně-
které prvoligové kluby by nám 
mohly závidět, druholigové 
skoro všechny! V komplexu 
máme kabinu, tělocvičnu, vel-
ké hřiště plus trávník s umě-
lým povrchem, dále jezdíme 
trénovat i do sousední vesnice 
a rovněž v zimě se připravu-
jeme na přírodní trávě. Máme 
vlastního maséra, fyzioterapeu-
ta, jezdí za námi kondiční trenér 
z Liberce. Po stránce materiální 
a lidské je to velice dobře zajiš-
těný klub.“

 Jaká jsou i vzhledem 
k nastaveným pod-

mínkám očekávání od vás?
„Jen ta nejvyšší. Minulý rok 
jsme postoupili do vyšší sou-
těže, letos jsme došli do finále 
Saského poháru a v osmifinále 
jsme porazili Red Bull Lipsko, 
což je klub, který nyní postoupil 
do druhé bundesligy a má roz-
počet jako polovina české ligy. 
A také ambiciózního majitele, 
který chce hrát první bundesli-
gu. Porazili jsme je jedna nula 
a ve finále jsme nastoupili proti 
přednímu týmu třetí bundesligy 
Chemnitzu. Tento zápas jsme 
prohráli velmi smolně jedna dva 
v prodloužení, když rozhodující 
gól jsme dostali v poslední mi-
nutě v prodloužení z brejku po 
naší šanci. Nezabalili jsme to, 
a ještě jsme trefili tyčku i břev-
no! Bohužel jsme měli smůlu. 
Ale toto utkání se vysílalo 
i v televizi a ostudu jsme roz-
hodně neudělali.“

 Překvapil vás tamější 
zájem o fotbal?

„Především musím říci, že 
záleží na soupeři. Je to ale 
každopádně sport na prvním 
místě, chodily na nás téměř 
tři tisícovky diváků. A jen to, 
že zápas týmu z páté ligy proti 
třetiligovému se vysílá v tele-
vizi, je v Čechách nemyslitel-
né. V Německu je prostě velký 
zájem o fotbal a také sponzoři 
na to slyší. Za vítězství v pohá-
ru bychom jako tým dostali asi 
stopadesát tisíc euro, pátá liga 
je přitom jako v Česku krajský 
přebor. Kdyby u nás tým dostal 
takovou částku, byl by to jeho 
rozpočet na několik let, v Ně-
mecku to jsou ale malé peníze. 
Je to holt jiný svět...(úsměv)“

 Pamatuji si, že při od-
chodu předloni v létě 

jste byl velký optimista, 
představoval jste si to ale až 
tak povedené?
„Věděl jsem, do čeho jdu, že je 
tam ambiciózní majitel, který 
chce postupovat. To se nám 
v prvním roce podařilo, 
teď jsme skončili třetí. 
Měli jsme hodně zraně-
ných hráčů, navíc do 
toho přibyl ještě po-
hár a hrávali jsme 
neděle-středa-ne-
děle. Majitel ale 
i tak zhodnotil 
naše vystoupe-
ní jako vyda-
řenou sezonu. 

V novém ročníku už chceme 
určitě postoupit, mužstvo na to 
budeme mít. Některé věci mě 
ale příjemně překvapily. Tre-
nér s námi komunikuje, ptá se, 
co bychom chtěli. A například 
příchod fyzioterapeuta či kon-

dičního trenéra, který dojíždí 
z Liberce, nám velice pomohl. 
Může to znít jako klišé, ale 
opravdu prvoligové kluby by 
nám mohly závidět...“

 V Horní Lužici 
se sešla počet-

ná česká komunita, 
převažuje tedy češ-
tina nebo němčina?
„Na hřišti s námi 
trenér mluví němec-
ky, když hrajete 
v zahraničí, 

tak byste se měl přizpůsobit 
dané zemi. Je důležité naučit 
se řeč, jinak jste strašně limi-
tován. Na place, v šatně i při 
komunikaci s lidmi. Bylo nás 
tam osm Čechů a mohli jsme 
si třeba při standardkách po-
moci češtinou, ale v životě 
v Německu a v komunikaci po-
užíváme výhradně němčinu.“

 Kdo všechno z České 
republiky hraje ve va-

šem týmu?
„Jsem tam já, Honza Nezmar, 

Jan Flachbart, Jan Penc, co 
hrál druhou ligu za Stříž-

kov, Xaverov, Jihlavu, 
Jirka Šisler, brankáři 
Miroslav Samuel 
a Jan Zelenka, Jaro-
slav Dittrich, Pavel 
Lukáš. A na letošní 
rok přibude Jirka 

Štajner, naopak 

skončí kvůli věku Pavel 
Lukáš.“

 Vy osobně tam zů-
stáváte i nadále?

„Ano, prodloužil jsem 
smlouvu o další dva roky. 
Na český fotbal jste již po 
třicítce starý, všichni čekají 

jen na vaši chybu, v Němec-
ku tomu tak není. A já si už 

nemusím nic dokazovat, co 
jsem chtěl, to jsem si dokázal. 
Jsem tam spokojený, navíc 

k tomu ještě mohu stíhat 
práci ve Slovanu Libe-
rec, rozhodně se nenudím 
a jsem za to rád.“

 Takže vše i s pozicí 
vedoucího mužstva 

u juniorky zvládáte?
„V Německu máme tréninky 
v pět odpoledne a jednou týdně 
dvoufázové, zcela volný máme 
jen čtvrtek. Když v neděli hraje-
me, tak máme i v sobotu trénink. 
V Liberci ještě pomáhám spor-
tovnímu řediteli Janu Nezma-
rovi, je to vše náročné, protože 
o půl osmé ráno jedu na Slovan 
a po tréninku se vracím večer 
kolem deváté. Ale jsem za to 

rád. Beru to jako dobrou pra-
xi do budoucna a zatím mě to 
baví.“

 Úspěšný rok prožil 
i váš bratr Marek, jenž 

s Klenovicemi na Hané slavil 
postup...
„Přesně tak. Nevím, jestli 
je to jeho první postup, ale 
v Klenovicích jsem ho pečlivě 
sledoval. Tímto bych jim chtěl 
poblahopřát k historickému 
postupu a bráchovi zvlášť. 
Přeji si, ať ještě hodně dlouho 

vydrží hrát, abychom si po-
slední rok někde zahráli spolu. 
Doufám ale, že to bude co nej-
později, také ho k tomu nutím, 
aby vydržel. Snad se nám to 
povede.“

 Oba nyní budete hrát 
pátou ligu, nehecuje 

vás?
„Hecoval mě, ale potom za 
mnou byli na návštěvě, vzal 
jsem je do Německa, a když 
viděl naše zázemí, tak ho heco-
vání přešlo. (smích)“

 Měl jste možnost vidět 
nějaký jeho zápas na 

vlastní oči?
„Po půlroce jsem teprve včera 
(ve středu 26. června – pozn. 
autora) přijel. Viděl jsem ho 
v jednom utkání a brácha je 
velice dobrý fotbalista. Tech-
nicky je na tom výborně a ode-

hraje si to hlavou. On nemusí 
ani trénovat a vždy bude patřit 
v mužstvu k tomu nejlepšímu. 
Na prostějovské poměry je to 
velice kvalitní fotbalista.“

 S jakými ambicemi 
jdete vy osobně do 

nadcházející sezony?
„Pořád mám ty nejvyšší, to vás 
drží v napětí a mladého. Jak 
už jsem říkal, chceme vyhrát 
a postoupit do poloprofesio-
nální čtvrté ligy, neboť první 
tři ligy jsou čistě profesionální. 
Čtvrtá se k tomu hodně blíží 
a chodí na ni deset patnáct tisíc 
diváků. Tím množstvím lidí 
a popularitou fotbalu je to úpl-
ně neuvěřitelné, jsou to skvělé 
zážitky. Chtěl bych také vyhrát 
pohár, máme na to mužstvo 

i zkušenosti, jdeme do toho ale 
s pokorou. Co se týče mé práce 
v Liberci, tak v juniorské lize 
sice nikdo nepadá a jde přede-
vším o to, aby se kluci otrkali. 
Na druhou stranu rád získám 
titul i v juniorské lize...(úsměv) 
Prvotní je ale dobrý fotbal, aby 
ukázali všechny své kvality 
a byli posilou pro první muž-
stvo, i k tomu je vedu.“

 Nabízí se tedy i otázka, 
fandíte na právě probí-

hajícím mistrovství světa Ně-
mecku?
„Češi tam nejsou, tak ano. Tím, 
jak to tam berou, co všechno 
pro fotbal dělají, tak fandím 
Německu a chci, aby vyhrálo 
mistrovství světa. Ta populari-
ta fotbalu by tímto ještě vzrost-
la, pro fotbal v Německu by to 
bylo jen a jen dobře.“
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Exkluzivní interview s někdejším mistrem ligy, který nyní dobývá Německo

JIŘÍ LIŠKA: „NĚKTERÉ PRVOLIGOVÉ KLUBY BY NÁM MOHLY ZÁVIDĚT“
Prostějov - Jsou tomu dva roky, co Jiří Liška sla-
vil v dresu Slovanu Liberec svůj premiérový titul 
v Gambrinus lize a dočkal se tak svého největší-
ho fotbalového úspěchu. Tehdy třicetiletý obrán-
ce následně překvapil svým dalším krokem, když 
se místo pokračování v profesionálních soutěžích 
rozhodl odejít do hornolužického Neugersdorfu 
hrajícího až šestou nejvyšší německou soutěž. 
Angažmá kousek od českých hranic si ale ne-
může vynachválit a nedávno prodloužil smlouvu 
o další dva roky. V týmu má dalších osm Čechů, 
naposledy k nim přibyl i bývalý reprezentant Jiří 
Štajner. Společně věří, že se brzy posunou už do 
čtvrté německé ligy. Co dále „Lišák“ v exkluzivním 
rozhovoru prosadil?

Metr a tři čtvrtě vysoký levonohý obrán-M t tři čt tě ký l hý b á
ce či záložník se narodil 13. března 1982 
v Olomouci. Se stotisícovým hanáckým 
městem ho ovšem kromě porodnice ne-
pojí žádné pouto, a tak jeho fotbalová 
kariéra započala v Železárnách Pros-
p j p , j f

tějov. V dresu SK LeRK nakoukl do druhé ligy a v létě 2003 
přestoupil do taktéž druholigové Jihlavy. O dva roky později 
s ní postoupil do první ligy a po následném sestupu přestoupil 
do Liberce. S výjimkou čtyřměsíčního hostování ve ViOnu Zla-
té Moravce strávil na severu Čech celých šest let a k třiadvaceti 

ýj y

prvoligovým startům na Vysočině přidal dalších padesát sedm 
pod Ještědem. Zahrál si předkolo Evropské ligy, a 12. května 
2012 získal se Slovanem pohár pro mistra ligy. O pár měsí-
ců později odešel do německého FC Oberlausitz Neugersdorf 
a s týmem dokráčel do páté ligy i finále Saského poháru.

kdo jekdo je
jiří liškajiří liška

Odchovanec prostějovské kopané a pamětník druholigového LeRKu je v Neugersdorfu navýsost spokojen

INZERCE

Po pětidílném seriálu PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku s odchovanci zdej-
šího hokeje v nejvyšší domácí soutěži přicházíme s obdobným servisem 
i v nejpopulárnějším sportu planety. Souběžně s fotbalovým mistrovstvím 
světa v Brazílii si budete moci přečíst celkem čtyři rozhovory s regionálními 
rodáky, kteří to v kopané dotáhli minimálně do nejvyšší domácí soutěže. 
Vše zahájil v předminulém vydání odchovanec LeRKu (pozdějšího 1.SK 
Prostějov) a rodák z Hrubčic Pavel Dreksa, jenž musel skousnout sestup 
Sigmy do druhé ligy. V předchozím čísle na něj navázal rodák z Rozstání 
a v současnosti český reprezentant oblékající dres Plzně Tomáš Hořava, 
dnes přichází řada na Jiřího Lišku, který po mistrovském titulu se Slovanem 
Liberec zamířil za německé hranice. Příště náš seriál zakončí Ivo Zbožínek, 
taktéž začínající ještě v tehdejších Železárnách Prostějov. Ten zase zamířil 
v zimní pauze uplynulé sezóny z Určic do Rakouska.
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Jaká jsou i vzhledem 
k nastaveným pod-

nkám očekávání od vás?
en ta nejvyšší. Minulý rok 
me postoupili do vyšší sou-
e, letos jsme došli do finále 
ského poháru a v osmifinále 

me porazili Red Bull Lipsko, 
ž je klub, který nyní postoupil 
druhé bundesligy a má roz-
čet jako polovina české ligy. 
také ambiciózního majitele, 
rý chce hrát první bundesli-
Porazili jsme je jedna nula 

ve finále jsme nastoupili proti 
ednímu týmu třetí bundesligy 
emnitzu. Tento zápas jsme 

ohráli velmi smolně jedna dva 
prodloužení, když rozhodující 
l jsme dostali v poslední mi-
tě v prodloužení z brejku po 
ší šanci. Nezabalili jsme to, 
eště jsme trefili tyčku i břev-
 Bohužel jsme měli smůlu. 

e toto utkání se vysílalo 
televizi a ostudu jsme roz-
dně neudělali.“

zájem o fotbal?
„Především musím říci, že
záleží na soupeři. Je to ale
každopádně sport na prvním
místě, chodily na nás téměř 
tři tisícovky diváků. A jen to,
že zápas týmu z páté ligy proti
třetiligovému se vysílá v tele-
vizi, je v Čechách nemyslitel-
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né. V Německu je prostě velký
zájem o fotbal a také sponzoři
na to slyší. Za vítězství v pohá-
ru bychom jako tým dostali asi
stopadesát tisíc euro, pátá liga
je přitom jako v Česku krajský
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přebor. Kdyby u nás tým dostal
takovou částku, byl by to jeho
rozpočet na několik let, v Ně-
mecku to jsou ale malé peníze.
Je to holt jiný svět...(úsměv)“

Pamatuji si, že při od-
chodu předloni v létě

jste byl velký optimista,
představoval jste si to ale až
tak povedené?
„Věděl jsem, do čeho jdu, že je
tam ambiciózní majitel, který 
chce postupovat. To se nám 
v prvním roce podařilo,
teď jsme skončili třetí.
Měli jsme hodně zraně-
ných hráčů, navíc do 
toho přibyl ještě po-
hár a hrávali jsme
neděle-středa-ne-
děle. Majitel ale
i tak zhodnotil 
naše vystoupe-
ní jako vyda-
řenou sezonu. 

V novém ročníku už chceeme
určitě postoupit, mužstvo nana to
budeme mít. Některé věci mmě
ale příjemně překvapily. Tre-Tre-
nér s námi komunikuje, ptá se,
co bychom chtěli. A například 
příchod fyzioterapeuta či kon-

z Liberce, nám velice pomohl.
Může to znít jako klišé, ale
opravdu prvoligové kluby by
nám mohly závidět...“

V Horní Lužici 
se sešla počet-

ná česká komunita, 
převažuje tedy češ-
tina nebo němčina?
„Na hřišti s námi 
trenér mluví němec-
ky, když hrajete
v zahraničí, 

tak byste se měl přizpůsobit

republiky hraje ve va-
šem týmu?
„Jsem tam já, Honza Nezmar, 

Jan Flachbart, Jan Penc, co 
hrál druhou ligu za Stříž-

kokkkkkkkkkk v, Xaverov, Jihlavu, 
Jirka Šisler, brankáři 

, , ,

Miroslav Samuel 
a Jan Zelenka, Jaro-
slav Dittrich, Pavel 
Lukáš. A na letošní 
rok přibude Jirka 

Štajner, naopak 
p

skončí kvůli věku Pavel 
Lukáš.“

Vy osobně tam zů-
stáváte i nadále?

„Ano, prodloužil jsem 
smlouvu o další dva roky. 
Na český fotbal jste již po 
třicítce starý, všichni čekají 

jen na vaši chybu, v Němec-
ku tomu tak není. A já si už 

nemusím nic dokazovat, co 
jsem chtěl, to jsem si dokázal. 
Jsem tam spokojený, navíc 

k tomu ještě mohu stíhat 
práci ve Slovanu Libe-
rec, rozhodně se nenudím 
a jsem za to rád.“j

Takže vše i s pozicí 
vedoucího mužstva 

u juniorky zvládáte?
„V Německu máme tréninky 
v pět odpoledne a jednou týdně

xi do budoucna a zatím m
baví.“

Úspěšný rok p
i váš bratr Marek, 

s Klenovicemi na Hané s
postup...
„Přesně tak. Nevím, j
je to jeho první postup,
v Klenovicích jsem ho peč
sledoval. Tímto bych jim c
poblahopřát k historick
postupu a bráchovi zv
Přeji si, ať ještě hodně dlo

vydrží hrát, abychom si 
slední rok někde zahráli sp
Doufám ale, že to bude co
později, také ho k tomu nu
aby vydržel. Snad se nám
povede.“p

Oba nyní budete 
pátou ligu, nehe

vás?
„Hecoval mě, ale potom
mnou byli na návštěvě,
jsem je do Německa, a k
viděl naše zázemí, tak ho h
vání přešlo. (smích)“p

Měl jste možnost v
nějaký jeho zápas

vlastní oči?
„Po půlroce jsem teprve v
(ve středu 26. června – p
autora) přijel. Viděl jsem
v jednom utkání a brách
velice dobrý fotbalista. T

y
c svůj premiérový titul
se tak svého největší-
ehdy třicetiletý obrán-

m dalším krokem, když
esionálních soutěžích
ckého Neugersdorfu
ší německou soutěž.
ých hranic si ale ne-

no prodloužil smlouvu
á dalších osm Čechů,

p

valý reprezentant Jiří 
e brzy posunou už do

ý p

e „Lišák“ v exkluzivním

„Chtěl bych Klenovicím poblahopřát „Chtěl bych Klenovicím poblahopřát 
k historickému postupu a bráchovi zvlášť. k historickému postupu a bráchovi zvlášť. 

Přeji si, abychom si poslední rok někde Přeji si, abychom si poslední rok někde 
zahráli spolu. Přemlouvám ho, ať vydrží.“zahráli spolu. Přemlouvám ho, ať vydrží.“

Někdejší obránce Prostějova či Liberce Jiří LiškaNěkdejší obránce Prostějova či Liberce Jiří Liška
se těší na závěr kariéry po boku bratra Marka se těší na závěr kariéry po boku bratra Marka 

Foto: Florian Richter

Jste na stejné vlně?Jste na stejné vlně?

Osvěžte se na...Osvěžte se na...

www.vecernikpvwww.vecernikpv.cz.cz
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